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ZADETKI

»Učitelji so vsak dan 
učili smučati od 50 
do 60 otrok. Njihovi 
nasmejani obrazi, ko 
so odhajali domov, so 
neprecenljivi.«

Damjan Prosenak,
vodja Alpske šole

»Že v nižjih razredih je 
dobro, če se z otrokom 
pogovarjajo, kaj ga 
veseli, ga opazujejo, 
katere aktivnosti rad 
počne, in ga usmerjajo 
v razmišljanje o pokli-
cih.«

Mirjana Aužner,
ravnateljica OŠ Dramlje

»Od prve minute dalje 
so gledalci sodelovali z 
izvajalci, ta energija se 
je ›pretakala‹ skozi ves 
festival in ko si enkrat 
del tega, te kar pote-
gne.«

Dejan Tamše,
umetniški direktor
festivala Bumfest

»Danes je postal spolni 
odnos užitek. Športna 
disciplina. Povsod se 
govori samo o uživanju, 
nihče ne govori več o 
ljubezni.«

Milena Miklavčič,
novinarka in učiteljica

Škoda po ujmi 
je znana

Štiri imena za novega 
direktorja celjske bolnišnice

Komisija, sestavljena iz članov Sve-
ta zavoda Splošne bolnišnice Celje, je 
v ponedeljek popoldne odprla prijave 
kandidatov, ki so se prijavili na raz-
pis za poslovnega direktorja Splošne 
bolnišnice Celje. Prijavili so se štirje 
kandidati.

Znano je, da se je prijavil Branko 
Gabrovec. Njegovo ime se za novega 
direktorja največkrat omenja. Na raz-
pis naj bi se prijavila tudi Irena Nun-
čič, ki je bila do leta 2016 direktorica 
Zdravstvenega doma Šmarje pri Jelšah, 
nato je bila do imenovanja nove direk-
torice lansko pomlad vršilka dolžnosti. 
Nunčičeva pri ponovnem imenovanju 
ni imela podpore občinskega sveta v 
Šmarju pri Jelšah, pri čemer je ob ime-
novanju nove direktorice povedala, da 
je imel v začetku njenega mandata leta 
2008 zdravstveni dom 33 tisočakov mi-
nusa pri tekočem poslovanju, medtem 

ko je ob koncu mandata zabeležil 140 
tisoč evrov presežka.

Kandidat za novega poslovnega di-
rektorja celjske bolnišnice naj bi bil tudi 
Janez Pavlin, sicer župan Občine Do-
brepolje, ki se je predlani prijavil tudi 
na razpis za direktorja Univerzitetne-
ga kliničnega centra Ljubljana, vendar 
takrat po mnenju komisije UKC ni iz-
polnjeval vseh pogojev in ni bil izbran. 
Nato je zahteval razveljavitev postopka 
za razpisano delovno mesto general-
nega direktorja, saj je menil, da je bil 
diskriminatoren. Tudi na ponovljenem 
razpisu ni bil izbran. Nato je Pavlin zah-
teval odškodnino, a sodni postopki na 
delovnem sodišču še niso končani.

Med kandidati za poslovno direk-
torico naj bi bila tudi Marjeta Guček 
Zakošek, sicer poznavalka zdravstva 
in ekonomije. Guček Zakoškova je bila 
poslanka in tudi državna sekretarka 

na ministrstvu za gospodarski razvoj 
in tehnologijo, nakar je predlani od-
stopila. Je v stranki SMC. Ravno zato 
je – zaradi politične podpore nekaterih 
članov sveta zavoda – tudi najmočnejša 
Gabrovčeva protikandidatka.

Vsi kandidati se bodo s svojimi pro-
grami predstavili naslednji ponedeljek 
na svetu zavoda bolnišnice in ravno 
to čakajo tudi zaposleni, ki ne skriva-
jo jeze, ker je vlada razrešila Marjana 
Ferjanca, ki je po njihovem mnenju 
bolnišnico vodil dobro in uspešno. Fer-
janca je vlada razrešila zaradi nespre-
jetja finančnega načrt za lani in zaradi 
domenevnih nepravilnosti pri plačah 
nekaterih zaposlenih iz leta 2008. Fer-
janc v bolnišnici ostaja, le na drugem 
delovnem mestu. Do izbora novega di-
rektorja pa je vršilec dolžnosti te funk-
cije kardiolog Dragan Kovačič.

SŠol

Lani so prizadele naše območje kar štiri večje naravne 
nesreče. Zaradi aprilske pozebe je nastalo za šest milijo-
nov evrov škode in zaradi aprilskih poplav 26 milijonov. 
Julijska suša je povzročila za 10 milijonov evrov škode, 
decembrski močan veter in poplave pa 15 milijona evrov. 
Gre za podatke republiške uprave za zaščito in reševanje.

Škoda po decembrski ujmi

Celjska izpostava republiške uprave za zaščito in reševa-
nje je v preteklih dneh predstavila posledice ujme, ki je na 
našem območju pustošila med 11. in 13. decembrom. Po 
ocenjevanju škode, ki jo je povzročila, se je v petek z njo 
podrobno seznanila regijska komisija za ocenjevanje škode. 
Kot je sporočila uprava za zaščito in reševanje, je med ujmo 
nastalo za 15,8 milijona evrov škode, in sicer v 25 občinah 
našega območja.

lo za 1,8 milijona evrov škode 
ter na državnih cestah za več 
kot dvesto tisoč evrov.

Decembrska ujma je bila 
v znamenju močnega vetra 
in poplav. V osemnajstih 
občinah je veter poškodoval 
približno petsto streh stano-
vanjskih in gospodarskih po-
slopij, sprožilo se je sedem-
najst plazov. Med drugim so 
bili poškodovani celo tovorno 
in dve osebni vozili. Najhuj-
še razmere so bile v Zgornji 
Savinjski dolini, ki je bila po-
nekod od ostalega sveta odre-
zana. V reševanje in pomoč so 
se vključili celjska izpostava 
uprave za zaščito in reševanje, 
Elektro Celje, Voc Celje, Nivo 

Eko, nazarska enota zavoda 
za gozdove, gasilske zveze in 
občine. Nastalo je za več kot 
milijon evrov intervencijskih 
stroškov.

Teden po ujmi je uprava 
za zaščito in reševanje izdala 
sklep o ocenjevanju škode. 
Rok za zbiranje podatkov je 
bil 19. januar. Regijska ko-
misija za ocenjevanje škode 
je nato opravila na terenu še 
preglede. Ugotovljeno je bilo, 
da je najvišja škoda na vodo-
tokih in lokalni infrastrukturi. 
Natančni stroški ocenjevanja 
škode še niso znani. Končno 
poročilo o ukrepanju in po-
sledicah močnega vetra ter 
poplav je celjska izpostava 
uprave za zaščito in reševanje 
javno predstavila v ponedeljek 
v Logarski dolini.

BJ
Foto: uprava za zaščito 

in reševanje

V omenjenem znesku ni 
vključena škoda v gozdovih, 
saj je njeno ocenjevanje v pri-
stojnosti zavoda za gozdove. 
Škoda v gozdovih znaša v 
Zgornji Savinjski in Šaleški 
dolini skupno približno de-

vet milijonov evrov. V sešte-
vek 15,8 milijona evrov prav 
tako ni vključena škoda, ki je 
nastala na državnih cestah in 
elektro infrastrukturi, za kar 
je zadolženo ministrstvo za 
infrastrukturo. Na tej je nasta-

»Naša zveza je odloč-
na, da bo vztrajala in 
pritiskala, dokler se ne 
bo kaj premaknilo. Če 
so velike rokometne dr-
žave držale figo v žepu, 
potem se ne bo prav nič 
spremenilo.«

Uroš Šerbec, pomočnik 
selektorja slovenske roko-
metne reprezentance
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- CASINO FARAON CELJE, Ljubljanska cesta 39, 3000 Celje – Ob 
nakupu POP lističa (promocijski) v vrednosti 50 eur vam podarimo 
POP listič (promocijski) v vrednosti 5 eur. Ob nakupu POP lističa 
(promocijski) v vrednosti 100 eur vam podarimo POP listič (promo-
cijski) v vrednosti 10 eur.

- FOTO RIZMAL, Mariborska c. 1, 3000 Celje – 10% popust velja 
za storitve

- CELJSKA KOČA, www.celjska-koca.si, telefon 041 718 274, nudi 
ob izposoji enega kolesa (gorskega ali električnega) drugega brez-
plačno.

- MERZELJ Jerica Merzelj Gojznikar, s.p., Dimniki Merzelj- izde-
lovanje dimnikov, izdelki iz inox pločevine, Kaplja vas 46, Prebold  
- 10% popust pri nakupu njihovih izdelkov

- SKINAUT STORITVE, SIMON JEZERNIK, S.P., Vrunčeva 10, Ce-
lje - 10% popust

- Lai Thai, Tajska masaža Kenika Sripanha, s.p. Teharje 23, 3221 
Teharje (zraven picerije Picikato). Več vrst različnih  masaž,

20% popust na vse. Tel: 051 611 078
- SLADA, D.O.O., Plinarniška 4, 3000 Celje, vse za ogrevanje in 

vodovod, tel.: 03 490 47 70, GSM 051 626 793 - 10% popust.
- OPTIKA TERŽAN d.o.o., Mariborska 54, Celje,

tel.: 03/491-38-00. 10% popust ob nakupu korekcijskih in
sončnih očal (popusti se ne seštevajo)

- TOP-FIT D.O.O., Ipavčeva ulica 22, Celje – 10% popust
- AVTO SAFIR, PROFESIONALNO POLIRANJE IN GLOBINSKO 

ČIŠČENJE AVTOMOBILA, Jolanda Salamon s.p., Delavnica: PGD 
Celje - Gaberje, Mariborska cesta 80/b, 3000 Celje. Telefon: 041-
698-283. www.avtosafir.com - 10% popust na vse svoje storitve

Naročniki časopisa ste deležni številnih ugodnosti, ki jih lahko izkoristite s kartico ugodnosti kluba naročnikov Novega tednika. Ne samo, da 
lahko s kartico izkoristite možnost objave štirih brezplačnih malih oglasov v časopisu (do 10 besed) in dveh čestitk na Radiu Celje s 50-odstotnim 
popustom. Ker ste član kluba naročnikov, lahko s kartico izkoristite tudi številne popuste v trgovinah in lokalih, ki jih najdete na spodnjem seznamu.

izposoja kolesa

1+1 GRATIS

Popusti iz posebnih akcij se ne 
seštevajo s popustom na kartici

Podlubniki 
spet grozijo

Naloga območnih enot zavoda za goz-
dove je predvsem svetovanje lastnikom 
gozdov. Zakon o gozdovih predpisuje 
tudi kazni za nevestne lastnike gozdov, 
ki jih izreka gozdarska inšpekcija. Naj-
hujša kazen za lastnike je seveda velika 
gospodarska škoda, ki nastane zaradi 
širjenja podlubnikov.

Po decembrskem vetrolo-
mu je mogoče v gozdovih pri-
čakovati povečan obseg pod-
lubnikov. To še posebej velja 
za najbolj prizadeto območje 
Solčavskega in Luč, kjer je v 
gozdovih izrazito visok delež 
smreke. Ta predstavlja kar 80 
odstotkov od vsega tamkaj-
šnjega drevja. Če sanacija ne 
bo opravljena pravočasno in 
dosledno, pomeni to veliko 
možnost za razvoj smreko-
vega lubadarja.

»To bo zelo težko, saj je ob-
seg poškodb v teh gozdovih 
ogromen,« opozarja Marijan 
Denša iz nazarske območne 
enote zavoda za gozdove. Ta 
varuje gozdove Zgornje Sa-
vinjske in Šaleške doline. Po 
zadnjih podatkih je na tem ob-

Bodo lastniki pravočasno uspeli od-
straniti med vetrolomom poškodovano 
drevje? – Nekateri odpravljajo še škodo, 
ki jo je povzročil žledolom

gozdov in izvajalci vsa ta dre-
vesa posekali pred gradacijo 
podlubnikov,« se vprašuje. Sa-
nacija mora biti opravljena še 
v zgodnji pomladi. »Seveda se 
bomo tako mi kot lastniki goz-
dov trudili, da bo to doseženo 
v največji mogoči meri,« je še 
povedal Denša. Tako naj bi bila 
preprečena velika gospodarska 
škoda.

Posledice 
žledoloma
Sanacija se je že začela. V 

gozdovih je gibanje zaradi 
poškodovanega drevja zelo 
nevarno. Lastniki so morali 
najprej poiskati izvajalca in 
kupca ter škodo oceniti. Po-
samezniki so lahko začeli sa-
nacijo že nekaj dni po vetrolo-

Na območju nazarske ob-
močne enote zavoda za goz-
dove je bilo veliko škode že 
po žledolomu, ki je uničeval 
gozdove leta 2014. To se je 
zgodilo predvsem v Šaleški do-
lini, kjer je bilo lani decembra 
zaradi vetroloma manj škode. 
»Naslednji dve leti, leta 2015 in 
2016, se je razvila v delu naše-
ga območja zelo velika grada-
cija podlubnikov. Lani smo že 
zabeležili njen upad in bi letos 
lahko obmirovala. To pomeni, 
da se lubadar ne bi več širil,« je 
povedal Denša. S sodelavci in 
lastniki so izvedli vse mogoče 
ukrepe, da bi lubadarja omeji-
li na njegovo običajno stanje v 
gozdu. »Če bodo lastniki do-
sledni in bodo najpozneje do 
konca marca svoje gozdove 
pregledali in iz njih vsa poško-
dovana drevesa odstranili, bo 
lubadar tam obmiroval,« pou-
darja Denša. Zunanje tempe-
rature so razmeroma visoke, 
zato zalega ne bo propadla.

BRANE JERANKO
Foto: arhiv zavoda 

za gozdove

močju poškodovanih nič manj 
kot 261 tisoč kubičnih metrov 
gozdnega drevja in to skoraj 
same smreke. »To pomeni toli-
ko poškodovanega drevja, kot 
ga v običajnih letih posekamo 
na celotnem območju v vsem 
letu,« opozarja Denša. »Vpra-
šanje je, če bodo lahko lastniki 

mu, drugi so morali počakati. 
Ti so morali najprej popraviti 
poškodovane strehe svojih do-
mov in gospodarskih poslopij. 
Ob cestah Zgornje Savinjske 
doline je na srečo mogoče 
opaziti vedno več tovornjakov, 
ki odvažajo veliko med vetro-
lomom poškodovanega lesa.

Posledice napada podlubnikov

Napad podlubnikov. Krošnje ogroženih dreves rjavijo.
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»Leonarda je potopila banka«
Bojan Borštner je prepričan, da bi reprogramiranje posojila rešilo podjetje – Odškodninska tožba in kazenska ovadba

Kmalu spet za skupno mizo
Poslovodstvo Skupine Premogovnik Velenje se je minuli petek sestalo s predstavniki 

Sindikata delavcev rudarstva in energetike Slovenije (SDRES) glede zahtev, ki so jih 
naslovili na družbi Premogovnik Velenje in HTZ. Ker pogajanja še niso končana, 
več informacij za zdaj v skupini ne dajejo. So pa sporočili, da se bodo s predstavniki 
sindikata ponovno sestali prihodnji petek.

Spomnimo, da je uprava premogovnika na javnost pred dnevi naslovila informacijo, 
da SDRES nima oblikovanih ne stavkovnih zahtev ne stavkovnega odbora. V omenjenem 
sindikatu so navedbe poslovodstva zavrnili in jih komentirali kot sprenevedanje ter zavla-
čevanje pri pogajanjih. Med 13 zahtevami, ki so jih naslovili na upravo, sta med drugim 
tudi dvig osnovne plače za 15 odstotkov in vključitev skoraj dveh odstotkov stimulacije 
v osnovno plačo. Med drugim se zavzemajo še zato, da bi uprava premogovnika od 1. 
februarja uredila delovni čas tako, da bi se vanj štel tudi čas priprave na delo.

TS

Prodaja RTC Krvavec še ni končana
Alpska investicijska družba bi morala že pretekli ponedeljek plačati kupnino zre-

škemu Uniorju za nakup večinskega lastniškega deleža v družbi RTC Krvavec. Vendar 
sta družbi podpisali aneks k pogodbi o prodaji, ki kot novi rok določa 6. februar.

Zreški Unior je z Alpsko investicijsko družbo 11. decembra lani podpisal pogodbo o 
prodaji 98,56-odstotnega lastniškega deleža v družbi RTC Krvavec. Unior je z aneksom 
k pogodbi o prodaji določil novi rok izpolnitve vseh odložnih pogojev za izpolnitev prav-
nega posla iz osnovne pogodbe, in sicer je rok podaljšal do 6. februarja. Kot je poročal 
časnik Delo, kranjski podjetnik Janez Janša kupnine za RTC Krvavec ni poravnal, ker 
je ostal brez podpore bank za financiranje. Ob sklenitvi pogodbe so v družbi pojasnili, 
da bo prenos delnic na novega lastnika izveden ob izpolnitvi nekaterih pogojev, med 
drugimi tudi soglasja bank upnic, s katerimi je Unior decembra 2016 sklenil sindicirano 
kreditno pogodbo za refinanciranje svojih obveznosti.

Alpska investicijska družba se ukvarja z naložbami in s svetovanjem in ima sedež v 
Ljubljani. Njen ustanovitelj in direktor je podjetnik Janez Janša, ki je javnosti znan po 
tem, da mu je predlani novembra država morala po določitvi vrhovnega in ustavnega 
sodišča izplačati skoraj 3,5 milijona evrov odškodnine zaradi predolgega sojenja.

BGO

Pivovarno bo vodil Grk
Predvidoma 1. marca bo vodenje Pivovarne Laško Union prevzel ciprski Grk Zoulis 

Mina. Nazadnje je bil generalni direktor Heinekenove pivovarne v Atenah.
Mina bo nasledil Dušana Zorka, ki je svoj odhod iz združene slovenske pivovarne 

napovedal že oktobra lani. Zorko naj bi odstopil na lastno željo, z družbo pa bo ostal 
povezan kot član nadzornega sveta. Svojo poklicno pot bo nadaljeval in glede na svoja 
leta ter delovno dobo najverjetneje tudi končal kot član uprave v Slovenskem državnem 
holdingu.

JI

Znak odličnosti tudi Matiji Borovniku
Obrtno-podjetniška zbornica Slovenije je na strokovnem srečanju gradbincev, 

kleparjev-krovcev, slikopleskarjev, fasaderjev in inštalaterjev-energetikov najboljšim 
obrtnikom podelila znake odličnosti. Med petimi letošnjimi izbranci je tudi Matija 
Borovnik iz Vitanja.

Priznanje OZS lahko dobijo le tista podjetja, ki uresničujejo najvišja merila poslovne 
odličnosti, dosegajo uravnotežene rezultate poslovanja, skrbijo za razvoj in visoko kako-
vost svojih izdelkov in storitev ter so družbeno odgovorna. Krovstvo Borovnik izpolnjuje 
vse te kriterije, kar med drugim potrjujejo tudi mnoga druga priznanja, ki jih je dobilo 
doslej. Družinsko podjetje, ki ga vodi že druga generacija, je nastalo v začetku devetde-
setih let in svoje osnovne dejavnosti od takrat ni spreminjalo. Nenehno je dopolnjevalo 
in posodabljalo svoje izdelke in storitve.

Krovstvo Borovnik je med stanovskimi kolegi znano tudi po tem, da se zavzema za 
ohranitev poklica. Z mladimi krovci in kleparji sodeluje na državnih in mednarodnih 
tekmovanjih, kjer osvaja najvišja mesta.

JI

Kljub gradbišču višje 
cene in več gostov
Terme Olimia lani povečale prihodke za malo več kot mi-
lijon evrov

V Termah Olimia ocenju-
jejo, da je bilo leto 2017 odlič-
no, saj so v primerjavi s pre-
dlani povečali prihodke in 
dobiček, rekordne rezultate 
je imela tudi njihova hčerin-
ska družba Terme Tuhelj na 
Hrvaškem. Letos v družbi 
pričakujejo še boljše rezulta-
te in še večji obisk, saj bodo 
sredi leta končali eno svojih 
največjih naložb – popolno 
prenovo zunanjih bazenov.

Terme Olima so lani imele 
malo manj kot 20 milijonov 
evrov prihodkov, kar v pri-
merjavi z letom 2016 pomeni 
5-odstotno rast. Največji delež 

prihodkov so ustvarile s pen-
zionskimi storitvami. Čeprav 
so v termah marca začeli pre-
navljati Wellness center Ter-
malija, so število nočitev pove-
čali na skoraj 300 tisoč, kar je 
približno dva odstotka več kot 
predlani. Vendar so bolj kot 
na povečanje števila nočitev 
ponosni na to, da jim je kljub 
gradbišču uspelo dvigniti cene 
za približno 5 odstotkov. Zato 
so tudi prihodki penzionskih 
storitev od predlanskih višji 
za več kot pol milijona evrov. 
Kljub zmanjšanju notranjih 
bazenskih površin v termah 
lani ni bilo manj kopalcev. Na-

šteli so jih 490 tisoč, kar je pri-
bližno toliko kot v letu 2016.

Preteklo leto je bilo za Ter-
me Olimia rekordno tudi po 
obsegu naložb. V Aqualuni 
so postavili nov adrenalin-
ski tobogan, prenovili so 
restavracijo Lipa in postavili 
dvajset razkošnih šotorov za 
vedno bolj priljubljeno glam-
ping ponudbo. Poleg tega so 
začeli graditi nov Wellness 
center Termalija. Naložba, ki 
je vredna 10 milijonov evrov 
in je letos ena največjih v slo-
venskem turizmu, bo končana 
do junija.

JI, foto: GrupA

»Nisem lopov, za stečaj je kriva banka,« 
se je na naše poročanje o bankrotu znanega 
celjskega podjetja Leonardo odzval zdaj že 
bivši lastnik Bojan Borštner. Napovedal je, 
da bo proti Abanki, ki je ob pripojitvi Banke 
Celje prevzela tudi posojilo njegovega podje-
tja, vložil odškodninsko tožbo. Simona Sveta, 
ki je v banki vodil posle s posojili Leonarda, 
bo kazensko ovadil. Borštner je prepričan, 
da sta banka in Svet namenoma uničila 
podjetje, ko mu leta 2015 nista omogočila 
reprogramiranja posojila in sta ustavila tudi 
financiranje rednega poslovanja.

V nekaj straneh dolgem dokumentu, v kate-
rem utemeljuje razloge za kazensko ovadbo in 
odškodninsko tožbo, Bojan Borštner med dru-
gim navaja, da je bilo poslovanje Leonarda do 
leta 2013 dokaj stabilno. Prihodki od prodaje 
so znašali približno 5 milijonov evrov, dobiček 
iz poslovanja pred amortizacijo pa je znašal 
400 tisoč evrov. Družba je redno poravnavala 
obveznosti do banke, pri kateri je v letih 2007 

do 2010 najela dodatna posojila za naložbe v 
osnovna sredstva in prenovo svojih prodajaln 
po Sloveniji.

Čeprav so se za trgovinsko dejavnost leta 
2013 začeli težki časi, je Leonardo zmanjševal 
svojo zadolženost. V približno treh letih, od 
decembra 2011 do sredine 2015, jo je znižal 
za 1,6 milijona evrov. Zaradi padca prometa 
so v letu 2013 finančne obveznosti postale 
previsoke, da bi jih podjetje lahko poravna-
valo iz tekočih prilivov, pojasnjuje Borštner. 
Zato je odgovorne v Banki Celje začel prositi, 
naj podaljšajo dobo odplačevanja posojila in 
s tem zmanjšajo mesečni obrok. Poleg tega 
jih je tudi prosil, naj podjetju z akreditivi in 
garancijami omogočijo redno nabavo blaga 
za trgovine. »Vse je ostalo le pri obljubah. 
Kljub temu smo leto 2014 nekako prebrodili 
in svoje obveznosti do banke ter dobaviteljev 
še nekoliko zmanjšali. Vendar blaga nismo 
mogli več redno nabavljati, kar je za trgovin-
sko dejavnost lahko usodno, še zlasti je bilo 

slabo za Leonarda, ki je bil vedno znan po 
tem, da je ponujal najbolj modne izdelke,« 
pravi Borštner in dodaja, da se je nato sredi 
leta 2015 vse postavilo na glavo.

Oderuške obresti
Banka je, kot navaja Borštner, Leonardu 

ustavila možnost odprtja akreditivov za na-
bavo blaga, ki ga je že naročil za novo šolsko 
leto, ukinila je garancije za najem poslovnih 
prostorov v nakupovalnih središčih in zahteva-
la takojšnjo vrnitev posojila. Posledice takšne 
odločitve so predstavljali izguba ekskluzivnih 
zastopstev, ki so jih nato prevzeli konkurenčni 
trgovci, zaprtje večine trgovin in 8,05-odstotna 
zamudna obrestna mera za približno 1,5 mi-
lijona evrov posojila. Poleg tega, dodaja Bor-
štner, je banka podjetju zarubila za 860 tisoč 
evrov zaloge in vsa prevozna sredstva. »Dveh 
vozil se banka sploh ni dotaknila in še danes 
stojita na parkirišču podjetja ter propadata,« je 
ogorčen bivši lastnik Leonarda.

Če bi …
Leta 2015 je podjetje prvič v svoji zgodovini 

imelo izgubo. Finančne težave je poskušalo 
rešiti s poenostavljeno prisilno poravnavo in 
nato še s prodajo terjatev, a brez uspeha. Na 
zahtevo Fursa, ki mu po Borštnerjevih trditvah 
Leonardo dolguje 223 tisoč evrov (in ne med 
300 in 400 tisoč evri, kot smo zapisali v prejšnji 
številki časopisa), se je pred približno tednom 
v podjetju začel stečaj.

Bojan Borštner je prepričan, da sta se banka 
in Simon Svet zavedala škode, ki sta jo podjetju 
povzročila, ko mu nista odobrila refinanciranja 
posojila. »Ali so bila dejanja namerna in ali za 
vsem stoji kaj drugega, naj odločajo organi, 
ki so za to pristojni,« pravi Borštner. Pri tem 
ne more razumeti, da je Leonarda, kot pravi, 
uničila banka, s katero je posloval vse od svoje 
ustanovitve. »Če bi banka vsaj deloma ugodila 
našim prošnjam, bi podjetje zdaj, ko je kriza 
mimo, poslovalo povsem normalno.«

JANJA INTIHAR

Čeprav je del Term Olimia že nekaj časa veliko gradbišče, je podjetju lani uspelo povišati cene za malo 
več kot pet odstotkov.

Prihodki in dobiček rastejo
 2013 2014 2015 2016 2017 (ocena)

čisti prihodki od prodaje* 17,4 19,4 17,4 18,9 20,0

čisti dobiček* 0,8 0,9 1,1 1,5 -

Vir: Bisnode, podjetje

*(v mio Eur)
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Bo cinkarna 
odkupila desetino 
lastnih delnic?
Skupina malih delničarjev želi Cinkarno Celje obraniti pred poceni prevzemom

Prvi podatki 
napovedujejo uspeh

Na seznamu naložb, ki jih država prodaja že od leta 2013, 
je ostalo še šest podjetij, med njimi tudi zreški Unior in Cin-
karna Celje. Slovenski državni holding je napovedal, da v 
letu 2018 načrtuje prodajo delnic Uniorja, začel naj bi se tudi 
postopek ponovne prodaje delnic cinkarne.

umakne s trga. S tem bi okre-
pila njihovo vrednost in tudi 
povečala obrambni zid pred 
morebitnim sovražnim pre-
vzemom.

Skupina malih delničarjev, 
ki ima v lasti malo več kot pet 
odstotkov delnic cinkarne, je 
svoj predlog o odkupu vodstvu 
družbe poslala 8. januarja, 
konec prejšnjega tedna pa sta 
uprava in nadzorni svet že skli-
cala izredno sejo skupščine. Ta 
bo 27. februarja, edina točka 
dnevnega reda bo odločanje o 
podelitvi pooblastila upravi za 
nakup lastnih delnic.

Do 230 evrov
Če bo sklep potrjen, bo 

uprava cinkarne lahko od-
kupila malo manj kot deset 
odstotkov vseh delnic druž-
be. Že zdaj ima 2.149 lastnih 
delnic, svoj delež pa lahko 
poveča na največ 81.462 del-
nic. Cena za delnico, še piše 
v predlaganem sklepu, ne bo 
smela biti višja od 230 evrov. 
Delnica cinkarne je na borzi 
podcenjena. V začetku tedna 
je bil njen tečaj 219 evrov, po 
notranjih ocenah pa je vredna 
med 270 in 290 evri. Skupina 
malih delničarjev, ki naj bi 
neuradno imeli podporo tudi 
pri nekaterih velikih, ocenju-
je, da bi bil odkup delnic pod 
njihovo ocenjeno notranjo 
vrednostjo koristen za ostale 
delničarje, preprečili bi tudi 
prevzem po sedanji prenizki 
tržni vrednosti.

Jasna opora 
lastnikov
Skupina manjših delničar-

jev je prepričana, da bi se z 
odkupom in nato umikom 
lastnih delnic zmanjšala ne-
gotovost glede prihodnjega 
lastništva in predvsem razvoja 

cinkarne. Po njihovem mne-
nju je zdaj lastništvo nestabil-
no in podjetju ne zagotavlja 
rasti ter nadaljnje fi nančne 
trdnosti. Da bi lahko cinkar-
na, ki naj bi imela na računu 
46 milijonov evrov denarnih 
sredstev, presežke usmerila 
v razvoj, povečanje proizvo-
dnih zmogljivosti, prihodke 
in tržni delež, bi potrebovala 
jasno oporo lastnikov, opo-
zarjajo mali delničarji. Zato 
predlagajo, naj cinkarna del 
denarja, ki bi ga sicer name-
nila za dividende, raje porabi 
za odkup lastnih delnic. Če 
bo predlog malih delničarjev 
na seji skupščine sprejet, bi 
cinkarno nakup stal največ 
18,7 milijona evrov. Ostalo bi 
dovolj denarja za dividende 
in tudi za vse naložbe, ki jih 
načrtuje družba.

Dva neuspešna 
poskusa
Lastništvo cinkarne je zelo 

razpršeno, vendar je njen naj-
večji lastnik država. Največji 
delničar je namreč s približno 
20 odstotki državna Modra za-
varovalnica, 14 odstotkov ima 
Družba za upravljanje terjatev 
bank in 11 odstotkov Sloven-
ski državni holding.

Država je Cinkarno Celje, ki 
za letos napoveduje rekordno 
prodajo in dobiček, neuspe-
šno prodajala že dvakrat. Pr-
vič je bila prodaja ustavljena 
leta 2015, drugič pa lani, ko 
konzorciju prodajalcev ni 
uspelo pridobiti ustreznih 
ponudb.

JANJA INTIHAR
Foto: arhiv NT (GrupA)

Ker je cena delnic celjske 
družbe podcenjena, je sku-
pina malih delničarjev pre-
dlagala, naj cinkarna sama 
kupi desetino delnic in jih 

Ocena gospodarjenja v 
Šaleški dolini za leto 2017 
je pozitivna. Na osnovi zna-
nih podatkov, ki so sicer še 
neuradni, bo skupni neto re-
zultat poslovanja gospodar-
skih družb in samostojnih 
podjetnikov boljši kot je bil 
leta 2016. Na Savinjsko-šale-
ški gospodarski zbornici še 
dodajajo, da je bil že predlan-
ski rezultat bistveno boljši od 
leta prej.

Direktor Savinjsko-šaleške 
gospodarske zbornice Franci 
Kotnik je pojasnil, da statistični 
podatki za minulo leto kažejo 
povečanje števila gospodarskih 
družb, samostojnih podjetni-
kov in zvišanje zaposlenosti. 
Stopnja brezposelnosti je pa-
dla za več kot 11 odstotkov. 
Konkretne številke bodo sicer 
znane po maju, ko bodo odda-
ni zaključni računi oziroma ko 
bo Ajpes objavil letna poročila 
gospodarskih subjektov.

Največji delež gospodarstva 
v tej subregiji predstavljajo 
predelovalne dejavnosti, še 

Na šaleškem koncu 
več gospodarskih 
družb in samostoj-
nih podjetnikov – 
Stopnja brezposel-
nosti padla za več 
kot 11 odstotkov

posebej večja podjetja na po-
dročju kovinskopredelovalne 
in elektro industrije. »Splo-
šno gledano so ta podjetja 
lani poslovala dobro. Večina 
jih je dosegla ali celo presegla 
poslovne načrte. Vsa pa tudi 
ne. Glede na razmere na glo-
balnih trgih pričakujem, da se 
bo rast nadaljevala tudi letos,« 
je dejal sogovornik.

Primer dobre 
prakse
Mestna občina Velenje je 

zadnji teden januarja pripra-
vila sprejem za velenjske go-
spodarstvenike, podjetnike in 
obrtnike. Direktor Savinjsko-
-šaleške gospodarske zbornice 
je podporo, ki jo razvoju go-
spodarstva namenja lokalna 
skupnost, označil kot primer 
dobre prakse. Med pozitivni-
mi ukrepi je izpostavil komu-
nalno ureditev poslovne cone 
Stara vas. Velenjska občina je 

majhnim in srednjim podje-
tjem omogočila širitev njiho-
vih poslovnih površin. Občina 
med drugim skrbi za delovanje 
podjetniškega inkubatorja, ki 
beleži dobre rezultate. Priza-
deva si tudi za izboljšanje na 
kadrovskem področju, saj raz-
pisuje štipendije za defi citarne 
poklice in se skupaj z gospo-
darsko zbornico trudi za zago-
tavljanje potrebnih kadrov za 
šaleško gospodarstvo.

Vabijo tuje 
investitorje
Kateri pa so še drugi ukrepi, 

s katerimi skušajo v mestni ob-
čini Velenje zagotavljati dobre 
pogoje za gospodarski razvoj? 
Lani so na pobudo župana 
Bojana Kontiča in predsednika 
uprave Gorenja Franja Bobin-
ca ustanovili Klub podjetnikov 
Saša regije. S podpisom spora-
zuma o sodelovanju so več go-
spodarskih organizacij povabi-
li, da skupaj tvorijo podporno 
okolje za razvoj tamkajšnjega 
podjetništva. Vsem potencial-
nim in obstoječim podjetjem 
tako brezplačno svetujejo na 
davčnem, pravnem in fi nanč-
nem področju, za podjetja 
izvajajo nekatere promocijske 
dejavnosti.

Mestna občina Velenje je 
lani v treh tujih jezikih izdala 
brošuro Investirajte v Velenje. 
S publikacijo želi v Velenje 
privabiti čim več investitorjev. 
Z dejavnostmi mestnega mar-
ketinga skuša oživiti mestno 
jedro. Vsako leto septembra 
pripravi tudi prireditev Podje-
tno Velenje, na kateri se lahko 
predstavijo gospodarstveniki.

TINA STRMČNIK
Foto: arhiv NT (SHERPA)

Rast gospodarstva v Savinjsko-
-šaleški regiji se bo nadaljevala 
tudi v letu 2018, napoveduje 
direktor območne gospodarske 
zbornice Franci Kotnik.
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Obup zaradi neznosnega smradu
Krajani Breznega opozarjajo na nemogoče življenjske razmere

LAŠKO – Krajani Breznega 
so ogorčeni zaradi smradu, 
ki ga že več let zaznavajo v 
okolici svojih domov. Pripi-
sujejo ga vplivom odlagali-
šča odpadkov v okviru regio-
nalnega centra za ravnanje z 
odpadki (Ceroz) v Uničnem.

Kot so povedali na nedav-
nem protestnem zboru, je v 
zadnjem obdobju stanje še 
posebej pereče, saj ne morejo 
več odpirati oken, zelenjava 
na vrtu in koruza na polju ne 
uspevata več, kmetje se pri-
tožujejo, da smrad privablja 
krokarje in podobno.

»Škodni vplivi so občutni, 
življenje v takšnem okolju 
je obupno, odgovorni nam 
ne prisluhnejo in nas posku-
šajo prepričati z dovoljenji 
in rezultati analiz, ki kažejo 
drugačno stanje, kot ga ob-
čutimo sami. To je katastro-
falen smrad, zaradi katerega 
me krajani kličejo skoraj 
vsak dan,« je povedala Jožica 
Miša Alešovec, predsednica 
Krajevne skupnosti Sedraž, 
ki je zastopala ogorčene kra-
jane. Nemogoče razmere za 

normalno življenje pripisuje 
onesnaženim potokom, v ka-
tere prihajajo izpusti z odla-
gališča odpadkov. Posledica je 
obupen smrad.

Krajanom 
prekipelo
Pred dnevi je ogorčenje za-

radi stanja sodu izbilo dno. 
»Krajani so me opozorili, da 
skozi vas Brezno teče neka-
kšna črna voda, ki grozno 
smrdi. To je potrdil tudi naš 
terenski ogled. Zato smo po-
klicali policijo, gasilce in civil-
no zaščito, nekaj naših kraja-
nov je z vodjem intervencije 
obiskalo tudi odlagališče, kjer 
so se lahko prepričali, da je 
prišlo do izpusta onesnaže-
nih izcednih voda,« je pove-
dala Jožica Miša Alešovec.

Te težave se pojavljajo že 
več kot desetletje, vse od leta 
2006, kot pričajo arhivski 
dokumenti. Zaradi stanja so 
že sklicevali zbore krajanov, 
naslovili uradno prijavo na in-
špektorat, ustanovili iniciativ-
no skupino, pisali protestne 
dopise Arsu in izvajali druge 

aktivnosti, da bi opozorili na 
svoje težave, a stanje se ne 
izboljšuje.

»Na ravni krajevne skupno-
sti se ne more reševati tako ve-
lik ekološki problem, zato je 
potrebna širša obravnava, zato 
pristojne ustanove in javnost 
ponovno opozarjamo na svoje 
težave. A očitno je, da nismo 
območje, ki bi ga odgovorni 
obravnavali kot tisto, kamor 
sega vpliv centra za ravna-
nje z odpadki,« je še dodala 
predsednica KS Sedraž, ki je 
na tem mestu od leta 2014, v 
njenem mandatu pa se je ta 
problematika še zgostila. S 
krajani si ne predstavlja več, 
kako bodo lahko v prihodnje 
še živeli na tem območju.

Občina Laško 
kljub poskusom 
nemočna
Jože Senica, podžupan Ob-

čine Laško in poveljnik civilne 
zaščite, je potrdil, da je okrog 
22.30 prejel klic iz centra za 
obveščanje zaradi stanja v 
Breznem. Gre za problemati-
ko, s katero so v Občini Laško 

Ogorčeni krajani Breznega so na terenu predstavili stanje, ki jih spravlja v obup.

dobro seznanjeni, saj traja že 
več let.

»Občina Laško je lani na-
ročila tri meritve površinske 
vode Brezniški potok in vse 
so pokazale odstopanja od 
›normalnega‹ stanja onesna-
ženosti. Zato smo pozvali vse 
zasavske občine, ki odlagajo 

odpadke v Cerozu, naj uredi-
jo to stanje. A še vedno nismo 
prejeli nobenega odgovora in 
prav tako ni izboljšanja na 
terenu. Vemo, da je čistilna 
naprava, ki deluje tam, neu-
strezna.«

Kot je še povedal Jože Se-
nica, so stanje obravnavali 

z inšpekcijskimi službami, 
glede na to, da se občine ne 
morejo dogovoriti o rešitvi, 
meni, da bo moralo posredo-
vati ministrstvo za okolje in 
prostor.

MITJA KNEZ
ROBERT GORJANC

Foto: MK

CELJE – Po letu dni pre-
mora bo letos v knežjem 
mestu na pustni torek znova 
osrednja prireditev, z veli-
kim pustnim rajanjem na 
Krekovem trgu in povorko 
po mestnih ulicah.

»Čas minulega leta smo 
izkoristili za premislek, da 
pustno rajanje in ohranitev 
pustnih šeg oblikujemo po 
meri, ki bo sodilo v urbano 
okolje. Glede na to, da smo 
zaznali želje in povpraševa-
nje javnosti po pravi pustni 
prireditvi, smo se ponovno 
odločili za bolj ambiciozno 
inačico Celjskega pusta,« je 

povedala Snežana Gabrovec, 
referentka za prireditve na 
Zavodu Celeia Celje.

Na pustni torek bo na celj-
skih mestnih ulicah sicer 
živahno že dopoldan, saj 
bodo pustno povorko izvedli 
učenci in zaposleni osnovne 
šole Lava, ki se jim bo pridru-
žila tudi skupina mask iz II. 
Osnovne šole Celje. Na veli-
kem pustnem rajanju bodo 
za zabavo skrbeli skupina 
»Zaka pa ne« in animatorji. 
Tisti, ki si bodo nadeli ma-
ske, se bodo z domišljijo in 
izvirnostjo lahko potegovali 
za lepe nagrade. Najlepša 

skupinska maska bo prejela 
500 evrov, posamična 250 
in otroška maska 100 evrov. 
Vse nagrade bodo podeljene 
v obliki mestnih bonov, ki jih 
bodo nagrajenci lahko unov-
čili v mestnem jedru.

Obenem bosta Turistično 
in kulturno društvo Celje in 
zavodu Celeia ocenila pu-
stno okrasitev trgovin in go-
stinskih lokalov, trije najbolj 
izvirni bodo deležni enakih 
nagrad kot najboljše maske.

Različni dogodki v okviru 
Celjskega pusta se bodo vr-
stili od torka, 6. februarja: 
med drugim si bo v Muzeju 

novejše zgodovine Celje mo-
goče ogledati gostujočo raz-
stavo Ptujske maske rajamo, 
pustne prireditve in otroške 
maškarade bodo pripravili v 
Celjskem mladinskem cen-
tru, v Trnovljah, na Ljubeč-
ni, Zagradu in v Domu Sv. 
Jožefa, ne bo manjkala tudi 
že jubilejna 25. Brezova me-
tla v Celjskem domu. Pustne 
prireditve v okviru Celjskega 
pusta se bodo sklenile v sre-
do, 14. februarja, s tradicio-
nalnim pokopom pusta na 
Krekovem trgu.

ROBERT GORJANC
Foto: arhiv NT (GrupA)

Celjski pust spet debelejših ust
Po letu premora vnovič osrednje pustno rajanje v središču mesta

Takole je množica obiskovalcev napolnila središča Celja zadnjem osrednjem pustnem rajanju in povorki na pustni torek leta 2016.

Z brezplačnimi 
nasveti do pravic

SLOVENSKE KONJICE – Občina bo občankam in obča-
nom omogočila brezplačno pravno pomoč. To bo nudila 
Lidija Pratnemer, upokojena sodnica, ki je v občini tudi 
sama zaznala potrebo po pomoči. Svetovati bo začela 1. 
februarja. Svetovala bo vsak prvi četrtek v mesecu po 
predhodni najavi v tajništvu občine.

Lidija Pratnemer je delala na sodišču v Slovenskih Konji-
cah, ki je do leta 1995 imelo brezplačno pravno pomoč, za 
katero je bilo zelo veliko zanimanje. Po reorganizaciji sodišč 
je bila pomoč ukinjena. Ljudje imajo veliko pravic, za katere 
ne vedo, zato jim bo pomagala s pravnimi nasveti. »Mar-
sikdo ne ve ali ne zna pristopiti k uveljavljanju varstvenega 
dodatka. Številne osebe potrebujejo pomoč pri opravljanju 
življenjskih nalog, a ne vedo, katere pravice imajo. Mogoče 
ne vedo, da lahko uveljavljajo dodatek za pomoč in postrež-
bo,« je razložila Lidija Pratnemer. Kot sodnica je videla veliko 
nasilja v družinah in tudi takšnim ljudem bi rada pomagala 
s pravnimi nasveti.

Kot je dodala Pratnemerjeva, nepoznavanje prava škodi, 
zato številni ne uveljavljajo pravic, ki jim pripadajo. Ali je 
nepoznavanje pravic posledica slabega delovanja socialnih 
ustanov? »Ne. Ustanove, ki izvajajo delo, ga dobro opravlja-
jo. Verjetno se zaradi svoje zasedenosti ne uspejo posvetiti 
strankam in analizirati njihovega stanja. So tudi primeri, ko 
jih prehitro odvrnejo, da nima smisla uveljavljati pravic, ker 
jim te ne pripadajo.«

Brezplačno pravno pomoč nudi tudi Občina Zreče. Pravno 
pomoč v obliki kratkih pravnih nasvetov bo občanom nudil 
odvetnik Marko Cuk iz Zreč. Tudi v Mestni občini Velenje 
se lahko pohvalijo z brezplačnim pravnim svetovanjem za 
občane. Pomoč nudi pravna svetovalka Polona Kramer.

BGO

Zgrajeno bo krožišče
DOBRNA – V kraju bo zgrajeno novo krožišče, ki bo 

na regionalni cesti na območju Novega gradu. Gradnja 
krožišča je predvidena že v prostorski listini iz leta 2005. 
Z njim naj bi prišlo tudi do razmejitve med severnim ur-
banim in južnim delom kraja, kjer so kmetijske površine.

Krožišče bo zgradila država, investitorka je direkcija za 
infrastrukturo. Občina je morala pripraviti za krožišče pro-
jekte, ki so trenutno v reviziji. Začetek gradbenih del je pred-
viden za letos in konec za prihodnje leto. Predvidena skupna 
vrednost naložbe znaša približno pol milijona evrov. Otok na 
sredini krožišča bo okrašen z vodnjakom, ki bo predstavljal 
termalno vodo Dobrne. V projekt novega krožišča je med 
drugim vključena regijska kolesarska pot. BJ
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Razmere zahtevne, 
izzivov veliko
Janja Knapič se ni izjasnila o novi kandidaturi za vodenje ZD Laško

LAŠKO – Jutri se bo iz-
tekel razpis za direktorja 
zdravstvenega doma za pri-
hodnje štiriletno obdobje. 
Mandat se namreč izteka se-
danji direktorici mag. Janji 
Knapič, ki se še ni izjasnila, 
ali bo ponovno kandidirala 
za to mesto ali ne.

Sedanja direktorica je vode-
nje ZD Laško prevzela konec 
leta 2013 kot vršilka dolžnosti 
direktorice, maja 2014 s pol-
nim mandatom.

»Ne morem reči, da me na-
daljevanje dela v ZD Laško 
ne zanima. Bom pa dokonč-
no odločitev o kandidaturi 
sprejela na podlagi skrbnega 
razmisleka o več dejavnikih: 
tako tistih objektivnih, ki se 
nanašajo na delovanje in po-
slovanje ZD Laško, kot tudi 
čisto subjektivnih. A zagotovo 

lahko ocenim, da bo ZD Laško 
v naslednji mandat direktorja 
vstopil v dobri kondiciji,« je 
Janja Knapič odgovorila na 
naše vprašanje, ali se bo po-
tegovala za nov mandat direk-
torice zdravstvenega doma.

Ali jo je k dodatnemu poglo-
bljenemu tehtanju in morebi-
tnemu razmišljanju, ali bi po-
novno kandidirala, spodbudil 
nedavni burni zbor krajanov v 
Rimskih Toplicah zaradi od-
hoda dolgoletne zdravnice? 
Nemara aktualna problemati-
ka na področju zdravstva, ki jo 
zaznamujeta pomanjkanje in 
preobremenjenost družinskih 
zdravnikov?

»Zagotovo se te vsak takšen 
dogodek dotakne in o njem 
premišljuješ. Zaradi občutlji-
vosti je povsem razumljiva 
skrb občanov v manjših kra-

jih zaradi odločitve njihovega 
družinskega zdravnika. Še 
posebej je bilo v konkretnem 
primeru razvidno, da občani o 
marsičem niso bili seznanjeni 
ali pa so bile informacije, ki so 
zaokrožile v javnosti, netoč-
ne,« je pojasnila Janja Knapič 
in dodala, da je dolžnost jav-
nosti pojasniti, kako naprej 
in kaj lahko v takšni situaciji 
storijo.

Glede aktualnih razmer 
v zdravstvu je dejala, da so 
zdravstveni domovi seveda 
podhranjeni tako v smislu 
zaposlovanja kadrov kot tudi 
finančno. Tega problema ni 
mogoče rešiti izključno v 
posameznem zdravstvenem 
domu, ampak gre za vprašanje 
delovanja sistema zdravstva 
kot celote. Na trgu kadrov pr-
vič tekmujejo na globalni rav-

ni, ker je svet postal izjemno 
majhen, z večjimi ustanovami 
in tudi zasebnimi ponudniki, 
ki lahko zdravnikom ponudijo 
bistveno več.

»A delo zdravnika v manjših 
krajih ima tudi druge predno-
sti. Vendar je treba biti človek 
za kaj takšnega in zato si ta-
kšni zdravniki zaslužijo vse 
spoštovanje. Zagotovo je pri-
mer Rimskih Toplic realen 
pokazatelj, kako vsestransko 
pomembna je zdravstvena 
oskrba za življenje ljudi izven 
večjih mest in kako škodljiva 
je lahko pretirana centraliza-
cija zdravstvenih ustanov,« 
je še poudarila Knapičeva in 
sklenila, da bo načrtovana 
gradnja prizidka k ZD Laško 
ena od prednostnih nalog v 
prihodnjih letih.

ROBERT GORJANC

Po svoj prav 
na ustavno 
sodišče
O trasi hitre ceste med Šentrupertom 
in Velenjem bo odločalo ustavno so-
dišče

BRASLOVČE – Občina bo podprla prizadevanja Zdru-
ženih civilnih iniciativ Savinjske doline za ustavno pre-
sojo zakonitosti državnega prostorskega načrta v delu, ki 
se nanaša na predvideno traso hitre ceste F2-2 med Šen-
trupertom in Velenjem, so na zadnji seji sklenili braslov-
ški svetniki. Župan Branimir Strojanšek bo z županoma 
občin Polzela in Šmartno ob Paki, katerih občinska sveta 
bosta o tovrstni podpori odločala na februarskih sejah, 
uredil vse potrebno za vložitev navedene zahteve ter jo 
vložil in zastopal pred ustavnim sodiščem. Predpogoj je, 
da tovrstno podporo sprejmejo tudi svetniki iz preostalih 
dveh občin.

Skupina občanov iz Braslovč, s Polzele in iz Šmartnega 
ob Paki se je ob podpori Združenih civilnih iniciativ Savinj-
ske doline odločila, da bo svoj prav glede nasprotovanja 
trasi hitre ceste med Šentrupertom in Velenjem poiskala 
na ustavnem sodišču. Podpornik iniciative Urban Jeriha 
pravi, da je ustavna presoja zdaj prvič možnost, da ustav-
no sodišče preveri, ali je trasa na tem odseku zakonita in 
skladna z ustavo. »Če prebivalci vložijo takšno pobudo, jo 
prezasedeno ustavno sodišče lahko zlahka zavrže. Če za-
devo podajo občine, jo ustavno sodišče mora obravnavati. 
Občine imajo tukaj mnogo večjo moč kot posamezniki.«

Braslovški svetniki podpore niso sprejeli soglasno. Proti 
so bili trije svetniki z liste SMC, med njimi tudi Slavko Ške-
ta, ki je prepričan, da si večina občanov želi čimprejšnjo gra-
dnjo hitre ceste. Dejstvo pa je, da brez nezaželenih posegov 
v prostor ne bo šlo v nobenem primeru. Župan Branimir 
Strojanšek ob tem pravi, da je presoja na ustavnem sodišču 
legitimna pravica podpornikov združenih civilnih iniciativ. 
»Prav je, da jo izkoristijo. Na ustavnem sodišču bodo lahko 
preverili stvari, za katere menijo, da so napačne,« je jasen.

Če bo ustavno sodišče razsodilo v prid Združenih civilnih 
iniciativ Savinjske doline, to pomeni razveljavitev državnega 
prostorskega načrta v delu, ki se nanaša na omenjeno traso. 
»Uspeh na ustavnem sodišču bi pomenil, da se mora posto-
pek priprave državnega prostorskega načrta ustaviti in da 
se mora ponovno opraviti študija variant, s katero bi izbrali 
najboljšo traso in popravili vse napake,« še dodaja Jeriha.

Stroški pravnih postopkov in odvetnika bodo znašali 16 
tisoč evrov. Polovico bodo zagotovili podporniki civilnih 
iniciativ, preostalih osem tisoč evrov si bodo med sabo 
razdelile vpletene občine, kar znaša približno 2.300 evrov.

ŠO

Ambulanta že v novih prostorih
Naložba je vredna več kot 300 tisoč evrov

Evropski denar 
za Šmartinsko 
jezero

CELJE – Mestna občina je od Evropskega kmetijskega 
sklada za razvoj podeželja prejela več kot sto tisoč evrov 
nepovratnih sredstev, ki jih bo večinoma namenila za 
obnovo skakalnic na Šmartinskem jezeru. Te bodo pred-
stavljale pomembno vsebino prihodnjega doživljajskega 
središča na Šmartinskem jezeru.

Skakalnici bosta ostali na istem mestu. Veliko, 36-metrsko 
skakalnico bodo porušili in zgradili novo, in sicer 17-metr-
sko. Malo, 25-metrsko skakalnico bodo obnovili. Gradnjo 
bodo začeli predvidoma v aprilu in jo končali do oktobra, 
so povedali v celjski občini.

Dodali so še, da bosta skakalnici namenjeni za treninge ter 
državna in mednarodna tekmovanja v akrobatskih skokih v 
vodo. Glede na to, da podobnih skakalnic v Sloveniji ni in da 
morajo športni klubi letne treninge opravljati v tujini, so v 
občini prepričani, da bo nov skakalni center na Šmartinskem 
jezeru zaživel in da bo privabljal športnike kot tudi domače 
in tuje obiskovalce.

S pridobljenimi evropskimi sredstvi bo občina prav tako 
postavila tudi tribuno za gledalce, sprejela bo lahko 60 obi-
skovalcev, ter namestila trampolin in rolkarsko zapornico.

Projekt je ocenjen na malo več kot 150 tisoč evrov, kar 
pomeni, da bo tretjino sredstev MOC zagotovila v občinskem 
proračunu.

RG

ŽALEC – Od februarja bo 
Medicina dela Krumpak 
začela svoje delo opravljati 
v novih prostorih na Celjski 
cesti v Žalcu (stavba trgo-
vskega središča Špar). Do 
zdaj je bila ambulanta v 
tamkajšnjem zdravstvenem 
domu. Naložba v popolnoma 
nove prostore je bila vredna 
več kot 300 tisoč evrov, novi 
pa niso le prostori, ampak 
tudi vsa oprema.

Ambulanta je zdaj opre-
mljena celo z lastnim labora-
torijem. Nova ambulanta po-
meni tudi večjo prilagodljivost 
pri razporejanju delovnega 
časa, tako bo zdaj odprta tudi 
v sredo popoldne in ob sobo-
tah po potrebi. Delo vodi Dar-
ja Krumpak, dr. med., specia-
listka medicine dela, prometa 
in športa. Kot enega od razlo-
gov za selitev na novo lokacijo 
omenja, da bo zdaj čakanje na 
preglede krajše, vse storitve 
bodo opravljanje še isti dan 
ravno zaradi lastne opreme in 
lastnega laboratorija. V ekipi 
poleg zdravnice delajo še trije 
zdravstveni tehniki, inženirka 
laboratorijske kemije, obstaja 
možnost dodatnih zdravnikov 
po pogodbi.

Večji poudarek na 
promociji zdravja
Za področje medicine dela 

je pomembno predvsem pre-
ventivno delovanje zdravni-
ka. »Bistvo je, da ohranjamo 
zdravega delavca v celotni 
delovni dobi,« dodaja Krum-
pakova, ki po pregledih de-
lavcev opravi tudi analizo, 
s katero ugotavlja, kakšni 
ukrepi bi bili potrebni za od-

pravo negativnih posledic na 
zdravje delavcev.

»Kadar ugotovimo, da se ne-
kje poviša delež zaposlenih, 
ki imajo težave s hrbtenico, 
poskušamo delovno okolje 
ergonomsko urediti, da se šte-
vilo obolelih zmanjša,« dodaja 
zdravnica.

Opaža, da predvsem večja 
podjetja namenjajo večji po-
udarek predvsem promociji 
zdravja na delovnem mestu. 
»Premalo pa še vedno vidijo, 
kakšni so dolgoročni učinki 
vlaganja v zdravje delavcev. 
Naložba se pokaže nato v 
manjšem številu bolniških 

staležev in v produktivnosti 
zadovoljnih delavcev,« doda-
ja. Omenja tudi, da morajo 
vodstva podjetij znati delav-
ce tudi spodbuditi, da bodo 
tudi sami v svoje zdravje vlo-
žili več.

SŠol
Foto: SHERPA

V ambulanti Medicine dela Krumpak opravljajo tudi vse preglede v zvezi z varstvom v prometu.
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Novo življenje za staro Velenje
Rušitev dveh starih zgradb in gradnja novih predvideni že to jesen

VELENJE – Obrtniške de-
lavnice, prostori za start up 
podjetja, ateljeji za mlade 
umetnike in stanovanja – vse 
našteto bo svoje mesto dobilo 
v dveh novih zgradbah v Sta-
rem Velenju. Z naložbama, 
ki sta skupaj vredni malo 
manj kot 3,5 milijona evrov, 
bo skušala občina živahnejši 
utrip obuditi v najstarejšem 
delu mesta.

Nekatere stavbe v Starem 
Velenju imajo dolgo zgodovi-
no, nekatere tudi že propada-
jo. V tem delu mesta so bile 
nekoč že razširjene obrtne in 
umetniške delavnice. V občini 
si želijo, da bi v kateri od ob-
novljenih stavb svoje prostore 
našli tudi čevljarji, krojači, re-
stavratorji in podobni pokli-
ci. In da bi bila sveža ureditev 
starega mestnega središča bolj 
privlačna tudi za obiskovalce.

Velenjska občina namerava 
porušiti dotrajano stanovanj-
sko-poslovno stavbo na naslo-
vu Stari trg 11 in zgraditi novo. 

Podrobnosti projekta Revitalizacija Starega Velenja so minuli ponedeljek zvečer predstavili v sejni dvorani 
tamkajšnje občine.

Stroški vlaganj 
poniknili v pašnik
Prvi narok v pravdi Golf kluba Jelšingrad in Občine Šmarje 
pri Jelšah

Razpis za 
ravnatelja 
razklal kolektiv
Del zaposlenih v OŠ Prebold se ne 
strinja z glasovanjem svojih pred-
stavnikov v svetu zavoda

PREBOLD – Letošnji januar je bil v OŠ Prebold še kako 
vroč. Razpis za ravnateljsko mesto je namreč dodobra 
razklal kolektiv. Del zaposlenih se namreč nikakor ne 
strinja z glasovanjem svojih predstavnikov v svetu za-
voda, ki na nedavnem glasovanju za novega ravnatelja 
niso glasovali za dosedanjega ravnatelja Otona Račečiča, 
ki naj bi ga sicer podpirala skupina zaposlenih. Ti so 
zahtevali odpoklic svojih predstavnikov v svetu zavoda. 
O tem so celo glasovali, a kot se je izkazalo, ostajajo 
predstavniki po neuradnih informacijah isti.

Svet zavoda OŠ Prebold, ki je sestavljen iz petih pred-
stavnikov zaposlenih, treh predstavnikov občine in treh 
predstavnikov staršev, je v začetku januarja glasoval o 
novem ravnatelju. Osem predstavnikov je glasovalo za 
nekdanjega ravnatelja OŠ Frankolovo Petra Žureja, trije 
so glasovali za profesorico na Gimnaziji Velenje Karmen 
Grabant. Dosedanji ravnatelj Oton Račečič ni prejel no-
benega glasu, a se s tem skupaj s skupino zaposlenih 
nikakor ni mogel sprijazniti. Del kolektiva je zato zahteval 
odpoklic svojih predstavnikov v svetu zavoda, ker ti naj 
ne bi sledili večinskemu mnenju kolektiva. O njihovi za-
upnici so glasovali v torek, a po neuradnih informacijah 
ti ostajajo v svetu zavoda.

Tamkajšnji župan Vinko Debelak je nad razmerami 
v šoli zgrožen. »Namesto da bi se učitelji raje posvečali 
pouku, se ena skupina zaposlenih ukvarja s tem, kako bi 
zrušili odločitev sveta zavoda, spet drugi del se ukvarja s 
tem, kako bi lahko ohranili sedanje vodstvo.« Prepričan 
je, da zakonodaja na tem področju ni ustrezna in da za-
posleni sami ne bi smeli odločati o vodstvu šole.

Račečiču, ki je lani jeseni starše med drugim razburjal 
z odločitvijo, da šola učencev ne bo več spremljala na 
sistematske preglede, se letos spomladi na čelu prebold-
ske šole končuje drugi petletni mandat. Kot vse kaže, bo 
vodenje šole prevzel Peter Žurej, ki že ima ravnateljske 
izkušnje, a je bil 2014 razrešen z mesta ravnatelja OŠ 
Frankolovo, ker ni ustrezno organiziral nadomeščanja 
določenih predmetov.

ŠO

gostinski lokal in dve stano-
vanji. Porušili bodo tudi tako 
imenovano Staro pekarno in 
na tem mestu uredili lep trg. 
Ta bo nudil možnosti za raz-
lične prireditve in druženje 
krajanov. Uredili bodo tudi 
nov prometni režim. Ta pro-
jekt je ocenjen na 1,9 milijona 
evrov.

Mestna občina Velenje bo 
obe opisani obnovi izvedla 
po zaslugi uspešnih prijav na 
razpis iz programa celostnih 
teritorialnih naložb. Za oba 
projekta bo približno 15 do 20 
odstotkov vrednosti plačala iz 
proračuna, preostanek pred-
stavljajo nepovratna sredstva 
kohezijske politike.

Da obnova ne bi 
bila moteča
Velenjska občina je že pri-

dobila gradbeno dovoljenje 
za obnovo »objekta Čuk«. Na 
upravno enoto je vložila tudi 
prošnjo za izdajo gradbenega 
dovoljenja za stavbo na naslo-

Tako imenovani »objekt Čuk« 
je trenutno v najslabšem sta-
nju. Njegova obnova je predvi-
dena v vrednosti približno 1,5 
milijona evrov. Vodja urada za 
razvoj in investicije v Mestni 
občini Velenje Alenka Re-
dnjak je povedala, da naj bi 
v stavbo spadale predvsem 
obrtne dejavnosti, povezane 
s podjetniškim centrom Stan-
dard.

Nov trg za 
druženja in 
prireditve
Še en poslovno-stanovanj-

ski objekt bo zrasel na naslovu 
Ljubljanska 2, torej na mestu, 
kjer je že bila porušena ena od 
spomeniško varovanih stavb, 
je pojasnila Alenka Rednjak. 
Pod okriljem projekta bodo 
zgradili stavbo, podobno ti-
sti že porušeni. Ob njej bodo 
postavili steklen prizidek. V 
novih prostorih so predvideni 
ateljeji, ustvarjalna delavnica, 
razstaviščni prostori, manjši 

vu Ljubljanska 2. Po besedah 
Alenke Rednjak naj bi stroji na 
terenu zabrneli predvidoma 
jeseni, a to še ni čisto zaneslji-

vo. Začetek del je namreč 
odvisen od tega, kdaj 

bo občina pridobila sklepe in 
pogodbe za financiranje obeh 
projektov.

Občina je pripravila že več 
predstavitev za občane in 
podjetnike, ki delujejo v teh 
stavbah in v njuni okolici. O 
obnovi in morebitnih zaporah 
cest bo udeležence obvešča-
la tudi sproti. »Seveda vsaka 
gradnja povzroča nekaj mo-

tenj v okolju. A bomo projekt 
skušali izvajati tako, da bo čim 
manj moteč. Pri obnovi bomo 
upoštevali tudi nekaj pobud 
občanov, vseh predlogov pa 
ne moremo vključiti, saj nas 
pri tem omejuje zakonodaja.«

TINA STRMČNIK
Foto: MOV

Največ 
denarja za 
stanovanja

BRASLOVČE – Svetniki 
so na zadnji seji sprejeli 
letošnji proračun. Prihod-
ki znašajo 4,6 milijona 
evrov in odhodki 5 mili-
jonov. Največja letošnja 
predvidena naložba bo 
zagotovo ureditev stano-
vanj v starem kulturnem 
domu v središču trga.

Občina Braslovče si že 
od gradnje novega kultur-
nega doma leta 2015 pri-
zadeva stari kulturni dom 
preurediti v stanovanja. 
Počasi ji bo to, kot kaže, le 
uspelo. V proračunu ima 
za gradnjo stanovanj na-
menjenih 700 tisoč evrov, 
gradbeno dovoljenje bi lah-
ko prejela že letos marca. 
Župan Branimir Strojan-
šek pravi, da vzporedno 
z vsemi temi postopki že 
pozivajo potencialne inve-
stitorje. Naložbo si namreč 
želijo izvesti v obliki javno-
-zasebnega partnerstva. 
»Nekateri so se že odzva-
li. Z njimi bomo opravili 
razgovore in na podlagi 
ugotovitev do poletja pri-
pravili javni razpis. Če bo 
vse po sreči in se bomo s 
potencialnim investitorjem 
uspešno dogovorili o med-
sebojnostih obveznostih, 
se bo gradnja stanovanj 
začela že letos jeseni.«

V letošnjem proračunu 
so med drugim sredstva 
namenja za obnovo kul-
turnega doma v Letušu in 
doma borcev na Dobro-
vljah. Lotili se bodo tudi 
priprave dokumentacije 
za širitev Osnovne šole 
Braslovče, ki se v zadnjih 
letih srečuje z vedno večjo 
prostorsko stisko.

ŠO

ŠMARJE PRI JELŠAH – Na Okrožnem so-
dišču v Celju je bil v torek poravnalni narok 
v zadevi Golf kluba Jelšingrad proti Občini 
Šmarje pri Jelšah. Direktor kluba Damjan 
Gobec po prekinitvi pogodbe za vložek v 
zemljišče od občine zahteva 1.650 evrov 
odškodnine. Ker poravnava ni uspela, bo 
zaslišanje vpletenih strani in prič 13. marca.

Zaplet izvira iz pogodbe med Golf klubom Je-
lšingrad oziroma njegovim direktorjem Damja-
nom Gobcem ter med lastnikom, republiškim 
skladom kmetijskih zemljišč. Desetletna pogod-
ba namreč ni opredeljevala vrednosti vlaganj v 
zemljišče, donosnost golf dejavnosti v okolju 
brez potrebne podporne infrastrukture pa je 
bila že v osnovni vprašljiva. Ko je zakon občine 
zavezal, da so prevzele vsa stavbna zemljišča, je 
tudi golf igrišče Jelšingrad prešlo v pristojnost 
šmarske občine. Ta poplačil vlaganj ni hotela 
prevzeti na svoje rame. A kot pravi njen poo-
blaščenec odvetnik Marjan Feguš, ni s svojimi 
ravnanji z ničimer povzročila prekinitve dejav-
nosti golf kluba. Najemnik Golf klub Jelšingrad 
oziroma Damjan Gobec pa nasprotno trdi, da 
je občina odgovorna za nastanek milijonske 

škode, ki jo je utrpel zaradi propadlih vlaganj v 
igrišče. Tokrat za medije zadeve ni hotel komen-
tirati. Odvetnik Marjan Feguš je njegove zahteve 
označil za neutemeljene: »Pravda se zagotovo 
ne vrti v smer, ki bi bila problematična za Ob-
čino Šmarje pri Jelšah. Tožena stran se v tožbi 
sklicuje na neutemeljeno odpoved najemne 
pogodbe in posledično škodo, ker golf klub ni 
mogel več izvajati svoje dejavnosti. To seveda ni 
res. Odpoved pogodbe je bila posledica kršitve 
pogodbenih zavez kluba, ki ni vzdrževal igrišča 
niti ni plačeval najemnine. In posledice so pač 
stvar tistega, ki pogodbo krši.«

Tudi pravni temelj neupravičene bogatitve 
občine po Feguševih besedah trenutno ne 
vzdrži. »Vsaj na tej stopnji ne. Dejstvo je, da je 
teren v naravi trenutno pašnik.«

In to je največja tragika celotne zgodbe. V 
Sloveniji namreč prostorsko umeščenih golf 
ingrišč z 18 luknjami ni prav veliko. Turistič-
ne in razvojne možnosti so velike. A glede na 
dolgotrajno pravdo, ki se obeta, in lastniške 
zaplete okrog dvorca Jelšingrad to v Šmarju še 
nekaj časa ne bo štelo prav veliko.

StO

Dvorec Jelšingrad zaradi neurejenega lastništva propada, eno najbolj perspektivnih golf igrišč v državi 
pa se je spremenilo v pašnik.
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Hmeljarji po novem 
povezani v združenju

BRASLOVČE – Člani Društva hmeljarjev, hmeljarskih 
starešin in princes Slovenije so se nedavno zbrali v dvo-
rani Doma krajanov Gomilsko na letnem občnem zboru. 
Kot največji uspeh preteklega leta so izpostavili pridobi-
tev geografske zaščite porekla štajerskega hmelja, ki so 
ga uspeli zaščiti kljub nasprotovanju Avstriji. Hmeljarski 
likof so tudi lani pripravili v sklopu 2. Savinjskega ok-
toberfesta, hmelj pa so predstavljali na petih različnih 
sejmih.

Na občnem zboru so med drugim potrdili novo ime dru-
štva, ki se zdaj imenuje Združenje hmeljarjev Slovenije. 
Novo poimenovanje naj bi bilo bolj primerljivo z imeni dru-
gih podobnih organizacij po evropskih državah in naj bi 
dajalo tudi večjo težo njihovemu delu, ki postaja vedno bolj 
zapleteno, zato si želijo, da bi lahko na nek način zaposlili 
strokovno osebo. Da bi lažje izvajali vse naloge – med dru-
gim bodo leta 2019 organizirali svetovni kongres hmeljarjev 
– so se po daljši razpravi odločili, da bodo plačevali poseben 
prispevek, to je 20 evrov na hektar rodnih nasadov, s čimer 
bodo imeli pokrite tudi stroške notranje in zunanje kontrole 
pri pridobivanje označbe geografskega porekla za svoj hmelj. 
Čeprav so v zadnjem času hmeljarji zadovoljni tako s prodajo 
kot ceno hmelja, so v razpravi opozorili še na številne težave, 
s katerimi se soočajo pri pridelavi, med drugim glede zava-
rovalnih premij in zavarovanja tuje sezonske delovne sile.

ŠO

Kdo na Dobrni, v 
Štorah in Vojniku?

DOBRNA, ŠTORE, VOJNIK – V treh okoliških občinah 
območja celjske upravne enote so nekateri kandidati za 
župane že znani. Sedanji župan Dobrne Martin Brecl in 
župan Vojnika Branko Petre sta povedala, da nameravata 
za to funkcijo ponovno kandidirati.

Župan Štor Miran Jurkošek pravi, da se še ni dokončno 
odločil. V odgovoru je omenil, da je občina od druge polovice 
lanskega leta v ugodnejšem fi nančnem položaju. Pravi, da 
ima osebno še nekatere nove ideje, posamezne neizpolnjene 
obljube pa želi dokončati. »Do volitev je še kar nekaj časa. 
O dokončni odločitvi bom povedal po letnem dopustu,« je 
zaključil Jurkošek.

V nobeni od teh treh občin drugi morebitni kandidati za 
župansko funkcijo niso znani. Ne pojavljajo se niti ugibanja.

BJ

Do sanitarij le z evro 
ključem

VELENJE – Mestna občina je tri javne sanitarije, ki so 
med drugim namenjene oviranim osebam, opremila z evro 
ključavnicami. Sanitarije v garažni hiši pri zdravstvenem 
domu, v Centru Nova in na glavni avtobusni postaji so tako 
od sredine januarja dostopne le z evro ključem.

Mestna občina Velenje je že leta 2004 prejela listino Ob-
čina po meri invalidov. V okviru projekta se je med drugim 
zavezala k odpravljanju raznovrstnih ovir, s katerimi se sre-
čujejo invalidi v občini. Da bi sanitarije, ki so namenjene tudi 
osebam z ovirami, opremila z evro ključavnicami, jo je med 
drugim nagovorilo društvo za kronično vnetno črevesno 
bolezen, ki ocenjuje javne sanitarije po državi. »Zdaj bo 
vstop v sanitarije omogočen res samo invalidom oziroma 
tistim, ki imajo ustrezen ključ. Tako bodo sanitarije manj iz-
postavljene vandalizmu, več bo reda, čistoče in zadovoljstva 
uporabnikov,« je pojasnil Rudi Vuzem, svetovalec iz Urada 
za komunalne dejavnosti pri Mestni občini Velenje. Dodal 
je, da si lahko uporabniki evro ključ za vstop v omenjene tri 
javne sanitarije sposodijo v bližnjih lokalih. V Mestni Občini 
Velenje imajo sicer skupno sedem javnih sanitarij.

TS

Nov razpis za 
direktorja

VELENJE – Na javni razpis za prosto delovno mesto 
direktorja komunalnega podjetja je prispela le ena prijava 
kandidata iz Bistrice ob Dravi. Ker prijava ni bila popol-
na, bo nadzorni svet velenjske komunale razpis ponovil 
predvidoma aprila letos.

Podjetje bo do imenovanja novega direktorja vodil Ga-
šper Škarja. Ta je na direktorsko mesto stopil po nekrivdni 
razrešitvi Uroša Rotnika, ki je velenjsko komunalo vodil od 
decembra 2012. Spomnimo, da so Rotnika razrešili, potem 
ko je fi nančna uprava pregledala njegovo poslovanje med 
januarjem 2007 in decembrom 2011. Pri njem je odkrila za 
3,9 milijona evrov nepojasnjenega premoženja in mu odre-
dila plačilo 1,6 milijona evrov davka. TS

PODČETRTEK – »Cestna 
infrastruktura je bistvo tu-
rističnega in gospodarskega 
razvoja,« je glavna ugoto-
vitev gostovanja gospodar-
skega in infrastrukturnega 
ministra Zdravka Počivalka 
in Petra Gašperšiča v Pod-
četrtku. Velike upe celotno 
območje Kozjanskega in 
Obsotelja polaga v gradnjo 
navezovalne ceste Šentjur–
Dramlje. Letos bodo zanjo 
uredili dokumentacijo.

Med večjimi projekti na tem 
območju je še obnova petki-
lometrskega odseka med La-
stničem in Bistrico ob Sotli. 
Kot sta povedala minister za 
infrastrukturo Peter Gašperšič 
in direktor Direkcije RS za in-
frastrukturo Damir Topolko, 
gre za zahteven projekt, ki bo 
predvidoma končan v drugi 
polovici leta. Stal bo dva mi-
lijona evrov. Sicer bo država 
za obnovo državnih cest letos 
namenila približno 200 mili-
jonov evrov. Eden pomemb-
nejših državnih projektov na 
našem območju je navezoval-

Južni del občine Šentjur je trenutno precej odrezan od glavnih prometnic. Most pri Zikošku bo naj bil končan 
to pomlad. Obvoznica med Črnolico in Dramljami bi bistveno razbremenila središče mesta.

CELJE – Poklicna gasilska enota je v preteklih dneh pre-
vzela novo tako imenovano poveljniško hitro tehnično vo-
zilo. Gre za vozilo, s katerim bodo gasilci lahko še hitreje 
dostopali do nesreč na težko dostopnih terenih.

Vozilo je opremljeno s sodobno tehnologijo in opremo. V njem 
so nameščeni baterijsko hidravlično orodje, komplet dvižnih 
blazin, oprema za nudenje prve pomoči in prevoz ponesrečenca, 
za razsvetljavo mesta intervencije in detekcijo nevarnih snovi. 
Poleg tega so v vozilu še defi brilator, motorna žaga in drugo 
ročno orodje. Za dostop do težkih terenov so v vozilo vgradili še 
dva kompleta vrvne tehnike, koritasta nosila in baterijski vitel, ki 
omogoča dvig ter spust ponesrečenca. Ker je vozilo zasnovano 
tudi kot poveljniško vozilo, bo služilo za poveljevanje v vseh ve-
čjih intervencijah, zato je v notranjosti vozila tudi vsa tehnologija 
za komunikacijo. Dosedanje poveljniško vozilo bodo predali 
Prostovoljnemu gasilskemu društvu Pečovnik-Zagrad.

SŠol, foto: PGE Celje

Za presenečenje društvena penina

Za še hitrejši dostop do kraja nesreč

Naložba v nabavo vozila je vredna več kot 152 tisoč evrov. Omogočili 
sta jo Mestna občina Celje in Uprava RS za zaščito in reševanje, ki 
sta nabavo sofinancirali. Del stroškov je pokrila tudi Poklicna gasilska 
enota Celje iz lastnih sredstev.

Šentjurska obvoznica 
letos na papirju

na cesta Dramlje–Šentjur. Kot 
je napovedal Gašperšič, bodo 
projektno dokumentacijo 
uredili v tem letu. Predvido-
ma bi prihodnje leto odkupili 
zemljišča, v letu 2019 pa bi že 
lahko začeli graditi prvi, naj-
pomembnejši del ceste.

Da so dobre prometne po-
vezave poleg usposobljenega 
kadra med najpomembnejšimi 
dejavniki za tuje naložbe v naši 
državi, je poudaril minister za 
gospodarski razvoj in tehnolo-
gijo Zdravko Počivalšek. Peter 
Misja, župan Podčetrtka, ki je 

srečanje gostil, je izpostavil 
najpomembnejše državne in 
občinske naložbe, ki spodbu-
jajo razvoj tega območja. V 
Podčetrtku in Rogaški Slatini 
so v nizkem štartu predvsem 
zaradi oživljanja Vonarskega 
jezera. StO

ŠTORE – Pred nekaj dnevi je bilo slo-
vesno praznovanje 20-letnice Društva 
vinogradnikov in kletarjev Polič. Kot 
presenečenje so pripravili predstavitev 
prve društvene penine, ki je nastala iz 
društvenega vina. Gre za redkost, za 
penino iz grozdja več kot petdesetih 
članov.

Na podeželju štorske občine je kar 
nekaj vinogradov, njihovi lastniki pa se 
povezujejo v zelo marljivo društvo. Ne-
kaj članov ima vinograde tudi na drugih 
območjih. Med slovesnostjo, ki je bila v 
kulturnem domu, je Tadeja Vodovnik 
Plevnik, ki je specialistka za vinarstvo, 
pohvalila še en velik dosežek Štorovča-
nov. Zadnja skupna ocena vzorcev vin 
štorskih vinogradnikov je bila namreč na 
področju Vinorodne dežele Podravje celo 
peta najvišja. Ta vinorodna dežela vklju-
čuje poleg našega območja tudi vinogra-
de mariborskega območja in Pomurja.

Štorskim vinogradnikom je za 20. roj-
stni dan osebno čestitala slovenska vin-
ska kraljica Katarina Pungračič, ki so jo 
na oder pospremili člani evropskega reda 

vitezov vina. Poleg domače pihal-
ne godbe in vokalne skupine Lipa 
je nastopil še društveni ansambel 
Poliček, ki ga sestavljajo člani dru-
štva. Ob obletnici je izšel bilten 
društva, kjer je predstavljena zgodo-
vina štorskega vinogradniškega 
društva ter vinogradništva na 
tem območju nasploh.

Zanimivo je, da je bil ob 
ustanovitvi društva zakon-
ski pogoj, da mora imeti 
vsaj deset članov. Takrat 
se jih je uspelo zbrati 
enajst, danes jih ima 
približno osemde-
set. Društvo po-
sveča veliko pozor-
nost izobraževanju 
članstva. Poleg pre-
davanj pripravlja 
ocenjevanja 
vina in salam, 
pr iredi tev 
Praznik vina 
in domačih 

dobrot, skupaj s strokovnjakom za 
vinarstvo vsakoletno pokušino vin, 
društveno trgatev potomke stare 
trte z Lenta, vinogradniške po-
hode, društveno vino, šentjanžev 

blagoslov vin … Člani osvajajo 
znanje tudi na strokovnih 

ekskurzijah po vino-
gradniških pokrajinah 
zahodne Evrope ter 
Balkana, vse od Bur-
gundije in Alzacije do 
hrvaške Istre in Fru-
ške gore v Srbiji. Dru-
štvo ima tudi svojo 

društveno klet, ki je v 
kulturnem domu.

BRANE JERANKO
Foto: ROSVITA JAGER

Društvena penina štor-
skih vinogradnikov. Do-
negoval jo je društveni 
kletar Albin Šuster.

vitezov vina. Poleg domače pihal-
ne godbe in vokalne skupine Lipa 
je nastopil še društveni ansambel 
Poliček, ki ga sestavljajo člani dru-
štva. Ob obletnici je izšel bilten 
društva, kjer je predstavljena zgodo-
vina štorskega vinogradniškega 
društva ter vinogradništva na 
tem območju nasploh.

Zanimivo je, da je bil ob 
ustanovitvi društva zakon-
ski pogoj, da mora imeti 
vsaj deset članov. Takrat 
se jih je uspelo zbrati 
enajst, danes jih ima 
približno osemde-
set. Društvo po-
sveča veliko pozor-
nost izobraževanju 
članstva. Poleg pre-
davanj pripravlja 

dobrot, skupaj s strokovnjakom za 
vinarstvo vsakoletno pokušino vin, 
društveno trgatev potomke stare 
trte z Lenta, vinogradniške po-
hode, društveno vino, šentjanžev 

blagoslov vin … Člani osvajajo 
znanje tudi na strokovnih 

ekskurzijah po vino-

kulturnem domu.

Društvena penina štor-
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Žalec potrdil svoje mesto na 
svetovnem zemljevidu tolkalne glasbe
Na letošnjem Bumfestu za vsakogar nekaj – Od romantičnih do energičnih bobnarskih nastopov

Zadnjih dvanajst let je 
januar v Spodnji Savinjski 
dolini vse prej kot zaspan 
in turoben mesec. Za ži-
vahno glasbeno dogaja-
nje vedno znova poskrbi 
mednarodni tolkalni fe-
stival Bumfest. Nič dru-
gače ni bilo tudi pretekli 
konec tedna, ko je Žalec 
ponovno postal središče 
tolkalne glasbe. V domu 
II. slovenskega tabora je v 
dveh dneh nastopilo 25 tol-
kalistov iz šestih različnih 
držav. Med nastopajočimi 
letos ni manjkalo niti sve-
tovno znanih izvajalcev.

Da se občinstvo po pribli-
žno desetletju še ni naveli-
čalo festivala, so dokazovale 
razprodane vstopnice nekaj 
dni pred njegovim začet-
kom. Čar Bumfesta je zago-
tovo, da so nad koncertnim 
dogajanjem praviloma nav-
dušeni vsi – naj gre za velike 
ljubitelje in poznavalce tol-
kal ali tiste, ki jim tovrstna 
glasba sicer ni tako blizu. Za 
to organizator – Slovenski 
tolkalni projekt Stop v sode-

Prva dama letošnjega festivala je bila priljubljena nemška bobnarka 
Anika Nilles. Gre za zvezdnico svetovnega kova, zato so se za njen 
nastop dogovarjali kar dve leti. Nastopila je na obeh večernih koncertih 
in prav tako vodila delavnico, s katero je podrla vse rekorde do zdaj. 
Na njej je namreč sodelovalo več kot sto ljubiteljev tovrstne glasbe. 
»Že po delavnici sem začutila, da se zelo dobro počutim v Žalcu. Dejan 
in njegova ekipa sta me res presenetila, ker si včasih pred odhodom v 
novo okolje ne ustvariš ravno realne slike,« je dodala.

Festival sta odprla umetniški direktor Bumfesta Dejan Tamše in žalski župan Janko Kos. Bumfest že dolgo 
ni le tolkalski festival, ampak je z bogatim, s sproščenim in z zabavnim spremljevalnim programom veliko 
več, za kar zagotovo poskrbi Tamše, ki s preprostim in z duhovitim povezovanjem koncertov ustvarja 
sproščeno vzdušje.

Po nekajletnem premoru so na Bumfestu nastopili tolkalci iz Združenih držav Amerike. Gre za člane Ansambla univerze tolkal v Radfordu.

Poljske barve sta zastopala oče in sin, dr. Piotr Sutt in Bartlomiej Sutt. 
Oče je priznan poljski tolkalist, vodja oddelka za tolkala na akademiji za 
glasbo v Lodžu na Poljskem, njegov sin študirala tolkala v Kopenhagnu. 
»Bumfest je enkraten festival. Česa takšnega še nisem doživel. Sam 
na Poljskem tudi organiziram nekaj podobnega, vendar je to tukaj v 
Žalcu na čisto drugi ravni. Kako nas je poneslo občinstvo, kako je vse 
utečeno, brez ene same napake,« je bil ob koncu zadovoljen Piotr Sutt.

Že tradicionalno se na festivalu predstavijo tudi mladi tolkalisti iz lokalnega okolja. Letos so bili to učenci 
tretjega razreda žalske Waldorfske šole Savinja z mentorico Moniko Žuran.

Bumfest vsako leto poskrbi za bogat spremljevalni program. Letošnji 
zmagovalec hitrostnega udarjanja na bobne je Nejc Pogačar iz Šem-
petra v Savinjski dolini.

lovanju z ZKŠT Žalec – ve-
dno znova poskrbi z razno-
likim krogom nastopajočih, 
ki se predstavijo s širokim 
spektrom tolkal. »Tudi letos 

je lahko vsak obiskovalec 
našel nekaj zase. Imeli smo 
nekaj romantične, prav tako 
nekaj energične, močne 
glasbe. Nastopili so super-

zvezdnica in tudi otroci,« je 
bistvo festivala strnil njegov 
umetniški direktor Dejan 
Tamše, ki s svojo energijo 
in karizmo daje dogajanju 
tisto piko na i. S sproščenim 
povezovanjem programa 
ustvarja zabavno vzduš-
je, pri čemer sta mu letos 
priskočila na pomoč tudi 
žalski župan Janko Kos in 
ambasador festivala Boštjan 
Romih. Seveda so tukaj še 
številni drugi, brez katerih 
festival ne bi bil to, kar je. Za 
to, da je vse tako, kot mora 
biti, skrbi kar 30 ljudi, ka-
terih naloge so v vseh teh 
letih že dobro uteče, a to še 
ne pomeni, da sem in tja ne 
pride do kakšne simpatične 
prigode. »Zgodi se, da se naš 
šofer odpravi po nastopajo-
čega na letališče na Brnik, 
a ga ta čaka na ljubljanski 
železniški postaji,« v smehu 
doda Tamše.

ŠPELA OŽIR
Foto: SHERPA
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Celjska zvezda za 
življenjsko delo Lili Prap

Mestna občina Celje bo ob slovenskem kulturnem prazniku drugič podelila tudi 
celjske zvezde, priznanja za dosežke na področju kulture.

Priznanja podeljujejo kolegij direktorjev javnih kulturnih zavodov v Mestni občini Celje, 
Zveza kulturnih društev Celje in celjska izpostava javnega sklada za kulturne dejavnosti. 
Celjsko zvezdo za življenjsko delo bo na slovesnosti v Narodnem domu 6. februarja prejela 
književnica in likovna umetnica Lilijana Praprotnik Zupančič – Lila Prap. Priznanji za 
najvidnejše dosežke v preteklih dveh letih bosta prejela akademski slikar in večmedijski 
sodobni umetnik Mark Požlep ter pesnik, igralec, mentor in organizator Kristian Koželj.

BGO

Poleg številnih nagrad za literarni pri-
spevek bomo v Sloveniji dobili še eno. 
Zavod za kulturo, šport in turizem Žalec 
namreč razpisuje pesniško nagrado Fany 
Hausmann, imenovano po prvi sloven-
ski pesnici, za ciklus pesmi s tematiko o 
ženski. Zmagovalka ali zmagovalec bo-
sta prejela nagrado v višini tisoč evrov.

Pobudnik je pesnik in urednik revije 
Vpogled Zoran Pevec, ki je nagrado po-
imenoval po neznani pesnici Fany Hau-
smann. Letos mineva namreč dvesto let od 
njenega rojstva. »Resda je Fany Hausmann 
dokaj neznana oseba, a velja v strokovnih 
krogih za prvo slovensko pesnico. Živela 
je v okolju, ki je bilo do ženskih ustvarjalk 
negativno nastrojeno, četudi je znala tri ali 
štiri jezike,« je razložil Pevec.

Zavod vabi avtorice in avtorje, naj na na-
tečaj prijavijo ciklus pesmi, ki ne bo daljši 

od dvesto verzov, pesmi pa so v izvirniku 
napisane v slovenskem jeziku. Pesmi bo 
ocenjevala strokovna komisija – Marija 
Končina, Peter Kolšek, Zoran Pevec in Li-
dija Koceli – ki bo izbrala pet nominiranih, 
med njimi pa se bo odločila o zmagovalcu. 
Ta bo prejel nagrado v višini tisoč evrov. 
Nagrada bo podeljena septembra ob izidu 
revije za književnost in kulturo Vpogled. 
Ciklus pesmi zmagovalke ali zmagovalca 
in tudi izbrane pesmi bodo objavljeni v 
omenjeni reviji. »Poleg petih nominiranih 
pesmi bo v zborniku objavljen še kakšen 
kakovosten prispevek, pri čemer bosta 
posebej poudarjena pesnica ali pesnik, ki 
bosta prejela glavno nagrado,« je še dodal 
Zoran Pevec, ki upa, da bo nagrada postala 
tradicionalna. Letošnji razpis bo objavljen 
do 30. aprila.

BGO

Izšla so sveža Hotenja
V Mali dvorani velenjskega kulturnega doma so minuli petek predstavili 27. številko 

šaleškega literarnega almanaha Hotenja. V tokratni številki se s prispevki predstavlja 
39 avtorjev iz celotne celjske regije. Uredniški odbor almanaha sestavljajo štirje člani, 
glavno besedo pa je imel že drugič zapovrstjo Nejc Robida.

Tajnica Šaleškega literarnega društva in članica uredniškega odbora almanaha Tatjana 
Vidmar je povedala, da je prednost literarne revije Hotenja pestrost. V almanahu so namreč 
zbrani prispevki različnih žanrov. Zastopani so poezija, proza, dramatika, potopisi in še 
marsikaj drugega. Petkovo predstavitev je literarno društvo organiziralo skupaj z Zvezo kul-
turnih društev Šaleške doline ter z velenjsko izpostavo javnega sklada za kulturne dejavnosti.

TS

Nova denarna literarna 
nagrada

Bi imeli nekoga, ki bi namesto 
vas sprejemal odločitve?
Premiera spletne serije Dualizem

V nabito polni dvorani 
Mestnega kina Metropol je 
bila v soboto zvečer celjska 
predpremiera spletne seri-
je Dualizem. Serija, delo 
mladih ustvarjalcev iz Ce-
lja, se v prvih petih delih 
prve sezone ukvarja z za-
vestjo umetne inteligence. 
Prvi gledalci so lahko vide-
li prva dva dela serije. Po 
projekciji je sledil bučen 
aplavz, ki je ustvarjalcem 
pomenil potrditev dobrega 
dela in elan za naprej. V 
sredo je sledila še spletna 
premiera na spletni strani 
dualizem.com

Če bi imela aplikacijo Mi-
met, virtualnega osebnega 
asistenta, ki je jabolko spo-
ra v prvi slovenski spletni 
seriji Dualizem in pozna 
tako dobro posameznika, 

da namesto njega spreje-
ma odločitve ter namesto 
njega celo piše članke, bi 
se moj članek mogoče za-
čel popolnoma drugače. A 
ker zaenkrat še živimo v 
svetu, kjer moramo najbolj 
optimalno razmišljati sami, 
je moj poudarek članka na 
tem, da je spletna serija Du-
alizem avtorski, neodvisni 
in neprofitni projekt mlade 
ekipe, ki ima za sabo vrsto 
zelo uspešnih in nagraje-
nih projektov. Nabito polna 
dvorana celjskega mestnega 
kina je na sobotni premieri 
ustvarjalcem namenila dolg 
aplavz, ki so ga bili veseli 
vsi štirje producenti in tudi 
ostali člani 50-članske igral-
ske ekipe. »Zelo lepi občutki 
me prevevajo, sploh ker je 
bilo mogoče čutiti navdu-

šenje v dvorani. To odtehta 
leto in pol ustvarjanja ter 
mesec intenzivnega snema-
nja,« je bil po premieri nav-
dušen soscenarist in produ-
cent serije Nejc Jezernik.

Bodo namesto 
nas razmišljali 
virtualni 
pomočniki?
Breme z ramen je padlo 

tudi Tomažu Krajncu, rež-
iserju, scenaristu in produ-
centu, ki je idejo za zgodbo 
črpal iz razmišljanj, ki so 
se mu porodila ob študiju 
psihologije. V seriji aplika-
cija Mimet olajša življenje 
posameznika, a poleg tega 
močno posega v njegova 
dejanja in razmišljanja. Ali 
je ob ustvarjanju serije po-
mislil, da bi tudi sam upo-

rabljal podobno aplikacijo? 
»Ne. Zelo me skrbi, kaj bi 
se lahko zgodilo, če bi 
uspeli tako dobro prebrati 
človeške možgane, da bi do 
potankosti razumeli ozadje 
zavesti in svobodne volje 
ter bi nam to uspelo prene-
sti na napravo. Ne upam si 
pomisliti, kam bi to pripe-
ljalo.« Če je bil Tomažev od-
govor velik ne, je producent 
in direktor fotografije Igor 
Pečoler pomišljal malce 
dlje časa. »Imel bi to apli-
kacijo, a ji ne bi dovolil, da 
snema namesto mene,« je 
bil njegov odgovor.

Z odličnim delom snemal-
ca kot tudi celotne ekipe je 
bil zadovoljen igralec Do-
men Valič, ki se je projek-
tu pridružil že na začetku. 
Odigral je glavno vlogo v 
kratkem filmu, s katerim so 

napovedali svet Dualizma. 
»Dualizem kot serija doka-
zuje marsikaj. Najprej, da 
je v Sloveniji veliko dobrih 
in kreativnih idej, in nato, 
da če želiš, da stvar posna-
meš tako, kot si sam želiš, 
se mora to zgoditi v neod-
visni produkciji. Serija tudi 
dokazuje, da imamo veliko 
›naturščkov‹, ki znajo igrati, 
ter tehnično ekipo z veliko 
potenciala. Kar sem danes 
videl na premieri, je veliko 
boljše, kot sem si predsta-
vljal.« 

Prvič pred 
kamero, a kar v 
glavni vlogi
V čevlje glavnega ure-

dnika Krisa je stopil Jože 
Doberšek, pevec Šaleške-
ga študentskega okteta, ki 
je bil navdušen nad prvo 

igralsko vlogo in izkušnjo. 
»Bilo je krasno, a brez soi-
gralcev in producentov mi 
ne bi uspelo. Zato upam na 
še kakšno vlogo. Razlog, da 
sem se prijavil na avdicijo, 
je bil, da sem začel peša-
ti pri pevski interpretaciji 
in sem potreboval igralski 
vložek. Nisem pričakoval, 
da bom dobil glavno vlogo, 
kar me je navdalo s precej 
treme. A zadeve sem se lotil 
odgovorno in je steklo.«

Ustvarjalna ekipa je imela 
še četrto članico, producent-
ko, Celjanko Lauro Gričar, 
ki je poskrbela za marketing 
in medijsko prepoznavnost, 
avtorska glasba v seriji je 
delo zelo uspešnega 23-le-
tnega skladatelja Leona Fir-
šta.

BARBARA GRADIČ OSET
Foto: GrupA

Tomaž Krajnc, Laura Gričar, Igor Pečoler in Nejc Jezernik so zadovoljni s svojim drznim izdelkom.

Gneča v preddverju kina
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Nastanitev v zdraviliščih še 
ne ogrožajo

Iztok Altbauer, direktor Skupnosti slovenskih naravnih 
zdravilišč (SSSN), bistvenega vpliva zasebnih ponudnikov 
sob, ki uporabljajo platformo kot je Airbnb, ne zaznava.

»Vsebina zdravilišč ni toliko namestitev, ampak so progra-
mi, ki jih ponujamo gostom, vključno z zdravilnimi in s ter-
malnimi vodami v bazenih in masažnih prostorih. Če nekdo 
biva pri zasebnikih, ni nujno, da v okviru sistem Airbnb, je 
treba upoštevati, da so ti obiskovalci tudi naši gostje.«

Kot je še dodal Altbauer, imajo nenazadnje tudi v zdra-
viliščih pestro ponudbo različnih oblik namestitev, ne le 
hotelske sobe, marveč tudi apartmaje, bungalove, gostje 
prihajajo tudi s svojimi avtodomi.

Da ne gre za konkurenco, zaradi katere bi se morali zami-
sliti, končno govorijo tudi statistični podatki za lani, saj so v 
zdraviliščih zabeležili povečanje števila nočitev. RG

Tržna niša, 
delo na črno 
in nelojalna 
konkurenca?

Turizem je ena najbolj perspektivnih pa-
nog v svetu, ki se bo razvijala in rasla tudi v 
prihodnosti, ki bo prinašala spremembe pri 
navadah turistov. Ker ti želijo čim bolj doži-
veti utrip lokalnega okolja, ki ga obiščejo, 
vedno pogosteje izberejo nastanitve pri zaseb-
nih ponudnikih. Ti zaradi želje po zaslužku 
ponujajo stanovanja ali sobe, ki bi drugače 
samevali, tudi na črno. Spletna stran Airbnb 
ponuja popotnikom oddajo edinstvenih pre-
nočišč po vsem svetu in je odlična reklama 
za sobodajalce ter druge ponudnike za-
sebnih nastanitev, pri čemer je vedno 
bolj priljubljena tudi pri nas. Airbnb je 
torej dobra tržna niša, a tudi kanal 
za delo na črno in nelojalno kon-
kurenco. Finančna uprava 
RS je pozvala vse, ki 
še niso napo-
vedali 

ali še niso za nazaj prijavili dohodkov, ki 
so jih pridobili z oddajanjem nepremičnin 
v turistični namen, naj to storijo do konca 
januarja. To pomeni, da prijava za nazaj ni 
več možna. Načeloma je, vendar bi trenutno 

pomenila samoprija-
vo in tveganje, da 

bi tisti, ki bi to 
storil, dobil tudi 
kazen. A kazen 
bo dobil v vsa-
kem primeru, 
če ni upošteval 
navodil »dacar-
jev«. Ti imajo 

seznam vseh, ki 
so z oddajanjem 
na Airbnb v žep 

dobivali neobdav-
čen denar …
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Fenomen Airbnb sta spro-
žila Joe Gebbia in Bryan Che-
sky. Imela sta prazne žepe in 
sta oddala dnevno sobo z na-
pihljivimi blazinami turistom. 
Od davnega leta 2007 se je 
Airbnb razširil v skoraj 200 
držav. Ponudba v Sloveniji 
skokovito raste in se je v dveh 
letih potrojila.

»Točnih številk ni, koliko je v Slo-
veniji ljudi, ki oddajajo stanovanja 
ali sobe. Na spletni strani Airbnb 
ni točnih podatkov, teh nima niti 
statistični urad. Veliko je tudi ob-
javljenih stanovanj, ki jih lastniki ne 
oddajajo več. Zato natančnih po-
datkov o tem, kakšna je ponudba 
v Sloveniji, ne morem dati, lahko le 
potrdim, da je vedno več ponud-
be,« je povedala Zarja B. Mavec 
iz nepremičninske agencije Inal-
bea. V Sloveniji se je v zadnjih dveh 
letih zgodil velik »bum« na področju 
oddajanja sob, čeprav so številni 
o tem dvomili. »Dogaja se tudi, 
da lastniki stanovanj dolgoročnim 
najemnikom prekinjajo pogodbe, 
samo da bi poskusili oddati sta-
novanje na Airbnbju. Najbolj priblju-

Ena tistih, ki bo davek za 
dohodek, ki ga je pridobila z 
oddajanjem svojih prostorov, 
plačala, je tudi ženska, upo-
kojenka s Celjskega, s katero 
smo se pogovarjali. Ne glede 
na to, da se je pravočasno 
samoprijavila in se izognila 
kazni, se ne želi javno izpo-
stavljati. Pravi, da bi si status 
že zdavnaj uredila, če bi prej 
imela dovolj informacij.

»Tega nisem počela zaradi denarja …«
» … ampak zaradi ljudi, s katerimi sem 
spletla lepe odnose,« pravi ženska, ki 
je svoje prostore oddajala na črno.

Z oddajanjem 
dela svoje ne-
premičnine – 
dveh sob – je 
lani zaslužila 
približno 1.700 
evrov. »Tega do-
hodka ne mislim 
skrivati, vendar me-
nim, da je bilo ves ta čas – 
do opozorila fi nančne uprave 
– v javnosti premalo informacij 

o tem, kako si lahko soboda-
jalci uredimo status in kaj vse 

moramo narediti. Ko sem 
se pred časom pogo-

varjala z ljudmi, 
ki počnejo ena-

ko, so mi de-
jali, da sploh 
ni urejenega 
nadzora nad 
tem podro-
čjem. In me-

nila sem, da je 
glede na tako ši-

roko spletno stran 
to urejeno drugače in 

da to lahko počnem na ta na-
čin,« dodaja sogovornica. Pre-
tekli teden je šla tudi na davč-
no upravo, kjer so ji pomagati 
izpolniti vse obrazce. Torej bo 
odmerjeni davek za nazaj pla-
čala, toda statusa za naprej si 
zaenkrat ni uredila. »O tem še 
razmišljam, dokumentacije in 
birokracije je zame enostavno 
preveč, čeprav nekateri pravijo, 
da ni tako,« dodaja upokojenka.

»1.700 evrov
ni velik zaslužek v pri-

merjavi s sobodajalci v ve-
čjih mestih,« je dejala sobo-
dajalka, ki je svojim gostom 
ponujala tudi prigrizke in 

večerje – zastonj.

Govorili smo tudi s ponudnikom 
Airbnb storitev v Amsterdamu. Gre za 
mesto, ki je dobesedno preplavlje-
no s turisti, kar posledično pomeni, 
da ponudba zasebnih nastanitev 
raste kot gobe po dežju. Kot pravi 
naš sogovornik, mu davčna utaja 
in goljufanje pri pravilih ne padeta 

na pamet. »Če te dobijo – in skoraj 
zagotovo te – plačaš 150-odstotni 
davek.« Davke je s pomočjo raznih 
statusov, kot je na primer samostojni 
podjetnik, torej mogoče optimizira-
ti, vendar se jim ne da izogniti. Za 
oddajanje zasebnih nastanitev so 
pravila stroga. Celotno stanovanje 

Podobno – vendar bolj urejen sistem – imajo v drugih državah. Daleč najbolj priljubljena destinacija 
pri iskanju na Airbnbju je Pariz, sledi London, kjer so oblasti že napovedale večjo obdavčitev dobička 
pri oddajanju prostorov. V Španiji naj bi omejili število ponudnikov, hkrati razmišljajo o kaznovanju 
spletne platforme Airbnb, ker nekateri ponudniki nimajo urejenega statusa in oddajajo na črno. O 
omejitvah ponudbe in večji obdavčitvi razmišljajo tudi v Nemčiji.

LOKALNI POGLED

Legalizacija v primežu 
različnih interesov

Peter Misja je 
župan Podčetrt-
ka, ene najbolj 
turističnih občin 
v državi, predse-
dnik odbora za 
turizem pri Sku-
pnosti občin Slo-
venije in nenaza-
dnje predsednik 
Turistične zveze Slovenije. 
Je med tistimi, ki neurejeno 
stanje na področju zasebnih 
nastanitev najbolj poznajo. 
Razlogov za optimizem pri 
tem ne vidi veliko.

Kot pravi, so zasebni ponu-
dniki sob in drugih nastanitev 
dobra obogatitev turistične 
ponudbe v vsakem kraju. Če 
seveda upoštevajo pravila in 
plačujejo zakonsko predpisa-
ne dajatve. »Pri različnih sple-
tnih agencijah, kot je na pri-
mer Airbnb, gre v glavnem za 
nelegalno oddajanje sob, kjer 
ponudniki ne občini ne državi 
ne plačujejo. V manjših obči-
nah takšne ponudbe ni veliko, 
a v Ljubljani in večjih mestih 
je to zagotovo resna težava,« 
pravi Misja. Doslej v Podče-

»Legalizacija področja bo zelo za-
pletena. Kot je menda razvidno iz 

podatkov davčne uprave, so med nelegal-
nimi ponudniki nastanitev tudi politiki.
In tudi zato se pri iskanju rešitve vedno vrtimo v začara-
nem krogu. Ko ob to dodamo še zahteve okoljskega in fi -
nančnega ministrstva – pri teh pogajanjih sem bil večkrat 
prisoten – smo v tunelu brez izhoda,« pravi Peter Misja.

Dobre zgodbe vabijo turiste tudi na podeželje
bljena središča so Ljubljana, Bled 
in mesta na Primorskem.«

Če želite poslovati preko porta-
la, morate upoštevati zakonodajni 
vidik tega poslovanja. Kot je opo-
zorila Mavčeva, zakonodaja ni tako 
napačna in zapletena, kot se pred-
stavlja javnosti. »Vedeti moramo, 
da sobodajalstvo obstaja že več 
desetletij. V turističnih središčih lju-
dje točno vedo, kaj morajo narediti, 
da registrirajo dejavnost. Portala 
Airbnb in Booking sta postala le 
nova kanala, kako priti do gostov. 
V mestnih središčih pa se na novo 
učijo sobodajalstva. Zanje je za-
konodaja res malce preveč zaple-
tena, težava je v večstanovanjskih 
hišah, kjer je težko priti do soglasij 
sosedov. Najtežji del registracije so 
ravno soglasja. Vse ostalo je jasno. 
Ko se ljudje obračajo name, da jim 
pomagam pri registraciji, velikokrat 
ugotovijo, da ni tako zapletena in bi 
jo lahko že zdavnaj naredili. Včasih 
niti ni treba dobiti vseh soglasij so-
sedov. Pomembno je, da so gostje 
prijavljeni na policiji, da so plačani 
vsi davki in da je redno plačana 
turistična taksa.«

Če je Booking platforma, ki jo 
večinoma uporabljajo hoteli za 
polnjenje praznih kapacitet, in je 
Airbnb portal za oddajo stanovanj, 
ki jih zasebniki ne uporabljajo, se 
je v Sloveniji vse malce pomešalo. 
Načeloma uporabljajo vsi vse. »Bo-
oking ima malo večjo provizijo za 
lastnika, Airbnb ima večjo provizijo 
za uporabnika. Dejstvo je, da na 
Bookingu iščejo ugodne prenoči-
tve, na Airbnbju pa iščejo dobre 
zgodbe z izkušnjo. K ponudniku 
bodo gostje prišli zato, ker jim 
nudil lokalno izkušnjo in jim bo dal 
nekaj novega, česar ne bo našli v 
lokalnih vodičih.«

Dobre zgodbe niso omejene le 
na turistična središča in prestol-
nice, zato je to velika priložnost 
tudi za podeželje. Zarja B. Mavec 
ob tem dodaja, da si je za dobro 
zgodbo in uspeh treba vzeti čas. 
»Dobre zgodbe se ne zgradijo čez 
noč. Ljudje pa mislijo, da bodo 
danes dali na portal in jutri imeli 
tri tisoč evrov na računu. Zgodbo 
je treba graditi korak za korakom 
in mogoče se iz tega razvije nova 
dejavnost.« BGO

trtku tovrstne pre-
nočitvene ponudbe 
niso zaznali, čeprav 
obstajajo zasebniki, 
ki turistično takso 
od gostov poberejo, 

ni prava pot. »Dejavnost je že 
tako utečena in priljubljena, da 
je nima smisla prepovedovati. 
A nujno bi jo bilo treba legalizi-
rati in birokratsko poenostaviti. 
Trenutni sistem od ponudnikov 
povsem neživljenjsko zahteva, 
naj pridobijo na primer soglas-
ja vseh solastnikov v večsta-
novanjskih stavbah, uporabno 
dovoljenje, registracijo in po-

dobno. Posledično tudi tisti, 
ki želijo pošteno plačati davke, 
dejavnost izvajajo na črno.« Ko-
rak v pravo smer je elektronski 
sistem prijavljanja gostov, ki so 
ga občine vzpostavile v sode-
lovanju z Ajpesom in ministr-
stvom za gospodarski razvoj in 
tehnologijo. Izven tega bo po 
mnenju Misje urejanje stanja 
zelo težavno.

StO, foto: SHERPA

vendar je v občinski proračun 
ne nakažejo. »Nov sistem ele-
ktronskega prijavljanja gostov 
bo na tem področju zagotovo 
uvedel večji red,« je prepričan 
župan.

Spletno nastanitveno ponud-
bo, kot je na primer Airbnb, so 
v nekaterih državah ali mestih 
kot nelojalno konkurenco ho-
telski ponudbi enostavno pre-
povedali. Za sogovornika to 

Airbnb v Amsterdamu
lahko oddate le za 60 dni na leto. 
Če v stanovanju tudi živite in je turi-
stom namenjenih le do 40 odstotkov 
površin, lahko nastanitev ponujate 
celo leto. Država na ta način prepre-
čuje oddajo celotnih stavb turistom. 
Amsterdam še vedno ostaja meka 
razvratnega turizma, ki v soseskah 
lahko povzroča veliko težav. Tudi v 
izogib temu je oblast do ponudnikov 
na Airbnbju zelo stroga.

Goste sprejme kot svoje prijatelje
Da gostje cenijo zelenje 

pred oknom, ptičje petje in 
svoboden urnik, je prepriča-
na sogovornica, ki na porta-
lu Airbnb trži svoj apartma v 
enem od zdraviliških krajev 
na Celjskem. Ponudnica ima 
urejen s. p. Zdi se ji pravilno, 
da s plačevanjem obveznosti 
vrača okolju, v katerem živi.

»Moje izkušnje z oddajanjem 
apartmaja so zelo dobre. Porta-
lu sem se pridružila naključno, 
sama sem imela neizkoriščen 
prostor. Plačila prihajajo redno. 
V letih, odkar sodelujemo, ni 
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Predstavljam si, kako so morali »da-
carji« zbirati podatke o sobodajalcih, 
ki so svoje prostore v turistične namene 
oddajali na črno. Najverjetneje je res, 
da so jim podatke o nakazilih poslale 
banke. Ker so to morale po zakonoda-
ji. A če gre kdo na Airbnbjevo spletno 
stran, je s fotografi j največkrat tudi jasno 
razvidno, kdo in kje sobe oddaja. Malo 
igre s stricem Googlom, pregledom ulic 
in popolnoma vse lokacije ter podatki, 
ali je na teh naslovih prijavljena tudi 
kakšna dejavnost, so na dlani … Skratka, lahko raziskovanje.

Drži, da je takšno oddajanje sob na črno nelojalna konku-
renca obstoječim turističnim nastanitvam, kjer so tudi cene 
za podobne storitve včasih vrtoglave. Zato je mogoče razumeti 
turiste in tiste, ki iščejo nočitve, zakaj se obračajo na soboda-
jalce. Ni skrivnost, da je kakšna prijava na fi nančno upravo 
prišla tudi od turističnih ponudnikov.

Je pa fi nančna uprava pozabila ne nekaj. No, očitno ni po-
zabila, vendar se zaveda, da bo najtežje dokazati naslednje. 
Sobodajalci, ki vnaprej ne bodo registrirali svoje dejavnosti, 
imajo možnost oddajati še naprej. Na črno. Kar jim bodo organi 
težko dokazali. Marsikdo je namreč z gosti ostal v stiku. In težko 
je pričakovati, da se ti gosti, ki so bili zadovoljni, ne bodo vračali 
neposredno nazaj h gostitelju. Ne preko Airbnbja ali Bookinga, 
ampak kar z dogovorom po elektronski pošti in s plačilom na 
roke. Razmah dela na črno v ozadju njegove omejitve?

Mimogrede, zakaj imamo občutek, da bo naslednja stopnja 
nadzor nad tako imenovanim »kavč sharingom«, kjer turist 
za nastanitev pri družini za gostoljubje ne plača, ampak kot 
gost uživa oziroma biva brezplačno? Ampak, ali res v vseh 
primerih brezplačno?

Vemo, posploševanje ni dobro. In tudi primerjava je bolj 
slaba, a vseeno. Poslovanje z zneski za 20 evrov pri tovrstnih 
nastanitvah, kot jih opisujemo v tokratni temi, mora biti ob-
davčeno, tu ni kaj. Toda v Sloveniji še vedno ni urejena ob-
davčitev tistih, ki s kriptovalutami poslujejo tako, da služijo 
vrtoglave zneske, s katerimi bi, če karikiramo, lahko kupili vso 
fi nančno upravo. Na te se je težje »spraviti«  …

NAŠA TEMA

SIMONA ŠOLINIČ

Zakone je treba upoštevati
Sicer fi nančna uprava udari po žepu!

Rok za registracijo dejav-
nosti za nazaj, ki ga je (že 
decembra) določila Finanč-
na uprava RS, je potekel, 
zdaj sta možni samo napo-
ved dogodkov in ureditev 
statusa, da takšno oddaja-
nje nepremičnin v turistič-
ne namene ne bo več delo 
na črno. Tisti, ki so to storili 
za nazaj, so se izognili po-
stopku o prekršku in globi 
po davčnih predpisih, pri 
čemer bodo plačali le še tri 
odstotke obresti od premalo 
plačanega oziroma neplača-
nega davka. To velja tudi za 
obračun davka od dohodkov 
pravnih oseb.

Oddajanje sob oziroma 
nepremičnin na ta način je v 
zadnjih letih izredno prilju-
bljeno v svetu in marsikdo 
od najemodajalcev je tako 
zaslužil zajeten kup (neob-
davčenega) denarja. V se-
zoni je lahko naneslo tudi 
do 30 tisočakov, odvisno, 
koliko nepremičnin oziroma 
sob je nekdo oddajal. Niso 
pa bili zaslužki vseh bajni. 
Toda Furs je neomajna: gre 
pač za delo na črno, četudi 
gre za 500 evrov, kar pomeni 
kršitev zakonodaje ali neza-
konito konkurenco vsem, ki 
imajo statuse kot najemoda-
jalci urejene in davke od teh 
prihodkov redno plačujejo.

Od kod jim 
podatki?
»Dacarji« že od začetka 

leta pospešeno nadzorujejo, 
kaj se dogaja na področju ta-
kšnega oddajanja nepremič-
nin. Tako pri podjetjih kot pri 
fi zičnih osebah z dejavnostjo 
ali brez nje. »Furs je namreč 
pridobila podatke o dohod-
kih, doseženih z oddajanjem 
nepremičnin v turistični na-
jem,« so bile besede, ki so 
nekatere najemodajalce že 
nekoliko streznile in jih pri-
gnale na davčne urade, kjer 
so uredili dokumentacijo, da 
bodo lahko plačali davek na 
ta dohodek in da so si uredili 
status. »Finančna uprava je te 
podatke pridobila v preteklih 
mesecih. Gre za večjo količi-
no podatkov o zavezancih, ki 
so prišli do dohodka na tem 
področju. Zaradi nadzora ne 
želimo razkrivati vira teh po-
datkov. Razlog je v tem, da 
ne želimo, da bi se davčni 
zavezanci obnašali prera-
čunljivo, ampak poskušamo 
spodbuditi tiste, ki so odda-
jali nepremičnine za turistič-
ne namene v preteklosti, da 
svoj položaj ustrezno uredijo 
oziroma prijavijo dohodke 
za nazaj,« pravi Stojan Gla-
vač iz Fursa. Toda kljub temu 
vprašanje, kje je Furs do teh 
podatkov dostopala, ostaja. 

Ena od možnosti je, da bi jih 
lahko dobila tudi od bank, saj 
so nakazila na transakcijskih 
računih sobodajalcev, ki so 
oddajali na črno, označena 
tako, da je vidno, kdo je denar 
nakazal. Nakazal pa ga je kot 
posrednik - Airbnb. Podlaga, 
da bi Furs te podatke zahteva-
la od bank, sta najverjetneje 
Zakon o davčnem postopku 
in Zakon o fi nančni upravi. 
V njiju je jasno zapisano, da 
»fi nančna uprava lahko zbira 
osebne in druge podatke pri 
opravljanju z zakoni in drugi-
mi predpisi določenih nalog 
neposredno od oseb, na kate-
re se ti podatki nanašajo, od 
drugih oseb, ki razpolagajo s 
podatki, in iz obstoječih zbirk 
podatkov«.

Teden pred iztekom roka se 
je za namen oddajanja nepre-
mičnin v turistični najem za 
nazaj registriralo 43 zavezan-
cev, kar sicer na ponudbo na 
»črno«, ki jo je možno zasle-
diti na spletu, ni veliko. Status 
pa si je uredilo 167 zavezan-
cev, od tega 25 kot pravne 
osebe in 142 kot fi zične ose-
be z dejavnostjo. Podrobnejše 
podatke bo fi nančna uprava 
javnosti posredovala v nasle-
dnjih dneh, ko naj bi »postre-
gla« tudi s podatki, koliko lju-
di in podjetij tega ni storilo, in 
jih bo zaradi kršenja davčne 
zakonodaje udarila po žepu. 
Kazen ni nizka. Znaša od 400 
do kar 30 tisoč evrov.

SŠol

Dokazilo o lastninski ali raz-
polagalni pravici stanovanja 
ali počitniške hiše, kjer lastnik 
opravlja gostinsko dejavnost.

Če še ni vpisan kot lastnik 
v zemljiški knjigi, mora izka-
zovati pravico razpolaganja 
s stanovanjem ali počitniško 
hišo (z najemno ali s podna-
jemno pogodbo).

Uporabno dovoljenje za 
stanovanjske prostore.

V primeru večstanovanjske 
hiše mora nosilec dejavnosti 
pridobiti soglasja vseh sola-
stnikov.

Najemodajalec mora upo-
števati splošne pogoje (po-
žarni red, varnost inštalacĳ , 
zagotavljanje varnosti živil in 
varnosti ter zdravja pri delu in 
ureditev stanovanja v skladu 
s pravilnikom o kategorizacĳ i 
nastanitvenih obratov, ki do-
loča minimalne vrste in povr-
šine nastanitvenih prostorov, 
standarde opremljenosti in 
storitev glede na kategorĳ o).

Dejavnost nastanitve gostov, ki jo opravljajo sobodajalci – osebe, ki nimajo podjetja – je po Zakonu o gostinstvu opredeljena kot 
gostinska dejavnost, ki obsega pripravo in strežbo jedi in pijač ter nastanitev gostov, zato se ta dohodek obravnava kot dohodek iz 
dejavnosti in ne kot dohodek iz oddajanja premoženja v najem.

Z roko v roki

Fizična oseba, ki še nima urejene 
dejavnosti, se mora najprej vpisati v 
Poslovni register Slovenĳ e.

Prĳ avo za vpis vloži pri Agencĳ i 
za javnopravne evidence in storitve 
(Ajpes), ki o tem izda potrdilo in ga 
posreduje tudi fi nančnemu uradu.

Finančni urad po uradni dolžnosti 
vpiše sobodajalca v davčni register.

Ob vpisu v poslovni register in posre-
dno v davčni register ima sobodajalec 
možnost, da se najkasneje v osmih dneh 
odloči in priglasi ugotavljanje davčne 

osnove z upoštevanjem normiranih od-
hodkov v višini 80 odstotkov predvidenih 
prihodkov za prvo davčno leto opravlja-
nja dejavnosti.

V primeru, da priglasitve ne opravi 
oziroma je ne opravi v roku, davkarĳ a 
šteje, da bo davčno osnovo ugotavljal 
na podlagi dejanskih prihodkov in 
dejanskih odhodkov.

Ob začetku opravljanja dejavnosti je 
sobodajalec dolžan davčnemu organu 
predložiti tudi izračun predvidene davč-
ne osnove, prehodne akontacĳ e oziroma 

akontacĳ e in obrokov predhodne akon-
tacĳ e oziroma akontacĳ e dohodnine.

Sobodajalec zapiše akontacĳ o 
dohodnine oziroma dohodnino od do-
hodka iz dejavnosti nastanitve gostov v 
davčnem obračunu, ki ga mora davčne-
mu organu predložiti najkasneje do 31. 
marca tekočega leta za preteklo leto.

Sobodajalci morajo biti obvezno za-
varovani za invalidnost in smrt. Zato se 
ne morejo izogniti plačevanju prispev-
kov za posebne primere zavarovanja, a 
v pavšalnih zneskih.

Še vedno je možno tudi 
»na črno«

OB ROBU

Podjetniki morajo samo preveriti, ali so dohodke s tega področja vključili med prihodke v predloženem obračunu akontacije dohodnine 
in dohodnine od dohodka iz dejavnosti za posamezno obdobje. In tudi to, ali so dohodki, doseženi iz naslova oddajanja nepremičnin 
v turistični najem, vključeni med prihodke v predloženem obračunu davka od dohodkov pravnih oseb.

Goste sprejme kot svoje prijatelje
bilo nobenega izpada pri rezer-
vacijah, močno se je povečalo 
število nočitev,« je povedala go-
spa, ki se ne želi izpostavljati 
z imenom in s priimkom. Na 
nove rezervacije po njenih be-
sedah vplivajo predvsem pripo-
ročila gostov, ki so apartma že 
najeli. Veliko šteje, da čim prej 
odgovori na povpraševanja 
in da obvlada jezik turista, ki 
prihaja. Gostom rada ponudi 
drobne pozornosti – da jim v 
hladilnik postavi nekaj dobrot 
za prvi zajtrk ali ponudi sadje. 
Veseli so tudi rož ali čokola-

dnih bonbonov, ki jih postavi 
na mizo.

Preden je portal objavil nje-
no ponudbo, je morala zado-
stiti nekaterim zahtevam, pri-
dobiti uporabno dovoljenje, 
razjasniti lastniška razmerja. 
Redno odvaja 9,5-odstotni da-
vek, podatek o številu nočitev 
mesečno sporoča fi nančni 
upravi oziroma občini, pla-
čuje turistično takso. »Prav se 
mi zdi, da če jaz nekaj dobim, 
nekaj vrnem tudi okolici ozi-
roma družbi,« je dejala.

TS

Kako si urediti status?
Tiste, ki so do zdaj nepremičnine ali sobe v turistične namene oddajali na črno in bi zdaj dejavnost 
radi registrirali, čaka kar nekaj birokratskih opravil. Te znajo marsikoga tudi odvrniti od nadaljnjega 
posla, če jim ni prinašal ravno veliko zaslužka. Do popolne registracije dejavnosti je namreč kar 
dolga pot, ki zahteva veliko birokracije in obrazcev.

Dovoljenja, ki jih 
potrebuje sobodajalec

Sobodajalec, ki opravlja to dejavnost, je davčni zavezanec. 
Kot mali davčni zavezanec je oproščen obračunavanja davka 
na dodano vrednost, dokler obseg opravljenega prometa ne 
preseže praga za to. Tisti, ki v zadnjih 12 mesecev ne preseže 
oziroma tudi vnaprej ni verjetno, da bo v takšnem obdobju pre-
segel znesek 50 tisoč evrov prometa, se ni dolžan identifi cirati 
za namene DDV.

Sobodajalec je gostu vedno dolžan 
izdati račun, kar pomeni, da so ti ra-
čuni predmet davčnega potrjevanja. 
Če sprejema turiste, ki nočitve plačajo 
agencĳ i in jih ta nato plača sobodajal-
cu, takšni računi niso predmet davč-
nega potrjevanja.

Med gosti, ki jih je imela, ni 
bilo zelo veliko turistov, samo 
dva, pravi. Ta sta naše območje 
prečesala po dolgem in počez, 
več je bilo ljudi, ki so nastanitev 
iskali bodisi zaradi službenih 
obveznosti bodisi zaradi dru-
gih opravkov. Med gosti je bilo 
največ mlajših, še razloži. Pov-

prečna starost je bila približno 
40 let. Največ povpraševanja po 
takšni vrsti namestitve je med 
marcem in novembrom. Še po-
sebej aktualno je to povpraše-
vanje v času sejmov v Celju ali 
kakšnih športnih tekmovanj ter 
glasbenih prireditev.

SŠol

Decembrska napoved po-
ostrenega nadzora nad delom 
na črno na področju oddajanja 
nepremičnin v turistične namene 
je šla z roko v roki tudi z nekateri-
mi novostmi, ki so 1. decembra 
zaživele na področju oddajanja 
nepremičnin v turistične namene.

Vsi, ki so imeli nastanitvene 
obrate, so o nočitvah gostov 
morali prej poročati na različne 
naslove, policiji, Sursu, občini, 
davčnim organom  … Od de-
cembra lahko to storijo zgolj z 
enotnim obrazcem na Ajpesu, 

ki tako upravlja z enotnim regi-
strom nastanitvenih obratov in 
z na novo vzpostavljeno knjigo 
gostov. Star način poročanja je 
predstavljal administrativno bre-
me in je stal veliko denarja, pri-
znavajo na ministrstvu. Z novim 
sistemom e-poročanja so delno 
razbremenili gostince, kmete, 
sobodajalce in tudi vse ostale 
organe, ki potrebujejo podatke 
o nočitvah gostov. »Poročanje bo 
cenovno in časovno učinkovitej-
še, vpliv pa se bo pokazal tudi pri 
zmanjšanju sive ekonomije, saj 
bo zajemanje podatkov dosle-
dnejše,« pravijo na ministrstvu.
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NE PREZRITE
Naslednjič: Deset služb, kjer zaposlenim 

plačajo, da visijo na socialnih omrežjih

MojeDelo.com
Senior svetovalec pri 
implementaciji sistemov 
WMS/logistike (m/ž) 
(Ljubljana) 
Analiziranje in razumevanje po-

slovnih zahtev naročnika na podro-
čju upravljanja oskrbnih verig (iz-
delava AS-IS-modela), podpora in 
vsebinsko sodelovanje pri projektih 
uvedbe. Symphony EYC, d. o. o., 
Tržaška cesta 515, 1351 Brezovica 
pri Ljubljani. Prijave zbiramo do 
23. 2. 2018. Podrobnosti na www.
mojedelo.com.

Sodelavec/ka v skladišču 
(Celje) 
Vaš profil: strukturiranost in 

dobro organiziran način dela, 
odgovornost, obremenljivost, pri-
pravljenost za delo, zanimanje 
za modo, zelo dobro poznavanje 
dela z računalnikom. Charles Voe-
gele, d. o. o., Linhartova cesta 11a, 
1000 Ljubljana. Prijave zbiramo do 
28. 2. 2018. Podrobnosti na www.
mojedelo.com.

Logistični planer interne 
logistike (m/ž) (Prebold) 
Za uresničevanje smelo zastavlje-

ne poslovne strategije, odličnost 
delovanja v prihodnosti, potrebu-
jemo nove kreativne in iniciativne 
sodelavce, zato vas vabimo kot 
logističnega planerja interne logi-
stike (m/ž). Na delovnem mestu 
boste odgovorni za kalkulacije 
logističnih stroškov, opisovanje in 
pripravljanje navodil za logistične 

Zakaj 70 odstotkov zaposlenih ne 
dela po svojih najboljših močeh?

Glede na raziskavo iz leta 2017, ki jo je 
opravila ameriška kadrovska organizacija, 
70 odstotkov zaposlenih Američanov na 
delovnem mestu ne pokaže vsega, kar je 
v njihovi moči. Od tega jih 52 odstotkov 
brezglavo hodi po organizaciji, medtem 
ko 18 odstotkom čas jemlje pritoževanje 
nad lastnim delom.

Raziskava obsega spoznanja kar dveh de-
setletij in velikim podjetjem služi kot pod-
laga za razumevanje motivacije ter potreb 
zaposlenih, medtem ko rezultati pomagajo 
pri spreminjanju vodstvenih vlog v posa-
meznih organizacijah. Takoj ko podjetje 
dvigne raven predanosti zaposlenih službi, 
se izboljšata produktivnost in rentabilnost, 
zmanjša pa se število odpovedi, manj je tudi 
izgorelosti.

Kje je težava?
Pri omenjenih 70 odstotkih je treba naj-

prej pogledati nadrejene – velik delež krivde 
prihaja iz tega, da imajo podjetja težave pri 
iskanju kadra za vodilne položaje. Raziskava 
je pokazala, da je le eden od desetih izbranih 
nadrejenih res primeren za vodilni položaj 
in poseduje vodstvene lastnosti, pri čemer 
takšna napačna odločitev organizacijo ogro-
mno stane.

Preden s prstom pokažemo na krivca za 
takšno stanje, je treba razmisliti, v kolikšni 
meri kadrovske službe upoštevajo psiholo-
ške raziskave, ki nakazujejo, kaj se zgodi, 

če je napačna oseba postavljena na napačno 
mesto. Predhoden uspeh kandidata ni nujno 
avtomatski pokazatelj produktivnosti v seda-
nji službi – vedno je treba gledati na celotno 
organizacijo in njene potrebe.

Z drugimi besedami: mnoga podjetja na 
vodilne položaje postavljajo ljudi, ker si to 
zaradi dolgoletnega truda zaslužijo, vendar 
to ne pomeni nujno talenta.

Motivirajo vsakega zaposlenega posebej 
in ga spodbujajo, da stremi k skupni misiji 
ter viziji.

V ključnih trenutkih ohranjajo mirno kri.
Znajo ustvariti kulturo, ki vodi do odgo-

vornega posameznika.
Ustvarjajo odnose, ki krojijo zaupanje in 

težijo k dialogu ter transparentnosti.
Sprejemajo odločitve na podlagi produk-

tivnosti, ne politike.
Če podjetje najde vodjo, ki ima vse naštete 

talente, se raven predanih zaposlenih lahko 
celo podvoji, posledično za 147 odstotkov iz-
boljšajo svojo produktivnost v primerjavi s 
konkurenco.

Potencialni vodja se morda 
skriva za zidovi podjetja
Vsekakor je treba razmisliti o menjavi nad-

rejenega, ko se začnejo pojavljati množične 
odpovedi in neproduktivnost zaposlenih. 
Podjetje, ki je raziskavo opravilo, se strinja, 
da je morda pravi vodja organizacije skrit v 
podjetju, le odkriti ga je treba.

ANJA DAMJANOVIĆ
za MojeDelo.com

Kje je rešitev?
Vseeno se strinjamo, da so izkušnje in 

spretnosti pomembne za prevzem vod-
stvenih položajev, a ključen je talent, ki na 
naraven način vodi osebo do primernega 
razmišljanja, občutenja, obnašanja. Ravno 
zato se je avtor zgoraj omenjene raziskave 
osredotočil na pet ključnih talentov, ki jih 
morajo posedovati vodje:

procese … Odelo Slovenija, d. o. o., 
Tovarniška cesta 12, 3312 Prebold. 
Prijave zbiramo do 14. 2. 2018. Po-
drobnosti na www.mojedelo.com.

Programer CNC (m/ž) (Žalec) 
Pričakujemo VI. stopnjo izobraz-

be strojne, metalurške ali druge 
ustrezne smeri, 1 leto delovnih 
izkušenj na področju programira-
nja CNC-strojev. Dodatna znanja: 
osnovno znanje vsaj enega tuje-
ga jezika (angleščina, nemščina), 
usposobljenost za delo z raču-
nalnikom (MS Office), brezhibno 
branje načrtov in projektne doku-
mentacije. Omco Feniks Sloveni-
ja, d. o. o., Cesta Žalskega tabora 
10, 3310 Žalec. Prijave zbiramo do 
27. 2. 2018. Podrobnosti na www.
mojedelo.com.

Kontrolor v čistilnici (m/ž) 
(Žalec)
Pričakujemo: IV. stopnjo izobraz-

be strojne, metalurške, kemijske ali 
druge ustrezne smeri. Kompetence: 
natančnost, samostojnost, strokov-
nost, zanesljivost pri delu, pravoča-
snost izvajanja nalog, občutek za 
urejenost delovnega okolja. Omco 
Feniks Slovenija, d. o. o., Cesta Žal-
skega tabora 10, 3310 Žalec. Prijave 
zbiramo do 27. 2. 2018. Podrobnosti 
na www.mojedelo.com.

Strojni mehanik (m/ž) (Žalec) 
Pričakujemo: IV. stopnjo izobraz-

be strojne, elektro ali druge ustre-

zne smeri. Kompetence: natanč-
nost, samostojnost, strokovnost, 
odgovornost za delo, ažurnost, 
zanesljivost pri delu. Omco Feniks 
Slovenija, d. o. o., Cesta Žalskega 
tabora 10, 3310 Žalec. Prijave zbira-
mo do 27. 2. 2018. Podrobnosti na 
www.mojedelo.com.

Strojni delavec (m/ž) 
(Ljubljana, Celje) 
Pričakujemo najmanj IV. sto-

pnjo izobrazbe, zaželeno grafične 
ali druge ustrezne tehnične smeri, 
vsaj 6 mesecev delovnih izkušenj 
na področju dela, zaželena izpit 
za viličarista in izpit za delo z ne-
varnimi snovmi, občutek za delo s 
stroji, natančnost ter vozniški izpit 
B-kategorije. Amba CO., d. o. o., 
Čopova ulica 24, 3000 Celje. Prijave 
zbiramo do 25. 2. 2018. Podrobno-
sti na www.mojedelo.com.

Tiskar (m/ž) (Ljubljana, Celje)
Pričakujemo izobrazbo V. sto-

pnje grafične ali druge tehnične 
smeri, zaželeno vsaj 2 leti izkušenj 
na področju dela, poznavanje gra-
fičnih orodij in dela na tiskarskih 
strojih, občutek za delo s stroji, 
zaželen izpit za delo z nevarnimi 
snovmi ter vozniški izpit B-kate-
gorije. Amba CO., d. o. o., Čopova 
ulica 24, 3000 Celje. Prijave zbira-
mo do 25. 2. 2018. Podrobnosti na 
www.mojedelo.com.

Prodajalec (m/ž) (Velenje) 
Pričakovana znanja in izkušnje: 

vsaj srednješolska izobrazba (sre-
dnja trgovska ali ekonomska smer), 
3 leta delovnih izkušenj na podro-
čju prodaje izdelkov, pasivno zna-
nje angleškega jezika. Studio Mo-
derna, d. o. o., Litostrojska cesta 
52, 1000 Ljubljana. Prijave zbiramo 

do 8. 2. 2018. Podrobnosti na www.
mojedelo.com.

Tehnolog konstrukter I (m/ž) 
(Zreče)
Pričakujemo VI./VII. stopnjo izo-

brazbe smer strojništvo/konstruk-
terstvo, zaželene delovne izkušnje 
s področja strojništva … Unior, d. 
d., Kovaška cesta 10, 3214 Zreče. 
Prijave zbiramo do 8. 2. 2018. Po-
drobnosti na www.mojedelo.com.

Samostojni računovodja ali 
računovodja (m/ž) (Ljubljana 
ali Celje) 
Pričakujemo najmanj tri leta de-

lovnih izkušenj iz samostojnega 
dela v računovodstvu ali samo-
stojnega dela do predpriprave za-
ključnih poročil, zanimanje za to 
področje dela in željo po strokov-
nem napredovanju, strokovnost in 
natančnost, pozitivno naravnanost 
in kolegialnost, dobro osebno or-
ganiziranost, željo po pomoči dru-
gim. Računovodski servis Zeus, d. 
o. o., Pod hribom 55, 1000 Ljublja-
na. Prijave zbiramo do 25. 2. 2018. 
Podrobnosti na www.mojedelo.
com.

Upravljalec (m/ž) (Laško)
Opis delovnega mesta: izvaja-

nje čiščenja opreme in prostorov, 
pomoč pri izvajanju Cilita, pomoč 
pri prestavitvi opreme … Pivovarna 
Laško Union, d. o. o., Pivovarniška 
ulica 2, 1000 Ljubljana. Prijave zbi-
ramo do 16. 2. 2018. Podrobnosti na 
www.mojedelo.com.

Komisionar / skladiščnik 
(m/ž) (Petrovče)
Od vas pričakujemo II.–V. sto-

pnjo katerekoli izobrazbe, izkušnje 

s komisioniranjem, dobro psihofi-
zično pripravljenost, poznavanje 
skladiščnega dela, vozniški izpit B- 
kategorije. GeoEnergetika, d. o. o., 
Nemčavci 64, 9000 Murska Sobota. 
Prijave zbiramo do 2. 2. 2018. Po-
drobnosti na www.mojedelo.com.

Monter I, II, monter specialist 
(m/ž) (terensko delo) 
Zahteve: poklicna šola (IV. sto-

pnja) elektro smeri ali smer me-
hatronika, delo na višini, delo na 
terenu, znanje tujega jezika (an-
gleščina ali nemščina). Unior, d. 
d., Kovaška cesta 10, 3214 Zreče. 
Prijave zbiramo do 9. 2. 2018. Po-
drobnosti na www.mojedelo.com.

Sodelavec/ka v skladišču 
(Celje)
Pričakujemo strukturiranost 

in dobro organiziran način dela, 
odgovornost, obremenljivost, pri-
pravljenost za delo, zanimanje 
za modo, zelo dobro poznavanje 
dela z računalnikom. Charles Voe-
gele d. o. o., Linhartova cesta 11 a, 
1000 Ljubljana. Prijave zbiramo do 
28. 2. 2018. Podrobnosti na www.
mojedelo.com.

Logistični planer interne 
logistike m/ž (Prebold)
Za uresničevanje smelo zastavlje-

ne poslovne strategije, odličnost 
delovanja v prihodnosti, potrebu-
jemo nove kreativne in iniciativne 
sodelavce. Kot logistični planer 
interne logistike (m/ž) boste od-
govorni za kalkulacije logističnih 
stroškov, opisovanje in pripravlja-
nje navodil za logistične procese … 
Odelo Slovenija d. o. o., Tovarniška 
cesta 12, 3312 Prebold. Prijave zbi-
ramo do 14. 2. 2018. Podrobnosti 
na www.mojedelo.com.
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Sumljiv bel kombi: 
resničnost ali 
domišljija?

Da imajo pri prepoznavanju nevarnosti, s 
katerimi se otroci lahko srečajo, pomembno 
vlogo predvsem starši in šole, opozarja Andrej 
Kovačič iz Inštituta za varen svet inštitut in 
Slovenskega združenja za varen svet. »Šole bi 
morale o teh temah imeti redne ›varne ure‹, 
kjer bi z otroki obravnavale t. i. varne teme, 
kjer bi mladi prišli do konkretnih informacij 
in znanja, ki ga običajno doma ne dobijo. Po-
membno vlogo pri osveščanju otrok in mladih 
o nevarnostih imajo tudi nevladne organiza-
cije. V tej smeri je treba krepiti povezovanje 
v skupnosti, tudi z občani, ki so aktivni na 
področju lokalne varnosti. Ti najbolj (pre)po-
znajo razmere v določeni skupnosti, kamor 
spadajo tudi nevarnosti za otroke in mlade,« 
dodaja Kovačič. »Ob tem je treba otroke jemati 
resno, kajti vsaka informacija, ki je na prvi 
pogled še tako nedolžna za odraslega, lahko 
otroku predstavlja nevarnost za njegov notra-
nji svet. Če se na otrokovo informacijo ne od-
zovemo z vso skrbnostjo, pogosto pripelje do 
tega, da nam ne zaupa več, kaj se dogaja nje-
mu in njegovim vrstnikom, kar je lahko tudi 
potencialna nevarnost,« dodaja sogovornik.

Policijska uprava Celje tre-
nutno ne preiskuje primera, 
v kateri bi policisti ugotavlja-
li, ali takšen voznik obstaja 
ali ne. A so bili policisti Po-
licijske postaje Celje do zdaj 
že večkrat obveščeni o tem, 
da naj bi voznik belega vo-
zila pred nekaterimi šolami 
nagovarjal otroke, naj pri-
sedejo k njemu. Večkrat so 
se tudi pogovarjali z otroki, 
ki bi naj takšno vozilo opa-
zili. Za takšne pogovore je 
značilno, da otroci pogosto 
podajajo različne oziroma 
nedosledne izjave, včasih 
na koncu celo povedo, da 
ni šlo za resničen dogodek. 
Kljub temu je treba takšne 
podatke vzeti resno. Konec 
lanskega leta je na primer 
na policijo poklical ravnatelj 
ene od osnovnih šol na Celj-
skem in jo obvestil o sumu, 
da naj bi takšno vozilo videli 
tudi v okolici šole, kjer dela.

»Policija je v okolici šol 
redno prisotna, patrulje 
izvajajo redne obhode šol. 
Poleg rednega dela policisti 
tudi predavajo otrokom o 
tem, kako se varno obna-
šati in kako ravnati v pri-
meru, če pride do takšne 
situacije. V kolikor smo o 
takšnem sumu obveščeni, 
pa opravimo tudi poizvedbe 
na terenu,« pravi pomočnik 
komandirja Policijske posta-
je Celje Rok Naveršnik.

Šola že obvestila 
policijo

Potencialna nevarnost obstaja

Poročali smo že o sumljivem belem kombiju, ki naj bi ga opazili v okolici šol, pri čemer naj 
bi voznik v vozilo vabil mladoletne otroke. V zadnjih štirinajstih dneh naj bi takšno vozilo spet 
videli na območjih Medloga, Ostrožnega in Lopate. Informacije o sumljivem vozniku belega 
kombija kapljajo z vseh koncev Slovenije, ne samo s Celjskega. Pravzaprav iz vsega sveta.

Vse informacije je treba 
preveriti

Tudi ravnatelj III. OŠ v Celju Ale-
ksander Verhovšek je seznanjen z 
informacijo o pojavu sumljivega 
belega kombija v Celju. Po prever-
janju, kje in kdo naj bi ga videl, 
pravi, da je dobil potrditev, da ob-
staja potencialna nevarnost, zato 
je ukrepal. Svetu staršev je poslal 
zapis o previdnosti, hkrati je o tem 
po šolskem ozvočenju seznanil za-
poslene in učence ter razrednike 
prosil, naj se z učenci pogovorijo o 
tem, kako naj se odzovejo otroci, če 
jih kdo od neznancev vabi v vozilo.

»Takoj ko smo razposlali obvestila 
staršem, so se pojavili telefonski klici 
prestrašenih staršev, ki so želeli pre-
veriti, kako resna je grožnja. V nasle-
dnjih dneh se je veliko govorilo, tudi 
o tem, da so učenci opažali kombije 
na cesti ter o tem prestrašeno govo-
rili v šoli. Nekateri so pretiravali in 
dejansko kazali strah, drugi se na 
opozorilo niso pretirano resno od-
zvali. Strah praviloma izvira od star-
šev, zato je ključnega pomena, kako 
starši dojemajo informacijo o nevar-
nosti in kako se o tem pogovorijo z 
otrokom. To morajo storiti na miren 
in preudaren način ter se tudi sami 
brzdati, da razgovora z otrokom ne 

pravi Verhovšek. Ob zavedanju, da 
lahko gre pri belem kombiju za ka-
kšen nesporazum, novico, ki je vzeta 
iz konteksta, ali celo za neresnico, 
kljub vsemu izhajamo iz predpostav-
ke, da je treba o nevarnosti seznaniti 
vse, četudi morda ni tako resna, kot 
se sprva zdi, poudarja ravnatelj. »Bo-
lje je, da smo bolj kot manj previdni. 
Zelo bi si namreč očitali, če bi se kaj 
zgodilo, mi pa ne bi naredili ničesar, 
da bi na nevarnost opozorili otroke. 
V času po naši objavi sem se pogo-
varjal z devetošolko, ki ima prijatelji-
co, ki je bila deležna ogovarjanja iz 
avtomobila v večernem času, ko se je 
vračala s treninga. To se ji je zgodilo 
dvakrat, drugič je oseba celo stopila 
iz avta. Tukaj se koristnost pogovora 
izkaže v zelo konkretnem primeru, 
ko vpletena deklica o dogodku doma 
na primer ni povedala in je o dogod-
ku molčala. Naloga staršev je, da z 
otrokom vzpostavijo odnos zaupanja 
in da se z njim pogovorijo o različnih 
situacijah. In če se o vseh teh temah 
odkrito pogovorijo in dajo v mirnem 
ter jasnem tonu informacijo otroku, 
kako se vesti, ko se zgodi neka situ-
acija, ki je predvidljiva, bo otroku to 
v pomoč,« dodaja Verhovšek.

Ravnateljica OŠ Lava Marijana 
Kolenko: »Vprašanje sicer je, ko-
liko znajo otroci prenesti verodo-
stojno informacijo, a kljub temu 
jo moramo jemati resno zaradi 
varnostnega vidika. Kot ravnate-
ljica si nikoli ne bi odpustila, če 
se ne bi odzvala z mero razuma, 
kadar gre za varnost šolarjev.« 
Foto: GrupA

Ravnatelj III. OŠ v Celju Aleksan-
der Verhovšek: »Šola ni pristojna, 
da bi ugotavljala dejansko stanje 
na terenu, ker je to naloga polici-
je. Odzvati pa se mora na kredibil-
no informacijo. Četudi se izkaže, 
da je bila pri odzivu bolj previdna 
in manj točna. Če nič drugega, 
se na ta način začne pogovor o 
neki problematični temi.« Foto: 
SHERPA

izvedejo v afektu. Če je starš prestra-
šen, ta strah prenese tudi na otroka,« 

Ravnateljica OŠ Lava Marijana 
Kolenko je potrdila, da so nekate-
ri starši tudi vodstvo šole opozo-
rili na sumljiv bel kombi. V pre-
teklih tednih naj bi bilo takšnih 
klicev približno pet, vodstvo šole 
je v preteklosti o takšnih primerih 
obvestilo tudi policijo.

»Zagotovo je treba takšno obve-
stilo vzeti zelo resno. Z učitelji smo 
se pogovarjali in se dogovorili, da se 
bodo z otroki pogovorili o varnem 
obnašanju, tudi po šolskem ozvo-
čenju sem šolarje na to opozorila, 
jim dala napotke, naj bodo na poti 
domov pozorni, naj se ne odziva-
jo na vabila neznanih ljudi in če se 
kaj zgodi, naj takoj pokličejo starše. 
Prav tako smo prosili starejše šolar-
je, da so na poti domov ali v šolo 
pozorni in naj malo popazijo na 
mlajše šolarje,« dodaja Kolenkova. 
Četudi zaenkrat ni točno znano, ali 
bel kombi sploh obstaja ali ne, to 
ni pomembno, dodaja Kolenkova. 
»Pomembno je, da se pravočasno 
odzovemo na takšne informacije. 
Nujno je, da so o tem obveščeni tudi 
starši in da se z otroki pogovorijo, 

Ključen je 
pogovor

»Zanimivo je, da se infor-
macije o belem kombiju poja-
vljajo v različnih koncih Slo-
venije. In to kaže na to, kako 
odrasli govorimo z otroki o 
možnosti zlorabe, ugrabitve, 
koliko namenjamo v teh po-
govorih pozornosti drugim, 
neznanim ljudem, ki naj bi 

otrokom grozili oziroma naj 
bi bili nevarni. Zanimivo je, 
da vsi podatki in raziskave 
kažejo, da so otroci najbolj 
ogroženi zaradi znanih ljudi. 
Ugrabljajo jih nekdanji par-
tnerji, ljudje iz ožje okolice, 
znanci. Zelo redko to storijo 
neznanci,« opozarja predse-
dnica Društva za nenasilno 
komunikacijo Katja Zabu-
kovec Kerin.

Kot dodaja, je pomembno 
predvsem to, kako se na ta-
kšne informacije odzovemo 
starejši. »Hkrati poudarjam, 
da se je treba pogovarjati z 
otroki o različnih vrstah ne-
varnosti, ker tako omejimo 
njihov strah. Treba jim je 
pojasniti, kako naj v takšnih 
situacijah ravnajo. Torej je 
pomembno, da vedo, da vsi 
ljudje le niso dobronamer-

ni. In če pride do takšnega 
dogodka, naj poiščejo drugo 
odraslo osebo, naj povedo, 
kaj se je zgodilo, in naj ne 
ostajajo sami,« svetuje sogo-
vornica. Po njenem mnenju 
morajo starši v pogovorih z 
otroki spodbujati tudi njiho-
vo intuicijo, da gredo stran 
od tam, kjer se ne počutijo 
dobro. »Treba je krepiti za-
upanje vase, otroku pustiti 

tudi, da zakriči, če meni, da 
je tako prav, a hkrati biti tudi 
prijazen in vljuden,« dodaja. 
Nikoli kot družba ne smemo 
takšne informacije presliša-
ti, ampak se moramo nanjo 
odzvati, svetovati otrokom, 
da se bodo znali v določeni 
situaciji odzvati, da bo zanje 
najbolj varno.

SIMONA ŠOLINIČ

predvsem o varnem obnašanju in 
pravilnem odzivu v takšnih prime-
rih. Dvakrat smo o tem obvestili tudi 
policijo. Kaj več od tega v šoli težko 
naredimo,« je jasna Kolenkova.
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www.birobit.si

tel   03 4256100

fax  03 4256124

e-naslov:info@birobit.si

BIRO BIT servis in trgovina d.o.o.

Teharska cesta 24,

3000 Celje

BB2
E-trgovina

b2b.b
irobit

.si

- PRODAJA PISARNIŠKEGA-POTROŠNEGA 
  MATERIALA TER BIRO-RAČUNALNIŠKE OPREME

- NAJEM TISKALNIKOV IN MF NAPRAV
- VZDRŽEVANJE BIRO-RAČUNALNIŠKE OPREME

Najsodobnejši center  
medicinske pedikure

Sedaj 
tudi v 
Celju!

Aškerčeva ulica 14, (pritličje, Celeiapark)

Specializirani za zdravljenje
vraščenega nohta in
glivičnih obolenj!

Rezervirajte svoj termin: 051 661 665

www.annika.si

ortopedski pripomočki
PROTEKS

tel: 03 705 00 48
e-mail: branko.novak@siol.net

www.proteks.si

EKSEKS

e-mail: branko.novak@siol.net

Celjsko mestno jedro je 
bogatejše za nova gurman-
ska doživetja. Olivie gourmet 
vas vabi na odlično Illy kavo. 
Boste izbrali kratko ali dolgo 
kavo, kavo z dodatki, s soji-
nim ali z riževim napitkom 
ter v dobri družbi poklepe-
tali s prijatelji ali poslovnimi 
partnerji? Na voljo so vam 
tudi drugi topli napitki – čaji, 
brezalkoholne pijače, a tudi 
žgane pijače, pivo, vino in 
penine.

V Olivie gourmetu, bivši 
slaščičarni Leonardo, se lahko 

posladkate z odličnimi sladi-
cami, in sicer z različnimi torti-
cami – od čokoladne, višnjeve, 
tiramisuja, čokoladnega trisa, 
karamele, punča, sadne, skuti-
ne, skutine pomarančne torte, 
torte bano� ee, oreo, prav tako 
se boste lahko posladkali s pre-
snimi in mono torticami.

Kremne rezine so v Olivie 
gourmetu več kot odlične, prav 
tako lahko preizkusite pohor-
sko rezino. Ob kavici ali soku 
se lahko posladkate tudi s pra-
linami ali z rogljičkom. Otroci 
se lahko zabavajo v otroškem 

kotičku, se posladkajo s cake 
popsi – torticami na palčki ali 
sladoledom.

V Olivie gourmetu vam nu-
dijo tudi prigrizke Piq-Piq, in 
sicer si lahko dan obarvate s 
kanapeji, pršutom, kuhano 
šunko, z mortadelo, s tatarskih 
biftekom, z rezinami parmeza-
na, izborom sirov Podpečan ter 
olivami. Prav tako so v ponudbi 
solate Piq- Piq, in sicer solata z 
morskimi sadeži ter hobotnica 
v solati.

Promocijsko besedilo
Foto: GrupA

Olivie gourmet – 
gurmanski užitki v središču Celja

Verjetno ste se ob omembi 
Olivie gourmeta spraševali, 
kaj to ime pomeni oziroma 

zakaj so to ime tudi izbrali.
Ko je arhitektka videla 
prostor, je takoj rekla, da 
mora biti zaščitni znak 

lokala oljka. In ker ta 
ponuja gurmanske užitke 
oziroma ker bo to postalo 
zbirališče tistih, ki radi 
dobro jedo in spijejo kaj 
okusnega, je bilo logično, 
da mora Celje dobiti Olivie 
gourmet.

V Olivie 
gourmetu bodo 
kmalu odprli tudi 
vinski kotiček 
z vrhunsko 
izbranimi vini.

Olivie gourmet najdete 
v Gosposki ulici 10. Ulica 
je bila v času Rimljanov 
najbolj prometna cesta, 
pod katero poteka tudi 
glavna rimska kanalizacija, 
ki še vedno deluje. 
Glavno križišče je bilo 
med Gosposko ulico in 
podhodom pri trgovini 
Leonardo, torej točno 
na mestu, kjer se lahko 
zdaj srečujete na kavicah 
in drugih dobrotah med 
7. in 21. uro vsak dan, 
razen ob nedeljah in 
praznikih.

Verjetno ste se ob omembi 
Olivie gourmeta spraševali, 
kaj to ime pomeni oziroma 

zakaj so to ime tudi izbrali.

Kavica in praline 
za lepši dan

Nostalgija ob odlični višnjevi 
tortici in za lepši dan še 
kapučino s sojinim ali z 
riževim napitkom.

Ob kapučinu se še 
kako prileže malinina 

mono tortica.

Otroci ponavadi ne morejo 
mimo vitrine, kjer so
tortice na palčki
oziroma cake popsi.

Dobrodošli v Olivie gourmetu, kjer je vse v stilu oljke.
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Pod Rajhovko 
izjemno vzdušje
Tekma svetovnega pokala kljub pomanjkanju snega – V 
pričakovanju zimskih olimpijskih iger

me, domačin Rajko Pintar. 
»Spet se je izkazalo, da ko lju-
dje stopijo skupaj ter združijo 
moči, uspeh skoraj ne more 
izostati,« je bil zadovoljen 
predsednik. Ljubnemu je tako 
uspelo to, kar avstrijskemu 
Hinzenbachu ni. Tamkajšnja 
tekma svetovnega pokala, ki 
bi morala biti 3. in 4. febru-
arja, je zaradi pomanjkanja 
snega odpovedana.

Na Ljubnem je bilo med 
tekmo izjemno vzdušje, ki 
so ga soustvarjali številni na-
vijači. Oba dneva tekme se 
jih je zbralo skupaj približno 
trinajst tisoč. Slovenski navi-

jači so burno pozdravljali 
slovenska dekleta in ob vsa-

kem slovenskem nastopu 
so zavihrale slovenske 
zastave. »Dajmo, vražje 
Slovenke. Brišani smo z 
vami!« »Maja, požen, mi 
smo pripravljen!« »Daj-
mo, Špela!« je bilo med 
drugim zapisano na tran-

sparentih nekaterih navi-
jačev. Nič čudnega, da se je 

Ljubnega prijela primerjava, 
da gre tam za Planico ženskih 
smučarskih skokov.

V središču sveta
»Tukaj je vsako leto noro!« 

je bila nad občinstvom nav-
dušena Ema Klinec, ki se je 
med slovenskimi orlicami 
uvrstila najvišje, na deve-
to mesto. »Hvaležna sem 
vsem, ki so se tekme udele-
žili. Dekleta uživamo in to 
je najpomembnejše,« nam 
je navdušeno povedala med 
pričakovanjem finalne serije 
skokov. »Vse, kar pričakujem, 
je dober skok,« je bila optimi-
stična Urša Bogataj, ki je bila 
na koncu enajsta. Obe orlici 
bosta skupaj z Niko Križnar 
in s Špelo Rogelj nastopili 
na bližnjih zimskih olim-
pijskih igrah v Južni Koreji. 
Na zmagovalnih stopnicah 
Ljubnega je na koncu stala 
Avstrijka Daniela Iraschko 
Stolz, drugouvrščena je bila 
Norvežanka in tretja Nemka.

Ljubno je bilo konec tedna 
v središču svetovne športne 
pozornosti, kar se je kazalo 
tudi v novinarskem središču, 
kjer so se zbrali novinarji z 
različnih koncev sveta. »Za 
Ljubno pomeni tekma vseka-
kor veliko, za nas pa tudi. KLS 

Na Ljubnem je bil v nede-
ljo zadnji dan tekme svetov-
nega pokala v smučarskih 
skokih za ženske. Letošnji 
velik smučarski praznik pod 
Rajhovko je bil v znamenju 
pretoplega vremena, zato je 
moral organizator vložiti v 
pripravo skakalnice ogro-
mno truda.

»Pred nekaj dnevi smo na-
redili dovolj snega, ki ga je bilo 
treba razgrniti z lopatami. Na 
skakalnici se je znašlo več kot 
šestdeset Ljubencev, ki so pri-
šli z lopatami in s smučmi ter 
v enem popoldnevu opravili 
zelo veliko dela,« je povedal 
predsednik organizacijskega 

komiteja 
tek-

Ljubno je v svet usmerjeno 
podjetje in podjetje ne more 
napredovati, če ne napreduje 
tudi kraj,« je ljubensko tekmo 
svetovnega pokala komentiral 
domači gospodarstvenik, di-
rektor KLS Ljubno Bogomir 
Strašek. Zelo uspešna druž-
ba KLS podpira tekmo tudi 
po finančni plati. »Vse te pri-
reditve, ko prihajajo ljudje z 
vsega sveta, prispevajo tudi 
k višji ravni celotnega okolja. 
In v takšnih razmerah lahko 
napreduje tudi podjetje,« je 
zadovoljen Strašek iz KLS, ki 
je tako imenovan zlati spon-
zor ljubenskega spektakla. 
Občina Ljubno je zadnja leta 
v posodobitev svojega skakal-
nega središča veliko vlagala.

»Zelo, zelo smo zadovoljni. 
Dogodek je uspel v vseh razse-
žnostih. Gledalcev je veliko in 
vreme je lepo. Nezadovoljnih 
obrazov ne vidim,« si je po 
koncu tekme oddahnil predse-
dnik organizacijskega komite-
ja. »Začele se bodo priprave na 
tekmo, ki bo prihodnje leto,« 
se je še ozrl v prihodnost.

BRANE JERANKO
Foto: GrupA

Ljubno z velikim črkami …

Pogumna dekleta 
so poskrbela za 

pravo vzdušje.

Tako so ob slovenskih nastopih zavihrale naše zastave.

Navijačev je bilo veliko.

Tako smo spodbujali slovenske orlice.

Slovenska narodna noša ni manjkala.

Na zmagovalnih 
stopnicah. Zmagala 
je avstrijska 
skakalka.
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V Rogaški Slatini sta najboljša špor-
tnika za leto 2017 Jasmina Zbil, ki 
igra odbojko sede, in košarkar Miha 
Fon.

Najboljše društvo je Nogometni klub 
Rogaška, najboljšo ekipo pa so imeli 
slatinski košarkarji, državni podprva-
ki. Jasmina Zbil je že nekaj let članica 
državne reprezentance v odbojki sede, 
s katero je lani nastopila na evropskem 
prvenstvu v Poreču in osvojila peto 
mesto. Nominirana je bila še Laura 
Potisk iz Karate kluba Rogaška Slati-

na. Miha Fon je v svoji tretji sezoni pri 
KK Rogaška postal kapetan moštva. 
Lani spomladi je bil pomemben člen 
ekipe, ki se je uvrstila v finale državne-
ga prvenstva. Za športnika leta so bili 
nominirani še plavalec Gal Bjelovučić, 
nogometaš Goran Čuček in karateist 
Timotej Jordan.

Najboljše športno društvo, NK Ro-
gaška, se lahko pohvali, da so se člani 
uvrstili v 2. slovensko ligo. Najboljša 
ekipa, člansko moštvo KK Rogaška, se 
je lani še drugič v treh letih uvrstila v 

finale državnega prvenstva. Priznanja 
za zaslužnega športnega delavca so 
prejeli Peter Markovinovič (Košarkarski 
klub Rogaška), ki je dvakrat kot trener 
z mlajšima selekcijama osvojil drugo 
mesto v DP, Pajo Todorović (Nogome-
tni klub Rogaška) in Zdravko Romih 
(Karate klub Kozjansko in Obsotelje), 
ustanovitelj karate kluba, ki je lani pra-
znoval 30-letnico obstoja. Dolga leta je 
bil predsednik in trener v klubu ter je 
vzgojil številne državne prvake.

DŠ

Vsaka tovrstna prireditev 
ima pomanjkljivosti. Pa ven-
dar je treba izpostaviti nekaj 
pozitivnih stvari, zlasti ener-
gijo sekretarja Športne zveze 
Celje Hasana Ibrića, ki mu 
je mar za zgodovinske mej-
nike, pa zbor celjske športne 
smetane, tako nekdanje kot 
sedanje, in nenazadnje izbor 
celjske glasbene skupine, ki je 
igrala na glasbila in ni gleda-
la naokoli, kdaj bodo zavrteli 
zgoščenko za ozadje. Nude so 
bili v džinsu, mnogim obisko-
valcem pa to ne gre v ponos. 
Na vabilu bi lahko v - četudi 
drobni tisk - zapisali prošnjo 
o primerni garderobi.

Celjska prireditev je ena 
izmed redkih ali morda celo 
edina, na kateri najboljši 
športniki in športnice ne spre-
govorijo zbranim. »Drama« z 
ovojnicami je povsem odveč, 
saj so vsi vedeli, katero ime 
je v njem zapisano. Sekretar 
in predsednik ŠZC Brane Čre-
pinšek se bosta morala vpra-
šati, zakaj je vrnjenih tako 
malo anketnih listov, tokrat 
81 od 170. Seznam bo treba 
temeljito prevetriti; sam ne 
glasujem že vrsto let in tudi 
v nadaljnje ne bom, dokler 
zadeva ne bo transparentna 
in kasneje tudi objavljena.

Še najbolj me je zmotilo 
dejstvo, da med nominiran-
ci ni bilo judoista Adriana 

DEAN ŠUSTER

OB ROBU

Danes je čas za 
analizo, ne jutri

Gomboca. Ko je aprila v 
Varšavi postal evropski pod-
prvak, je še bil član Sanka-
kuja. Če ga na listo ni uvrstil 
njegov tedanji klub, bi ga 
morala športna zveza. Da-
nes je treba za zasledovanje 
in sprotno zapisovanje rezul-
tatov in predvsem podvigov 
zadolžiti posebno komisijo. 
Ta pa mora predlagati tudi 
nekaj sprememb v pravilni-
ku. Deskar Rok Marguč je 
Celjan, ki se mu lahko na 
OI posreči visoka uvrstitev. 
A ni član celjskega kluba. 
Tim Mastnak je član društva 
Sport Klub M-Celje. Zakoni-
ti zastopnik kluba je njegov 
oče Robert, nisem pa prepri-
čan, da je društvo včlanjeno 
v ŠZC. Vse našteto je možno 
rešiti in izboljšati zelo hitro.

Sicer pa: hvala za prizna-
nja, a ogledalo bomo nasta-
vljali tudi v prihodnje. Prav 
to namreč javnost od nas 
pričakuje.

Najboljša športnika Celja Tina 
Trstenjak in Mihael Žgank
Na vrhu ekipi košarkaric in rokometašev

Najboljša športnika Celja 
v letu 2017 sta bila judoista 
kluba Z´dežele Sankaku 
Celje Tina Trstenjak in Mi-
hael Žgank. Za svetovnima 
podprvakoma so se zvrstili 
atletinja Martina Ratej in 
judoistka Ana Velenšek ter 
atlet Luka Janežič in kaja-
kaš Martin Srabotnik.

Trstenjakova je najboljša že 
četrtič zapovrstjo. Varovanke 
trenerja Marjana Fabjana – 
skupaj z Urško Žolnir in Lu-
cijo Polavder – držijo primat 
na vrhu že 13 let! Odlična me-
talka kopja, slovenska rekor-
derka Martina Ratej, je bila v 
zadnjih petih letih trikrat tre-
tja in dvakrat druga, morda ji 
bo letos uspel preskok: »Lani 
je bila Tina precej uspešnejša 
od mene in je zasluženo zma-
gala. Evropsko prvenstvo bo 
letos v Berlinu. Vemo, zakaj 
treniramo in to bom skušala 
dokazati na tem velikem tek-
movanju. Drugi cilj je pove-
zan z metom, s katerim bi se 
približala osebnemu rekordu, 
tretji pa z uspešnimi nastopi v 
diamantni ligi.«

Na pravi poti
Žganka in Janežiča na pri-

reditvi v Narodnem domu ni 

bilo, Srabotnik je dobre volje 
odpotoval na večtedenske 
priprave v Avstralijo, kjer bo 
lahko pilil formo za sezono, 
v kateri želi skočiti iz sence 
Petra Kauzerja. Najboljšo 
žensko ekipo so imele ko-
šarkarice Cinkarne, skupno 
tretjič, drugič zapored. Kape-
tan serijskega zmagovalca pri 
moštvih, rokometnega kluba 
Celje Pivovarna Laško, je Da-
vid Razgor, ki po daljšem pre-
moru v klubskih tekmovanjih 
pravi: »Naš klub je z dobrim 
delom stkal lepo tradicijo. Oči-
tno smo na pravi poti. Nekaj 
igralcev ni imelo veliko počit-
ka po evropskem prvenstvu, 
pred nami pa sta zahtevni tek-
mi, z Zagrebom v ligi Seha in 
PSG-jem v ligi prvakov.«

Vsem v navdih
Podžupanja Darja Turk je 

stresala podatke iz rokava, 
predvsem o uspehih mladih 
na mednarodnih prizori-
ščih, imenitno pa poudari-
la: »Vsem nam ste navdih, 
dragi športniki. In prav vsi 
ste zmagovalci. Vsak, ki se 
je pripravljen tako srčno in 
popolno predati določenim 
stvarem, vsak, ki je pripra-
vljen v življenju trdo delati in 

Športna zveza Celje je podelila 60 posebnih priznanj ob 50-letnici prireditve Športnik Celja. Prejeli so jih: Gre-
gor Cankar, Rok Drakšič, Vlado Bojović, Štefan Cuk, Rok Kopitar, Gregor Jurak, Urška Žolnir, Nataša Urbančič 
(posthumno), Marika Kardinar, Lucija Polavder, Tina Trstenjak, Rokometni klub Celje, Kegljaški klub Celje, 
Ivan Pfeifer, Marjan Fabjan, Izidor Krivec, Ladislav Gobec, Tone Goršič, Slavko Ivezič, Miro Požun, Franc Ram-
skugler, Tone Turnšek, Stanislav Čretnik, Milan Zupančič, Vlado Privšek, Andrej Šušterič, Štefan Jug, Bogdan 
Povalej, Jernej Gračner, Luka Krajnc, Dušan Konda, Pivovarna Laško, Celjske mesnine, Cinkarna, Mik, Novi 
tednik – Radio Celje, Televizija Celje, Zdravstveni dom Celje – Medicina dela in športa, Marjan Vengust, Metod 
Trebičnik, Mile Čepin. Mestna Občina Celje, Bojan Šrot, Herman Wirth, Jože Geršak, Rudi Čajavec, Hugo Bosio, 
Petar Milovac, Hasan Ibrić, Tone Vrabl, Jože Volfand, Sebastjan Gobec, Igor Topole, Miran Gracer, Uroš Kranjc, 
Zvone Hudej, Rudi Rovan, Stane Rozman, Otmar Koštomaj, Dean Šuster.

se hkrati boriti, je zmagova-
lec. Na mednarodnih tekmo-
vanjih v članski in mladinski 
konkurenci je odličja osvo-
jilo kar 63 športnikov iz 14 
društev. Domov so prinesli 
83 medalj, od tega 18 zlatih, 
26 srebrnih in 39 bronastih. 
Številke so dovolj zgovorne 
in zavidanja vredne.« Pod-
predsednik Športne zveze 
Celje Miran Gracer se ni dal 
zmesti ob vprašanju, zakaj 
je prireditev trajala debeli 
dve uri: »V Celju imamo pač 
ogromno športnih privržen-
cev, funkcionarjev, trenerjev, 
ki ne delajo za denar, tem-
več predvsem za dušo in da 
ponesejo dobro ime Celja v 
širni svet.«

DEAN ŠUSTER
Foto: SHERPA

Aktualna olimpijska in evropska prvakinja ter svetovna podprvakinja 
Tina Trstenjak s svojim trenerjem in učiteljem Marjanom Fabjanom.

Lado Gobec (desno) je prejel zlato plaketo za 45 let delovanja v keglja-
nju. Izročil mu jo je Stane Rozman.

Košarkarice celjske Cinkarne s trenerji, v sredini pa stoji predsednik kluba Borut Kop.

V Rogaški Slatini odbojkarica in košarkar
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Najboljša športnika Ob-
čine Polzela za leto 2017 
sta dvanajstletna Pija Zoja 
Glavnik, evropska prvaki-
nja v neolimpijski verziji 
tekvondoja, in atletski 
veteran Marko Božiček, 
svetovni prvak v teku na 
60 metrov z ovirami. Pri-
reditev sta s svojim obi-
skom popestrila svetovna 
prvakinja v športnem ple-
zanju Janja Garnbret in 
nekdanji reprezentant ter 
zdaj pomočnik selektorja 
rokometne reprezentance 
Uroš Šerbec.

Najboljšo ekipo imajo ko-
šarkarji Hopsov, ki so bili 
v prejšnji sezoni peti v DP. 
najboljši trener je Boštjan 
Kuhar (Hopsi). Na gradu Ko-
menda jih ni bilo, v petek so 
namreč gostovali v Ljubljani 
in izgubili pomembno tekmo 
z Ilirijo. Pija Zoja Glavnik je 
članica Tekvondo kluba Ska-
la Velenje: »Vadim skorajda 
vsak dan, tudi ob koncih te-
dna. Moja dosedanja trenerja 

Štafeta kadetinj postavila 
državni rekord

Zimsko državno prvenstvo za kadete, mladince in člane, ki se ga je v Ljubljani ude-
ležilo 449 plavalcev iz 27 klubov, je bilo po mnenju strokovnega vodstva Plavalnega 
kluba Neptun za celjske tekmovalce uspešno.

Domov so se vrnili s sedemnajstimi medaljami, z dvanajstimi posamičnimi in s petimi šta-
fetnimi. Iza Vodenik si je priplavala kar deset »stopničk«. Zlate medalje je osvojila na 50 in 100 
prosto ter delfin, v štafetah pa skupaj s Tajo Gerčer, z Leno Bornšek in s Hano Podbregar na 4x50 
prosto (v času novega državnega rekorda) in 4x100 prosto. Mitja Horvat je bil štirikrat drugi, 
Hana Podbregar je bila enkrat druga, Lea Bornšek pa tretja. Velja omeniti še bronasti medalji 
štafet 4x50 kadeti mešano/mix (Jan Vodenik, Iza Vodenik, Taja Gerčer, Maks Jereb) in 4x50 
mladinci mešano/mix (Jan Gerčer, Saška Podpečan, Aja Emma Wesenschegg, Mitja Horvat). 
Konec tedna se bodo v Mariboru na državnem prvenstvu pomerili dečki in deklice, državno 
posamično in ekipno prvenstvo za mlajše dečke in deklice bo 10. in 11. februarja v Celju.

DŠ

Tudi Zajc na ZOI!
Zakopane: Selektor slovenske skakalne reprezentance 

Goran Janus je po kvalifikacijah tekme na Poljskem določil 
tudi postavo za nastop na olimpijskih igrah. V njej bo poleg 
P. Prevca, Damjana, Semeniča in Bartola tudi 17-letni Timi 
Zajc iz Hramš. Celjsko območje je tako dobilo še dvanajstega 
potnika v Južno Korejo.

Janežič že rekordno
Dunaj: Atlet celjskega Kladivarja Luka Janežič je na dvo-

ranskem mitingu zmagal v teku na 400 m in s časom 46,02 
izboljšal svoj slovenski rekord. Obenem je potrdil normo 
za dvoransko SP, ki bo od 1. do 4. marca v Birminghamu.

Prijetno presenetile
Budimpešta: V prvi tekmi četrtfinala evropske kegljaške 

lige prvakinj so slovenske prvakinje iz Celja premagale ekipo 

Španski rokometaši so 
prvič osvojili naslov evrop-
skih prvakov, potem ko so 
v finalu v Zagrebu prema-
gali Švede z 29:23. V tekmi 
za tretje mesto so Francozi 
ugnali Dance z 32:29. Naši 
rokometaši so osmi; morda 
jim je v tolažbo, da so glad-
ko in povsem pošteno ter 
zasluženo premagali nove 
prvake stare celine.

Slovenska reprezentanca 
je še vedno celjsko – velenj-
sko obarvana. Igralec obeh 
klubov, najprej Gorenja, 
nato pa Celja Pivovarne 
Laško je bil dolgoletni slo-
venski reprezentant Uroš 
Šerbec. Preden je prevzel 
vlogo pomočnika selektorja 
Slovenije Veselina Vujovića, 
se je odlično znašel v vlogi 
strokovnega televizijskega 
komentatorja.

Lahko ste ponosni na 
zmago nad Španijo, obe-
nem pa se zavedate, da je 
bil domet Slovenije precej 
večji od končnega dosežka. 
Drži?

Gre za boleče spoznanje. 
Špance smo nadigrali z izje-
mno predstavo. To je nova 
potrditev, da nismo daleč od 
vrha. Končna uvrstitev tega 
sicer ne kaže. Očitno nismo 
izkoristili svoje priložnosti in 
ob tem so občutki neprijetni. 
Evropski rokometni vrh je še 
širši, o zmagovalcih odločajo 
malenkosti, ki pa jih nismo 
obrnili sebi v prid.

Dejstvo je, da je imela 
naša reprezentanca največ 
težav s poškodbami. Glede 
sojenja ni konkretnih do-
kazov, večina strokovnja-
kov pa brez zadržkov trdi, 
da je bila slovenska izbrana 

vrsta večkrat oškodovana. 
Prav je, da ste ostro prote-
stirali. Se tudi vi osebno 
strinjate s tem?

Seveda, preveč je bilo na-
pak. Tudi nekatere druge 
reprezentance so doživele 
tako imenovane kraje. Prav 
je, da smo izpostavili kri-
vico. Pa ne zato, da bi »ja-
mrali«. temveč zato, da bi le 
prišlo do sprememb na tem 
področju. Vemo, da roko-
met več ali manj iz ozadja 
na nek način vodi sodniška 
organizacija. Znano je, kdo 
je uradno na vrhu omenje-
ne organizacije. Prišel je čas, 
da se zadeve »počistijo« in da 
se postavijo zdravi temelji. 
Tekme se morajo odločati na 
igrišču v športnem duhu. V 
naših prizadevanjih nismo 
sami. Z nami se strinjajo 
predstavniki velesil Španije 

Na Polzeli osnovnošolka in 
veteran

sta Simon Jan in Peter Lan-
deker. Želim se boriti na sve-
tovnem prvenstvu.« Božiček 
je atlet celjskega Kladivarja. 
Svetovni prvak je postal v 
korejskem Daeguju, evrop-
ski pa v teku na 400 metrov z 

ovirami na Danskem: »Mor-
da se zdi komu vse skupaj 
enostavno, toda poskusite 
trenirati in tekmovati pri teh 
letih,« pravi 55-letni Božiček.

DŠ
Foto: TT

Pija Zoja Glavnik in Marko Božiček

Celjski plavalci v Ljubljani.

»Prav je, da smo povedali svoje 
mnenje«

Uroš Šerbec

Pogovor z Urošem Šerbcem

in Nemčije. Nujni so tudi 
popravki v pravilih, sicer ne 
radikalni.

Imamo občutek, da ste 
zdaj resnično optimist, po-
tem ko se z mlini na veter, 

vi osebno, borite že dese-
tletja …

Že prevečkrat smo se 
pogovarjali o teh zadevah. 
Naša zveza je odločna, da bo 
vztrajala in pritiskala, dokler 
se ne bo kaj premaknilo. Če 
so velike rokometne države 
držale figo v žepu, potem se 
ne bo prav nič spremenilo.

Selektorju je bilo očitano 
marsikaj, tudi taktične na-
pake, ki so se mu dejansko 
prikradle. Toda on zna iz-
vleči iz naših mož največ 
od vseh. Vaš pogled?

Dve leti in pol ga spre-
mljam. V njem tli neverjetna 
želja po uspehu. Je športni 
fanatik, ki zahteva boj do 
konca. To je vcepil igralcem, 
postali so bolj samozavestni, 
odločni. Niso se zadovoljili 
z osmim mestom, razoča-
rani so. Ostro je napadel 

odgovorne za sojenje, na 
svojstven način, a s pošteno 
željo po napredku. »Vujo« je 
zelo čustvena in kontrover-
zna osebnost.

Še zadnje dejanje tekme 
z Nemčijo.

Tudi nekateri nemški me-
diji so dali vedeti, da je bila 
odločitev Litovcev sporna. 
Naš direktor reprezentan-
ce Uroš Mohorič se je dve 
noči ubadal s preučevanjem 
pravil. Bili smo oškodovani, 
nedvomno. Zdi se mi, da so-
dnika niti nista dobro vede-
la, kaj bi bilo treba dosoditi. 
Po pravilih bi morala slediti 
dvominutna izključitev Bla-
gotinška in ponovitev meta 
s sredine. V tem primeru 
bi mi ubranili svoj gol in bi 
zmagali.

DEAN ŠUSTER
Foto: TONE TAVČAR

NA KRATKO
Rakoshegyi Vasutas s 5:3. Podrle so 51 kegljev več od doma-
čink. Posamične dvoboje so dobile Rada Savič, Patricija Biz-
jak in Nada Savič. Povratni obračun bo v Celju 17. februarja.

Dober odpor Jesenicam
Celje: V ponedeljek se je začel polfinale državnega prven-

stva v hokeju. Celjani so doma izgubili z Jeseničani s 4:2 in 
ostali brez praktičnih možnosti za senzacijo. Povedli so z 
golom Nejca Kastelica, zaostanek so znižali prek Roka Lebra 
nekaj sekund pred koncem, ko so imeli igralca manj na ledu. 
Povratna tekma v Podmežakli bo v ponedeljek.

Zmagali brez Koštomaja
Celje: V 15. krogu 1. slovenske lige za košarkarje je Roga-

ška v svoji dvorani ugnala vodilno Primorsko z 79:68. Prije-
tno je presenetil Šentjur, ki je v Novem mestu proti Krki slavil 
z razliko desetih točk. Preostali dve moštvi s Celjskega sta 
izgubili, Zlatorog je bil slabši od Heliosa za tri točke, Hopsi 
pa za devet od Ilirije. V 2. ligi so Celjani v nizu štirih zmag, 
v soboto so le uspeli streti odpor Medvod (82:72), potem ko 

jih je pred koncem prvega polčasa zapustil najboljši igralec 
Tadej Koštomaj. Prejel je močan udarec v obraz in so ga 
odpeljali v bolnišnico. Košarkarice Cinkarne so doživele 
drugi poraz v sezoni. V Jadranski lige je bila Crvena zvezda 
boljša z 79:71.

Smisl namesto Cizeja
Celje: V senci zadnje slovenske tekme na EP je potekal 

zbor članov RK Celje Pivovarna Laško. Glavna sprememba 
je bila ob nekaterih popravkih statuta predvsem menjava na 
predsedniškem mestu, kjer je zdaj Jernej Smisl.

Pot ducata »mlajšemu bratu«
Celje: Na celjskem nogometnem štadionu sta se v prijatelj-

ski tekmi pomerili domači moštvi. Ekipa prvoligaša je pre-
magala moštvo tretjeligaša Šampiona s 6:1. Za zmagovalce 
so zadeli Vizinger, R. Štraus, Pungaršek, Predragović, Lupeta 
in Šauperl, za Šampion pa je na 1:1 izenačil Mrevlje. Danes 
bo NK Celje izvedel izredno skupščino, o čemer je za razliko 
od rokometnega soseda obvestil javnost. (DŠ)
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CELJSKI DOM
2. 2. 2018 OB 18. URI

Vstopnina 9 evrov.

KOMEDIJA
DIJAŠKI DOM 
ZA BABICE

Vstopnice so na prodaj: Eventim, Petrol, pošte in 
Citycenter Celje.

Vabi Kulturno društvo Simona Gregorčiča 
iz Velike Nedelje blizu Ptuja.

MALI OGLASI / INFORMACIJE

MOTORNA 
VOZILA

PRODAM

GOLF IV 1,9 sdi, letnik 2003, prevoženih 
196.000 km, odlično ohranjen, ugo-
dno prodam. Telefon 041 763-846.
� 192

STROJI
PRODAM

NOV Wap Kranzle 175 prodam ali menjam 
za drva, les ali kak drug stroj ali živino. 
Telefon 031 840-078.� 195

ČELNI nakladalec za traktor, moči od 40 
do 90 KM, čelno hidravliko in hidra-
vlični dvig za Sip Spider 350 prodam. 
Telefon 041 999-910.� p

1XXXXŠt. 4, 25. januar 2018

Podjetje
EUROINOKS, d. o. o.,

zaposli:

- VARILEC MIG (črna ploče-
vina) in VARILEC TIG (inox): 
zaposlitev za določen čas z možnostjo 
zaposlitve za nedoločen čas, plačilo po 

dogovoru in glede na izkušnje.
Prijave sprejemamo na:

info@euroinoks.com

EUROINOKS, d. o. o.,
Tovarniška cesta 7, 3312 Prebold

Telefon: 03 705 34 70
Mobitel: 0410681 214

20 Št. 43, 27. oktober 2016MALI OGLASI / INFORMACIJE

STROJI

PRODAM

MIKSER Inox za miksanje krmne hrane 
prodam. Telefon 041 999-910. p

STISKALNICO za grozdje, 100 l, koš ima 
letvice proti izpadanju jagod, lepa in 
vredna ogleda, prodam. Cena po do-
govoru. Telefon 041 981-076. 2440

KOSILNICO Tanaka Kawasaki, na laks, 
prodam. Telefon 031 276-086. 2443

HIŠO na lokaciji, Žalec, Ložnica 35 c, 
prodam. Telefon (03) 548-1865, po-
poldan. 2360

KUPIM

TRAKTOR Zetor, Imt, Ursus, Univerzal, Što-
re, Deutz ali Tomo Vinkovič, kupim. Le-
tnik in model nista pomembna. Kupim 
tudi ostalo kmetijsko mehanizacijo. 
Telefon 031 562-809. p

POSEST

PRODAM

V LEPEM, mirnem predelu Celja ugodno 
prodamo dobro vzdrževano družinsko 
hišo. Cena po dogovoru. Telefon (03) 
548-5424, 031 585-889. 2373

HIŠO z zemljiščem, drvarnico in gospo-
darskim objektom, na lepi lokaciji v 
Lembergu, bližina gradu in Term Do-
brna, energetska izkaznica je izdelana, 
prodam. Telefon 031 849-750. 2470

ŠENTVID pri Grobelnem, novo naselje. 
Hišo, letnik 1985, 127 m² stanovanjske 
površine, obnovljeno, zemljišče 839 
m², velik vrt, primerno tudi za malo 
večjo družino, št. energetske izkaznice 
2014-61-100-8, prodam za 122.000 
EUR. Telefon 041 560-539. 2398

STANOVANJE

ODDAM

DVOSOBNO stanovanje, 70 m², v Škofji 
vasi, popolnoma obnovljeno, oddam 
ali prodam. Telefon 041 685-555.
 2465

DVOSOBNO, delno opremljeno stanovanje 
v Celju (Nova vas) oddam ali prodam. 
Telefon (03) 577-7094, po 20. uri.
 2461

OPREMLJENO stanovanje z balkonom, 72 
m², v pritličju, za dve osebi ali manjšo 
družino in sobo z lastnim vhodom, za 
eno osebo, oddam. Telefon 041 650-
737. 2471

KUPIM

STANOVANJE ali vikend v Celju oziroma 
okolici kupim za do 45.000 EUR. Tele-
fon 070 561-473. 2402

OPREMA

PRODAM

ŠTEDILNIK na trdo gorivo, lepo ohranjen, 
skoraj nov, prodam. Telefon 031 591-
992. 2449

ŽIVALI

PRODAM

PRAŠIČE, težke od 30 do 130 kg in od 240 
do 280 kg, prodam. Domača hrana, 
dostava. Telefon 031 524-147. 2322

NESNICE rjave, grahaste, črne, pred ne-
snostjo, prodamo. Brezplačna dostava 
na dom. Perutninarstvo, Vzreja nesnic 
Tibaot, telefon (02) 582-1401. n

KOKOŠI nesnice jarkice rjave, bele, gra-
haste in črne barve, pred nesnostjo, 
prodamo, pripeljemo na dom. Telefon 
070 545-481. p

PRAŠIČE, domače vzreje, za zakol ali na-
daljnjo rejo, težke od 30 do 300 kg, 
prodam. Možna dostava. Andrejeva 
kmetija iz Jazbin, telefon 031 509-
061. 2347

DVE breji kozi, ena z mlekom, prodam. 
Telefon 031 561-155. 2414

DVE telici, breji 5 mesecev, vajeni paše, 
prodam. Telefon 031 604-659. 2433

TELICO limuzin, 670 kg, kravo za zakol 
ali nadaljnjo rejo in polovico prašiča, 
prodam. Telefon 070 667-374. 2437

PRAŠIČE, od 130 do 200 kg, prodamo. 
Telefon 041 708-978, 031 569-287.
 2441

PUJSE, 35 kg in pekinške race prodam. 
Telefon 031 464-655. 2446

PONI kobilo, staro 9 let in žrebca, starega 
tri leta in pol, cena za oba 550 EUR, 
prodam. Telefon 031 464-655. 2446

PRAŠIČE, od 50 do 200 kg, možno tudi 
polovica, prodam. Cena po dogovoru. 
Telefon (03) 5774-097. 2447

DVA bikca simentalca, težka po 200 kg, 
prodam. Telefon 041 725-055. Š 82

KRAVO, staro dve leti in pol, prodam. Cena 
po dogovoru. Telefon 041 547-769.
 Š 81

TELICO simentalko, težko 550 kg, za 970 
EUR in telico limuzin, težko 220 kg, 
prodam za 570 EUR. Telefon 031 461-
158. 2454

BIKCA, stara 2 meseca, čb in teličko, staro 
10 dni, čb, prodam. Telefon 031 840-
282. 2406

PRAŠIČE, težke od 20 do 80 kg, domače 
vzreje, prodam. Telefon 041 797-052.
 2461

NEMŠKO ovčarko, staro tri mesece, rodov-
niških staršev, prodam. Telefon 031 
646-273. 2462

DVA bikca simentalca prodam. Telefon 
041 910-466. 2468

TELICO simentalko, brejo v devetem me-
secu, prodam. Telefon 070 445-858.
 2467

TELIČKO ls lim, težko 240 kg in prašiča, 
težkega 170 kg, prodam. Telefon 031 
559-820. 2466

BREJO telico simentalko prodam. Telefon 
070 259-170. 2475

BREJO telico simentalko in telico pasme 
limuzin, težko približno 500 kg, obe 
pašni, prodam. Telefon 031 832-361.
 2473

PRAŠIČE, od 30 do 250 kg in izločene 
svinje, domača hrana in dostava, pro-
damo. Zbiramo tudi naročila za koline. 
Telefon 031 311-476. p

KUPIM

DEBELE, suhe, krave in telice kupujem. 
Plačilo takoj + davek. Telefon 041 653-
286. Š 55

PITANE krave in telice za zakol kupim po 
širši Štajerski. Plačilo takoj + davek. 
Telefon 040 647-223. p

KMETIJSKI 
PRIDELKI

PRODAM

RDEČE vino žlahtnih sort, 250 litrov, cena 
1 EUR/liter, prodam. Telefon 040 796-
388. 2434

KRMNI krompir, koruzo in slamo v okro-
glih balah prodam. Telefon 041 663-
137, Peter. 2448

KORUZO v zrnju, suho, prodam. Telefon 
041 759-681. Š 83

MOKO bele koruze, belo vino in vinsko 
žganje prodam. Telefon 070 494-950, 
070 612-705. 2452

DOMAČI česen prodamo. Cena pa dogovo-
ru. Telefon 031 384-429. 2453

500 kg rumene kolerabe, okolica Šmarja, 
prodam. Telefon 070 414-985. 2462

RDEČE vino, jabolčnik in jabolčni kis ugo-
dno prodam. Telefon 031 318-430.
 2463

SENO, letošnje, kocka 2 EUR, lanska 1,25 
EUR, prodam. Telefon 051 228-922.
 2469

OSTALO

PRODAM

BRZOPARILNIKE (alfe) prodam. Telefon 
030 929-205. 1821

INVALIDSKI električni skuter voziček, moč-
nejši, primeren za starejše, v garanciji, 
ugodno prodam, lahko dostavim. Tele-
fon 041 517-900. p

ZIMSKE gume Eskimo S 3, 185/160 R 
14, profi l 6 mm, odlično ohranjene, 
prodam. Telefon 070 419-686. 

REGISTRIRANO prikolico Brako prodam. 
Cena po dogovoru. Telefon 051 393-
461. 2460

DOMAČO repo, kolerabo in petnajst rac 
tekačic prodam. Telefon 031 756-783.
 2439

KAMINSKO peč Smederevo, 9 Kw, rabljeno 
eno kurilno sezono in dva dimniška 
grelca, prodam. Telefon 031 276-086.
 2443

KUPIM

KURILNO olje, tudi iz zemeljske cisterne, 
kupim in izčrpam. Telefon 051 491-
386. 2474

KUPIM

KMETIJSKI stroj, traktor, prikolico, mo-
tokultivator, frezo, mulčar, koso in 
drugo, tudi v okvari, kupim. Telefon 
041 407-130.� 9

TRAKTOR in ostalo mehanizacijo, v kakr-
šnem koli stanju, kupim. Telefon 070 
519-447.� p

TRAKTOR Deutz, Ursus, Imt, Zetor, Štore, 
Univerzal ali TV kupim. Telefon 031 
851-485.� p

POSEST

PRODAM

BIVALNI vikend s fasado Demit in pokrit 
z bobrovcem, v Dramljah, prodam za 
46.000 EUR. Asfalt je do objekta. Te-
lefon 051 647-199.� 176

PISARNO v Celju, 30 m², Razvojni center, 
ugodno prodam ali menjam za osebno 
vozilo. Telefon 041 807-060.� 183

HIŠO na Polani pri Jurkloštru prodam ali 
oddam. Hiša je velika 7,5 x 7,5 m, v 
sklopu hiše sta tudi garaža in klet. Pri-
padajoče zemljišče je v velikosti 700 
m2. Hiša je na na lepi, sončni lokaciji, 
80 m od glavne ceste. Cena po dogo-
voru. Informacije na telefonski številki 
041 413-368.� 187

BIVALNI vikend, Tinsko, 84 m², 900 m² ze-
mlje, z mladim vinogradom, prodam. 
Simona, telefon 031 878-547.� p

ŽIVALI

PRODAM

KOKOŠI nesnice jarkice, rjave barve, pred 
nesnostjo, prodamo. Pripeljemo na 
dom. Telefon 070 545-481.� p

KRAVO simentalko, brejo 8 mesecev, 
drugega teleta, dva prašiča, 130 kg in 
prašiče, 50 kg, prodamo. Telefon 041 
708-978.� 142

PRAŠIČE, od 30 do 250 kg, izločene svinje, 
domača hrana, možna dostava, proda-
mo. Telefon 031 311-476.� p

PRAŠIČE domače vzreje, za zakol ali na-
daljnjo rejo, težke od 30 kg naprej, 
prodam. Nad 100 kg – cena zelo ugo-
dna. Možna dostava. Andrejeva kme-
tija iz Jazbin, telefon 031 509-061.� n

ODLIČNEGA kozla za pleme, starega 5 let, 
prodam. Ostalo po dogovoru. Telefon 
041 939-595.� 134

BIKCE, težke od 120 do 200 kg, različne 
pasme, prodam. Telefon 041 996-166.
� 131

TELICO simentalko, brejo 8 mesecev, pro-
dam. Telefon 040 290-037.� 165

DVE telički (limuzin in šarole), stari 6 in 9 
mesecev ter kravo simentalko, dojiljo, 
dobro mlekarico, prodam. Telefon 041 
794-301.� 175

PRAŠIČA, 200 kg, krmljenega z domačo 
kuhano hrano, prodamo. Cena po do-
govoru. Telefon 051 390-988.� 173

KRAVO simentalko, brejo 4 mesece, pro-
dam. Telefon 031 596-722.� 185

TELIČKO, lisasto, mesni tip, staro 3 me-
sece, prodam. Telefon 041 265-492.
� 184

BIKCE različnih pasem, težke od 120 do 
200 kg, prodam. Telefon 041 996-166.
� 191

VISOKO breje, pašne telice, ČB ali LS, 
prodam ali menjam za kravo, telico, 
bika za zakol ali dopitanje. Telefon 
031 533-745.� p

TELIČKO rj/lim, staro 14 dni, prodam. 
Telefon 031 543-406.� 193

POLOVICO približno 120-kilogramskega 
prašiča, krmljenega s kuhano hrano, 
možna dostava, prodam. Telefon 031 
840-078.� 195

KOKOŠI nesnice, mlade, grahaste, rjave, 
črne, štajerke, prodamo. Ob nakupu 
10 kokošk petelina podarimo. Živali so 
redno cepljene in nimajo odščipnjenih 
kljunov, zato so primerne za kmečko 
rejo. Kmetija Lešer, Lopata 55, Celje, 
telefon 031 461-798, 041 763-800, 
051 379-031, (03) 5471-244.� p

KRAVO simentalko, staro 7 let, brejo v 6 
mesecu in prašiča za zakol, težkega 
približno 160 kg, prodam ali menjam 
za manjše, 30-kilogramske. Cena po 
dogovoru. Telefon 041 780-239.�196

KUPIM

DEBELE, suhe krave in teleta nujno kupim. 
Plačilo takoj + DDV. Telefon 041 653-
286.� Š�031

ODKUP krav – nujno, bio. Plačilo takoj po 
najvišji dnevni ceni klasifikacije + 0,30 
EUR + davek. Kogler Franz A., d. o. o., 
telefon 031 733-637, (02) 790-1560, 
0043 66446-46280.� n

PITANE krave in telice za zakol kupim po 
širši Štajerski. Plačilo takoj + davek. 
Telefon 040 647-223.� p

BIKCE, mesni tip, težke od 150 do 200 
kg in telice in krave za zakol, kupimo. 
Telefon 031 832-520.� 118

JALOVE krave in telice nujno kupim. Dobro 
plačilo takoj. Telefon 041 544-270.�p

KMETIJSKI 
PRIDELKI

PRODAM

SILAŽNE bale prodam. Telefon 070 573-
488.� 174

SENO in slamo v okroglih balah prodam. 
Telefon 041 663-137.� 1716

KORUZO v strokih prodam. Telefon 031 
745-009.� 190

OSTALO

PRODAM

NA farmi Roje pri Šempetru sprejemamo 
naročila za enodnevne in 5-tedenske 
piščance za dopitanje. Vsak delavnik 
prodajamo visokokakovostne peru-
tninsko krmo in dnevno sveža jajca. V 
marcu bomo prodajali vse vrste jarkic. 
Telefon (03) 700-1446.� p

DRVA, dolga, v hlodih in kratko žagana, 
z dostavo, prodam. Telefon 040 211-
346.� 89

HLODOVINO in drva prodam. Telefon 041 
472-380.� 160

ZGRABLJALNIK Fella 295 rds, kopirno 
kolo, tračni obračalnik 220, na kate-
rem je treba zamenjati jermene, bu-
kova ali mešana drva, sečnja oktober, 
kosilnico Bucher in približno 400-kilo-
gramskega bikca simentalca, prodam. 
Telefon 041 824-851.� 167

BIKCA, rj, starega 5 mesecev, kostanjeve 
kole in domače orehe prodam. Telefon 
070 744-487.� p

MEŠALEC za beton, vrtni kamin in novejši 
60-litrski lesen hrastov sod ugodno 
prodam. Telefon 070 263-987.� 179

PLOČEVINASTO posodo za drva, črno, 
prašno lakirano, okovano z medeni-
no, primerno kot dodatek kaminu in 
peči, prodam. Telefon 041 648-072, 
(03) 547-2093.� 186

TELIČKO simentalko, težko 250 kg, in 
silažne bale prodam. Telefon 031 
559-820.� 194

ZAPOSLITEV
AVTO Princ, d. o. o., Bukovžlak 63a, 3221 

Teharje, zaposli avtokleparja. Telefon 
041 372-085.� 124

ZAPOSLIMO osebo za delo na klasični 
univerzalni stružnici in za vzdrževal-
na dela. Vulkanizacija, d. o. o., Kosova 
ulica 1, Celje, telefon 041 743-716.� n
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OBVESTILO OGLAŠEVALCEM!
Novi tednik bo zaradi slovenskega kulturnega praznika izšel že v 
sredo, 7. februarja 2018. Za sredino izdajo časopisa bomo male 
oglase, osmrtnice in zahvale sprejemali v ponedeljek, 5. februarja 

2018, samo do 12. ure.

Umrla je naša upokojena sodelavka

MILENA 
KALAN

zaposlena kot srednja medicinska sestra na 
otroškem oddelku kirurških strok

Ohranili jo bomo v lepem spominu.

Splošna bolnišnica Celje

n

Kako dojamemo naj, 
da tukaj več te ni, 

ko pa še nedavno skupaj 
srečni smo bili?

Z A H VA L A

Ob nenadomestljivi izgubi 
drage žene, mame, babice, 

tete, sestrične in svakinje

ANE AMBROŽ
roj. Slemenšek s Ponikve 
(24. 7. 1951 – 16. 1. 2018)

se iskreno zahvaljujemo sorodnikom, prijateljem, 
znancem, sosedom, vaščanom in sodelavcem Splošne 
bolnišnice Celje za izrečeno sožalje, besede tolažbe 
ter darovano cvetje, sveče in svete maše. Hvala osebju 
kardiološkega oddelka in oddelka za hematologijo in 
onkologijo za vso skrb in nego v času njene bolezni. 
Hvala Albini Rezar Planko, dr. med., in Vesni Pekarovič 
– Džakulin, dr. med., za vso podporo v času zdravljenja. 
Hvala pogrebni službi Gekott, vsem pevcem in gospodu 
župniku za lepo opravljen obred. Hvala gospe Zdenki 
Orač za poslovilni govor in trobentaču za odigrano Tiši-
no. Hvala njenim bivšim sodelavcem iz Železarne Štore 

in Terra JCB.
Hvala tudi Strelskemu društvu Kovinar Štore ter Društvu 

upokojencev Šentjur.
Zahvala vsem in vsakemu posebej, ki ste jo pospremili 
na njeni zadnji poti in jo boste ohranili v lepem spominu.

Mož Tone, hčerka Suzana in vnuk David
p

Za vso dobroto 
in delo pridnih rok 
naj vam poplača 
v nebesih Bog!

Z A H VA L A

Ob boleči izgubi naše drage 
mame, babice, tete in tašče

IVANKE LONČAR
iz Škarnic 22, Dobje 

(6. 4. 1926 – 21. 1. 2018)

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sose-
dom, prijateljem in znancem, ki ste nam v težkih 
trenutkih stali ob strani, izrazili sožalje ter darovali 
cvetje, sveče, denarne prispevke in za svete maše.
Posebna zahvala je namenjena osebju Doma sta-
rejših Šentjur, PGD Dobje, DI Kalobje in DU Dobje.
Hvala gospe Saški T. Ocvirk za ganljive besede slo-
vesa, pogrebni službi Žalujka, pevcem za odpete ža-
lostinke, gospodu Petru Orešniku za lepo opravljen 
obred, Petru in Dejanu Frecetu ter Žanu Trupeju za 

odigrano Tišino.
Hvala tudi vsem tistim, ki ste jo obiskovali.

Žalujoči: vsi domači
180

Spomin na tebe 
večno bo živel, 
nikoli ti zares 

od nas ne boš odšel. 
V naših srcih večno boš 

živel …

V  S P O M I N

Mineva žalostno leto, kar nam je bil po kruti in za-
hrbtni bolezni iz naše sredine vzet naš dragi mož, 

ati, dedi, brat, stric in zet

JOŽEF VERDEL
iz Pristove 27 na Dobrni 
(31. 3. 1955 – 4. 2. 2017)

Hvala vsem, ki se ga spominjate.

Vsi njegovi
p

Življenje – to niso 
dnevi, ki so  

minili, temveč 
dnevi, ki smo si  
jih zapomnili. 

(Pavlenko)

Z A H VA L A

Ob boleči izgubi 
drage sestre in tete

PAVLINE GOBEC
iz Višnje vasi 
(1929 – 2018)

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sose-
dom, prijateljem, sodelavcem in znancem za izraže-
na sožalja ter darovano cvetje, sveče in svete maše.
Iskrena hvala gospodu dekanu Alojzu Vicmanu za 
lepo opravljen cerkveni obred, gospe Mileni Jurgec 
za besede slovesa, moškemu PZ Nova Cerkev za od-

pete pesmi in pogrebni službi Raj.
Hvala vsem, ki ste jo pospremili na njeni poti slovesa.

Žalujoči: vsi njeni
189

Z A H VA L A

Imela nas je rada in mi njo – 
našo drago mamo

MARIJO 
GRAČNER
Potočjekovo Mici iz Suhega 
(14. 5. 1924 – 27. 12. 2017)

Ostali sta tiha naveza in večna ljubezen.
Ob njenem slovesu bi se zahvalili izjemnim sosedom, 
sorodnikom, znancem in vsem, ki ste kakorkoli po-
magali, sočustvovali ter darovali za cvetje, sveče in 

svete maše.
Hvala vsem, ki ste jo obiskovali v času njenega 

življenja.
Iskrena hvala vsem, ki ste za njo molili in še molite. 

Hvala Saški za čudovit nagovor.
Hvala gospodu Janezu Puhanu za ganljivo slovo v 

cerkvi.
Našo mamo zelo pogrešamo: hčere Fanika; Zofka 

in Andreja z družinami
p

Poroke
Žalec
Poročila sta se: Cvetka 

DOLAR in Roman BER-
GANT, oba iz Miklavža pri 
Taboru.
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Žalec
Umrli so: Marija GRAH 

iz Braslovč, 75 let, Stanislav 
KRAJNIK iz Pongraca, 65 let, 
Eda TAJNŠEK iz Prebolda, 
77 let.

Mozirje
Umrli so: Rihard TROGAR 

iz Mozirja, 56 let, Marjan 
BENDA iz Lok pri Mozirju, 
51 let, Emilijan HREN iz 
Zgornjih Pobrežij, 95 let.

Velenje
Umrli so: Vlasta DREN iz 

Velenja, 68 let, Edvard VR-
TAČNIK iz Velenja, 85 let, 
Ana ZALJUBERŠEK iz Šo-
štanja, 88 let.

Velenje
Poročila sta se: Neža ŽNI-

DAR iz Dobrne in Mitja GRM 
iz Velenja, Vesna TRIVUN-
DŽA iz Velenja in Čedo KNE-
ŽEVIĆ iz Banjaluke.

Smrti
Šentjur
Umrla sta: Ivanka LON-

ČAR iz Škarnic, 91 let, Fran-
ca MUŽAN iz Ribnega, 97 
let.

Laško
Umrla sta: Oton STARC iz 

Hude Jame, 88 let, Stanislav 
ZUPAN iz Jurkloštra, 50 let.

RAZNO
IZVAJAMO posek, spravilo in odkup vseh 

vrst lesa. Sima les, Zagorje 31, Lesično, 
telefon 040 211-346.� p

GRADITELJI, pozor! Po ugodnih cenah 
izdelujem peči in bojlerje za central-
no ogrevanje. Garancija za peči je 5 
let. Tone Aplenc, s. p., Prekorje 29a, 
telefon 541-5011.� 154

TRAVNIKE in njive vzamem v najem v 
letošnjem letu v okolici Celja. Kupim 
seno. Telefon 031 228-276.� 171
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TEDENSKI SPORED RADIA CELJE

90.6 95.1 95.9 100.3 MHz

Kino
CINEPLEXX

Po slovensko s 
Katrco

 1. Fantje s Praprotna: Hodil k 
najlepši sem deklici

 2. Topliška pomlad: Morska 
pravljica

 3. Maj: Ribiška
 4. Ans. Blaža Hutevca: Sanjam
 5. Žurerji: Odpeljal bi te rad

TUJA LESTVICA
 1. ED SHEERAN & BEYONCE –

PERFECT (6)
 2. CAMILA CABELLO - NEVER BE

THE SAME (4)
 3. KYGO FT. KODALINE – RAGING (3)
 4. JUSTIN TIMBERLAKE – FILTHY (2)
 5. TOKIO HOTEL – EASY (4)
 6. MARTIN GARRIX, D. GUETTA, 

J.SCOTT, ROMY DYA - SO
FAR AWAY (5)

 7. KESHA - HUNT YOU DOWN (1)
 8. THE NEIGHBOURHOOD -

STUCK WITH ME (3)
 9. ENRIQUE IGLESIAS FEAT.

BAD BUNNY - EL BANO (2)
 10. MOON TAXI - NOT TOO LATE (1)

DOMAČA LESTVICA
 1. NUŠA DERENDA - NAJ MI

DEŽ NAPOLNI DLAN (6)
 2. JACKSON - PODIRA SE SVET (5)
 3. ŽAN SERČIČ & EVA BOTO -

NE MISLI LE NASE (4)
 4. NINO - NEKAJ JE NA TEBI (3)
 5. DRUŠTVO MRTVIH PESNIKOV - 

TINTA IN PERO (HIP HOP) (1)
 6. LOS VENTILOS - KAKO

NAJ DOKAŽEM (4)
 7. LEA SIRK - BACK TO BEING ME (2)
 8 ANDREJ ŠIFRER - OČE NAŠ (3)
 9. NASTJA GABOR - TO

JE ŽIVLJENJE (2)
 10. BIG FOOT MAMA - SANJA SE

TI NE (1)

PREDLOGA ZA TUJO LESTVICO:
PINK - BEAUTIFUL TRAUMA
PRETTYMUCH FEAT. FRENCH 
MONTANA - NO MORE
PREDLOGA ZA DOMAČO
LESTVICO:
POP DESIGN - NORCU PODOBEN
BILBI - SVET POD NAMA
Lestvico 20 vročih lahko poslušate 
vsako soboto ob 18. uri. Za svoje 
najljubše skladbe lahko glasujete na 
spletni strani www.radiocelje.com.

20 vročih
Radia Celje

www.nt-rc.si

ČETRTEK,
1. februar

Jutranji ritem z Evo in 
Dejanom (5.00 – 9.00)

5.00 Začetek jutranjega 
programa, 5.20 Ena po do-
mače, 5.30 Horoskop, 6.00 
Novice, 6.15 Časoplov, 7.00 
2. jutranja kronika RaSlo, 
8.00 Poročila, 8.30 Jezikaj 
slovensko, 8.45 Poročilo PU 
Celje

10.00 Novice, 12.00 No-
vice, 12.15 Odmev, 14.00 
Regijske novice, 14.10 
Kalejdoskop, 15.00 Šport 
danes, 15.30 Dogodki in 
odmevi RaSlo, 17.00 Kro-
nika, 17.45 Melodije tedna 
(slovenska, tuja, domača), 
18.00 Odmev – ponovitev, 
19.00 Novice, 19.15 Kalej-
doskop – ponovitev

PETEK, 2. februar

Jutranji ritem z Evo in 
Dejanom (5.00 – 9.00)

5.00 Začetek jutranjega 
programa, 5.20 Ena po do-
mače, 5.30 Horoskop, 6.00 
Novice, 6.15 Časoplov, 7.00 
2. jutranja kronika RaSlo, 

8.00 Poročila, 8.30 Otroci 
ne lažejo, 8.45 Poročilo PU 
Celje

10.00 Novice, 11.15 Radi 
ste jih poslušali, 12.00 
Novice, 12.15 Od petka do 
petka, 13.00 Kulturni mo-
zaik, 14.00 Regijske novice, 
15.00 Šport danes, 15.30 
Dogodki in odmevi RaSlo, 
17.00 Kronika, 17.45 Melo-
dije tedna (slovenska, tuja, 
domača), 18.00 Poglejte v 
zvezde z Gordano in Do-
lores, 19.00 Novice, 19.15 
Gostimo gostoljubnega 
glasbenega gurmana

SOBOTA,
3. februar

5.00 Začetek jutranjega 
programa, 5.20 Ena po do-
mače, 5.30 Horoskop, 6.00 
Novice, 6.15 Časoplov, 7.00 
2. jutranja kronika RaSlo, 
8.00 Poročila, 8.45 Melo-
diji tedna (slovenska, tuja), 
9.15 Otroški radio, 10.00 
Novice, 11.00 Kulturni mo-
zaik, 11.20 Kuhajmo sku-
paj, ponovitev, 12.00 No-
vice, 12.15 Tedenski osir, 
14.00 Regijske novice, 14.15 
Gostimo gostoljubnega 
glasbenega gurmana, po-
novitev, 15.00 Šport danes, 
15.30 Dogodki in odmevi 
RaSlo, 17.00 Kronika, 17.45 
Melodije tedna (slovenska, 
tuja, domača),18.00 Lestvi-
ca - 20 vročih Radia Celje, 
19.00 Novice

NEDELJA,
4. februar

5.00 Začetek jutranjega 
programa, 5.20 Ena po do-
mače, 5.30 Horoskop, 5.40 
Domača melodija tedna, 
6.00 Novice, 6.15 Časoplov, 
7.00 2. jutranja kronika 
RaSlo, 8.00 Poročila, 8.45 
Melodiji tedna (slovenska, 
tuja), 9.10 Luč sveti v temi, 
10.00 Novice, 10.10 Znan-
ci pred mikrofonom, 11.15 
Tedenski osir – ponovitev, 
12.00 Novice, 13.00 Če-
stitke in pozdravi, 18.00 
Pesem slovenske dežele

PONEDELJEK,
5. februar

Jutranji ritem z Evo in 
Dejanom (5.00 – 9.00)

5.00 Začetek jutranjega 
programa, 5.20 Ena po do-
mače, 5.30 Horoskop, 6.00 
Novice, 6.15 Časoplov, 7.00 
2. jutranja kronika RaSlo, 
8.00 Poročila, 8.30 Kdo 
bo koga, 8.45 Poročilo PU 
Celje

9.15 Predstavljamo 
skladbe tedna, 10.00 No-
vice, 10.15 Ponedeljkovo 
športno dopoldne, 12.00 
Novice, 12.15 Vaš zakaj, 
naš zato, 13.00 Kulturni 
mozaik, 13.15 Izbiramo 

skladbe tedna, 14.00 Re-
gijske novice, 15.00 Šport 
danes, 15.30 Dogodki in 
odmevi RaSlo, 17.00 Kro-
nika, 17.45 Melodije tedna 
(slovenska, tuja, domača), 
18.00 Znanci pred mikro-
fonom, ponovitev, 19.00 
Novice, 19.15 Katrca

TOREK,
6. februar

Jutranji ritem z Evo in 
Dejanom (5.00 – 9.00)

5.00 Začetek jutranjega 
programa, 5.20 Ena po do-
mače, 5.30 Horoskop, 6.00 
Novice in poročilo OKC, 
6.15 Časoplov, 7.00 2. ju-
tranja kronika RaSlo, 8.00 
Poročila, 8.30 Življenje z 
nami ni le lepše, ampak 
tudi lažje, 8.45 Poročilo 
PU Celje

10.00 Novice, 12.00 Novi-
ce, 12.15 Male živali, veli-
ke ljubezni, 13.00 Kultur-
ni mozaik, 14.00 Regijske 
novice, 14.15 Gospodarski 
utrip regije, 15.00 Šport 
danes, 15.30 Dogodki in 
odmevi RaSlo, 17.00 Kro-
nika, 17.45 Melodije tedna 
(slovenska, tuja, domača), 
18.00 Strokovnjak svetuje, 
19.00 Novice, 19.15 Male 
živali, velike ljubezni, po-
novitev

SREDA,
7. februar

Jutranji ritem z Evo in 
Dejanom (5.00 – 9.00)

5.00 Začetek jutranjega 
programa, 5.20 Ena po do-
mače, 5.30 Horoskop, 6.00 
Novice in poročilo OKC, 
6.15 Časoplov, 7.00 2. ju-
tranja kronika RaSlo, 8.00 
Poročila, 8.30 Razgaljeni, 
8.45 Poročilo PU Celje

10.00 Novice, 10.15 Ku-
hajmo skupaj, 11.15 Zele-
ni val, 12.00 Novice, 13.00 
Kulturni mozaik, 13.20 
Mali O – pošta, 13.30 Mali 
O – klici, 14.00 Regijske 
novice, 15.00 Šport danes, 
15.30 Dogodki in odmevi 
RaSlo, 16.20 Filmsko pla-
tno, 17.00 Kronika, 17.45 
Melodije tedna (slovenska, 
tuja, domača), 18.00 Pop 
čvek, 19.00 Novice, 19.15 
Zeleni val, ponovitev

D O G O D K I
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PETEK,
2. februar,

ob 17. 30

KULTURNI DOM VOJNIK
Vstanimo, v suženjstvo zakleti!
dr. Karel Gržan

ÈETRTEK,
1. februar,
ob 17. uri

foto: 
Rajko Vodišek

SREDA,
7. februar,
ob 17. uri

AVLA KNJIŽNICE
Smiljan Rozman, celjski mladinski pisatelj in slikar
Odprtje razstave s kulturnim programom

TOREK,
6. februar,
ob 17. uri

KNJIŽNICA PRI MIŠKU KNJIŽKU
Pravljiène dogodivšèine za najmlajše
Za otroke do 3. leta 

KNJIŽNICA PRI MIŠKU KNJIŽKU
Pravljiène dogodivšèine
s pravljièarko Dragico 

PRITLIÈJE
Prešernovanje
(predstavitve knjig za bralno znaèko za odrasle)

ÈETRTEK,
8. februar,
ob 11. uri

GLASBA FILM
Psihosomatika v dermatologiji
Predava dr. Slobodan Vujasinoviè, logoterapevt in
specialist za kožne in spolne bolezni

GLASBA FILM
Cikel ruskega filma 
Puških-zadnji dvoboj

LEVSTIKOVA DVORANA
Rusija v besedi in sliki
Kulturno-potopisni veèer z Olgo Kupljenik

PONEDELJEK,
5. februar,

ob 17.30

LEVSTIKOVA DVORANA
Rusija v besedi in sliki
Kulturno-potopisni veèer z Olgo Kupljenik 

ÈETRTEK,
8. februar,
ob 10. uri

ÈETRTEK,
1. februar,
ob 10. uri

PONEDELJEK,
5. februar,
ob 18. uri

Kulturne 
prireditve
ČETRTEK, 1. 2.

18.30 Medgeneracijski center 
Rečica ob Savinji
Naj v letu 2017
razstava nagrajenih 
del 2017 KD likovnih 
ustvarjalcev Gal

19.00 Dom sv. Jožefa Celje
Slovenija brez Patrie in 
Zvonov
gosta predstavitve bosta 
avtor knjige Ivan Janez 
Štuhec in Janez Janša

19.30 Dom II. slovenskega tabora 
Žalec
Tvoj bodoči bivši mož
avtorska komedija Vida 
Valiča

Spored od 1. 2. do 7. 2.
Kinematografi  si pridržujejo 
pravico do spremembe pro-
grama.
Bikec Ferdinand – animirani, 
družinski, sinh.
četrtek, petek, ponedeljek, to-
rek: 15.40, 17.00
sobota, nedelja: 13.30, 15.40, 
17.00
sreda: 15.50, 16.40
Bikec Ferdinand – animirani, 
družinski, sinh., 3D
četrtek, petek, ponedeljek, to-
rek: 16.20
sobota, nedelja: 14.10, 16.20
Dama s kamelijami – balet
nedelja: 16.00
Jumanji: Dobrodošli v džungli 
– fantazijski, komedija
četrtek, petek, sobota, nedelja, 
ponedeljek, torek: 19.10, 21.30
sreda: 21.20
Labirint: Zaton – fantazijski, 
triler
četrtek, petek, sobota, ponede-
ljek, torek: 15.30, 18.30, 20.40
nedelja. 18.30, 20.40
sreda: 15.30, 18.30, 20.10
Najtemnejša ura – drama
od četrtka do torka: 16.10, 21.15
sreda: 16.10, 18.50
Palčki pomagalčki – animirani, 
sinh
četrtek, petek, ponedeljek, to-
rek: 15.35, 16.30
sobota, nedelja: 14.20, 15.35, 
16.30
sreda: 15.40, 16.45
Petdeset odtenkov svobode – 
erotični, drama
sreda: 20.00, 20.30, 20.45
Pokliči me po svojem imenu – 
drama, romantični
od četrtka do srede: 18.10, 20.00
Potnik – triler, akcijski
četrtek, nedelja, ponedeljek, to-
rek: 18.20, 21.10
petek, sobota: 18.20, 21.10, 22.40
sreda: 18.10
Prava nota 3 – komedija, mu-
zikal
sobota, nedelja: 15.00
Roparsko gnezdo – akcijski, 
drama
od četrtka do torka: 17.50, 20.30
sreda: 16.30, 21.10
Vampirček – animirani, dru-
žinski
četrtek, petek, ponedeljek, to-
rek, sreda: 16.00
sobota: 14.00, 16.00
nedelja: 14.00
Velika igra – biografska drama
od četrtka do torka: 17.20
sreda: 17.30
Ves denar sveta – triler, biograf-
ski, drama
četrtek, nedelja, ponedeljek, to-
rek: 18.40, 20.50
petek, sobota: 18.40, 20.50, 
22.35
sreda: 18.40, 21.15
Zamolčani dokumenti – drama
četrtek, petek, sobota, ponede-
ljek, torek: 18.00, 20.20
nedelja: 15.50, 19.30
sreda: 18.00
Čudo – drama
sobota, nedelja: 14.15

ČETRTEK
19.00 Pokliči me po svojem 
imenu – drama
PETEK
12.30 Kvadrat, gost Dragan Živa-
dinov – komična drama
18.00 Najtemnejša ura – bio-
grafska zgodovinska drama
20.15 Pokliči me po svojem 
imenu – drama
SOBOTA
18.00 Mesto svetlobe, doku-
mentarni, premiera in pogovor
NEDELJA
17.45 Najtemnejša ura – biograf-
ska zgodovinska drama
20.00 Pokliči me po svojem 
imenu – drama
SREDA
19.00 Pokliči me po svojem 
imenu – drama

KINO VELENJE

PETEK
18.00 Palčki pomagalčki – ani-
mirani, sinh.
19.45 Ves denar sveta – zgodo-
vinska drama
20.00 Obupana – kriminalka, 
drama
22.15 Labirint: Zaton – fantazij-
ski, akcijski, trler
SOBOTA
18.00 Palčki pomagalčki – ani-
mirani, sinh.
18.30 Obupana – kriminalka, 
drama
20.00 Labirint: Zaton – fantazij-
ski, akcijski, trler
NEDELJA
16.00 Palčki pomagalčki – ani-
mirani, sinh.
17.45 Labirint: Zaton – fantazij-
ski, akcijski, trler
19.00 Obupana – kriminalka, 
drama
20.15 Ves denar sveta – zgodo-
vinska drama
PONEDELJEK
18.00 Prava nota 3 – glasbena 
komedija
20.00 Družina – dokumentarni

PETEK, 2. 2.

19.00 Galerija sodobne 
umetnosti Celje
Prodajalna praznine
odprtje razstave Jusufa 
Hadžifejzovića

19.00 Galerija Kvartirna hiša 
Celje
Ivan Napotnik 1888–1960 
– Izbor kiparskih del iz 
stalne zbirke Vile Mayer 
v Šoštanju
odprtje razstave ob 130. 
obletnica rojstva kiparja 
Ivana Napotnika

21.00 Plesni forum Celje
Boris Cavazza kvintet
koncert

SOBOTA, 3. 2.

10.00 in 17.00 SLG Celje
Primož Suhodolčan: 
Živalske novice
Gledališče Koper in SNG 
Nova Gorica; Abonmajček 
dopoldanski, popoldanski 
in izven

11.00 Pokrajinski muzej Celje
Celeia – mesto pod 
mestom
javno vodstvo po razstavi

19.00 Dvorana OŠ Lepa Njiva
Kmečka burka Našli so se
premiera gledališke 
predstave; KD Lepa Njiva

20.00 Dom kulture Velenje
Iucundus – Boštjan 
Gombač in Big Band RTV 
Slovenija
Abonma Klub (4) A la 
Carte in izven

NEDELJA, 4. 2.

15.00 Dvorana OŠ Lepa Njiva
Kmečka burka Našli so se
gledališka predstava, KD 
Lepa Njiva

16.00 Dom sv. Jožefa Celje
V. Möderndorfer: Ničesar 
ne obžalujem
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Namestnica odg. ur.: Tatjana Cvirn
Oblikovanje: Minja Bajagič
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Namestnik odg. ur.:  Robert Gorjanc
E-mail: radio@nt-rc.si
E-mail v studiu: info@radiocelje.com
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Lea Komerički, Saška T. Ocvirk, Špela Ožir, Eva 
Popovič, Tina Strmčnik, Simona Šolinič, Dean Šuster
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Opravlja trženje oglasnega prostora v Novem 
tedniku in Radiu Celje ter nudi ostale agencijske 
storitve.

monodrama; gostuje: 
Metka Pavšič

17.00 Dom kulture Velenje
Dama iz Maxima
nedeljski abonma; peta 
abonmajska predstava

18.00 Gledališče Zarja Celje
James M. Barrie: Peter 
Pan v prevodu in prir. 
Polonce Rošer
otroška predstava v izvedbi 
otroške gledališke skupine 
Gledališča Zarja Celje

18.00 Cerkev sv. Jožefa Celje
Zdravniški orkester 
Camerata medica s solisti
koncert iz ciklusa Glasba 
na hribu

PONEDELJEK, 5. 2.

17.30 Osrednja knjižnica Celje
Kralj Peter v Slovenskih 
Alpah
predavanje in predstavitev 
knjige – Nani Poljanec in 
dr. Peter Mikša v okviru 
Univerze za III. življenjsko 
obdobje

18.00 Dvorana Glasbene šole 
Rista Savina Žalec
Nastop učencev klavirja 
iz razreda prof. Melite 
Estigarribie Villasanti
vstop prost

TOREK, 6. 2.

10.00 Glasbena šola Velenje
21. regijsko tekmovanje 
mladih glasbenikov 
celjskega in koroškega 
območja – orgle

17.00 Osrednja knjižnica Celje
Puškin – Zadnji dvoboj 
(2006)
Cikel ruskega filma, 
drama

18.00 Glasbena šola Velenje
Tolkalni duo Panduo: 
Žiga Petrič in Filip 
Korošec
koncert; nastop študentov 
Akademije za glasbo v 
Ljubljani; vstop prost

19.30 SLG Celje
Ferdinand von Schirach: 
Teror
izven abonmaja

SREDA, 7. 2.

18.30 Dvorana Glasbene šole 
Rista Savina Žalec
Nastop učencev godal iz 
razreda Andraža Slakana 
in Maje Keblič
vstop prost

20.00 Dom II. slovenskega tabora 
Žalec
Čakalnica
komedija; Špas teater

Praznovanje 
slovenskega 
kulturnega 

praznika

PETEK, 2. 2.

18.00 Kulturni dom Liboje
Proslava ob slovenskem 
kulturnem prazniku

SOBOTA, 3. 2.

19.00 Zadružni dom Ponikva pri 
Žalcu
Prireditev ob kulturnem 
prazniku

NEDELJA, 4. 2.

19.00 Ipavčev kulturni center 
Šentjur
Osrednja prireditev ob 
slovenskem kulturnem 
prazniku
v kulturnem programu 
sodelujejo osnovnošolci OŠ 
Franja Malgaja Šentjur in 
OŠ Planina pri Sevnici

PONEDELJEK, 5. 2.

8.00 Avla Osnovne šole Lava
Prešernovanje 2018
knjižna tržnica; od 
ponedeljka do petka od 
8.00 do 14.00; v torek do 
18.00

18.00 Dvorana Prebold
Slovesnost ob slovenskem 
kulturnem prazniku s 
podelitvijo plakete dr. 
Antona Schwaba

TOREK, 6. 2.

8.00 do 13.00 I. gimnazija v Celju
Prešernovanje 2018
Kulturni maraton; 
kulturno-umetniški 
dogodki in ustvarjalne 
delavnice, ki jih kreirajo 
dijaki šole

18.00 Večnamenska dvorana POŠ 
Nova Cerkev
Proslava ob slovenskem 
kulturnem prazniku
podelitev priznanj za 
življenjsko delo na 
področju kulture v občini 
Vojnik

18.00 V prostorih OŠ Lesično
Prireditev v počastitev 
slovenskega kulturnega 
praznika

19.00 Dom II. slovenskega tabora 
Žalec
Osrednja občinska 
proslava ob kulturnem 
prazniku s podelitvijo 
Savinovih odličij za 
dosežke na kulturnem 
področju za leto 2017

19.00 Galerija Zgornji trg Šentjur
Korenine
odprtje fotografske razstave 
Vinka Skaleta v počastitev 
slovenskega kulturnega 
praznika

19.30 Narodni dom Celje
Prešernovanje 2018
osrednja proslava ob 
slovenskem kulturnem 
prazniku s podelitvijo 
priznanj Celjske zvezde 
za dosežke na področju 
kulture v letu 2017

SREDA, 7. 2.

8.00 Osnovna šola Lava
Prešernovanje 2018
Mladi in kultura, osrednja 
proslava

16.00 Dom sv. Jožef Celje
Prešernovanje 2018
praznik kulture na 
Jožefovem hribu

18.00 Hmeljarski dom KZ 
Petrovče
Proslava ob slovenskem 
kulturnem prazniku

18.00 Dom kulture Nazarje
Otvoritvena slovesnost 
praznovanja meseca 
kulture s podelitvijo 
priznanj za leto 
2017 ustvarjalcem in 
poustvarjalcem na 
kulturnem področju

18.00 Večnamenski center Kozje
Proslava ob slovenskem 
kulturnem prazniku in 
podelitev priznanj

18.00 Kulturni center Rogaška 
Slatina
Osrednja prireditev ob 
slovenskem kulturnem 
prazniku
recital o Prešernu z glasbo

18.00 Dom krajanov Tabor
Občinska proslava ob 
slovenskem kulturnem 
prazniku

18.00 Dom kulture Velenje
Osrednja slovesnost ob 
slovenskem kulturnem 
prazniku

18.00 Kulturni dom Polzela
Osrednja proslava Občine 
Polzela ob Prešernovem 
dnevu
podelitev Prešernovega 
cekina za dolgoletno delo 
na področju kulture v 
občini Polzela

19.00 Galerija Železarskega 
muzeja Teharje
Prešernovanje 2018
odprtje skupinske 
fotografske razstave članov 
Fotokluba Štore Steel, Foto 
krožka DLT Cinkarna 
Celje, Društva fotografov 
Svit in Fotografskega 
društva Celje

19.00 Krčma TamKoUčiri Celje
Prešernovanje 2018
predstavili se bodo poeti in 
ljubitelji poezije

19.00 Kulturni dom Gorica pri 
Slivnici
Šaleški študentski oktet
koncert ob kulturnem 
prazniku

Ostale prireditve
ČETRTEK, 1. 2.

8.00 do 16.00 Podčetrtek
Četrtkov sejem v 
Podčetrtku

16.00 Medobčinska splošna 
knjižnica Žalec
Srečanje bralno-
knjižničnega kluba 
Humor je resna stvar v 
sodelovanju z UPI Žalec

17.00 Osrednja knjižnica Celje
Psihosomatika v 
dermatologiji
predava dr. Slobodan 
Vujasinović; vstop prost

18.00 Celjski mladinski center
Od pekla do raja
odprtje razstave fotografij 
posvojenih psov

18.00 Galerija Velenje
Na čaju z Iztokom 
Šmajsom – Munijem
pogovor

19.19 Mestna knjižnica Velenje
Pravljični večer za 
odrasle

PETEK, 2. 2.

17.00 Osrednja knjižnica Celje
Rusija v besedi in sliki
kulturno-potopisni večer 
z Olgo Kupljenik v okviru 
Univerze za III. življenjsko 
obdobje

SOBOTA, 3. 2.

7.00 Ploščad Centra Nova in 
Cankarjeva ulica Velenje
Mestna tržnica Velenje

8.00 do 12.00 Žalec
Podeželska tržnica

8.00 do 12.00 Gotovlje
Kmečka tržnica pod 
stoletnimi lipami

NEDELJA, 4. 2.

15.00 Kulturni dom Bočna
Pokaži, kaj znaš

PONEDELJEK, 5. 2.

13.00 Mladinski center Velenje
Središče mladih in otrok 
Velenje: delavnice, igre, 
pomoč pri učenju
vsak teden od ponedeljka 
do četrtka

17.00 Dom sv. Jožefa Celje
Pogovori o življenju in 
smrti
pogovore vodita Metka 
Klevišar, dr. med. In Julka 
Žagar, dr. med.

17.00 Prostori OŠ Petrovče
Pravljične minute in 
ustvarjalnica

18.00 Krajevna knjižnica Liboje
Po pravljici diši
pravljična ura

18.00 Medobčinska splošna 
knjižnica Žalec
Utrip domoznanstva
življenje v Dvorcu Novo 
Celje po II. svetovni vojni; 
pogovor

19.00 Narodni dom Celje
Besede miru
videoprireditev o 
notranjem miru, za 
katerega pravi Prem Rawat

TOREK, 6. 2.

18.00 Galerija Mozirje
Škripljete? Kako 
poskrbeti za vitalnost 
sklepov?
predavanje Adriane 
Dolinar

19.00 Dom sv. Jožefa Celje
Starši naj otrok ne učijo 
neumnosti
šola za starše z Markom 
Juhantom

19.00 Knjižnica Laško
Večer z domačinom, 
glasbenikom Iztokom 
Hrastnikom

19.19 Mestna knjižnica Velenje
Pogovor o ustvarjalni 
in življenjski poti 
akademske slikarke 
Majde Kurnik
s kustosinjo Mileno Koren 
Božiček se bo pogovarjala 
Andreja Ažber

SREDA, 7. 2.

6.30 Celjski mladinski center
Zdrav slovenski zajtrk

10.00 Mestna knjižnica Velenje
Moč branja
bralni klub za odrasle

17.00 Knjižnica pri Mišku 
Knjižku
Pravljica pri Mišku 
Knjižku
pravljične dogodivščine z 
Dragico; vstop prost

17.00 Mestna knjižnica Velenje
Pravljična meditacija 
za otroke z Janjo in 
medvedkom Tapkom
primerno za otroke, 
starejše od treh let

17.00 Mestna knjižnica Velenje
Ustvarjalno druženje
ustvarjalna delavnica za 
odrasle z Admiro Robin

18.00 Muzej novejše zgodovine 
Celje
Periferija v kulturi
okrogla miza Hiše kulture 
Celje; vstop prost

Dobrodelne 
prireditve

SREDA, 7. 2.

18.00 Telovadnica OŠ Dramlje
Slovenska beseda, v 
pesem ujeta
dobrodelni koncert ob 
slovenskem kulturnem 
prazniku; sredstva 
bodo namenjena za 
nakup montažnega 
prireditvenega odra šole

Razstave

Stari grad Celje, stolp nad 
Pelikanovo potjo: Svetlikanje 
prekletih/ Flickering of the da-
mned, zvočna instalacija Ga-
šperja Piana; do nadaljnjega; 
Prostorska postavitev Marka 
Požlepa Svetlikanje prekletih 2. 
del – fragmentacije zgodovine; 
do preklica

Stari grad Celje – medzidje: 
razstava Danes grofje Celjski in 
nikdar več; do nadaljnjega

Paviljon za prezentacijo 
arheologije, Glavni trg Celje: 
razstava Rimska Celeja; do na-
daljnjega

Dom sv. Jožefa Celje: razsta-
va Terra Sancta; do 14. 2.

Dom II. slovenskega tabora 
Žalec: Likovna govorica dijakov, 
razstava likovnih del dijakov Gi-
mnazije Celje – Center, umetni-
ška gimnazija likovna smer; do 
15. 2.

Savinov likovni salon Žalec: 
razstava Anja Krofl: Ritem srca 
& Konrad Topolovec: Sage ume-
tnikovih sanj; do 28. 2.

Galerija Velenje: pregledna 
razstava Iztoka Šmajsa – Muni-
ja, Heterogenost/Simultanost 6.; 
do 12. 2.

Galerija Volk Celje: prodaj-
na razstava likovnih del iz stalne 
zbirke: olja na platno različnih 
avtorjev; do 28. 2.

Stalne razstave

Pokrajinski muzej Celje – 
Stara grofija: Etnološka zbirka, 
Kulturno- in umetnostnozgodo-
vinska razstava, Od gotike do hi-
storicizma po korakih (prilago-
jeno za osebe z motnjami vida), 
Lapidarij, Alma M. Karlin: Poti

Pokrajinski muzej Celje – 
Knežji dvorec Celeia – mesto 
pod mestom, Grofje Celjski

Stari grad Celje – Friderikov 
stolp, klet: Teater groze – raz-
stava mučilnih naprav od 16. do 
18. stoletja

Pokrajinski muzej Celje, 
Planina pri Sevnici: Etnološka 
zbirka Šmid

Zgornji trg Šentjur: Rifnik 
in njegovi zakladi, Pesem južne 
železnice

Ipavčeva hiša Šentjur: Ipav-
ca – življenje in delo Gustava in 
Benjamina Ipavca

Pri železniški postaji Šen-
tjur: Muzej Južne železnice

Planina pri Sevnici: Kozjan-
sko žari

Ponikva, Uniše: Slomškova 
rojstna hiša

Cerkev sv. Leopolda Loka 
pri Žusmu: Glažute na obmo-
čju Žusma

Muzej Laško: Laško – potova-
nje skozi čas; Geologija okolice 
Laškega; Pivovarstvo in zdravi-
liški turizem

Muzej novejše zgodovine 
Celje: Živeti v Celju, Zobozdra-
vstvena zbirka

Otroški muzej Hermanov 
brlog: Brlog igrač

Fotografski atelje Josipa Pe-
likana: stalna postavitev

Dvorec Strmol: Kuharca (Po-
krajinski muzej Celje); Hetiške 
tkanine in vezenine (Pokrajinski 
muzej M. Sobota); Mednarodna 
zbirka likovne umetnosti

SLOVENSKI KULTURNI PRAZNIK V  
MUZEJU NOVEJŠE ZGODOVINE CELJE

9:00 – 17:00 brezplačen ogled vseh razstav in oživitev ulice 
obrtnikov na stalni razstavi Živeti v Celju

10:00 – 12:00 Prešernovanje na Prešernovi – tradicionalno 
druženje ob recitiranju slovenske poezije

ob 10:00 in 16:00 javni vodstvi po Spominski sobi v Starem 
piskru

17:00 Kulturnica v muzejski dnevni sobi: ZAKAJ? z Lilo Prap
Več o programu na spletni strani muzeja

http://www.muzej-nz-ce.si



24 Št. 5, 1. februar 2018ZANIMIVOSTI

Foto: GrupA
FOTO TEDNA Kaj, Foto tedna je nazaj?!

Televizijski spektakel Zvezde plešejo v poplavi resničnostnih 
šovov ostaja med najbolj priljubljenimi. Preobrazba, ko se znani, 
a plesno ne ravno podkovani posamezniki preizkusijo v različ-
nih plesnih zvrsteh, pred televizijske zaslone še vedno prikuje 
ogromno gledalcev. Tokrat bomo še posebej glasno navijali, saj 
se bo v plesu pomeril tudi voditelj Jutranjega ritma Radia Celje 
Dejan Krajnc.

Energičen in poskočen muzikant Dejan Krajnc je bil med prvimi, 
ki so ga ustvarjalci šova predstavili javnosti. Da bo ta pomlad najbolj 
posebna v njegovem življenju, sploh ne dvomi. »Poleg glasbenih in 
radijskih obveznosti me od srede februarja čakajo še naporni plesni 
treningi. Ne vem še čisto natačno, kako bo videti urnik, a sploh ne 
dvomim, da bom moral vaditi prav vsak dan.« V času najinega pogo-
vora Dejan še ni vedel, kdo bo njegova plesna partnerica in učiteljica. 
»Ko gre za polko in valček, sem profesionalec, ko gre za ostale ritme, 
pa kvečjemu osnovnošolec. Je pa v vsakem primeru zelo pomemb-
na kemija med plesalcema, zato upam, da se bova dobro ujela.« Mi 
seveda že težko čakamo njun prvi nastop, slikovite obleke in seveda 
usodo najslavnejše pričeske v državi.

Dejan se že veseli tanga in kakšnega regatona, medtem ko bodo 
lahko zahtevni latinski ritmi tudi malo večji izziv. Ampak nikar ne 
mislite, da se bo Dejan česa prestrašil. Pri vsem skupaj se ni ustrašil 
niti zapolnjenih urnikov in kot pravi, bo poslušalcem Jutranjega ritma 
na Radiu Celje skupaj z Evo o vsem dogajanju vestno in sproti poročal.

StO
Foto: POP TV

V tekmi za naslov najboljšega plesnega talenta se bodo v se-
zoni Zvezde plešejo 2018 poleg našega radijca Dejana Krajnca 
pomerili še plezalka Natalija Gros, igralec Rok Kunaver, igralka 
Gorka Berden, voditeljica Natalija Bratkovič, pevec Werner 
Brozović, športna novinarka Sanja Modrić, komik Sašo Stare, 
glasbenik Gašper Rifelj, vsestranska Rebeka Dremelj, radijec 
Uroš Bitenc in pevka Ivica Vergan.

Zvezde v letošnji plesni galaksiji
Med plesnimi zvezdami še posebej držimo pesti za jutranji glas Radia Celje Dejana Krajnca

Držimo pesti za našega radijskega voditelja!
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Vsake toliko časa na knjižni trg stopi knjiga, ki dvigne veliko 
prahu. Če je na ameriškem trgu pred leti bralce vznemir-
jala knjižna trilogija Petdeset odtenkov sive, je skoraj 
istočasno v Sloveniji izšla knjiga Ogenj, rit in kače 
niso za igrače. Nekdanja novinarka na Radiu Sora, 
po poklicu učiteljica slovenščine in angleščine, 
je s knjigo, ki na poljuden način popisuje spolne 
odnose naših prednikov, zanetila ogenj in požela 
zanimanje celotne družbe.

»Prepričana sem, da zato, ker zgodbe odkriva-
jo resnično življenje, brez olepševanja. Starejši 
ob njej vzklikajo: ›Da, točno tako se je dogajalo!‹ 
Mlajši med vrsticami iščejo podedovane vzorce, ki 
jim grenijo življenje. Ob branju občutijo nemalo 
nejevere, ker ne morejo doumeti, kaj vse se je po-
metalo pod preprogo. Hkrati se zavedajo, kako nuj-
no je, da se o spolnosti pogovarjamo. Zlasti znotraj 
družine,« je razložila zanimanje za knjigo Milena 
Miklavčič, ki smo jo ujeli pred predavanjem v Ro-
gaški Slatini. Svoja malce konzervativna stališča je 
vneto zagovarjala v lokalu in obračala poglede. Ne 
želi, da se o spolnosti govori potiho. Dovolj je bilo 
ovijanja v celofan. »Vztrajam pri svojih stališčih, 
ne popuščam nikakršnim pritiskom. Bobu re-
čem – bob. Ljudje želijo ponovno slišati malce 
bolj starokopitna stališča, ker so se prenasitili 
tega, da je treba v življenju stremeti le za pra-
znimi in brezčutnimi užitki.« Miklavčičeva 
je sprožila veliko pole-
mik o strokovnosti 
svojih knjig, po 
večkrat na-
tisnjeni 
p r v i 

»Odnos do ženske se v zadnjih 
sto letih ni veliko spremenil« Milena Miklavčič o zgodbah, ki so jih naše 

generacije predolgo pometale pod preprogo

knjigi je izdala še drugi del. A njenemu delu se je na svoj, a spoštljiv način 
poklonila tudi stroka. Dr. Zdravko Mlinar je razmišljanje o njenem polju-

dnem delu uvrstil v svojo zadnjo delo z naslovom: »Kakšna sociologija? 
Za kakšno družbo?«

Pred prihodom na intervju sem se pogovarjala z mlajšima prijateljicama, 
ki sta bili popolnoma navdušeni, da se bova srečali. Povedali sta tudi, da 
sta prebrali obe vaši knjigi. Dejstvo je, da vas berejo tudi mlajši, česar 
ste verjetno še posebej veseli.

Tega sem zelo vesela, ker je to res zaželeno. Starejši imamo toliko iz-
kušenj; vse težave in zgodbe vsaj približno poznamo, mladi pa ne. Mladi 
živijo v milnem mehurčku, ko imajo milijon informacij z interneta, za 
katere mnogi vemo, da vse tudi ne držijo. Skozi moje resnične zgodbe, po-
vedane iz prve roke, mladi šele spoznavajo, kakšna je sedanjost in kakšna 
je bila preteklost, o kateri Slovenci, ker želimo obdržati celofan na lastni 
zgodbi, ne govorimo in mladi ta ovitek prav po izidu prve knjige Ogenj, rit 
in kače niso za igrače vedno pogosteje odgrinjajo. To je všeč tako njim kot 
meni. Po drugi strani v mojih zgodbah najdejo odskočno desko, s pomočjo 
katere si lahko pri različnih težavah sami pomagajo. Da je res nekaj na 

tem, nas prepriča tudi podatek, da je bila moja rubrika Odnosi v 

»Sodoben 
človek veliko 
hitreje podleže 
težavam, 
ker nanje ni 
pripravljen. 
Hitreje se 
zlomi.
Nekoč je bil človek 
navajen na trpljenje in je 
z večjo lahkoto šel skozi 
življenje. Danes si še 
marsikateri napol odrasli 
otroci komaj znajo nama-
zati marmelado na kruh.«
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»Odnos do ženske se v zadnjih 
sto letih ni veliko spremenil« Milena Miklavčič o zgodbah, ki so jih naše 

generacije predolgo pometale pod preprogo

enem od časnikov lani najbolj brana. To je bil 
zame presenetljiv, če že ne šokanten podatek.

Saj tu ni samo rubrika, tudi vaši knjigi 
sta presegli vse meje branega.

Razumeti morate, zakaj sem preseneče-
na. Prihajam iz Žirov. To je bogu za hrbtom. 
Nikogar nimam, ki bi moje knjige tržil in o 
njih govoril. Vsi, ki so se želeli z menoj po-
govarjati, so prišli k meni čez hribe v Žiri. To 
je podatek, za katerega se mi zdi, da je prav 
poseben. Vesela sem tudi, da so novinarji 
zelo iskreno prisluhnili in potem brez dlake 
na jeziku spregovorili o moji knjigi. Veste, 
kako lep občutek je to? Pri knjigi sem bila za 
vse sama, za izdajo, promocijo in trženje. V 
enem letu sem naredila 30 tisoč kilometrov 
po Sloveniji. Danes grem še v Rogaško Slati-
no, jutri v Mursko Soboto, nisem več dvajse-
tletnica, stara sem 65 let, a vseeno zmorem.

»Tako slabo, kot se ženski 
godi danes, se ji ni nikoli 
v zadnjih sto letih. Na 
vsakem koraku se žensko 
telo izrablja, če ne drugače, 
v komercialne namene. 
Samo poglejte naslovnice 
revij, kako so ženske napol 
razgaljene samo zato, da se 
revija prodaja.«

»Ta presnet feminizem povzroča ogromno gorja, ker žensko 
spodbuja, da je treba moškega potolči zaradi vseh grehov, 
ki jih je naredil od Adama in Eve naprej. Z moškimi je treba 
sobivati, ženske imamo ene vloge, moški druge. Zakaj si 
ženske nalagajo cel kup nepotrebnih bremen, mar ni lepše, 
če živimo v spoštljivem sobivanju in se ljubimo takšni, 
kakršni smo že po naravi – od pradavnine?«

Tako polni zanosa ste nekakšen navdih 
za upokojence.

Imam dva velika vzornika. Ena je moja 
teta, ki bo šla letos v pokoj in je stara 78 
let. Predstavljam si, da bo počela iste stvari 
tudi v »penziji«. Drugi vzornik je sošolec, 
ki se je poročil pred petimi leti in decembra 
dobil drugega sina. Soseda Marta pri osem-
desetih vsak dan obišče fitnes. Ob takšnih 
vzornikih pozabim na leta. Dopoldne sem s 
skupino žensk prehodila približno 15 višin-
skih kilometrov. Če je življenje razgibano, 
so razgibane tudi sive celice in se nikoli ne 
počutiš starega.

ta sreča razblinila. Tisti, ki so nesrečni, z 
veseljem odložijo bremena na druga rame-
na. Če ste s težavo zgodbe prebirali, je zato 
kriv tako imenovani stockholmski sindrom. 
Živimo v času, ko se dogajajo veliko bolj 
grozljive zgodbe, kot te moje, a se tega sploh 
ne zavedamo. Prejšnji teden je na nekem 
stranišču ženska rodila otroka in ga tam 
pustila, v Radečah je sin zabodel očeta in 
mu zadal kar sedem ran, Maribor sodi s svo-
jimi sedmimi lanskimi umori med najbolj 
nevarna mesta. To, kar se dogaja okoli nas, 
vendar ni nobena šala, a ker je takšno ži-
vljenje del vsakdana, tega ne vidimo. Zato 
se nam zdi, da je tisto od »nekoč« grozljivo, 
a ni res. Med včeraj in danes so kljub temu 
nekatere razlike. Ljudje so bili navajeni na 
težko življenje, skoraj nikoli niso vrgli pu-
ške v koruzo. Moja teta Francka je šla služit 
kruh s petimi leti. Si lahko predstavljate, 
da bi vaš otrok šel od doma pri teh letih? 
Je pa res, da sodoben človek veliko hitreje 
podleže težavam, ker nanje ni pripravljen. 
Hitreje se zlomi. Tega je mene groza. Nekoč 
je bil človek navajen na trpljenje in je z ve-
čjo lahkoto šel skozi življenje. Danes si še 
marsikateri napol odrasli otroci komaj znajo 
namazati marmelado na kruh. Bralcem se 
smilijo predniki, ker so morali kot otroci 
veliko delati in tudi tepli so jih. Je danes 
kaj drugače? Celo vedno več je primerov, da 
starši mučijo otroke, samo poglejte zadnja 
dva »Fritzla« iz ZDA. Zelo si želim, da bi 

Ali še to ne, se pritožujejo ženske. Vsaj 
doma ne. Zato ker je spolnost postala uži-
tek, gre v različne anomalije. Vedno več je 
svingerskih klubov in spolnosti z živalmi. 
Toliko kot je spolnih bolezni zdaj, jih ni bilo 
v zadnjih petdesetih letih. Že dolgo ni bilo 
toliko nesrečnih partnerskih zvez, toliko uni-
čenih otroštev, toliko ljudi na antidepresivih. 
Srce me boli, ko nemočno opazujem, kam 
gre ta svet.

V obeh knjigah sta zajeli zgodbe o žen-
skah, bo naslednja o moških?

Seveda. Moški postajajo v zadnjih dese-
tih, dvajsetih letih, pa naj se sliši še tako ne-
verjetno, vedno bolj zatirani in poženščeni. 
Ženske postajajo vedno bolj ukazujoče in 
moški vedno večje trpeče dušice. Priznam, 
da imam prav zato, ker toliko »vidim« in 
slišim, precej konzervativne nadzore tako 
o spolnosti kot o vlogi spolov. Zavedam se, 
da je, če se v naravi poruši ravnovesje, vse 
narobe. Če se med spoloma poruši narav-
no ravnovesje, je dolgoročno prav tako vse 
narobe. Žal mi je, da ljudje tega ne morejo 
doumeti.

Zelo malo vemo o zgodovini vsakdanjega 
življenja. Veliko vemo o svetovnih vojnah 
in bojih, skoraj nič pa o ljudeh, ki so de-
jansko to preživljali. Kako zgodovinarji 
gledajo na vaše zapise?

Eden mlajših zgodovinarjev mi je nekoč 
dejal, da so oni sicer tudi poslušali takšne 
»čenčarije«, a se jim ni zdelo dovolj častno, 

Ali so tudi vam zgodbe odprle svet naših 
prednikov?

Zgodbe hodijo z mano približno 30 let, 
takrat se je začela moja kariera na Radiu 
Sora, ko sem postavila na noge dve zelo 
odmevni oddaji. Prva je bil otroška, druga 
je bila oddaja Zanimivi ljudje živijo med 
nami. S pomočjo te oddaje sem obiskovala 
starejše po Škofjeloškem, med drugim smo 
se pogovarjali tudi o intimi. To je bil zame 
velik izziv, sploh ker je bila spolnost takrat 
prepovedano področje, tabu tema. Zgodbe 
so kar letele na kup. Nikoli mi ni bilo žal, da 
sem prevozila na stotine kilometrov od ene-
ga pripovedovalca do drugega in preživela 
toliko časa z njimi. Ko samo pomislim, kaj 
bi bilo, če se še meni ne bi ljubilo poslušati 
in nato zapisati teh zgodb! Še danes bi bili 
prepričani, da je bilo včasih tako lepo, kot 
vidimo v filmu Cvetje v jeseni. To bi se mi 
zdelo zelo krivično.

Kaj je bil vaš cilj ob objavi knjig?
Na začetku, dokler nisem slišala prvih od-

mevov, nisem imela posebnega cilja. Želela 
sem le, da ljudje prebirajo zgodbe o tisti pra-
vi, resnični intimni preteklosti, ki so nam jo 
skrivali. Šele druga knjiga, ki je namenjena 
babicam, hčeram in vnukinjam, je nastala 
bolj namensko. Z njo sem želela pokazati, 
da se odnos do ženske in spolnosti v 
zadnjih sto letih ni veliko spre-
menil.

V svojih knjigah pi-
šete o ženskah, ki so 
bile nekoč podrejene 
moškemu in njegovi 
sli. A če listamo re-
vije, se nam zdi, da 
kaj veliko ženske 
nismo naredile s 
svojim telesom, še 
vedno je naprodaj.

Na vsakem koraku 
se žensko telo izrablja, 
če ne drugače, v komer-
cialne namene. Danes 
žensko prepričujejo, če nima 
popolne postave in ni vedno 
urejena, da ni veliko vredna. Lepo pro-
sim! Tudi kozmetična industrija živi bajno 
na račun poneumljanja žensk. Koliko žensk 
je z leti postalo neprepoznavnih zaradi šte-
vilnih »lepotnih« popravkov obraza in tudi 
telesa? Danes je postal spolni odnos užitek. 
Športna disciplina. Povsod se govori samo o 
uživanju, nihče ne govori več o ljubezni. Na 
počitnicah se uživa, na večerji se uživa, žen-
ska je postala objekt, namenjen užitku. Še v 
času moje mladosti se je žensko spoštovalo.

Prebiranje vaših knjig ni enostavno bra-
nje za lažji spanec. Sama priznam, da sem 
jo odložila, večkrat. Vem, da življenje ni 
romantika, ampak slišali ste tudi zgodbe, 
ki so bile lepe. Zakaj jih niste vključili?

Ljudje, ki so srečni, o svoji sreči neradi 
govorijo, ker so malo vraževerni, da bi se 

tisti, ki bere moji knjigi, začel drugače gle-
dati ne le na preteklost, tudi na sedanjost.

Zanimivo je, da v svojih knjigah opisujete 
različne pripomočke, ki so bili namenjeni 
moškim za užitek in se nam zdijo grozni. 
A ves svet gleda in bere Petdeset odtenkov 
sive, kjer ima moški prav tako v svoji sobi 
pripomočke, s katerimi poškoduje žensko. 
Meni se zdi, da tukaj ni velikih razlik.

Tako je. Ko govorim o kakšnih pripomoč-
kih, si ljudje zatiskajo ušesa, naj neham. Ko 
pridejo domov, pa »padejo« v to knjigo in 
uživajo ob strašljivih opisih sadomazohizma 
v njej. Pa saj se to ne dogaja le tam daleč, v 
Hollywoodu, dogaja se tudi pri nas. Misli-
te, da Slovenci nimajo »sadomazo« klubov, 

stanovanj za svingerje? Mislite, da ne 
izrabljajo kužkov v seksualne 

namene?
Vas kdaj povabijo tudi 
v šole, da predavate 

mlajši generaciji?
Tudi. Že dolgo tr-

dim, da bi morali 
imeti učni predmet, 
ki bi se imenoval 
vzgoja za življenje. 
Mladim bi morali 
predavati tudi o spol-

nosti, o odnosih med 
spoloma, čustvovanju. 

Kaj se danes dogaja? 
Starši kupijo otroku pame-

tni telefon in s tem možnosti 
do vsake najbolj amoralne por-

nografije na internetu. Mladi mi sami 
povedo, da so siti spolnosti že pri šestnajstih. 
Pornografijo si ne le ogledujejo, na veliko jo 
tudi prakticirajo. Starši pustijo otroke pri 12 
letih na zabave, kjer veseljačijo, pijejo in se 
okajajo do jutra. Številni starši se sploh ne 
zavedajo nevarnosti, ker imajo pred očmi, da 
je njihov otrok priden v šoli, da se mu zato 
ne more nič hudega zgoditi. Seveda se lahko. 
Včasih smo morali doma delati, morali smo 
biti odgovorni, pri petnajstih, ko smo šli od 
doma v srednjo šolo, smo morali odrasti in 
ni bilo toliko časa za neumnosti.

Ker imamo vsega preveč, je potem tudi 
vedno manj prave spolnosti? V svoji zgodbi 
opisujete, da je vaš ded imel spolne odnose 
trikrat na dan. Zdaj je verjetno povprečje 
trikrat na mesec.

da bi o teh »traparijah« delali podrobnejše 
raziskave, zato se jim ni zdelo vredno teh 
zgodb zapisati. Slovenska družba ima, žal, 
še vedno veliko tabujev. Če ne bi prevlada-
la moja radovednost, bi šle najbolj žlahtne 
zgodbe prednikov mimo nas, kot da jih 
nikoli ni bilo. Tudi takrat, ko govorimo o 
velikih osebnostih naše zgodovine, bi jih 
morali poznati po bolj človeškim plati, a jih 
največkrat ne. Mogoče bi koga, ki ga imamo 
na piedestalu, jemali bolj z rezervo, če bi 
vedeli, kakšen je bil do družine, prijateljev, 
do okolja, v katerem je živel.

V drugi knjigi, ki ste jo podnaslovili Ba-
bice, hčerke in vnukinje, so zgodbe treh 
generacij žensk. Kako se med seboj razu-
mejo te tri generacije in koliko se je njiho-
vo zasebno življenje spremenilo?

Te tri generacije zelo malo vedo druga o 
drugi. Žal mi je, da je tako. Če bi vnukinje 
poznale ljubezensko in intimno življenje 
mame, babice, tet in ostalih sorodnikov, bi 
bile veliko bolje pripravljene na življenje. 
Ne bi ponavljale napak, ki so morda bole-
če zaznamovale katero od žensk v družini. 
Drži, da resnica včasih zaboli, istočasno pa 
tudi pomaga, da živimo drugače, predvsem 
pa bolje.

Kaj bi za konec najinega pogovora sve-
tovali novodobnim staršem, kako otrokom 
prenesti zdrav pogled na svet?

Kronično nam manjka pogovorov, ne 
samo znotraj družine, tudi sicer. Iz dne-
va v dan bolj postajamo družba, polna 
odtujenih posameznikov. Vedno manj se 
družimo, pogovarjamo, zabavamo. Tudi 
različne kulturne prireditve so vedno manj 
obiskane. Vedno več je tistih, ki jih najdemo 
pred televizijo in za računalniki. Včasih s mi 
zdi, da je pes še edino živo bitje, kateremu 
namenjamo svojo pozornost. A to ni dobro, 
sploh pa ni prav. Ljudje bi se morali več 
družiti! Več bi se morali skupaj smejati, si 
gledati v oči, si pripovedovati zgodbe in si 
več prisluhniti. Ni prav, da mislimo, da če 
nekaj všečkamo na Facebooku, da smo to 
tudi doživeli, videli, spoznali, objeli, začu-
tili. Nismo! Babice, povabite na obisk vnu-
kinjo ali vnuka! Objemite se in si zaupajte 
skrivnosti. Ti trenutki bodo za vedno ostali 
zapisani v vaših srcih.

BARBARA GRADIČ OSET
Foto: GrupA

»Ljudje, ki 
so srečni, o svoji 

sreči neradi govorijo, 
ker so malo vraževerni, 

da bi se ta sreča razblini-
la. Tisti, ki so nesrečni, 

z veseljem odložijo 
bremena na druga 

ramena.«
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35. Ana
Teržan
4. F, EŠC

SREDNJE ŠOLE ZA 
HORTIKULUTRO IN VIZUALNE 
UMETNOSTI CELJE (SŠHVU),

ŠOLSKEGA CENTRA 
ŠENTJUR (ŠCŠ),

SREDNJE ŠOLE ZA 
GOSTINSTVO IN TURIZEM 
CELJE (SŠGT) in

EKONOMSKE ŠOLE CELJE 
(EŠC).

SEDMA SEZONA AKCIJE, foto: Nataša Müller, oblikovanje: Andreja Balja

V akciji Naj maturantka 
in naj maturant se bodo 
ta mesec predstavili 
kandidati naslednjih šol:

Začenja se sedma sezona 
akcije Naj maturantka in naj 
maturant. Bralci boste lahko 
v naslednjih mesecih ponov-
no izbirali dekle in fanta, ki 
bosta prejela laskavi naziv in 
ob tem tudi lepo nagrado. Tri 
mesece bo trajal izbor med 
kandidati iz različnih srednjih 
šol s Celjskega za uvrstitev 
v majski fi nale. Zmagovalca 
fi nalnega dela se bosta za 
privlačni nagradi – skuter in 
električno rolko – pomerila 
na javni prireditvi.

Bralci lahko v vsaki številki 
glasujete za »svojega« kandida-
ta, ki je predstavljen s portretno 
fotografi jo, v eni od izdaj časopi-
sa pa bo tudi na večji fotografi ji v 
maturantski opravi (glede na ob-
javljen vrstni red kandidatov). Ti-
sti maturant in tista maturantka, 
ki bosta do konca posameznega 
meseca zbrala največ glasov, 
se bosta uvrstila v fi nalni majski 
krog tekmovanja.

V februarskih številkah časo-
pisa se bo zvrstil prvi krog kan-
didatov, marca in aprila bomo 
predstavili še naslednja dva. Vsak 
mesec bosta znana dva fi nalista. 
Vseh šest se bo v končnem ob-
računu pomerilo maja.
Sto točk učiteljev

Razrednik ali učiteljski zbor 
lahko izbranemu kandidatu (le 
enemu!) iz posameznega ma-
turantskega razreda dodelita 
dodatnih sto točk za njegovo 
učno in delovno uspešnost. 
Svojo odločitev nam morata 
sporočiti na elektronski naslov 
tednik@nt-rc.si.

1. Vid
Podgrajšek
3. CV, SŠHVU

2. Nika
Škruba

3. CV, SŠHVU

3. Matej
Verbuč

4. AT, SŠHVU

4. Dolores
Hercog

4. AT, SŠHVU

5. Tim
Čurči

4. HT, SŠHVU

6. Janja
Bevc

4. HT, SŠHVU

7. Aldin
Sinanović

5. DHT, SŠHVU

8. Julija
Cvelbar

5. DHT, SŠHVU

9. Andraž
Hrastnik

2 KPTI, ŠCŠ

10. Lara
Kovač

2 ŽPTI, ŠCŠ

11. Matjaž
Meklav

3 AM, ŠCŠ

12. Nejc
Kovač

3 BM, ŠCŠ

13. Ambrož
Voga

3 SP, ŠCŠ

14. Valerija
Drolc

3 SP, ŠCŠ

15. Martin
Pevec

4 T, ŠCŠ

16. Alenka
Gradišnik

4 T, ŠCŠ

17. Filip
Burnik

4. A, SŠGT

18. Marjeta
Tržan

4. A, SŠGT

19. Matic
Rupnik

4. B, SŠGT

20. Anja
Turk

4. B, SŠGT

21. Blaž
Stanko

4. C, SŠGT

22. Luka
Rakovič
4. Č, SŠGT

23. Neža
Pratengrazer

4. Č, SŠGT

24. Tomaž
Ostreuh
3. D, SŠGT

25. Nuša
Maloprav
3. D, SŠGT

26. Tristan
Romih

3. E, SŠGT

27. Monika
Vrečko

3. E, SŠGT

28. Albin
Nura

4. A, EŠC

29. Tinkara
Velenšek
4. A, EŠC

30. Žiga
Žgajner
4. B, EŠC

31. Ula
Matek
4. B, EŠC

32. Rok
Fale

4. C, EŠC

33. Alja
Pečovnik

4. C, EŠC

34. Luka
Cerovšek

4. F, EŠC

Udeleženec dovoli organizatorju zbiranje, obdelovanje, uporabo in hranjenje 
posredovanih podatkov v skladu z Zakonom o varstvu osebnih podatkov.

Za februarske kandidate lahko glasujete do vključno 
torka, 27. februarja.

Zmagovalca februarskega kroga glasovanja bomo 
objavili 1. marca.

Tudi letos se sodelovanje v akciji splača, 
saj sta glavni nagradi res privlačni, to sta
skuter in električna rolka!

Glasujte za svojega kandidata

Kupon pošljite na: Novi tednik, Prešernova ulica 19, 3000 Celje.

Pravila glasovanja
Na enem kuponu lahko glasuje-
te za enega naj maturanta ali za 
eno naj maturantko.
Pri glasovanju bomo upoštevali 
le originalne pravilno izpolnjene 
kupone, ki nam jih boste poslali 
po pošti ali prinesli osebno.

Vsak mesec bomo med pošiljatelji kuponov izžrebali 
nagrajenca, ki bo dobil hišno nagrado.

Novi tednik in 
Radio Celje

www.nt-rc.si

Vid Podgrajšek

Tim Čurči

1.

5.

KU
PO

N

Podatki o osebi, ki je glasovala:

Glasujem ZA
naj maturanta / naj maturantko

Ime in priimek:

DA NE
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Vid Podgrajšek

Nika Škruba
Matej Verbuč

Dolores Hercog

Janja Bevc Aldin Sinanović Julija Cvelbar

2.

6.

3.

7.

4.

8.
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V svetu belih 
strmin Na Rogli prejšnji teden brezplačno 

smučalo več kot 650 otrok

Če je bilo smučanje še pred nekaj desetletji dosegljivo 
vsem, v zadnjem času smuča vedno manj otrok. Da bi 
to spremenili in čim večjemu številu otrok omogočili to 
lepo izkušnjo, je bila prejšnji teden na šestih slovenskih 
smučiščih že četrto leto zapored akcija Šolar na smuči. 
Učenci četrtih in petih razredov osnovnih šol širše regije 
so se brezplačno učili smučati na Rogli, kjer jim je smu-
čarsko izkušnjo v sodelovanju s Smučarsko zvezo Slove-

nije, z Zavodom za 
šport Planica in s 
policijo omogočila 
Alpska šola Rogla.

Če so se na eni strani na Rogli pod okriljem alpske šole 
kalili smučarji začetniki, so na drugi strani na progi Jasa 
pridno vadili člani cicibanske ekipe Alpske šole Rogla, ki s 
30 malimi smučarji velja za eno najštevilnejših v Sloveniji.

»Z akcijo Šolar 
na smuči želimo smuča-

nju, ki je relativno drag šport, 
povrniti mesto, ki ga je imelo ne-

koč, a se je s krizo izgubilo. Otroke 
želimo ponovno »okužiti« z njim,« 

pravi vodja Alpske šole Rogla Da-
mjan Prosenak.

Akcija je sloven-
ski projekt smučar-
skega ozaveš č anja 
šolskih otrok. Pred 
štirimi leti je nasta-
la s ciljem popula-
rizacije smučanja 
med otroki in vsa-
ko leto naleti na 
pozitiven odziv 
šol po vsej Slove-
niji. Skupaj je od 

prejšnjega ponedeljka do 
petka smučalo približno tri 
tisoč otrok, ki so se s smu-
čišč vračali z novo življenj-
sko izkušnjo in iskricami v 
očeh, predvsem tisti, ki so se 
s tem športom srečali prvič, 
takšnih pa je kar polovica.

gah. Šole, ki praviloma akcijo 
združijo s športnim dnevom 
na snegu, učence predhodno 
razdelijo v štiri skupine glede 
na stopnjo znanja in temu je 
nato prilagojen postopek uče-
nja. Opremo za smučarje pra-
viloma priskrbijo same šole, za 
tiste, ki nimajo te možnosti, jo 
priskrbi Alpska šola Rogla. 
»Ob koncu dneva so vsi otroci 
smučarsko pismeni. Znajo se 
ustaviti, zavijati in uporabljati 
vlečnico,« pojasni vodja alpske 
šole Damjan Prosenak.

Da je bila njihova smučar-
ska izkušnja še toliko lepša, 
je za razliko od lani, ko je 
zima kar nekajkrat pokazala 
svoj pravi obraz, poskrbelo 
jasno vreme. Učenci OŠ Pod 
goro Slovenske Konjice, ki 
so na Rogli smučali prejšnji 
četrtek dopoldne, so prizna-
li, da je smučanje zabavno, 
a obenem tudi precej na-
porno. Še posebej so uživali 
med vožnjo z vlečnico in med 
spuščanjem po pobočju Uni-
orčka, nekoliko manj pri obu-
vanju smučarskih čevljev. Kot 
so nam zaupali, so jih zaradi 

Na Rogli je smučalo več 
kot 650 otrok iz širše regije. 
Iz naše regije so med drugim 
sodelovali četrto- in petošolci 
iz osnovnih šol iz Zreč, Sloven-
skih Konjic, Celja, Šmartnega v 
Rožni dolini in Lesičnega. Pod 
vodstvom 11 učiteljev Alpske 
šole Rogla je vsak dan na Uni-
orčku smučalo od 50 do 60 
otrok, vsi tisti s predhodnim 
znanjem tudi po drugih pro-

njih kar dobro bolele noge, 
pošteno pa so se tudi namuči-
li pri ustavljanju in vijuganju, 
kar je po njihovih besedah pri 
smučanju tudi najtežje. Za-
ključek projekta je bil v pe-
tek, ko sta mlade smučarje 
na Rogli obiskala ambasador 
projekta Jure Košir in glasbe-
ni gost 6pack Čukur.

ŠPELA OŽIR
Foto: GrupA

Prejšnji teden je brezplačno na šestih slovenskih smučiščih smu-
čalo približno tri tisoč otrok, od tega 650 na Rogli. Opremo zanje 
praviloma priskrbijo šole same, za tiste, ki nimajo te možnosti, 
jo priskrbi Alpska šola Rogla.

Otroke je vsak 
dan učilo smu-

čati 11 učiteljev 
Alpske šole Rogla 

z Damjanom Pro-
senakom na čelu. 
»Vsi z veseljem 

sodelujemo v akciji. Učitelji so vsak dan 
učili smučati od 50 do 60 otrok. Njihovi nasmejani obrazi, ko so 
odhajali domov, so neprecenljivi,« pravi Prosenak.

Na Rogli je od prejšnjega 
ponedeljka do petka smučalo 
približno 650 šolarjev. Šlo je v prvi 
vrsti za učence, ki so prvič stali 
na smučeh. Petošolci iz OŠ Pod 
goro Slovenske Konjice so bili nad 
smučarsko izkušnjo navdušeni.

Ob koncu 
dneva so vsi otroci 
smučarsko pismeni. 

Znajo se ustaviti, 
zavijati in uporabljati 

vlečnico.

Učenci OŠ Pod goro Slovenske Konjice, 
ki so na Rogli smučali prejšnji četrtek 
dopoldne, so priznali, da je smučanje 
zabavno, a obenem tudi precej naporno.
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Pred mladimi je v teh dneh 
pomembna odločitev: izbrati 
morajo srednjo šolo, v kateri 
bodo nadaljevali šolanje.

V teh nepredvidljivih časih 
odločitev, kam naprej, ni eno-
stavna, težko je načrtovati pri-
hodnost in računati na to, da 
nam bo izbrana šola dovolj za 
vse življenje. Po novem ne gre 
več za enkratno izbiro pravega 
poklica in šole, ampak za pro-
ces učenja, kako uspešno zasta-
viti nabiranje znanj, iskanje za-
poslitve in oblikovanje kariere.

Pomoč doma

Družina ima pri otrokovem 
razvoju in njegovem odločanju 
za izobraževanje pomembno 
vlogo, zato na primer na sple-
tni strani mojaizbira.si svetu-
jejo staršem, kako naj otroku 
pomagajo pri njegovi odločitvi. 
Med drugim naj spodbujajo 
njegov spoznavni, socialni, 
čustveni in gibalni razvoj ter 
njegovo iznajdljivost, prožnost 
in ustvarjalnost. Možnost naj 
mu dajo, da se izkaže, daje 

mnenja, sprašuje, se igra igre, 
povezane s poklici, z delom 
ali različnimi vlogami ljudi. 
Obišče naj delovno mesto 
staršev …

Kasneje, ko se otrok že od-
loča o srednji šoli, naj se starši 
z njim pogovarjajo o svojem 
poklicu in delu, prednostih in 
slabostih. Sprašujejo naj ga, 
kaj ga pri nekem delu zanima, 
kaj si želi delati, česa ne mara 
početi. Pazijo naj, da v otroku 
spodbujajo njegove interese in 
talente in ne svojih lastnih.

Za prihodnje šolsko leto je v Savinjski regiji za 2.320 dijakov razpisanih 
3.142 mest v srednjih šolah.

Kam naprej? - Svoje interese spoznavaj doma in 
v šoli.

- Vključuj se v krožke, interesne de-
javnosti, tečaje, klube … S tem razvijaš 
spretnosti, ki ti bodo prišle prav v po-
klicu in življenju.

- S starši, sorodniki in z drugimi od-
raslimi se pogovarjaj o njihovem po-
klicu in delu.

- Spoznavaj svoj kraj in ustanove, obr-
tne delavnice in podjetja, ki so v tvoji 
bližini.

- Razmišljaj o sebi in svoji poklicni 
poti.

- Zastavi si čim bolj jasne karierne 
cilje.

- Izberi primeren program, izbirne 
vsebine, interesne dejavnosti.

- Ne izbiraj poklica po plači ali zapo-
sljivosti.

- Starši ti pri izbiri poklica lahko po-
magajo in svetujejo, a vedi, da je končna 
odločitev le tvoja.

- Pojdi na pogovor o svoji karierni poti 
v svetovalno službo.

- Izkoristi informativne dneve, da 
obiščeš čim več različnih srednjih 
šol. 

Nasveti za učence
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Gimnazija
Gimnazija – 

evropski oddelek
Tehniška gimnazija

GIMNAZIJA LAVA

Logistični tehnik
Ustvarjalec modnih 

oblačil
Avtoservisni tehnik – 

PTI

Avtoserviser
Avtokaroserist

Frizer

Preoblikovalec tekstilij

Kozmetični tehnik – 
odrasli

SREDNJA ŠOLA 
ZA STORITVENE 
DEJAVNOSTI IN 

LOGISTIKO

Gradbeni tehnik
Okoljevarstveni tehnik

Zidar
Tesar

Pečar – polagalec 
keramičnih oblog

Izvajalec 
suhomontažne gradnje

Pomočnik pri 
tehnologiji gradnje

SREDNJA ŠOLA ZA 
GRADBENIŠTVO IN 

VAROVANJE OKOLJA

Strojni tehnik
Medijski tehnik

Tehnik mehatronike
Strojni tehnik – PTI

Tehnik mehatronike – 
PTI

Mehatronik operater
Oblikovalec kovin – 

orodjar
Inštalater strojnih 

inštalacij
Klepar-krovec

Pomočnik v 
tehnoloških procesih

SREDNJA ŠOLA ZA 
STROJNIŠTVO, 

MEHATRONIKO IN 
MEDIJE

Avtoservisni 
menedžment
Gradbeništvo
Mehatronika
Strojništvo

Elektrotehnik
Tehnik računalništva

Kemijski tehnik

Elektrikar

SREDNJA ŠOLA 
ZA KEMIJO, 

ELEKTROTEHNIKO 
IN RAČUNALNIŠTVO

VIŠJA 
STROKOVNA ŠOLA

ŠOLSKI CENTER CELJE
center mnogih priložnosti

www.sc-celje.si

Šolski center Šentjur je šola z več kot stole-
tno tradicijo. Pouk se je v takratni kmetijski 
šoli začel 3. januarja 1910. Prizadevanja za 
ustanovitev tovrstne šole na Štajerskem so se 
začela že prej. 27. marca 1907 je deželni zbor 
naložil nalogo lokalnim oblastem, naj najdejo 
lokacijo za šolo in potrebna zemljišča.

Ko so postavili nova poslopja po vzoru zgradb 
kmetijske šole Grottenhof, pridobili zemljišča in 
imenovali tudi prvega ravnatelja Ivana Belleta, je 
bila ustanovljena kmetijska šola, v začetku leta 
1910 pa se je začel tudi pouk. Šola je sprejela 26 
dijakov. Za ustanovitev je bil zaslužen tudi takratni 
župan trga Šentjur dr. Avgust Ipavec.

Danes je Šolski center Šentjur organiziran 
kot zavod z dvema organizacijskima enotama 
– srednjo poklicno in strokovno šolo ter višjo 
strokovno šolo. Izobražuje na področju kmetij-
stva, živilstva, naravovarstva ter gostinstva in 
turizma. Izobraževalni programi šole pokrivajo 
prehranjevalno verigo, torej pridelavo, predelavo 
in ponudbo. Zavzema se, da se dijaki in študenti 
naučijo pridelati, predelati in ponuditi varno in 
kakovostno hrano za porabnika.

Poudarek na praksi
V Srednji poklicni in strokovni šoli izobražu-

jejo za nižje poklicno, srednje poklicno, srednje 
strokovno in poklicno tehniško izobraževanje. V 
Višji strokovni šoli pa se študenti izobražujejo na 
štirih višješolskih študijskih programih.

Pomemben del poklicnega in strokovnega iz-
obraževanja je praktično izobraževanje. V vseh 
izobraževalnih programih imata praktični pouk 
in praktično usposabljanje z delom pomembno 
vlogo. Praktični pouk in usposabljanje izvaja šola 
na šolskem posestvu, v učnih delavnicah, labo-
ratorijih in v nekaterih izobraževalnih programih 
tudi pri delodajalcih. Dijaki in študenti torej prido-
bijo celostno izobrazbo teoretičnega, splošnega, 
strokovnega in praktičnega znanja.

Vsi izobraževalni programi so prenovljeni, 
zato omogočajo pridobivanje sodobnih zanj, 
možnosti samozaposlitve, širitev ustreznih znanj 
na mlade prevzemnike kmetij na podeželju, kar 

Šolski center Šentjur – kjer si tradicija 
in sodobnost podata roko

predstavlja temelj pri razvoju podeželja Savinj-
ske statistične regije ter Kozjansko-obsoteljske 
subregije.

Razvoja podeželja ne more biti brez močne 
socialne mreže na podeželju – doprinos k tej so 
ravno izobraževalni programi na področju pre-
hranske verige. Znanje za podeželje je ena od 
prednostnih nacionalnih razvojnih programov.

Šolski center Šentjur omogoča izvajanje ak-
tivnosti individualne mobilnosti dijakov in štu-
dentov v okviru programa Vseživljenjsko učenje 
Erazmus+. To pomeni praktično izobraževanje v 
tujini. Cilji tovrstne mobilnosti so izboljšanje učnih 
kompetenc in jezikovnih spretnosti, povečanje 
medkulturne zavesti, zaposljivosti, samozavesti 
in samospoštovanja … Seveda se razširi tudi di-
jakova oziroma študentova socialna mreža, stkejo 
se prijateljstva, ki trajajo celo življenje.

Promocijsko besedilo
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Pred tednom je na sple-
tni strani ministrstva za 
izobraževanje izšel razpis 
za vpis v srednješolske pro-
grame in dijaške domove 
za šolsko leto 2018/19. Za 
17.085 učencev in učenk 
(lani 17.448) bo jeseni na 
voljo 23.644 (lani 23.440) 
vpisnih mest v srednjih 
šolah. V Savinjski regiji je 
za 2.254 prihodnjih dijakov 
razpisanih 3.140 mest.

Največ razpisanih mest je v 
programih srednjega strokov-
nega izobraževanja, sledijo 
programi splošnih in stro-
kovnih gimnazij ter srednjega 
poklicnega izobraževanja.

Novosti v regiji
Z novim šolskim letom 

bodo v nekaterih šolah za-
čeli na novo izvajati nekatere 
programe. V Šolskem centru 
Šentjur se bo mogoče vpisa-

ti v program Veterinarski 
tehnik (več v nadaljevanju 
priloge). V srednji šoli za 
storitvene dejavnosti in lo-
gistiko Šolskega centra Celje 
bodo z novim šolskim letom 
začeli izvajati izobraževalni 
program Ustvarjalec modnih 
oblačil (poklicno-tehniško 
izobraževanje 3+2), v kate-
rega se bodo lahko vpisova-
li dijaki, ki so predhodno že 
končali srednješolski izobra-
ževalni program. Kot pravi 
ravnatelj šole Igor Lupše, 
je program namenjen pred-
vsem tistim, ki so končali 
triletni frizerski program, 
po njegovem mnenju edini, 
kjer dijaki niso imeli mo-
žnosti nadaljevanja šolanja. 
Po končanem šolanju naj bi 
dobili modnega stilista, ki bi 
znal človeka urediti od glave 
do pet, pravi Lupše in doda-
ja, da jeseni pričakujejo 28 

dijakov iz frizerske usmeri-
tve matične šole, vanj pa 
se bodo lahko vpisali tudi 
mladi iz drugih slovenskih 
frizerskih šol.

Omenjene programe bosta 
šoli izvajali samo v primeru, 
če se bo do roka v program 
prijavilo zadostno število 
kandidatov, določeno v raz-
pisu.

Programi v 
vajeniški obliki
Lani so nekatere šole po-

skusno izvajale nekatere 
programe tudi v vajeniški 
obliki. V naslednjem šol-
skem letu, 2018/19, se bo 
mreža šol in teh programov 
širila. V regiji sta razpisana 
vajeniška programa Steklar 
v Šolskem centru Rogaška 
Slatina in Strojni mehanik v 
Šolskem centru Velenje. Več 
o tem v nadaljevanju priloge.

Informativni 
dnevi
Učenci bodo lahko dobi-

li podrobnejša pojasnila o 
vpisu in izobraževanju ter 
druge informacije na infor-
mativnih dnevih, ki bosta 
v petek, 9. februarja, ob 9. 
in 15. uri ter v soboto, 10. 
februarja, ob 9. uri. Takrat 
bo informacije o programih 
posredovala večina šol, ne-
katere pa ob drugih urah ali 
na drugi lokaciji, kot je šola, 
zato morajo učenci pozorno 
prebrati besedilo v razpisu.

Roki

Srednje šole bodo spre-
jemale prijave za vpis do 5. 
aprila. Po končanem prijav-
nem roku bo ministrstvo 
najkasneje do 10. aprila na 
spletnih straneh objavilo 
stanje prijav, odločitev o mo-

rebitnem zmanjšanju obsega 
razpisanih mest pa bo zna-
na najkasneje do 20. aprila. 
Učenci, ki bi želeli svojo odlo-
čitev spremeniti, lahko do 25. 
aprila vzamejo prijavo in jo 
prenesejo na drugo srednjo 
šolo oziroma v drug program 
ne glede na število prijavlje-
nih na novo izbrani šoli. Po 
tem roku šole praviloma ne 
bodo več sprejemale prene-
senih prijav, dokler postopek 
za izbiro kandidatov v šolah, 
kjer bo vpis omejen, ne bo 
končan, to je do 29. junija. O 
omejitvi ali širitvi mest bodo 
šole obvestile učence najpo-
zneje do 6. junija.

Vpis v dijaške 
domove
Za novince je v dijaških 

domovih predvidenih sku-
paj 2.328 mest, kar je za 34 
mest manj kot v šolskem letu 

2017/18, vendar je za nasle-
dnje šolsko leto razpisanih za 
705 prostih mest več, kot je 
bilo lani sprejetih novincev. 
V Dijaškem domu Celje je 50 
prostih mest, v Velenju 40, 
v Šentjurju 30 in v Rogaški 
Slatini 16.

Učenci bodo morali do 5. 
aprila dijaškemu domu, za 
katerega so se odločili, poslati 
izpolnjeno prijavnico za spre-
jem (na voljo v domovih in na 
spletni strani ministrstva).

TC
Foto: arhiv NT (SHERPA)

Več prostora za manj otrok in 
nekaj novih programov

V teh dneh bodo obja-
vljeni tudi razpisi za vpis 
v javnoveljavne visokošol-
ske študijske programe v 
javnih in zasebnih visoko-
šolskih zavodih ter za višje-
šolske strokovne programe 
za študijsko leto 2018/19.



32 Št. 5, 1. februar 2018IZOBRAŽEVANJE34 Št. 5, 2. februar 2017PRILOGA IZOBRAŽEVANJE

Po sto evrov na mesec
Javni sklad za razvoj kadrov in štipendije je objavili 

nov razpis za pridobitev štipendije za deficitarne poklice 
za šolsko leto 2017/18. Po novem bodo štipendijo za te 
poklice lahko prejeli tudi tesarji, slaščičarji, tapetniki, 
mehatroniki – operaterji in inštalaterji strojnih inštalacij.

Po sto evrov mesečno bodo lahko dobili tisti dijaki, ki 
bodo v prihodnjem šolskem letu prvič obiskovali prvi 
letnik srednjega poklicnega izobraževanja in se bodo iz-
obraževali za enega od poklicev, ki jih na trgu primanj-
kuje. Na seznamu so tako naslednji poklici: kamnosek, 
mehatronik – operater, izdelovalec kovinskih konstrukcij, 
inštalater strojnih inštalacij, oblikovalec kovin – orodjar, 
elektrikar, avtokaroserist, pek, slaščičar, mesar, tapetnik, 
mizar, zidar, tesar, klepar – krovec, izvajalec suhomonta-
žne gradnje, slikopleskar – črkoslikar, pečar – polagalec 
keramičnih oblog, gozdar in dimnikar.

Rok za prijavo za pridobitev štipendije bo od 15. junija 
do 20. septembra.

Vajeništvo kot poskusni projekt
Prakse imajo dijaki že zdaj veliko, pravijo ravnatelji celjskih srednjih šol

Novost, ki jo je mogoče 
zaslediti v razpisu za vpis 
v srednje šole za prihodnje 
šolsko leto, je poskusno 
uvajanje vajeništva v ne-
katere programe. Predlog 
zakona je januarja sprejela 
vlada, poskusna uvedba v 
nekaterih šolah pa bo po-
kazala vse pozitivne in ne-
gativne plati novosti.

Z vajeništvom naj bi se 
poklicno izobraževanje še 
bolj približalo potrebam 
delodajalcev, izobraževalni 
sistem bi se tesneje povezal 
z obrtjo in gospodarstvom. 
Vajenec bo imel status dija-
ka, ki se usposablja na de-
lovnem mestu najmanj 50 
odstotkov izobraževalnega 
programa.

Najprej za štiri 
programe
Za začetek je predvide-

no vključevanje vajencev 
v štiri programe srednjega 
poklicnega izobraževanja, 
in sicer: oblikovalec kovin 
– orodjar (izobraževanje bo 
mogoče na Srednji poklicni 
in strokovni šoli Bežigrad 
in Šolskemu centru Škofja 
Loka), kamnosek (na Sre-
dnji gradbeni, geodetski in 
okoljevarstveni šoli Ljublja-
na), mizar (na Šolskem cen-
tru Novo mesto in Šolskem 
centru Slovenj Gradec) in 
gastronom – hotelir (na 
Srednji šoli Izola in Srednji 
šoli za gostinstvo in turizem 
Radenci).

Vključitev v vajeništvo ni 
obvezno ne za delodajalce 
ne za dijake. V prvih treh 
letih pričakujejo do 200 va-
jencev na generacijo.

Kako bo z 
mentorji?
Kako na to novost gledajo 

nekateri ravnatelji celjskih 
srednjih šol, kjer so dijaki že 
doslej morali v času šolanja 
opravljati velik del praktične-
ga usposabljanja?

Iztok Leskovar, ravnatelj 
Srednje šole za gostinstvo 
in turizem Celje, kjer tudi 
izobražujejo gastronome 
– hotelirje, a se za sodelo-
vanje v pilotnem projektu 
niso potegovali, pravi, da bo 
ta pokazal pluse in minuse 
novosti. »Z vajeništvom 
skušajo zapolniti nekatere 
primanjkljaje v sedanjem 
izobraževalnem sistemu. 
V zadnjem času je prišlo 
do velikega upada ur, ki so 
namenjene praktičnemu iz-
obraževanju. Delodajalci že 
prej niso bili zadovoljni, češ 
da je prakse premalo, zdaj 
so še bolj nezadovoljni. 
Delno se s tem strinjam. Ne 
morem pa sprejeti dejstva, 
da bi to uredili po domače 

in da bi kar delodajalci pre-
vzeli izobraževanje,« pravi 
Leskovar.

Po njegovem se bodo z 
vajeništvom v šolah bolj 
približali delodajalcem 
in njihovim zahtevam, se 
bodo pa povečale težave, ki 
jih že sicer opažajo. »Z di-
jakom na delovnem mestu 
se je treba ukvarjati, za kar 
pogosto ni časa. Tak dijak 
potrebuje mentorja. Te tudi 
izobražujemo in naš men-
tor – organizator delovne 
prakse hodi po terenu, po-
sluša njihove pripombe in 
pohvale in potem skušamo 
njihove izkušnje vnesti v 
učni sistem. Vse to smo v 
šoli še nadgradili z medna-
rodno izmenjavo dijakov.«

Že sicer veliko 
prakse
Na Srednji šoli za stroj-

ništvo, mehatroniko in me-
dije ŠCC med drugim izo-
bražujejo tudi oblikovalce 
kovin – orodjarje. Tudi na 
tej šoli bodo počakali, kaj 
bo prinesel pilotni projekt 

vajeništva, pravi ravnatelj 
Ludvik Aškerc. Imajo pa 
dijaki že sicer veliko prak-
tičnega usposabljanja, kjer 
pridejo v stik z delodajal-
ci, in tudi tistega v okviru 
praktičnega pouka v šoli. V 
štiriletnih programih je pra-
kse od dva do štiri tedne v 
drugem in tretjem letniku, 
pri krajših programih je 
tega še več, v prvem letniku 
imajo štiri tedne ter v dru-
gem in tretjem pol šolskega 
leta prakse.

Tudi na tej šoli opažajo 
težave ob prihodu mladih 
v podjetja, saj povsod ni 
urejeno mentorstvo, kar bo 
v bodočem vajeniškem sis-
temu nujno. Aškerc meni, 
da bo to proces, ki bo lahko 
zaživel, če bo imel ustre-
zno podporo. »Prednost 
vajeništva je po mojem ta, 
da bodo dijaki pridobivali 
praktična znanja pri delo-
dajalcu, da jih bodo lahko 
ti usmerili na določeno 
področje, kar pa je lahko 
tudi nevarnost, da bodo 
kakšne vsebine izgublje-
ne. Ali bo to prineslo tudi 
takojšen skok v kakovost, 
s katero bodo delodajalci 
zadovoljni, pa bo pokazal 
čas,« pravi.

Dobro 
sodelovanje z 
delodajalci
O dobrem sodelovanju z 

delodajalci se rad pohvali 
tudi Igor Lupše, ravnatelj 
Srednje šole za storitvene 
dejavnosti in logistiko ŠCC. 
»Predvsem v tretjem letniku 
so dijaki pol leta v šoli in 
pol pri delodajalcu. Loti-

mo se tudi kakih skupnih 
projektov. Ravno te dni 
končujemo polnilno posta-
jo za električna vozila na 
Ljubljanski cesti, skupaj z 
Avtotehniko Celje in drugi-

mi partnerji,« pravi Lupše. 
O prednostih in pomanj-
kljivostih vajeništva težko 
govori. Več prakse je lahko 
imel dijak že zdaj po pogod-
bi z delodajalcem in name-
sto 24 je bila ta razširjena 
na 53 tednov. »Nekakšen 
vajeniški sistem bi torej že 
zdaj lahko obstajal, ampak 
delodajalci raje dobijo malo 
bolj oblikovane mlade ljudi, 
s katerimi si lažje pomaga-
jo.« Sicer pa kakšnih večjih 
pripomb na račun dijakov 
od delodajalcev ne sliši, 
ravno obratno, kličejo ga, 
da bi jim šola poslala kader, 
ki bi ga kar zaposlili. To je 
prisotno zlasti v avtomobil-
ski stroki, kjer je avtokaro-
serist deficitaren poklic.

TC, foto: arhiv NT 
(SHERPA, GrupA)

Iztok Leskovar

Ludvik Aškerc

Igor Lupše
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Brainobrain je inovativen 
izobraževalni program, na-
menjen otrokom od 4. do 14. 
leta starosti. Glavni namen 
programa je razvijati ključne 
življenjske veščine: fokus, kon-
centracijo, vizualizacijo, foto-
grafski spomin, samozavest in 
samozavedanje.

Osrednja cilja programa sta 
celosten razvoj možganov in in-
telekta ter razvoj otrokove oseb-
nosti. Razvoj intelekta doseže-
mo s kontinuiranim treningom 
možganov. Pri tem se naslanja-
mo na VAK metodologijo pou-
čevanja in abakus. V program 
so hkrati integrirane tehnike ne-
vrolingvističnega programiranja 
(NLP), kar vzpodbuja otroka, da 
skozi skupinsko dinamiko razvija 
lastno osebnost.

Pr
om

oc
ijs

ko
 b

es
ed

iloVeč informacij o programu dobite na 
DNEVU ODPRTIH VRAT, 

ki bo 15. 2. 2017 med 17. in 19. uro 
na Ljudski univerzi Celje.

Želite razvijati 
otrokov potencial?
Spoznajte Brainobrain izobraževalno metodo!

V Celju program Brainobrain 
izvaja FORMA, center za razvoj 
kompetenc

Svetlana Lazović, franšizer za 
Celje in licencirana trenerka

S: www.brainobrain.si 
M: svetlana@brainobrain.si 
T: 040 375 844
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Zaradi tradicije, dokazano kvalitetnega znanja in širine, 
zaradi možnosti, da razviješ svoje potenciale in talente, da 
svoje šolske obveznosti optimalno prilagodiš svojim izven-
šolskim dejavnostim, skleneš nova prijateljstva in spoznaš 
sebe ter svet.

I. gimnazija je šola z enim najvišjih povprečij točk na maturi, 
ki ti bodo prišle zelo prav, da se boš vpisal tja, kamor želiš. Vsako 
leto imamo za cel razred zlatih maturantov. Naši dijaki se uvršča-
jo na najvišja mesta na državnih in mednarodnih tekmovanjih 
(predmetna znanja, glasba, šport).

Spodbujamo kreativnost in multidisciplinarnost; oboje boš 
nujno potreboval za službo. Ponujamo več kot 30 različnih ob-
šolskih dejavnosti: od krožkov in raziskovalnega dela do kulture, 
športa in številnih ekskurzij po Sloveniji in Evropi …

Zagotavljamo kvalitetno znanje tujih jezikov z rojenimi go-
vorci angleškega, nemškega, francoskega in španskega jezika.

Pridruži se nam na splošni, klasični, umetniški gimnaziji ali v 
športnem oddelku. Iskreno te bomo veseli.

Sprejel te bo strokovno podkovan, razumevajoč in dostopen 
učiteljski zbor, ki ti bo pomagal tvoja srednješolska leta spreme-
niti v najlepše spomine.

Postani del tradicije. Pridi na »Kajuha«!
Nataša Peunik, prof., I. gimnazija v Celju

Šola s tradicijo – za danes in jutri

– pestra izbira tujih jezikov: angleščina, nemščina, francoščina, špan-
ščina, ruščina, latinščina, italijanščina, japonščina

– pouk z naravnimi govorci nemščine, angleščine, francoščine in španščine
– pouk s pomočjo interaktivnih tabel v vseh učilnicah
– prosti brezžični (WiFi) dostop
– vaje v sodobno opremljenih laboratorijih
– raziskovalna dejavnost
– velik izbor izvenšolskih dejavnosti
– ekskurzije po vsej Evropi
– statusi za športnike, kulturnike, tekmovalce, zdravstveno ogrožene 

in druge aktivne dijake
– učbeniški sklad
– šolski sklad
– organizirana topla malica v šolski jedilnici
– nova telovadnica
– pouk dopoldne

Splošna gimnazija
– široko odprta vrata na vse univerzitetne študijske programe
– možnost učenja treh tujih jezikov

Klasična gimnazija
– latinščina in poudarek na humanističnih predmetih
– odlična priprava na študij medicine in prava

Športni oddelek
– več ur športne vzgoje in prilagajanje šolskih obveznosti
– udeležba na športnem taboru

Umetniška gimnazija
– strokovni del pouka na Glasbeni šoli Celje
– velika možnost nastopanja na kulturnih prireditvah

Vzporedno glasbeno izobraževanje
– obiskovanje kateregakoli srednješolskega programa
– srednješolska glasbena izobrazba

Zakaj na I. gimnazijo v Celju?
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svoje šolske obveznosti optimalno prilagodiš svojim izven-
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Brainobrain je inovativen 
izobraževalni program, na-
menjen otrokom od 4. do 14. 
leta starosti. Glavni namen 
programa je razvijati ključ-
ne življenjske veščine: fokus, 
koncentracijo, vizualizacijo, 
spomin, samozavest in samo-
zavedanje.

Osrednja cilja programa sta 
celosten razvoj možganov in in-
telekta ter razvoj otrokove oseb-
nosti. Razvoj intelekta doseže-
mo s kontinuiranim treningom 
možganov. Pri tem se naslanja-
mo na VAK metodologijo pou-
čevanja in abakus. V program 
so hkrati integrirane tehnike ne-
vrolingvističnega programiranja 
(NLP), kar vzpodbuja otroka, da 
skozi skupinsko dinamiko razvija 
lastno osebnost.

Pr
om

oc
ijs

ko
 b

es
ed

iloVeč informacij o programu dobite na 
DNEVU ODPRTIH VRAT, 

ki bo 3. 2. 2018 od 10. do 12. ure 
na Ljudski univerzi Celje.

Želite razvijati 
otrokov potencial?
Spoznajte Brainobrain izobraževalno metodo!

V Celju program Brainobrain 
izvaja FORMA, center za razvoj 
kompetenc

Svetlana Lazović, franšizer za 
Celje in licencirana trenerka

S: www.brainobrain.si 
M: svetlana@brainobrain.si 
T: 040 375 844

Težavna odločitev
Kako lahko otrokom pri poklicni orientaciji pomagajo v šoli?

Ko konec januarja izide 
razpis za vpis v srednje 
šole, otroci in starši vedo, 
da do odločitve, kam po 
končani osnovi šoli, ni 
ostalo več veliko časa. Zato 
je pomembno, da otroci že 
v nižjih razredih spozna-
vajo poklice, srednješolske 
programe in predvsem, da 
raziskujejo svoje sposobno-
sti, interese in želje. Mirja-
na Aužner, ravnateljica OŠ 
Dramlje, je skoraj tri dese-
tletja delala kot svetovalna 
delavka v šoli in ve, kako 
težko obdobje je pred deve-
tošolci in starši.

»Ko sem začela delati, 
smo veliko sodelovali z za-
vodom za zaposlovanje, ta 
je izpeljal večino aktivnosti, 
mi smo bili samo pomoč na 
terenu,« se spominja. Pred 
leti se je to spremenilo in 
pomoč otrokom pri izbiri 
poklica je v veliki meri pre-
puščena šoli. Marsikje zato 
skušajo otrokom že v nižjih 
razredih predstaviti različ-
ne srednješolske programe 
in poklice. »Naši učenci 
načrtno obiskujejo srednje 
šole že od šestega razreda. 
Tam jim pripravijo različne 
delavnice v povezavi z na-
ravoslovno-tehniškim dne-
vom. Naši učenci tako spo-
znavajo različne šole,« pravi 
Aužnerjeva. »Te aktivnosti se 
nadaljujejo v sedmem in še 
bolj v osmem razredu. Po-
membno je zlasti, da otroci 
spoznavajo sami sebe, svoja 
močna področja, želje, da 
ocenjujejo svoje sposobno-
sti, kar se da izvesti s pomo-
čjo različnih vprašalnikov, s 
pogovori svetovalne delavke 
pri razrednih urah ali z iz-

vajanjem vaj ter z individu-
alnimi pogovori z učenci in 
s starši.«

Jesenska 
predstavitev 
programov
Osrednji dogodek, na kate-

rem otroci iz vseh šol v obči-
ni Šentjur in Dobje spozna-
vajo programe srednjih šol, 
je vsakoletna novembrska 
prireditev v dvorani v Hru-
ševcu. »Povabimo vse celjske 
srednje šole, a tudi šole iz 
drugih regij, če izvajajo pro-
grame, ki jih v naši regiji ni. 
Odziv je zelo dober.« Osmo- 
in devetošolci množično 
prihajajo na prireditev, kjer 
izvejo veliko o programih 
šol, saj jih ne predstavljajo 
le učitelji, ampak tudi dijaki 
iz njihovih krajev, ki lahko 
najbolj neposredno odgovo-
rijo na vprašanja.

Sicer pa Aužnerjeva pravi, 
da je zelo težko organizirati 
predstavitve za celo paleto 
poklicev, saj je v podjetja tež-
ko priti. Otroci tako najslab-
še poznajo poklice, ki niso 
tako javno izpostavljeni. Je 
pa res, da jih velikokrat še 
ne zanimajo, kadar jih šola 
pelje na tovrstne obiske.

Vloga staršev
Velik del naloge pri po-

klicni orientaciji otrok imajo 
tudi straši, ki jim lahko po-
magajo na različne načine. 
Aužnerjeva svetuje: »Že v 
nižjih razredih je dobro, če 
se z otrokom pogovarjajo, 
kaj ga veseli, ga opazujejo, 
katere aktivnosti rad počne, 
in ga usmerjajo v razmišlja-
nje o poklicih. Krepijo naj 
področja, kjer je uspešen, in 

pri izbiri šole naj upošteva-
jo te otrokove plati. Oziranje 
samo na trg delovne sile in 
ugotavljanje, kje je mogoče 
dobiti zaposlitev, nista prava 
načina, saj se stvari spremi-
njajo že v času šolanja. Prvo 
zaposlitev je običajno težko 
dobiti v svoji stroki, kar po-
meni, da se mora mlad člo-
vek znati prilagajati. Tudi 
te osebnostne lastnosti so 
danes pomembne.«

Nekaterih nič ne 
zanima
Kakšne programe izbi-

rajo otroci iz drameljske 
šole? »Zadnja leta se odlo-
čajo bolj za poklicne šole, 
ni več tako močnega navala 
na gimnazije in tudi starši 
manj pritiskajo na otroke, 
češ da morajo šolo naredi-
ti, da jim ne bo treba delati. 
Zadnje čase se bolj realno 
odločajo, mnogi se usmer-
jajo v kmetijske poklice, 
ker imajo doma kmetije. 
Je res, da jih skoraj nič ne 
zanima? Kako potem izbe-
rejo srednjo šolo? »Veliko 
imamo takšnih, ki težko 
najdejo svoje močno po-
dročje. Najbolj enostavno 
je svetovanje pri tistih, ki 
jih zanima eno od področij, 
a teh ni veliko. Pomembno 
je, da se ne odločajo po tem, 
kam gredo prijatelji. Ovira 
so lahko tudi neizpolnjene 
želje ali pričakovanja star-
šev,« opozarja sogovornica, 
ki pogreša splošno prever-
janje sposobnosti otrok, ki 
je bilo nekoč uveljavljeno v 
sedmem razredu. »Otroko-
ve sposobnosti lahko zdaj 
ocenjujemo le na osnovi 
pogovorov in tistega, kar 

»Včasih sistem onemogoča, da bi otroci 
šli v šolo, ki si jo želijo. Stanje se zadnja 
leta nekoliko izboljšuje, ker so generaci-
je otrok manjše, so pa še vedno omejitve 
pri tehniških poklicih, kjer marsikdo od-
pade zaradi premajhnega števila točk.«

pokaže pri pouku. To pa ni 
pravi pokazatelj, enako tudi 
ne uspeh v šoli, saj je šolski 
sistem tako naravnan, da 
določenih sposobnosti ne 

preverja in jih otroci ne mo-
rejo pokazati.« Po njenem 
mnenju bi bilo zato dobro-
došlo ponovno splošno pre-
verjanje sposobnosti otrok, 

saj pridejo pri tem včasih na 
dan področja, za katera je 
otrok nadarjen, a jih morda 
doma in v šoli niso opazili.

TC, foto: GrupA

Mirjana Aužner, ravnateljica OŠ Dramlje
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Na Ljudski univerzi Celje imajo vse od leta 1999 odprto Središče za samostojno učenje (SSU), 
ki razpolaga z 20 računalniškimi enotami. SSU je del Mreže središč za samostojno učenje, ki 
jo je razvil Andragoški center RS in jo so� nancira Ministrstvo za izobraževanje, znanost in 
šport RS. Torej je učenje v središču brezplačno.

Vsi računalniki v SSU so povezani z internetom in s tiskalnikom. Razpolagajo z različnimi e-gradivi 
in pisnimi gradivi (priročniki, slovarji, leksikoni, knjige, učbeniki …). Ves čas so na razpolago tudi 
svetovalci in mentorji, ki pomagajo udeležencem pri samostojnem učenju, brskanju po spletu, pisa-
nju seminarskih nalog in prošenj za zaposlitev, delu s tabelami, uporabi e-gradiv, uporabi različnih 
aplikacij, učenju tujih jezikov, učenju slovenščine, socialnih omrežjih …

Središče je namenjeno vsem odraslim, ki se želijo samostojno učiti in si sami izbirati vsebino, 
zahtevnost področja, način, čas in ritem. Na spletu je tudi več mednarodnih spletnih baz, ki po-
nujajo možnost brezplačnega iskanja partnerjev za učenje tujih jezikov v tandemu. SSU omogoča 
neformalno izobraževanje, ki je del procesa vseživljenjskega učenja.

V središču pogosto organizirajo tudi vodene brezplačne delavnice za občane, vsebina je odvisna 
od povpraševanja.

Bližajo se informativni dnevi za devetošolce in dijake, zato so na LU Celje pripravili poklicno in 
karierno svetovanje za mlade, ki bodo lahko v SSU s pomočjo mentorja rešili prenovljen test Kam 
in kako. S tem bodo dobili pregled nad primernimi poklici in dodatne informacije o poklicih, ki jih 
zanimajo, ter primerjavo med predlaganimi poklici, da se bodo lažje odločili za pravega. Prijave 
zbirajo na 03 428 67 50 ali na info@lu-celje.si.

Poklicno usmerjanje 8. razreda OŠ Vojnik

Središče za samostojno učenje
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Regijska štipendijska shema Savinjske statistične regije 2016–2022

Regijska štipendijska she-
ma (RŠS) je 5-letni EU-projekt, 
ki temelji na partnerstvu med 
regijskimi izvajalci sheme, Mi-
nistrstvom RS za delo, družino, 
socialne zadeve in enake mo-
žnosti, delodajalci ter dijaki in 
študenti. Izvaja se na območju 
celotne Slovenije, v vseh dva-
najstih statističnih regijah. V 
naši regiji je RASR, Razvojna 
agencija Savinjske regije, d. o. 
o., izvajalec sheme RŠS.

Na spletni strani RASR, Ra-
zvojne agencije Savinjske 
regije, je objavljen razpis za 
so� nanciranje kadrovskih šti-
pendij delodajalcem za šolsko/
študijsko leto 2017/2018, ki bo 
za prijave odprt do 30. 9. 2018 
oziroma do porabe sredstev.

Na javni razpis se lahko pri-
javijo delodajalci na območju 
Savinjske statistične regije, ki 
izplačujejo kadrovske štipen-
dije skladno z Zakonom o šti-

pendiranju (ZŠtip-1).
Namen javnega razpisa je, 

da se delodajalcem s 50-odsto-
tnim so� nanciranjem omogoča 
štipendiranje srednješolcev in 
študentov, ki jih bodo potre-
bovali kot svoje bodoče kadre.

Cilj projekta je, da podjetja 
iz regije štipendirajo dijake/
študente in jih v času izobra-
ževanja vključujejo v delovni 
proces, po zaključku šolanja 
pa štipendiste zaposlijo.

Zakon o štipendiranju 
(ZŠtip-1) omogoča štipendis-
tom s kadrovskimi štipendijami 
RŠS, da lahko istočasno zapro-
sijo še za naslednje štipendije: 
državno štipendijo, Zoisovo 
štipendijo, štipendijo za Slo-
vence v zamejstvu in po svetu, 
štipendijo Ad future.

Projekt RŠS so� nancirata Re-
publika Slovenija in Evropska 
unija iz sredstev Evropskega 
socialnega sklada.

Ulica XIV. divizije 12, 3000 Celje
T: +386 (0)3 589 40 82, spletna stran: www.rasr.si

e-pošta: razvojna.agencija@rasr

RŠS pomeni so� nan-
ciranje kadrovskih šti-
pendij delodajalcem, ki 
štipendirajo dijake in 
študente.

RŠS pomeni spodbu-
janje razvoja človeških 
virov in razvoja gospo-
darstva za skladnejši ra-
zvoj regij. Na ta način se 
izobraževanje povezuje 
z okoljem, z RŠS pa mla-
de poklicno usmerjajo za 
potrebe gospodarstva 
in družbe, usklajujejo 
neskladja na trgu dela 
in znižujejo strukturno 
brezposelnost.

Komu je RŠS namenjena?
Namenjena je delodajalcem, ki izplačujejo kadrovske štipendije 

dijakom in študentom na dodiplomski in podiplomski stopnji 
študija ter udeležencem izobraževanja odraslih, ki se izobražujejo 
doma ali v tujini, niso zaposleni in izpolnjujejo pogoje, določene 
v Zakonu o štipendiranju (Uradni list RS, št. 56/13 in spremembe).

Obveznosti štipendista
Štipendist mora napredovati v višji letnik izobraževalnega 

programa, za katerega prejema kadrovsko štipendijo. Opraviti 
mora delovno prakso pri delodajalcu v trajanju najmanj 160 ur 
v vsakem šolskem ali študijskem letu. Sprejeti mora zaposlitev 
na ustrezno delovno mesto pri delodajalcu v roku enega me-
seca po zaključenem izobraževanju na ravni, za katero je pre-
jemal kadrovsko štipendijo. Pri delodajalcu mora biti zaposlen 
najmanj eno leto po zaključenem izobraževanju.

Delodajalec mora mesečno štipendistu na transak-
cijski račun nakazati štipendijo, najkasneje do 15. v 
mesecu za pretekli mesec.
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Šola za hortikulturo in vizualne umetnosti 
Celje: sodobna šola s 70-letno tradicijo

Šola za hortikulturo in vizualne umetnosti Celje je ena izmed naslednic prve vrtnarske šole v 
Sloveniji z letnico ustanovitve 1946. Šola izhaja iz dediščine nekoč mogočnega Kvaternikovega 
posestva, ki je slovelo v času avstrijskega cesarstva in je imelo številne vrtnine in okrasne rastline.

Prednosti šole:
• 70-letna tradicija s področja hortikulture,
• odlični učiteljski kader, majhna šola – individualni pristop,
• bogat izbor krožkov,
• usmerjenost v vrtni dizajn in oblikovanje notranjega in zunanjega prostora,
•  park z bogato zbirko okrasnih zelnatih rastlin, drevnin, vrtnin, zelišč in dišavnic ter redkih 

fosilnih rastlin,
• lokacija v prijetnem predmestnem okolju – varno in lepo,
•  mednarodni projekti (Flornet, Erasmus, Leonardo da Vinci partnerstvo, Carski vrt – Swiss 

Contribution, Norveški � nančni mehanizem),
•  dobra organiziranost formalnega in neformalnega izobraževanja: vsi redni programi, NPK, 

šola vožnje, FFS-tečaji …,
•  različni tečaji, seminarji, delavnice, posveti in tekmovanja s področja hortikulture in oblikovanja,
• vzpostavljen raziskovalni center v hortikulturi in oblikovanju s poudarkom na avtohtonosti 

in unikatnem oblikovanju. Promocijsko besedilo
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Brez knjige in knjižnice v življenju ne gre. V 
Medobčinski splošni knjižnici Žalec verjame-
mo, da je posameznikova suverenost v zna-
nju, zato negujemo in vzdržujemo spoštljiv 
odnos do vseh uporabnikov, strokovnost in 
kakovostne storitve.

V enajstih enotah knjižnice v šestih občinah 
Spodnje Savinjske doline (Braslovče, Polzela, 
Prebold, Vransko, Tabor in Žalec) izvajamo dejav-
nosti za vseživljenjsko izobraževanje, druženje, 
navdih in sprostitev za obiskovalce vseh starosti. 
Poleg tega, da smo odprti do skupnih projek-
tov v sodelovanju s posamezniki in z različnimi 
ustanovami, naše poslanstvo in prepoznavnost 
določa sledeče:
•  enotna izkaznica za vseh enajst enot knjižnice
•  naša knjižnica je z nekaterimi storitvami na 

voljo 24 ur na dan – možnost oddaljenega 
podaljšanja izposoje gradiva, naročila ali re-
zervacije gradiva

•  medknjižnična in medoddelčna izposoja
•  brezžično omrežje v vseh občinskih knjižnicah
•  dostop (tudi oddaljen) do podatkovnih virov: 

EBSCOhost, EBSCOeBooks, Večer, dLib, IUS-
-INFO, FinD-INFO, PRESS READER, EBONITETE. 
SI …

•  druge digitalizirane zbirke: Utrip Savinjske 
doline – arhiv, portal Kamra, Kako so nekoč 
živeli na območju današnje Občine Polzela, 
Celjskozasavski.si – biografski leksikon, Biblos 
– e-knjige, Dobreknjige.si., Knjižne novosti, Pri-
poročamo

•  promocija branja: Savinjčani beremo – pro-
jekt branja za odrasle, Mali Savinjčani beremo 

– projekt branja za najmlajše (od 4 do 6 let), 
Študijsko-bralni krožek – veselje do branja, 
poslušanja in pripovedovanja, Rastem s knji-
go – nacionalni projekt za sedmošolce, Sožitje 
– projekt branja za varovance društva Sožitje

•  Po pravljici diši – enkrat mesečno pravljične 
ure z ustvarjanjem v vseh enotah knjižnice

•  zanimivi pogovorni in literarni večeri, strokov-
na predavanja, potopisi …

•  v domoznanskem oddelku zbiramo, urejamo 
in ponujamo raznovrstno gradivo lokalnih 
okolij naših knjižnic z namenom obveščanja 
in ohranjanja kulturne dediščine. Na spletnih 
straneh knjižnice pa so digitalizirane zbirke: 
Arhiv razglednic, Dnevnik Barbare Širca, Ve-
dute, Načrti ozkotirne železnice, Plakati, Zvezki 
Mete Rainer, Arhiv časopisov Savinjski občan, 
Savinjčan in Utrip Savinjske doline.

•  Utrip domoznanstva Spodnje Savinjske doli-
ne: včeraj, danes, jutri – projekt, kjer se meseč-
no predstavijo posamezniki, društva, zveze, 
ustanove …

•  prostovoljstvo podpiramo in ga tudi sami izva-
jamo: beremo in se pogovarjamo z varovanci v 
domovih ostarelih: Dom upokojencev Polzela, 
Dom upokojencev Franca Salamona Trbovlje – 
enota Prebold, Dom Nine Pokorn Grmovje,  Var-
stvenodelovni center Muc in Naš dom Vransko.
Prijazni in pozorni strokovni delavci vas vabi-

mo v lepo urejene knjižnice po vsej Spodnji Sa-
vinjski dolini. Dobro in uspešno izvajanje storitev 
pomeni vaše zadovoljstvo, zato se tudi sami ves 
čas izobražujemo.

Z veseljem vas pričakujemo.

Brez knjige in knjižnice ne gre

Po nasvet v Karierni kotiček Žalec
S kariernim kotičkom do lažje odločitve pri izbiri srednje šole – Pri tem še vedno velik vpliv vrstnikov

Za marsikaterega osnov-
nošolca je izbor srednje 
šole pri rosnih 14 letih pre-
cej težka odločitev. Poleg 
številnih srednješolskih 
programov, ki so na voljo 
v regiji in tudi širše, vpli-
vajo na izbiro še številni 
drugi dejavniki. Da bi bila 
ta izbira lažja in predvsem 
pravilna, jim je v pomoč 
karierni kotiček, ki deluje 
v sklopu UPI – ljudske uni-
verze Žalec, kjer brezplač-
no svetovanje in podporo 
pri učenju intenzivno raz-
vijajo zadnjih 17 let.

Zainteresiranim posame-
znikom so poleg kariernega 
kotička na voljo svetovalno 
središče, borza znanja, sre-
dišče za samostojno učenje 
in nenazadnje učna pomoč. 
»Kljub temu da gre za brez-
plačne dejavnosti, ki so na-
menjene širokemu krogu 
ljudi, se moramo za njihovo 
prepoznavnost vedno znova 
truditi tudi na terenu,« pravi 
vodja svetovalne dejavnosti 
na UPI – ljudski univerzi 
Žalec Mihaela Anclin. Pred 
informativnimi dnevi in vpi-
si v srednje šole devetošol-
cem pride še posebej prav 
karierni kotiček, ki na enem 
mestu nudi informacije o 
možnostih izobraževanja in 
usposabljanja, o poklicih in 

Učenci lahko v kariernem kotičku UPI – ljudske univerze Žalec preverijo svojo poklicno usmerjenost z 
računalniškim programom Kam in kako (KIK).

»Svetovalci v kariernem kotičku nismo 
za to, da bi o izbiri poklica odločali 
namesto učencev, temveč da jim poma-
gamo in jih usmerjamo pri izbiri,« pravi 
vodja Kariernega kotička Žalec Sabina 
Cokan.

zaposljivosti na trgu dela ter 
o sofinanciranju izobraževa-
nja tako doma kot v tujini.

Sodelovanje s 
šolami
Vodjo kariernega kotička 

Sabino Cokan veseli, da so 
k projektu pritegnili prav 
vse osnovne šole v Spodnji 
Savinjski dolini. Učence 

višjih razredov v času razre-
dnih ur obiščejo v šoli in jim 
predstavijo srednješolske 
programe, ki jih zanimajo, 
ter jim obenem posredu-
jejo razpoložljivo gradivo. 
Podobno velja za roditelj-
ske sestanke, na katerih so 
poleg staršev prisotni tudi 
učenci, ki jim je na sedežu 
žalske ljudske univerze si-

cer na voljo tudi individual-
no svetovanje. Na kariernih 
uricah jim s pomočjo točno 
za to namenjenega interak-
tivnega računalniškega pro-
grama Kam in kako (KIK) 
svetujejo o izbiri srednje 
šole. »Tisti učenci, ki se res 
ne morejo odločiti, kam na-
prej, s tem testom pridobijo 
dodatne informacije, za ka-

tera področja so nadarjeni, 
kar jim lahko vsaj nekoliko 
olajša izbiro,« pravi Coka-
nova. Letos prvič bo jeseni 
tudi karierni dan, v sklopu 
katerega bodo osnovnošol-
ci obiskali podjetja po regiji 
in spoznali njihovo delo in 
poklice.

Velik vpliv 
vrstnikov
Cokanova opaža, da 

učenci višjih razredov pri 
odločanju za določen po-
klic ne vedo točno, kakšna 
je pot do njega. »Pravijo, 
da bi bili radi znanstveniki 
ali novinarji, a to so zgolj 
neki cilji, katerih predpogoj 
je opravljena srednja šola. 
Mnogokrat niti ne vedo, 
katere vsebine potrebujejo, 
da se bodo lahko kasneje 
vpisali na višjo, visoko šolo 
oziroma fakulteto.« Vloga 

svetovalcev v karierenem 
kotičku je, da jih seznanijo 
z vsebinami in izobraževal-
no potjo, ki jo zahteva dolo-
čen poklic, ter z aktualnimi 
informacijami na trgu dela. 
»Poskušamo jim predstaviti 
tudi pričakovanja delodajal-
cev. Dandanes namreč ni 
pomembna le izobrazba, 
temveč veliko drugih ve-
ščin. Veliko ljudi dela nekaj 
drugega, kot je bilo tisto, 
za kar so se izobraževali,« 
izpostavlja vodja žalskega 
kariernega kotička. Še ve-
dno imajo velik vpliv pri iz-
biri srednje šole, kot opaža, 
tudi vrstniki. Velikokrat se 
namreč osnovnošolci vpi-
sujejo v programe, ne da bi 
pomislili nase in na svoje 
želje, saj so jim bolj po-
membne prijateljske vezi.

ŠO
Foto: arhiv UPI Žalec
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Veterinarski tehniki tudi iz 
Šentjurja?
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Osnovna stopnja
- predšolska glasbena 

vzgoja
- baletni vrtec
- glasbene in plesne 

pripravnice
- program Glasba
- program Balet

Vabljeni na dan odprtih 
vrat, ki bo v torek, 22. maja 
2018, v prostorih glasbene 
šole na Jenkovi cesti 4 v Ve-
lenju.

Glasbena šola Frana Koruna Koželjskega 
Velenje se je na slovenskem glasbenem ze-
mljevidu utrdila kot ena najkakovostnejših 
glasbenih izobraževalnih ustanov na osnovni 
in srednji stopnji.

Na številnih področjih je opravila pionirsko 
delo, prva v Sloveniji je uvedla pouk orgel, harfe, 
citer in pripomogla k razvoju poučevanja sakso-
fona ter vseh tolkalnih glasbil. Prav tako je vpelja-
la dodatno izobraževanje v obliki mojstrskih šol, 
ki jih vodijo domači in tuji strokovnjaki (februarja 
bo gostila italijanskega organista Lorenza Ghi-
elmija, konec avgusta že triindvajsetič violinista 
Igorja Ozima). Poleg bogate lastne produkcije 
se šola ponaša z organizacijo številnih seminar-

jev, revij orkestrov, mednarodnih tekmovanj in 
seveda koncertov.

Šola razpolaga s 47 učilnicami in petimi dvo-
ranami na 6.360 kvadratnih metrih, pri čemer 
so prostori opremljeni s kakovostnimi glasbili in 
sodobno opremo. Šola je desetletja razvijala la-
sten kakovosten učiteljski kader in ga po potrebi 
dopolnjevala s strokovnjaki od zunaj. Rezultati 
učencev in dijakov se kažejo kot stalnica pri šte-
vilnih uspehih na državnih in mednarodnih tek-
movanjih. V šoli poteka pouk vseh glasbil in petja 
tako na osnovni kot na srednji stopnji. Na srednji 
stopnji je mogoče izbrati dva načina izobraževa-
nja: v umetniškem razredu v sklopu Gimnazije 
Velenje ali v razredu vzporednega izobraževanja.

Glasbena šola Frana Koruna 
Koželjskega

Jenkova cesta 4, 3320 Velenje
www.gsvelenje.si

Pionirsko delo na številnih področjih

V Glasbeni šoli Frana Koruna Koželjskega izobražujemo naslednje programe:

Srednja stopnja
- umetniška gimnazija v sklopu Gimnazije Velenje
- vzporedno glasbeno izobraževanje (dijak obiskuje katero-

koli srednjo šolo in hkrati strokovni del umetniške gimnazi-
je v popoldanskem času, v ta program se lahko vpišejo tudi 
starejši dijaki).
Program je namenjen mladim glasbenikom, ki želijo svoje 

znanje nadgraditi na srednji stopnji glasbenega šolanja. Na-
menjen je vsem, ki želijo svojo poklicno usmeritev uresničiti 
v glasbi, a tudi tistim, ki svoje poklicne usmeritve še nimajo 
izoblikovane. Izobraževanje izvajamo za vsa glasbila in petje.

Vabljeni na informativna dneva, ki bosta v petek, 9. 2., in 
soboto, 10. 2. 2018. Več informacij na www.gsvelenje.si.

Šolski center Šentjur s 
svojimi izobraževalnimi 
programi pokriva prehra-
njevalno verigo, torej pride-
lavo, predelavo in ponudbo, 
zato je šola že nekaj let že-
lela tudi program, ki dopol-
njuje ta nabor, in sicer iz-
obraževanje veterinarskih 
tehnikov. Te si želijo zlasti 
na živinorejsko usmerjenih 
kmetijah, kjer bi tovrstno 
znanje mladih nasledni-
kov prispevalo k pravoča-
snem odkrivanju bolezni 
in manjšemu poginu živali.

Doslej so se mladi, ki so že-
leli obiskovati takšen štirile-
tni program, morali vpisati v 
šolo v Maribor ali Ljubljano. 
Za novo šolsko leto ga ponu-
jajo tudi v Šentjurju, kjer bo 
dostopen vsem tistim, ki si 
ne morejo privoščiti odhoda 
v oddaljeni mesti.

Podpore in 
zanimanja veliko
Kot je na novinarski kon-

ferenci povedal mag. Bran-
ko Šket, direktor Šolskega 
centra Šentjur, do izida raz-
pisa za vpis v srednje šole v 
prihodnjem šolskem letu v 
šoli niso bili povsem prepri-
čani, da bodo lahko ponudili 

program, saj so prizadevanja 
trajala že dlje časa. »Kadre 
imamo tako za strokovne 
kot za splošne predmete, 
kjer je učiteljev dovolj, saj 
sodelujmo tudi z drugimi 
srednjimi šolami, od koder 
dopolnjujejo obveznosti.« 
Tudi glede zaposlitve veteri-
narskih tehnikov Šket ne vidi 
težav. »Delajo marsikje. Ko 
smo iskali podporo za uved-
bo programa – podprli so nas 
različne ustanove, podjetja 
in veterinarske ambulante – 
se je izkazalo, da je vedno 
več potreb na kmetijah, ki 
so živinorejsko usmerjene. 
Kmetje so želeli, da bi otroci 
znali te vsebine, da bi prej 
zaznali zdravstvene težave 
pri živalih in pravočasno 
ukrepali. To je lahko pozi-
tivno za razvoj kmetijstva in 
podeželja.«

Namero o sodelovanju za 
izvajanje praktičnega uspo-
sabljanja z delom je šola 
podpisala z veterinarskimi 
ambulantami, s podjetji za 
predelavo mesa, z živinorej-
skimi kmetijami …

Vsaj 28 dijakov
Šola v teh dneh na raz-

lične načine intenzivno 

Za višjo strokovno šolo 
morajo kandidati svoje 
prijave letos oddati do 30. 
marca. To storijo na spletni 
strani Višješolske prijavne 
službe v okviru Šolskega 
centra Celje.

Branko Šket, direktor ŠC Šentjur

Nov program bo zaživel, če bo dovolj vpisanih

predstavlja nov program 
osnovnošolcem. Ti se 
bodo lahko po končanem 
srednješolskem izobra-
ževanju odločili tudi za 
študij veterine, in sicer, če 

bodo poleg poklicne matu-
re opravili še peti predmet, 
pri čemer bodo izbirali 
med kemijo, biologijo in 
fiziko. Sicer pa bodo imeli 
možnost, da bodo lahko, 

ko bodo končali poklicno 
maturo, nadaljevali šolanje 
na višjih strokovnih šolah, 
v visokošolskih programih 
in nekaterih univerzitetnih 
študijskih programih.

Do 5. aprila, ko se bo iz-
tekel rok za prijavo osnov-
nošolcev za nadaljnje šo-
lanje, mora šola imeti vsaj 
28 prijav, sicer programa 
ne bo mogla izvajati. Šket 
pravi, da so prepričani, da 
bodo uspeli, saj je anali-
za pred leti pokazala, da 
je zanimanje veliko. Pro-
gram naj bi šoli prinesel 
več vpisanih dijakov, saj v 
prihodnjem šolskem letu 
ne bo izvajala programa 
naravovarstveni tehnik, za 
katerega ni bilo pravega 
zanimanja. Letos je sicer 
vpisanih 330 dijakov in 205 
študentov. Največ zanima-
nja je za triletni program 
mehanika kmetijskih in 
delovnih strojev, dobro je 
zaseden tudi program sla-
ščičarja.

TC
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Šolski center Šentjur je šola z več kot stoletno tradicijo. Pouk se je na takratni Kmetijski šoli 
začel 3. januarja 1910.

Šola se je ves čas razvijala in tako je danes Šolski center Šentjur organiziran kot zavod z dvema organi-
zacijskima enotama: srednjo poklicno in strokovno šolo ter višjo strokovno šolo. Izobražuje na področju 
kmetijstva, živilstva, naravovarstva ter gostinstva in turizma. Izobraževalni programi pokrivajo prehranje-
valno verigo, torej pridelavo, predelavo in ponudbo. Poleg obstoječih programov bo šola v šolskem letu 
2018/2019 začela izvajati tudi srednješolski program VETERINARSKI TEHNIK.

Poleg splošnih ciljev vzgoje in izobraževanja program Veterinarski tehnik omogoča dijakom, da:
•  se usposobijo za izvajanje veterinarsko-tehnične oskrbe živali,
•  razvijejo sposobnost za prepoznavanje potreb živali in za njihovo zadovoljevanje,
•  pridobijo znanje in sposobnosti za hitro prilagajanje razmeram v delovnem procesu,
•  pridobijo praktično uporabna znanja na svojem področju dela,
•  privzgojijo si čut za etično in moralno zavest za delo z ljudmi in živalmi,
•  razvijejo sposobnost za human odnos do živali,
•  spoznajo pomen sodelovanja z lastniki živali,
•  obvladajo zaščitne ukrepe za varno delo.
Izobraževanje traja štiri leta, dijaki pa svoje izobraževanje zaključijo s poklicno maturo.
Pri naših prizadevanjih so nas podprle številne inštitucije, kot na primer: Uprava RS za varno hrano, 

veterinarstvo in varstvo rastlin, Kmetijsko gozdarska zbornica Slovenije, RA Savinjske regije, RA Kozjan-
sko, RA Sotla, Kmetijsko gozdarski zavod Celje, Celjske mesnine, Kmetijsko gozdarska zadruga Slovenske 
Konjice, Mlekarska zadruga Arja vas, Kmetijska zadruga Šmarje, Mesnine Žerak, Mlekarna Celeia, številne 
živinorejske kmetije in veterinarske ambulante.

Namero o sodelovanju za izvajanje praktičnega usposabljanja z delom smo podpisali z veterinarskimi 
ambulantami.

Nov srednješolski program Veterinarski tehnik
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Prostor, kamor so na gi-
mnaziji v Slovenskih Ko-
njicah umestili učni izde-
lovalni laboratorij, U-lab, 
kot mu pravijo, ni posebej 
velik, a je dovolj, da so v 
njem namestili kar nekaj 
sodobnih in dragih strojev. 
Okrog teh se za zdaj vrtijo 
predvsem dijaki Šolskega 
centra Slovenske Konjice- 
Zreče, saj je odprt šele pri-
bližno mesec, a v prihodnje 
naj bi bil namenjen precej 
širšemu krogu ljudi.

Konjiški šolski center je 
bil izbran na javnem razpisu 
ministrstva za gospodarski 
razvoj in tehnologijo, ki je 
skupaj z Evropskim skladom 
za regionalni razvoj zagotovil 
približno 500 tisoč evrov za 
postavitev U-laba. V prostoru 
so tako na voljo najsodobnej-
ši stroji, ki omogočajo izde-
lovanje različnih izdelkov in 
prototipov. To so laserski re-
zalnik, 3D-tiskalnik, tiskalnik 
tiskanih vezij, laserski gravirni 
stroj, CNC-stroj, 3D-očala … 
Slednja so zlasti zanimiva za 
obiskovalce, ki se lahko z nji-
hovo pomočjo sprehodijo po 
vesolju ali človeškem telesu.

Začetnikom in navdušen-
cem nad tehniko bo labora-
torij na voljo kot pomoč na 
poti do prvih prototipov kot 

Prostor za učenje in inovacije
Učni izdelovalni laboratorij v Slovenskih Konjicah naj bi služil napredku celotne doline

tudi do resnejših projektov. 
Na delavnicah se bodo ude-
leženci izobraževali za upo-
rabo novih tehnologij, stro-
kovnjaki pa bodo lahko svoje 
znanje predajali mladim in 
vsem, ki jih to zanima.

Mladi navdušenci
Laboratorij vodi Jernej 

Kamenšek, profesor fizike 

v šoli, in pravi, da je moral 
na začetku kar veliko ur 
presedeti ob strojih in navo-
dilih, da je obvladal njihovo 
delovanje. Danes je takšnih 
poznavalcev že kar nekaj, 
ob sebi je zbral ekipo 12 di-
jakov, ki jih navdušuje nova 
tehnologija. Pomagajo pri 
delu in se hkrati veliko no-
vega naučijo.

Eden prvih izdelkov je bil 
radijski sprejemnik. »Nare-
dili smo ga v Zrečah, kjer 
je tudi del strojev, in sicer s 
skupino, ki se ukvarja z elek-
troniko. Sestavili smo vezje, 
na 3D-tiskalniku natisnili 
ohišje in izdelali sprejemnik. 
Za eno od podjetij iz Konjic 
so s tiskalnikom pripravili 
model za izdelavo orodja.

Cerarja zanimal 
3D-tiskalnik

Mentorji v laboratoriju 
pomagajo pri uporabi na-
prav in izvajajo delavnice za 
njihovo samostojno upora-
bo. To počnejo dijaki, ki jih 
zanima sodobna tehnologija 
in se naučijo dela z različ-
nimi stroji. Eden od njih je 
četrtošolec Leon Kukovič, 
ki vodi ostale dijaške men-
torje in popelje obiskovalce 
po laboratoriju. »Prišel sem 
iz radovednosti, ko sem vi-
del, kaj vse je mogoče po-
četi, sem ostal. Ukvarjam 
se z vsemi stroji, sam sem 
se veliko naučil o njih in 
ljudem lahko to razložim. 
Najbolj uporabljam laserski 
rezalnik in 3D-tiskalnik, saj 
izdelujemo razne stvari po 
naročilu.« Leona zanima ve-
liko stvari in se še ni odločil, 
kaj bo v življenju počel, je 
pa delo v U-labu zagotovo 
pomembna izkušnja. Sploh 
če imaš med obiskovalci ta-
kšnega gosta, kot je bil na 
odprtju predsednik vlade 
Miro Cerar. »Najbolj so ga 
zanimali 3D-tiskalniki, am-
pak je bil precej skrivno-
sten, kaj bi z njimi ustvaril,« 
pove Leon, ki je vodil tudi 
že obiskovalce iz tujine.

Dekleta v takšnih tehnič-
nih krogih niso pogosta, a 
tretješolke Tamare Ločni-
kar, ki je tudi mentorica 
v laboratoriju, to ne moti: 
»Nisem tako vešča pri delu 
z napravami. Sodelujem bolj 
pri estetskih zadevah, gravi-
ranju motivov. To je bil zame 
izziv, rada se preizkušam v 
novih stvareh, rada ustvar-
jam, rišem.«

Učni laboratorij naj bi 
torej navduševal mlade za 
tehnične poklice, jim ponu-
jal nove možnosti učenja, 
hkrati pa naj bi vzposta-
vil spodbudno okolje za 
povezovanja gospodarske 
in izobraževalne sfere za 
večjo konkurenčnost go-
spodarstva. V prihodnje 
bodo v njem pripravljali 
izobraževalne programe 
in delavnice, možni bodo 
individualno delo s stroji, 
izobraževanje za uporabo 
strojev pod vodstvom stro-
kovnih sodelavcev in proces 
oblikovanja prototipa pod 
vodstvom mentorja. Podje-
tja in posamezniki iz celo-
tne Dravinjske doline bodo 
tako imeli dostop do stori-
tev, znanj in strojev, s kate-
rimi bodo nadgradili svoje 
raziskovalne dejavnosti.

TC, foto: GrupA

3D-očala so med najbolj zanimivimi pripomočki za učenje dijakov.

Z leve: Leon Kukovič, Tamara Ločnikar in Jernej Kamenšek

Del pouka se lahko preseli v U-lab.
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Gimnazija Oblikovalec kovin – orodjar

Inštalater strojnih inštalacij Strojni tehnik Gastronomsko-turistični tehnik

GIMNAZIJA
•  učni-izdelovalni laboratorij s sodobno opre-

mo
• pestra izbira šolskih in obšolskih vsebin
• mednarodni projekti
• medpredmetno povezovanje
GASTRONOMSKO-TURISTIČNI TEHNIK
• tradicionalna in trendovska gastronomija
• strežba in vodenje strežbe
• mednarodne izmenjave in potovanja
• posredovanje turističnih informacij
STROJNI TEHNIK
• CNC-programiranje
• robotizacija in avtomatizacija
•  sodobna tehnološka in laboratorijska oprema
• izobraževanje v tujini

INFORMATIVNA DNEVA bosta v petek, 
9. 2. (ob 9.00 in 15.00) IN v soboto, 10. 2. 2018 (ob 9.00) 
na SREDNJI POKLICNI IN STROKOVNI ŠOLI ZREČE in na 

GIMNAZIJI SLOVENSKE KONJICE.

INŠTALATER STROJNIH INŠTALACIJ
• storitve, nujne v vsakem stanovanjskem in poslov-

nem objektu
•  samostojna kariera z ustanovitvijo lastnega podjetja
• nadaljevanje šolanja
OBLIKOVALEC KOVIN-ORODJAR
• oblikovalec kovin – orodjar ima veliko strokovnega 

znanja in praktičnih izkušenj
• de� citaren poklic, ki je zelo iskan
•  samostojna kariera z ustanovitvijo lastnega podjetja

www.sc-konjice-zrece.si

ŠOLSKI CENTER
Slovenske Konjice-Zreče
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Vabljeni na informativna dneva, ki bosta v petek, 9. 2., ob 9. in 15. uri,
ter v soboto, 10. 2. 2018, ob 9. uri.

Strojna šola Velenje bo 
prihodnje šolsko leto pro-
gram strojni mehanik naj-
verjetneje izvajala tudi v 
vajeniški obliki. Temu bo-
trujejo velike potrebe po 
tovrstnem kadru v gospo-
darstvu. Samo do konca 
januarja so podjetja naja-
vila vsaj sedem vajeniških 
mest. Mora pa pristojen 
strokovni svet program še 
potrditi, o čemer bo odločal 
februarja.

V lanskem šolskem letu je 
bilo po vsej državi podpisa-
nih 59 vajeniških pogodb. 
Za razpis programa strojni 
mehanik v vajeniški obliki je 
Strojna šola Velenje kandidi-
rala že takrat, a glede svoje 
pobude ni bila uspešna. Ob 
ponovni kandidaturi je bilo 
drugače. Šola je pristojnemu 
ministrstvu že predložila po-
datek o interesu gospodar-
stva. »Gospodarske družbe 
in podjetja v svoji okolici 
smo zaprosili za natančne 
številke oziroma njihove 
napovedi, koliko strojnih 
mehanikov bi potrebovali. 
Ministrstvo se je v sodelo-
vanju z obrtno-podjetniško 
ter z gospodarsko zbornico 

odločilo, da lahko Šolski 
center Velenje program iz-
vaja sočasno v šolski kot v 
vajeniški obliki,« je pojasnil 
vršilec dolžnosti ravnatelja 
velenjske strojne šole Peter 
Rozman.

Dodal je, da se gospodar-
stvo na področju strojništva 
sooča z vsesplošnim po-
manjkanjem kadrov. Pro-
gram za strojnega mehani-
ka so pred leti sicer ukinili z 
idejo, da bo znanja in spre-
tnosti nadomestil mehatro-
nik operater. Ker so izkušnje 
pokazale drugače, je bilo 
gospodarstvo ves čas močno 
zainteresirano za ponovno 
vzpostavitev programa. Na 
to potrebo so med prvimi 
opozorili v Premogovniku 
Velenje, prav tako so vrzel 
zaznala ostala večja podje-
tja v Šaleški dolini, na primer 
Gorenje.

Hiter vstop v 
delovno okolje
Rozman meni, da nudi 

vajeniška oblika izobra-
ževanja prednost tako za 
delodajalce kot za dijake. 
Slednji že v času šolanja ne-
posredno vstopajo v realno 

Letos je že deseta obletnico, odkar so v 
Velenju prvič pripravili predinformativni 
dan za dijake zaključnih letnikov šolskega 
centra. Paleta predstavitev je vsako leto 
širša in omogoča veliko izbirnost različnih 
predstavitev. Ta dan so lani poimenovali 
tudi Dan za radovednost, saj dijakom poleg 
predstavitev visokošolskih ustanov ponu-
jajo tudi različna predavanja.

Karierni center Ljubljana je zanje izvedel 
predavanje na temo Kateri študij izbrati, če 
ne vemo, kaj bomo delali jutri. Zavod za za-
poslovanje je imel predavanje na temo Za-
poslitev ali nadaljnji študij, Vpisna služba 
univerze v Mariboru je dijakom predstavila 
vpisni postopek, Študentski domovi posto-
pek vpisa in kandidature za študentski dom, 
Upravna enota Velenje je bila na voljo dija-
kom za pridobitev kvalificiranega digitalnega 
potrdila, s katerim se bodo lahko vpisali, Ša-
leški študentski klub jim je predstavil svoje 
delovanje in jih povabil k skupnim aktivno-
stim, poleg vsega tega pa se je predstavilo 

še blizu 50 visoko- in višješolskih ustanov.
»Povabili smo jih v Velenje, saj se zaveda-

mo, da so informacije iz prve roke najboljše, 
domače okolje in manjše skupine pa omogo-
čajo varnejše počutje, zato lažje steče oboje-
stranska komunikacija,« pravi organizatorka 
predinformativnega dne Gabrijela Fidler, 
univ. dipl. psih., svetovalka v Šolskem cen-
tru Velenje. Predstavitve so bile v sredo, 24. 
januarja, v vseh treh stavbah šolskega centra.

Študijske programe so predstavljali dekani, 
predavatelji, asistenti na fakultetah, pa tudi 
študentje, mnogi med njimi se še s posebnim 
veseljem odzovejo našemu povabilu, saj so 
tudi sami obiskovali Šolski center Velenje in 
imajo nanj lepe spomine.

Predinformativni dan je odlična priložnost 
za dijake, da se udeležijo več predstavitev, 
glede na to, da potekajo v sedmih različnih 
terminih, jih tako lahko obiščejo vsaj toliko 
in si tako naredijo ožji izbor za informativni 
dan, ki bo 9. februarja.

TC

Strojni mehanik tudi 
v vajeniški obliki

»Dijaki, ki bi se želeli izobraževati kot 
vajenci, se najprej seznanijo, kje so 
najavljena vajeniška mesta. Obiščejo 
podjetje, se dogovorijo za sodelovanje. 
Nato podpišejo vajeniško pogodbo. Z 
enim izvodom te pogodbe se vpišejo 
v izobraževanje po vajeniškem pro-
gramu,« je pojasnil vršilec dolžnosti 
ravnatelja velenjske strojne šole Peter 
Rozman.

Obveznosti delodajalcev
Do ponedeljka, 22. januarja, so podjetja najavila sedem vajeniških mest. Prvega 

delovnega srečanja pod okriljem medpodjetniškega izobraževalnega centra se je udele-
žilo 16 predstavnikov podjetij iz regije. Ker je rok za najavo vajeniških mest podaljšan, 
Rozman pričakuje še bolj množično sodelovanje pri izobraževanju vajencev.

Delodajalci imajo glede vajencev sicer nekaj obveznosti. Vajencem so dolžni izplačati 
mesečno nagrado. Ta v prvem letniku znaša 250 evrov, v drugem letniku 300 evrov 
in v tretjem letniku 400 evrov. Delodajalec mora poravnati tudi stroške prehrane in 
prevoza na delovno mesto. Na ministrstvu za izobraževanje, znanost in šport lahko 
pridobi subvencijo, ki krije del stroškov nagrad za vajence in del stroškov za plačilo 
njihovih mentorjev. Subvencijo za delno plačilo prevoza na delo ter za prehrano lahko 
pridobi pri ministrstvu za gospodarski razvoj in tehnologijo.

delovno okolje. Ima pa šola 
z organizacijo tovrstnega 
izobraževanja nekoliko 
več dela. Izkušnje šol, ki 
so vajeniške programe kot 
pilotne omogočale že lani, 
so zelo različne, pravi sogo-
vornik. »Najbolj enostavno 
je, če lahko šola oblikuje 
dve skupini dijakov. Eno 
skupino, ki jo za poklic iz-
obražuje v vajeniški obliki, 

in skupino, ki jo izobražu-
je v šolski obliki. Pri nas v 
naslednjem šolskem letu 
ne pričakujemo, da bo vpi-
sanih dijakov toliko, da bi 
lahko oblikovali dve samo-
stojni skupini. Moramo pa 
skrbno načrtovati in orga-
nizirati delo za vse. Glav-
na razlika med šolskim in 
vajeniškim načinom izobra-
ževanja je seveda to, koliko 
ur dijak opravi pri deloda-
jalcu.« Tako pri vajeniškem 
programu približno 60 od-
stotkov izobraževanja dijak 
opravi v podjetju. Ostalo 

opravi v šoli, pri čemer gre 
predvsem za splošne izo-
braževalne predmete.

Sočasno izvajanje šolske 
in vajeniške oblike v progra-
mu za strojnega mehanika 
je po prepričanju Rozmana 
pomembno tudi zato, ker 
lahko dijaki med programo-
ma prehajajo. »Če podjetnik 

z vajencem ni zadovoljen ali 
če vajenec ugotovi, da mu iz-
obraževanje v vajeniški obliki 
ne ustreza, lahko enostavno 
naredi prehod v šolsko obli-
ko. Razlogi za odpoved po-
godbe so v Zakonu o vajeni-
štvu natančno opredeljeni za 
obe udeleženi strani.«

TS, foto: osebni arhiv

Peter Rozman

Dan za radovednost



38 Št. 5, 1. februar 2018IZOBRAŽEVANJE

Med novostmi, ki jih za 
prihodnje šolsko leto pri-
hodnjim dijakom ponu-
jajo šole v regiji, je tudi 
triletni program steklarja 
v Šolskem centru Rogaška 
Slatina. Pred približno de-
setletjem, ko je nastopila 
kriza v steklarstvu, je vpli-
vala tudi na vpis v steklar-
ske programe šole. Ta je v 
preteklih letih sicer uspela 
ohraniti program tehnik 
steklarstva, a luknja, ki je 
medtem nastala v pritoku 
ustrezno usposobljenih 
delavcev, je bila vedno ve-
čja. Z izboljšanjem razmer 
v steklarski industriji se 
je izkazalo, da delodajalci 
potrebujejo tudi delavce 
z osnovnimi steklarskimi 
poklici, kot sta steklopi-
halstvo in steklobrusilstvo, 
teh namreč ni na zavodih 
za zaposlovanje. Zato se je 
šola s steklarnama v Roga-
ški Slatini in Hrastniku ter 
s centrom za poklicno izo-
braževanje lani lotila pri-
prave novega programa, ki 
naj bi zaživel jeseni.

»Gre za triletni program, 
ki ga želimo izvajati v vaje-
niški obliki,« pravi ravna-
teljica ŠC Rogaška Slatina 
mag. Dubravka Berc Prah. 
»Dijaki bodo lahko izbrali, 

za kateri poklic se bodo iz-
obraževali, in sicer se bodo 
po prvem letniku odločili 
za specializacijo. Izbirali 
bodo med steklopihalcem, 
steklobrusilcem in prvič 
v zgodovini upravljavcem 
steklarskih strojev. Steklo je 
namreč poseben material, o 
katerem je treba veliko ve-
deti, da razumeš delovanje 
stroja.«

Verjetno ste morali v 
času, ko tega programa ni 
bilo, zmanjšati število za-
poslenih. Kako boste rešili 
ta primanjkljaj ob ponovni 
uvedbi programa?

Res smo morali odpušča-
ti učitelje praktičnega pou-
ka. Zdaj smo v podobnem 
položaju kot delodajalci s 
področja steklarstva in išče-
mo kader. Vsaj deloma smo 
uspeli ohraniti to znanje v 
šoli, gre tudi za specifična 
znanja s področja kemije. 
Ponovno skušamo navezati 
stike z učitelji, ki so takrat 
žal ostali brez dela, ker ni 
veliko ljudi, ki bi poznali to 
področje in bi imeli tudi pe-
dagoška znanja.

Želite izvajati vajeniško 
obliko programa. Kaj to 
pomeni za dijake?

Malo več kot polovica pro-
grama mora biti v tem pri-

meru izvedena v podjetju, 
postopek vpisa pa predvi-
deva eno vmesno stopnjo – 
poleg prijave za vpis morajo 
učenci oddati tudi vlogo za 
vajeniško mesto. Deloda-
jalci z vajencem sklenejo 
pogodbo in to je vstopnica 
za vpis v izobraževanje. V 
tem času imamo zagotovilo 
Steklarne Rogaška, da bo 
sprejela deset vajencev, Ste-
klarna Hrastnik vsaj osem. 
Če bi nam to uspelo, bi bila 
to lepa številka. Bo pa treba 
še marsikaj postoriti, prva 
informacija o zanimanju 
otrok bo obisk na informa-
tivnih dnevih.

Praksa je sicer pomem-
ben del steklarskega izo-
braževanja …

Praksa je pomemben del 
v obeh programih, steklar 
in steklarski tehnik. Včasih 
se kdo pošali in reče, da 
so Američani prej prišli na 
luno kot mi naučimo mla-
dega pihati ali brusiti steklo. 
Dijaki morajo razviti obču-
tek, koliko stekla nabrati na 
steklarsko pipo, kako moč-
no pihniti oz. pritisniti na 
brusilni stroj in zato je treba 
imeti veliko vaje. Podobno 
kot doma, ko pečemo kruh 
ali torto, prva se verjetno ne 
bo povsem posrečila.

Oživljanje programa, ki je pred leti zamrl
Jeseni med novostmi tudi program steklarja v ŠC Rogaška Slatina

Vaja dela mojstra, če mojster dela vajo, pravi pregovor. To še posebej velja v steklarskem izobraževanju, 
ki je primerno tudi za dekleta.
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Vozniški izpit je eden izmed pomembnih 
mejnikov odraščanja in možnost za večjo 
neodvisnost. Ko ga enkrat opraviš, ti ni več 
treba večernih načrtov usklajevati z voznim 
redom avtobusa ali prositi starše za prevoz 
na zmenek.

Smo Šola vožnje Čadej, d. o. o., z več kot dvaj-
setletnimi izkušnjami na področju usposabljanja 
kandidatov za vse kategorije. Sedež Šole vožnje 
Čadej imamo v Ulici Ivanke Uranjek 1 v Žalcu, po-
slovne enote pa v Celju, na Polzeli, na Ljubnem 
in v Velenju. Smo ena največjih ter uspešnih šol 
vožnje na celjskem območju.

Izbirajte med najboljšimi učitelji vožnje. Zač-
nite svojo prvo vožnjo na poligonu, ure vožnje 
bomo prilagodili vašemu prostemu času. Prido-

bite si kvalitetno praktično in teoretično znanje 
o vožnji ter izbirajte med kategorijami A, A1, A2, 
AM, B, BE, C, CE, F motornih vozil.

Z ugodnostmi Šole vožnje Čadej, d. o. o., do 
vozniškega izpita kvalitetno, cenovno ugodno 
in prijazno. Z nami boste vozili varno in z veliko 
mero samozavesti.

Dober razlog na poti do dobrega voznika.

ŠOLA VOŽNJE ČADEJ, storitve, d. o. o.
Ulica Ivanke Uranjek 1 
3310 Žalec
www.solavoznjecadej.si
041/627 162 Milan
03 5717 616 PISARNA ŽALEC

Kakovostno znanje za varno vožnjo

Možnost plačila na obroke (do 12 obro-
kov Diners club kartica, do 24 obrokov 
KREDIT NA HIT-Summit Leasing ali do 6 
položnic po pogodbi na obroke), 
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Ljudska univerza 
Rogaška Slatina
vpisuje v izobraževalne 
programe:

BOLNIČAR–NEGOVALEC
GASTRONOMSKE IN HOTELSKE PROGRAME
TRGOVEC
PREDŠOLSKA VZGOJA
KOZMETIČNI TEHNIK
EKONOMSKI TEHNIK
GASTRONOMIJA IN TURIZEM
GASTRONOMIJA
EKONOMSKA GIMNAZIJA
MATURITETNI TEČAJ
OSNOVNA ŠOLA ZA ODRASLE (brezplačno)

V okviru projekta Pridobivanje temeljnih poklicni 
kompetenc 2016–2019 se lahko vpišete v BREZPLAČ-
NE TEČAJE za zaposlene, stare od 45 let, s srednje-
šolsko izobrazbo. Pričetek tečajev v februarju 2018.

KOMUNIKACIJA
ITALIJANŠČINA
NEMŠČINA
RUŠČINA
ANGLEŠČINA
FUNKCIONALNO RAČUNALNIŠTVO (Word, Excel, 
Spletno trženje)
TELOVADBA, ZDRAV ŽIVLJENJSKI SLOG

IZPIT IZ ZNANJA SLOVENŠČINE NA OSNOVNI RAVNI – IZPITNI ROK: 16. 3. 2018

Več informacij na tel: 03/81-82-440, info@lu-rogaska.si, www.lu-rogaska.si
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Hitre spremembe v da-
našnjem času zahtevajo 
od posameznika, da se 
prilagaja novostim ter v 
vseh življenjskih obdobjih 
krepi svoje spretnosti in 
kompetence in tako krepi 
odpornost za soočanje z 
izzivi. Tako se v Razvoj-
ni agenciji Kozjansko, OE 
Ljudski univerzi Šentjur 
prizadevamo za raznolike 
oblike formalnih in nefor-
malnih izobraževanj vseh 
generacij v svojem okolju.

Izvajamo programe uspo-
sabljanj za pridobitev javno 
veljavnih listin o poklicni 
usposobljenosti – certifikat 
NPK in svetovanje.

Spodbujamo tudi med-
generacijsko druženje in 
učenje. V projekt Izvajanje 
neformalnih izobraževalnih 
programov za brezposelne v 
letu 2018 vključujemo brez-
poselne, nekaj neformalnih 
vsebin ponujamo tudi v okvi-
ru projekta Socio – večgene-
racijski center, med katerimi 
so zelo dobro obiskane otro-
ške počitniške ustvarjalnice, 
kjer skozi igro spodbujamo 
tudi učenje tujih jezikov. 
Naša jezikovna in računalni-
ška izobraževanja potekajo 
v manjših skupinah, to po-
meni, da je delo prirejeno 
skupini in dinamično.

Velik pomen pripisujemo 
programom v okviru Uni-
verze za tretje življenjsko 
obdobje, ki ponuja starej-

Ljudska univerza Šentjur odpira poti 
do novih znanj

šim srečanja v obliki različ-
nih predavanj, delavnic in se-
minarjev. Tudi naši študijski 
krožki so postali že kar naš 
zaščitni znak: Luš'ni orkester, 
Luš'ne citre, Kaligrafija skozi 
oči znanih lokalnih oseb-
nosti, Pozabljena dediščina 
Kozjanskega, Pisan svet be-

sed. Poleg tega pa ponujamo 
prilagojene računalniške uri-
ce za seniorje in tečaj upora-
be pametnih telefonov.

V letošnjem letu nas čaka-
ta jubilejna izvedba Slom-
škovega simpozija za delavce 
v vzgoji in izobraževanju in 
etnološka prireditev Bučn'ce.
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Vabimo k vpisu
v programe formalnega izobraževanja za šolsko leto 2018/2019:

•  Zdravstvena nega (SSI, štiriletni program);
•  Zdravstvena nega (PTI, 3+2); 
•  Bolničar/negovalec (SPI, triletni program);
•  Kozmetični tehnik (SSI, štiriletni program).

Izvajamo tečaje:
•  Zdravstveni reševalec/zdravstvena reševalka;
•  Zobozdravstveni asistent/zobozdravstvena asistentka (samo NPK);
•  Maser/maserka;
•  Pediker/pedikerka;
•  Vizažist/vizažistka;
•  Maniker/manikerka.

Izvajamo tudi postopke preverjanja in potrjevanja nacionalnih 
poklicnih kvali� kacij (NPK).

Pridružite se nam lahko še na enodnevnih delavnicah s področja 
nege, dietne prehrane in kozmetike.

Informativni dan za mladino in odrasle bo v petek, 9. februarja 2018, 
ob 9. uri in 15. uri ter v soboto, 10. februarja 2018, ob 9. uri.

Dodatne informacije:
03 428 69 00        info@szsce.si        www.szsce.si

Izvajanje tečajev v Srednji 
zdravstveni šoli Celje

Izvajanje tečajev masaže in pedikure ima v Srednji zdra-
vstveni šoli Celje dolgo tradicijo. Bili smo prvi v Sloveniji, 
ki smo uvedli tovrstno izobraževanje. Pri izvajanju tečajev 
sodelujemo s priznanimi strokovnjaki z bogatim znanjem 
in izkušnjami.

Tečaj masaže obsega teorijo in praktični pouk klasične roč-
ne masaže. Namenjen je začetnikom in tudi tistim, ki se z ma-
sažo že ukvarjajo in si želijo nadgraditi svoje znanje. V tečaju 
pedikure pridobijo udeleženci znanje estetske in medicinske 
pedikure. Naučijo se tretmajev za privlačen videz stopal in se 
usposobijo za nego zdravih, utrujenih in lažje poškodovanih 
nog ter za reševanje zahtevnejših težav.

V Srednji zdravstveni šoli Celje izvajamo tudi tečaje viza-
žist, maniker in zdravstveni reševalec. Po končanih tečajih 
lahko udeleženci pridobijo javno veljavno listino – certi� kat 
o nacionalni poklicni kvali� kaciji, ki ga izdamo v sodelovanju 
z Državnim izpitnim centrom. S certi� katom pridobijo ude-
leženci tudi poklic.

Tečaji v celoti potekajo v šolskih sodobno opremljenih spe-
cializiranih učilnicah. Predavatelji v tečajih sledijo strokovnih 
smernicam in razvoju stroke. V zadnjih letih smo tečaje že 
večkrat prenovili, posodobili in dopolnili, kar pomeni, da imajo 
naši tečajniki konkurenčno znanje.

Poleg daljših tečajev, ki omogočajo pridobitev poklica, izva-
jamo tudi enodnevne delavnice s področja nege, kozmetike 
in dietne prehrane.

Aktivnosti izvajamo vse šolsko leto. Na tečaje in delavnice 
se lahko prijavite s pomočjo prijavnice, ki je objavljena na 
spletni strani šole, ali osebno.

 Mag. Jana Bervar
 Izobraževanje odraslih, 

Srednja zdravstvena šola Celje

Izobraževanje odraslih

Oživljanje programa, ki je pred leti zamrl
Jeseni med novostmi tudi program steklarja v ŠC Rogaška Slatina

Dubravka Berc Prah: »Pri nas bi 
se morali počasi otresti negativ-
nega prizvoka vajeništva. Ko po-
gledamo po svetu, vidimo, da va-
jenci niso tisti, ki niso imeli druge 
možnosti, ampak gre za drugačen 
način učenja, za učenje ob delu.«

Poleg tega bi bilo na pri-
mer izobraževanje upra-
vljavca steklarskih strojev 
težko izvajati samo v šoli, 
gre namreč za velike in dra-
ge naprave.

Steklarski poklic je torej 
zahteven. Ali morajo otroci 
imeti kakšne posebne spo-
sobnosti?

Prepričanje, da je to fizič-
no zahtevno delo, primerno 
le za moške, danes ne velja 
več. Počasi se spreminja 

način, kako delati pri peči 
in pri brušenju. V obeh pri-
merih se uveljavljajo tudi 
ženske. Je pa dobro, da ima-
jo otroci nekaj občutka za 
lepo. Poklic je ustvarjalen, 
potrebna je iznajdljivost, 
področje omogoča veliko 
preizkušanja, sploh v sode-
lovanju z oblikovalci.

Je takšno delo dovolj do-
bro nagrajeno, da se bodo 
mladi odločali zanj?

Delodajalci se tega vidika 
dobro zavedajo, saj je zani-
manje za poklic splahnelo 
pred leti, ko se ga je posku-
šalo razvrednotiti z zelo 
nizkimi plačami. Odkar je 
Steklarna Rogaška zamenja-
la lastnika, je odnos do zapo-
slenih drugačen. O višini plač 
ne morem govoriti, a vidim, 
koliko so delodajalci pripra-
vljeni narediti za naše dija-
ke. Ponujajo jim kadrovske 
štipendije v višini 260 evrov. 
Ko razmišljajo o višini vajeni-
ške nagrade, razmišljajo tudi 
o štipendiji za čas, ki ga bo 
dijak preživel v šoli. Steklar-
na Rogaška je letos na primer 
vsem dijakom nabavila zašči-
tno opremo za delo. Na osno-
vi vsega tega sklepam, da se 
stvari spreminjajo.

TC, foto: arhiv ŠC 
Rogaška Slatina

Dijaki, ki zaključujejo triletne programe srednjega poklic-
nega izobraževanja, se lahko do 18. maja prijavijo za vpis 
v programe poklicno-tehniškega izobraževanja. Če bodo 
želeli svojo odločitev spremeniti, lahko to storijo do 7. ju-
nija in prijavo prenesejo na drugo srednjo šolo oziroma v 
drug program. Če bo na šoli število prijavljenih kandidatov 

za posamezni program tudi po 7. juniju bistveno večje od 
predvidenega števila vpisnih mest, bo šola s soglasjem mi-
nistrice, pristojne za izobraževanje, sprejela sklep o omejitvi 
vpisa ali spremembi obsega vpisa (morebitno povečanje 
obsega razpisanih mest). O tem bodo kandidati obveščeni 
najpozneje do 26. junija.

Vpis v programe poklicno-tehniškega izobraževanja
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CELJE         
  9. 2. ob 17.00 in 10. 2. ob 9.00

ZAGORJE    15. 2. ob 17.00

        
        

      

INFORMATIVNI DAN

in vsak dan v času uradnih ur

Študijski programi Abiture so zanimivi za 
vse, ki želite pridobiti čim več praktičnega, 
aktualnega znanja in višjo izobrazbo, ki želi-
te postati lažje zaposljivi in izboljšate svojo 
konkurenčnost.

Izbirate lahko med študijskimi programi 
Ekonomist, Varovanje, Velnes, Poslovni sekre-
tar, Informatika in letos novima programoma, 
Gostinstvo in turizem in Organizator socialne 
mreže. Prav vsi Abiturini programi vas pripeljejo 
do odlične možnosti za razvoj kariere ali lastne 
podjetniške ideje.

V Abituri lahko v samo dveh letih pridobite 
šesto raven izobrazbe in ustrezen naziv. Velika po-
zornost je namenjena povezovanju teoretičnega 
in praktičnega znanja in praksi. Pridobljena znanja 
in kompetence vas zato pripravijo na samostojno 
in odgovorno izvajanje nalog na delovnem me-

stu. Vsi programi omogočajo tudi veliko izbirnost 
modulov in predmetov, tako da lahko izberete 
znanja, ki so za vas res pomembna.

Vse programe Abitura izvaja kot izredni štu-
dij. Delo je prilagojeno, tako da lahko uspešno 
študirate tudi ob delovnih obveznostih in dru-
žini. Istočasno poslušate le en predmet, kar vam 
omogoča osredotočenje na posamezno snov in 
sproten študij.

Prednost so odlični materialni pogoji. 14 pre-
davalnic je opremljenih z najsodobnejšo multi-
medijsko opremo, v knjižnici pa lahko dobite vso 
strokovno literaturo za potrebe študija. Predava-
telji so priznani strokovnjaki, zaposleni v gospo-
darstvu, ki prenašajo svoje bogate izkušnje in jih 
združujejo s sodobnimi znanji. Velika prednost je 
tudi najugodnejša šolnina, ki jo lahko poravnate 
v desetih obrokih.

www.abitura.si

Novost v Abituri: programa Gostinstvo in 
turizem ter Organizator socialne mreže

Praktično izobraževanje študentov študijskega 
programa Varovanje
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Fakulteta za gradbeništvo, prometno inženir-
stvo in arhitekturo Univerze v Mariboru izvaja 
štiri univerzitetne študijske programe (Gradbeni-
štvo, Gospodarsko inženirstvo – smer gradbeni-
štvo, Prometno inženirstvo, Arhitektura) ter dva 
visokošolska strokovna programa (Gradbeništvo, 
Prometno inženirstvo).

Fakulteta tesno sodeluje z gospodarstvom, saj je 
vključena v več kot 70 razvojno-raziskovalnih pro-
jektov, pri čemer so v delo vključeni tudi študen-
tje, tako v sklopu predmetov, kakor tudi projektov, 
delavnic in zaključnih del. Študentje, ki uspešno 
zaključijo študijske programe, so med delodajal-
ci prepoznavni in zelo uporabni. Fakulteta se na 
letni ravni seznanja z okvirnimi razvojnimi načrti 
delodajalcev, kadrovskimi potrebami in pričakova-
nimi kompetencami diplomantov, zato si bo tudi v 
prihodnje prizadevala, da bodo teme diplomskih 
in magistrskih del tesno povezane z aktualnimi 
izzivi stroke. Svoje študente obvešča o razpisanih 
štipendijah podjetij in pomaga gospodarstvu pri 
vzpostavitvi »borze kadrov« za hitrejšo zaposlitev 
mladih inženirjev.

Slovenija bo v naslednjih letih potrebovala nove 
projektante, vodje gradbišč, nadzornike nad gradnjo 
zahtevnih objektov, gospodarske inženirje, ki bodo 
prevzemali odgovornosti pri upravljanju in vodenju, 
organizaciji, nadzoru ter vzdrževanju gradbenih pro-
jektov, arhitekte na področju trajnostnega razvoja 
mest in stavb, prometne inženirje za zagotavljanje 
prometne varnosti na cestah in načrtovalce trajno-
stnih mobilnih načrtov, ki so ključne sestavine traj-
nostnega razvoja družbe.

Pogled fakultete je naravnan v bodočnost, usmer-
jen v generacije diplomantov, ki bodo zgradili priho-
dnost Slovenije. Prihodnost ste vi.

Soustvarite svojo prihodnost
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ŽELIŠ
IZVEDETI VEČ?
VPIŠI SE NA
FAKULTETO ZA
ENERGETIKO!

INFORMATIVNI DNEVI

feb
9

MIC Velenje
Koroška 62a

feb

10

10:00
15:00

10:00

Inštitut za 
energetiko
Vrbina 18

Velenje

Krško

Priključite se Fakulteti 
za energetiko!

Fakulteta za energetiko Univerze v Mariboru z 
individualnim pristopom k študentom ter vrhun-
sko opremljenimi laboratoriji ustvarja odlične 
pogoje za kvaliteten študij in pripravljenost di-
plomantov na izzive, ki jih prinaša prihodnost na 
področju energetike.

Študijske programe na I., II. in III. stopnji izvajamo v 
Krškem in Velenju. Temeljni namen izobraževanja in 
raziskovanja na Fakulteti za energetiko Univerze v Ma-
riboru je pridobivanje kompetenc s širokega področja 
energetike, tako elektrotehnike, strojniš tva, jedrske 
energetike, rač unalniš tva kot ekonomije in prava.

Prednost individualnega pristopa se kaže tudi v do-
sežkih naših študentov. Izpostavimo lahko nedavni 
uspeh študenta Boštjana Krošlja, ki je s svojo razisko-
valno nalogo osvojil prvo nagrado na natečaju Trajno-
stna energija 17, ki ga je organizirala družba Borzen.

Prav tako lahko kot veliko prednost študija na Fakul-
teti za energetiko izpostavimo zelo dobre povezave z 
gospodarstvom, tako na področju izvajanja študijskih 
programov, izvajanja praktičnega usposabljanja, kot 
tudi na področju projektnega dela.

Diplomanti imajo po zaključku študija različne mo-
žnosti za zaposlitev. Zaposlitvene možnosti za diplo-
mante niso le v podjetjih, ki se neposredno ukvarjajo 
z energetiko, ampak tudi v vseh večjih podjetjih, kjer 
lahko s primernimi ukrepi s področja učinkovite rabe 
energije optimizirajo poslovanje podjetij.

Fakulteta za energetiko je med diplomanti izvedla 
anketo o zaposljivosti, ki je pokazala, da je več kot 90 
odstotkov vseh diplomantov zaposlenih. Glede na to, 
da se s takšnim odstotkom lahko pohvalijo le redke 
fakultete, smo na zaposljivost naših diplomantov zelo 
ponosni.

Študij energetike je primeren za študente, ki jih veseli teh-
nika. Večinoma se za študij odločajo dijaki s področja elektro-
tehnike, strojništva ter gimnazijci, ki jih zanima naravoslovje. 
V zadnjem času se za študij energetike odloča vse več deklet, 
kar nas zelo veseli.
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Vabljeni k vpisu v visokošolski 
strokovni študijski program 

Sodobno proizvodno inženirstvo 
(izredni študij)

www.vspi.si · info@vspi.si

Postani diplomirani inženir strojništva

Prednosti študija na VŠPI 
preveri na:

Informativna dneva:
•   petek, 

9. 2. 2018, ob 16. uri,
•   sobota,  

10. 2. 2018, ob 10. uri,
v prostorih Visoke šole za proizvodno 
inženirstvo, Mariborska c. 2, Celje,  
1. nadstropje.

Znanje, ki ga boste
lahko uporabili!

Mariborska cesta 2, Celje 
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strokovni študijski program 

Sodobno proizvodno inženirstvo 
(izredni študij)

www.vspi.si · info@vspi.si

Postani diplomirani inženir strojništva

Prednosti študija na VŠPI 
preveri na:

Informativna dneva:
•   petek, 

9. 2. 2018, ob 16. uri,
•   sobota,  

10. 2. 2018, ob 10. uri,
v prostorih Visoke šole za proizvodno 
inženirstvo, Mariborska c. 2, Celje,  
1. nadstropje.

Znanje, ki ga boste
lahko uporabili!

Mariborska cesta 2, Celje 

Visoka šola za proizvo-
dno inženirstvo (VŠPI) s 
sedežem v Celju je bila 
ustanovljena na pobudo 
gospodarstva, ki se sooča 
s pomanjkanjem usposo-
bljenih kadrov na področju 
tehniških ved. Študij traja 
tri leta, strokovni naziv, ki 
si ga pridobijo diplomanti, 
pa je diplomirani inženir 
strojništva. Pogovarjali smo 
se z dekanom VŠPI doc. dr. 
Gašperjem Gantarjem.

Šola izvaja visokošolski 
strokovni študijski program 
Sodobno proizvodno inže-
nirstvo. Kje je poudarek?

Študenti pridobijo temeljna 
inženirska znanja, v 3. letniku 
pa se z izbiro modula usmerijo 
v področji orodjarstva in kon-
struiranja oziroma proizvodne 
logistike. Večina proizvodnih 
podjetij deluje kot podizvaja-
lec končnih izdelkov, zato je 
pridobivanje prednosti na po-
dročju izdelovalnih tehnologij 
in organizacije proizvodnje 
ključno za doseganje poslov-
nih uspehov.

Katere so prednosti študi-
ja na Visoki šoli za proizvo-
dno inženirstvo?

Študij je praktično naravnan 
in učinkovit. Izvajajo ga viso-
košolski učitelji z izkušnjami 
iz industrijskega okolja. Študij 
poteka v odlično opremljenih 
predavalnicah, računalniških 
učilnicah in laboratorijih.

Kakšni so stroški študija?
Izvajamo samo izredni štu-

dij, ki je plačljiv ter organiza-
cijsko in izvedbeno prilagojen 
zaposlenim študentom. Pri 
tem naj omenimo, da so stro-

Praktično naravnan in učinkovit študij
ški izrednega študija v domači 
regiji (šolnina) ob upoštevanju 
podatkov iz raziskave Eurostu-

dent pravzaprav primerljivi s 
stroški rednega študija izven 
regije.

Rok Jezovšek, diplomant VŠPI, direktor podjetja 
RISS Trade, d. o. o.:

»Študij na VŠPI mi je poleg osebnostnega razvoja omogočil širši 
pogled na stroko, saj sem pri različnih predmetih dobil veliko novega, 
uporabnega teoretičnega znanja, podkrepljenega s primeri in pro-
blematiko iz prakse. Šolo odlikuje prilagodljivost študentom, kar se 
kaže v odzivnosti na vprašanja, prilagodljivosti urnika in upoštevanju 
predlogov študentov za izboljšanje študijskega procesa.«
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Visokošolski strokovni študijski program 
Varstvo okolja in ekotehnologije

(redni in izredni študij)

diplomirana 
ekotehnologinja / 

diplomirani ekotehnolog

Trg m l adost i 7  | Vel enj e  |  03 8 9 8 64 10  |  i n fo @ vs vo.s i  |  w w w.vsvo. s i

Zakaj bi morali študirati pri nas, se 
prepričajte na informativnih dnevih:

petek, 9. 2. 2018, ob 10.00 in 15.00, 
sobota, 10. 2. 2018, ob 10.00.

Visokošolski strokovni študijski program 
Varstvo okolja in ekotehnologije

(redni in izredni študij)

diplomirana 
ekotehnologinja / 

diplomirani ekotehnolog

Trg m l adost i 7  | Vel enj e  |  03 8 9 8 64 10  |  i n fo @ vs vo.s i  |  w w w.vsvo. s i

Zakaj bi morali študirati pri nas, se 
prepričajte na informativnih dnevih:

petek, 9. 2. 2018, ob 10.00 in 15.00, 
sobota, 10. 2. 2018, ob 10.00.

Visoka šola za varstvo 
okolja s sedežem v Vele-
nju ponuja visokošolski 
študijski program in magi-
strski študijski program na 
področju varstva okolja in 
ekotehnologij. Pogovarjali 
smo se z dekanom šole izr. 
prof. Boštjanom Pokornyem.

Katere so prednosti štu-
dija na vaši fakulteti?

To so visokošolski učitelji z 
izkušnjami iz industrijskega 
okolja, novi sodobno opre-
mljeni prostori in laborato-
rij, vključevanje študentov 
v projektno delo, prijazna 
in dostopna ekipa ter dobra 
ponudba obštudijskih vsebin 
na področju podjetništva in 
zaposlitvenih kompetenc.

Na katere dosežke ste še 
posebej ponosni?

Ponosni smo na študente, 
ki – nekateri že v času študi-
ja – uspejo uresničiti svoje 
podjetniške ideje (na primer 
ustanovitev podjetja Jajce-
mat) oziroma se dokažejo z 
družbeno odgovornim delo-
vanjem na področju naravo-
varstva in okoljevarstva (na 
primer v mednarodnih orga-
nizacijah, kot je Committee 
against bird slaughter).

Kakšne možnosti se štu-
dentu odprejo s študijem 
na vaši fakulteti?

Diplomanti imajo številne 
zaposlitvene možnosti. Lah-
ko pa seveda študij tudi na-
daljujejo na drugi stopnji na 
VŠVO oziroma v mnogih dru-
gih visokošolskih ustanovah, 

Diplomanti z odnosom do planeta
kjer lahko doktorski študij 
nadaljujejo tudi diplomanti 
druge stopnje.

Kakšne študente si želi-
te?

Želimo si aktivne študente, 
ki bi radi v svojem poklicnem 
življenju s svojim delom prispe-
vali k lepši prihodnosti našega 
planeta in naših zanamcev.

V letošnjem šolskem letu 
bo srednješolsko izobraže-
vanje v regiji zaključilo 
2.054 maturantov, kar je 
približno enako kot v lan-
skem študijskem letu.

Razpisa za vpis za novo 
študijsko leto 2018/19, tako 
za višje kot visoko šolstvo, 
bosta 1. februarja objavljena 
na spletnih straneh ministr-
stva za izobraževanje, zna-
nost in šport.

Kot pravi Katja Esih, di-
rektorica Regijskega študij-
skega središča v Celju, glede 
programske ponudbe v leto-
šnjem študijskem letu v regiji 
novosti ne bo, sprememba bo 
le ta, da Fakulteta za mana-
gement Univerze na Primor-

skem ne bo več razpisovala 
vpisnih mest za študij na 
dislocirani enoti v Celju. Fa-
kulteta je študijske programe 
v Celju izvajala več kot 15 let.

V tem študijskem letu je 
v vse programe terciarnega 
izobraževanja v regiji vpi-
sanih 3.081 študentov, od 
tega 1.323 študentov v viš-
ješolske strokovne študijske 
programe, 1.758 študentov 
pa v visokošolske študijske 
programe vseh treh stopenj. 
Med višjimi strokovnimi šo-
lami ima največ študentov 
Višja strokovna šola Šolske-
ga centra Celje, kjer študira 
383 mladih, največ v progra-
mu strojništva (204 študen-
ti). V visokem šolstvu ima 

največ študentov Mednaro-
dna fakulteta za družbene 
in poslovne študije v Celju z 
vpisanimi 405 študenti, pov-
zema podatke Katja Esih.

TC
Foto: arhiv NT (SHERPA)

Študij v regiji

Letošnji razpis za vpis bo 
prinesel novost glede rokov 
prijave, in sicer prvi rok za 
prijavo, ki se je v prejšnjih 
letih iztekel v začetku mar-
ca, bo z letošnjim razpisom 
podaljšan do 30. marca, 
kar daje bodočim študen-
tom več časa za razmislek 
in za odločitev o nadaljnji 
študijski poti.
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*: na podlagi izpolnjenih anket 60 % diplomantov VZŠCE, november 2017

204
ŠTUDENTI V 
ŠTUDIJSKEM
LETU 2017/18

100 %
ZAPOSLJIVOST 
DIPLOMANTOV 
NEZAPOSLENIH 

OB VPISU NA 
VZŠCE *

82 %
DIPLOMANTOV 

PO DIPLOMI 
NAPREDUJE NA 

DELOVNEM 
MESTU *

VABLJENI NA INFORMATIVNE DNI 
ZA VPIS V VISOKOŠOLSKI STROKOVNI ŠTUDIJSKI 
PROGRAM ZDRAVSTVENA NEGA V:
• PETEK, 9. 2. 2018, OB 16. URI,
• SOBOTO, 10. 2. 2018, OB 10. URI,
V PROSTORE VISOKE ZDRAVSTVENE ŠOLE, MARIBORSKA C. 7, CELJE.

www.vzsce.si

INFORMATIVNI

DNEVI

Visoka zdravstvena šola v Ce-
lju izvaja visokošolski strokovni 
študijski program Zdravstvena 
nega in magistrski študijski pro-
gram Paliativna oskrba.

Zakaj izbrati študij 
v Visoki zdravstveni 
šoli v Celju?
Zato, ker nudi:

•  � eksibilno izvedbo študijskih 
programov 1. in 2. stopnje, 
prilagojeno potrebam izre-
dnih študentov,

•  študijski proces v sodobnih 
predavalnicah in specializiranih 
učilnicah zdravstvene nege z 
najsodobnejšo opremo,

•  klinično usposabljanje v učnih 
zavodih, ki spodbujajo aktivno 
učenje in vključevanje študen-
tov v izvajanje aktivnosti zdra-
vstvene nege pod mentor-
stvom usposobljenih kliničnih 
mentorjev,

•  raziskovalno delo študentov 
pod mentorstvom visokošol-
skih učiteljev,

•  dobro razvit sistem tutorstva 
in individualne pomoči ter 
podporo pri soočanju s štu-
dijskimi izzivi in težavami,

•  pestro obštudijsko dogajanje 
(ekskurzije, druženja študen-
tov, mednarodne poletne 
šole …),

•  možnost opravljanja dela štu-
dijskih obveznosti v partner-
skih ustanovah v tujini,

•  82 odstotkov diplomantov 
VZŠCE po končanem študi-
ju napreduje na delovnem 
mestu, 100 odstotkov diplo-
mantov, ki v času študija niso 
zaposleni, se zaposli v šestih 
mesecih po diplomi.

82 odstotkov diplomantov Visoke zdravstvene šole v Celju 
po končanem študiju napreduje na delovnem mestu

»Velika prednost študija na VZŠCE je, da so predava-
nja v popoldanskemu času, kar omogoča, da lahko ob 
študiju delamo. Poleg tega so odnosi med profesorji 
in študenti zelo sproščeni, a kljub temu profesionalni. 
Profesorji nas pri študiju spodbujajo in so nam vedno 
na voljo za dodatna vprašanja. Šola omogoča med-
narodno sodelovanje z različnimi šolami v tujini, tako 
imamo študentje možnost spoznati različne oblike 
študija in načine življenja, vsekakor pa veliko različnih 
ljudi. Menim, da so tri besede zagotovo premalo, da bi 
lahko opisala tako kakovostno šolo, če pa že moram 
izbrati, so to profesionalnost, povezanost, kakovost.«

Mnenje Tjaše Lešničar Ojstrež, študentke 2. letnika Zdravstvene nege:
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UNIVERZITETNI PROGRAM I. STOPNJE: TEHNOLOGIJA PROMETA IN LOGISTIKA (3 leta)
Kandidate izbirajo po naslednjem ključu: 60 odstotkov splošna matura in 40 odstotkov uspeh v 3. in 4. letniku.
Sprejemajo tudi kandidate s poklicno maturo, ki jih izbirajo po naslednjem ključu: 40 odstotkov poklicna matura, 
40 odstotkov uspeh v 3. in 4. letniku in 20 odstotkov uspeh pri maturitetnem predmetu.
Izredni študij: šolnina za študijsko leto 2017/18 znaša 1.960 evrov, pri čemer je možno obročno plačevanje.
Kraj izvajanja študija: Portorož in Ljubljana, če je dovolj kandidatov.
Zaposlitev: vodstvena dela v različnih prometnih, pomorskih in logističnih podjetjih ter organih državne uprave (na pri-
mer Luka Koper, Intereuropa, Slovenske železnice, Pošta Slovenije, Adria Airways, Dars, DRI, ministrstvo za infrastrukturo, 
ministrstvo za notranje zadeve, ministrstvo za obrambo …), kjer bodo s svojim znanjem oblikovali razvoj prometnega 
in logističnega sektorja. Pričakuje se, da bodo študij nadaljevali na drugi stopnji.

VISOKOŠOLSKI STROKOVNI PROGRAM I. STOPNJE (3 leta): PROMETNA TEHNOLOGIJA IN TRANSPORTNA LOGISTIKA
Kandidate izbirajo po naslednjem ključu: 60 odstotkov splošna/poklicna matura in 40 odstotkov uspeh v 3. in 4. letniku.
Izredni študij: šolnina za študijsko leto 2017/18 znaša 1.960 evrov, pri čemer je možno obročno plačevanje.
Kraj izvajanja študija: Portorož in Ljubljana, če je dovolj kandidatov.
Zaposlitev: med podjetji, ki cenijo znanja in kompetence naših študentov, so na primer logistični in distribucijski centri, 
špedicijske družbe in agencije, družbe cestnega, železniškega, zračnega, pomorskega prometa, družbe poštnega in 
telekomunikacijskega prometa, komunalne družbe, avtošole in organi državne uprave ter podobno.

VISOKOŠOLSKA STROKOVNA PROGRAMA I. STOPNJE (3 leta): NAVTIKA in LADIJSKO STROJNIŠTVO
Kandidate izbirajo po naslednjem ključu: 60 odstotkov splošna/poklicna matura in 40 odstotkov uspeh v 3. in 4. letniku.
Izredni študij: šolnina za študijsko leto 2017/18 znaša 1.960 evrov, pri čemer je možno obročno plačevanje.
Kraj izvajanja študija: Portorož.
Zaposlitev:
Diplomanti navtike so usposobljeni za službo na ladjah trgovske mornarice, kjer začnejo s kadeturo – pripravništvom 
in nato napredujejo v častniške nazive krovne službe do kapitana največje prekooceanke trgovske mornarice, tovorne 
ali potniške ladje, ki lahko pluje po vsem svetu. Lahko se zaposlijo tudi na kopnem, saj pridobijo znanja, potrebna za 
strokovna in vodstvena dela v različnih panogah pomorskega in prometnega gospodarstva, kot so: pristanišča, marine, 
špedicije, agencije, ladjedelnice …
Diplomanti ladijskega strojništva so usposobljeni za službo na ladjah trgovske mornarice, kjer začnejo kot asistenti 
stroja in napredujejo v častniške nazive do upravitelja stroja velike ladje, ki lahko pluje povsod po svetu. Diplomanti so 
primerno usposobljeni tudi za delo v gospodarstvu na kopnem – pristanišča, ladijski prevozniki, marine, ladjedelnice, 
upravljanje in vzdrževanje jaht, vodenje proizvodnih obratov, razvojni oddelki, vzdrževanje strojev in naprav, vodenje 
energetsko procesnih sistemov v industriji, hotelirstvu, turizmu, bolnišnicah …
V zadnjih treh letih ni bilo omejitve pri vpisu glede na število potrebnih točk za sprejem v prvem prijavnem roku 
za vse študijske programe FPP UL.

Fakulteta za pomorstvo in promet UL v Portorožu ZABAVNA MATEMATIKA
S HERMANOM LISJAKOM IN DIJAKI GCC

Odprtje gostujoče matematične razstave iz nemškega 
muzeja Mathematikum iz Giessna bo v sredo, 

31. januarja, ob 12. uri v Muzeju novejše zgodovine Celje.
Več o programu na spletni strani muzeja

http://www.muzej-nz-ce.si

Znanje je največje bo-
gastvo, a kaj, ko je pot do 
njega velikokrat draga. Na 
UPI – ljudski univerzi Ža-
lec si prizadevajo, da bi bilo 
znanje dostopno širokemu 
krogu ljudi, zato imajo v 
svojem naboru programov 
poleg plačljivih oblik izo-
braževanja na voljo tudi 
brezplačne programe. V 
vrsti tečajev, svetovanj in 
predavanj, ki jih sofinan-
cirajo različna ministrstva 
in evropski socialni sklad, 
lahko prav vsak z malo vo-
lje najde nekaj zase in s 
tem izboljša kakovost svo-
jega življenja.

Prva skupina brezplačnih 
programov je namenjena 
manj izobraženim zaposle-
nim ljudem, starim več kot 
45 let. Programe izvajajo v 
okviru ESS projekta Prido-
bivanje temeljnih in poklic-
nih kompetenc 2016–2019. 
Žalska ljudska univerza jih 
v prvi vrsti izvaja v sodelo-
vanju s podjetji, nekaj pa 
tudi samostojno na svojem 
sedežu, kjer se zainteresirani 
nekaterih oblik izobraževanj 
lahko udeležijo tudi indivi-
dualno. Gre za jezikovne 
programe, programe raču-
nalniškega opismenjevanja, 
osebnostne rasti, zdravja na 

delovnem mestu in številne 
druge vsebine, ki jih po do-
govoru oblikujejo skupaj s 
podjetji. »S temi programi si 
prizadevamo dvigniti raven 
znanja manj usposobljenih 
zaposlenih, izboljšati nji-
hovo prilagodljivost na po-
samezna delovna mesta in 
izboljšati njihovo splošno 
razgledanost,« pravi direk-
torica Franja Centrih.

Dodatno 
izobraževanje 
zaposlenih
Do zdaj so se za tovrstne 

oblike izobraževanj svojih 
zaposlenih med drugimi odlo-
čila podjetja BSH Hišni aparati 
iz Nazarij, Tehnos, Novem in 
Zagožen iz Žalca, Dom upo-
kojencev Polzela in Zavod sv. 
Rafaela Vransko. »Kljub zače-
tni bojazni nekaterih podjetij, 
da je takšna izobraževanja 
težko organizirati zaradi ve-
čizmenskega dela, smo vedno 
znova priča delodajalcem, ki 
najdejo rešitve tudi za to, da 
je delo opravljeno, zaposleni 
pa se ob tem še izobražuje-
jo,« dodaja vodja svetovalne 
dejavnosti Mihaela Anclin, ki 
jo še posebej veselijo prime-
ri, ko takšno izobraževanje 
katerega od udeležencev pri-
tegne k nadaljnjemu učenju 

Pot do znanja ni nujno draga
Upi – ljudska univerza Žalec z vrsto brezplačnih izobraževalnih programov – Največ zanimanja za jezikovne in raču-
nalniške tečaje

UPI – ljudska univerza Žalec nudi vrsto brezplačnih programov za zaposlene. Eden takšnih je bil učinkovita 
komunikacija na delovnem mestu za zaposlene v Domu upokojencev Polzela.

in izobraževanju. V zadnjem 
času je še posebej spodbu-
den primer mlade mamice 
treh šoloobveznih otrok, ki je 
takšno izobraževanje nada-
ljevala v programu osnovne 
šole za odrasle. UPI – ljudska 
univerza Žalec manj izobra-
ženim zaposlenim namenja 
tudi brezplačno svetovanje o 

izobraževalni in poklicni poti, 
katerega bistvo je nenazadnje 
tudi motivacija, ki je marsiko-
mu primanjkuje.

Po krajšem premoru se na 
ljudsko univerzo vračajo brez-
plačni izobraževalni programi 
za brezposelne, ki jih finan-
cira ministrstvo za izobraže-
vanje, znanost in šport. Nov 

cikel tečajev se bo začel ravno 
ta mesec in bo trajal do kon-
ca oktobra. V prvi vrsti bo šlo 
za računalniške in jezikovne 
tečaje, ki bodo hkrati vklju-
čevali priprave na jezikovne 
izpite in opravljanje javno ve-
ljavnih izpitov za tuje jezike 
pod okriljem Državnega izpi-
tnega centra.

Na planetu 
generacij

Če gre v prvih dveh prime-
rih predvsem za programe, 
povezane s tečaji jezikov in 
računalništva, Večgeneracij-
ski center Planet generacij 
UPI, sofinanciran iz sredstev 
ministrstva za delo, druži-
no, socialne zadeve in enake 
možnosti ter evropskih struk-
turnih skladov, prinaša širok 
sklop najrazličnejših progra-
mov za vse generacije. Tako 
najmlajšim kot najstarejšim 
so na voljo medgeneracijske 
ustvarjalne in kuharske de-
lavnice, delavnice s področja 
računalništva in zdravega 
načina življenja, informacije 
o razpoložljivih storitvah s po-
dročja preprečevanja, obvla-
dovanja in odpravljanja social-
nih stisk in težav. Na voljo so 
še tečaji šivanja, predavanja za 
starše, organizirano je obča-
sno varstvo otrok, počitniško 
varstvo in počitniška jezikov-
na šola za osnovnošolce.

Priložnost za nov začetek 
na UPI – ljudski univerzi Ža-
lec že nekaj let zapovrstjo 
dajejo tudi priseljencem. 
Namenjajo jim brezplačen 
program začetne integracije.

ŠO
Foto: arhiv UPI Žalec
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»Anketa, ki smo jo med bodočimi dijaki in študenti izvedli na nedavnem sejmu Informativa v 
Ljubljani, je pokazala, da največ mladih izbira študij tudi po tem, kako hitro bodo dobili službo 
po diplomi,« pravijo na samostojni visokošolski ustanovi Alma Mater Europaea – ECM, kjer so 
izvedli anketo. Sicer pa ima omenjena visokošolska ustanova največjo stopnjo zaposljivosti 
svojih diplomantov, in sicer kar 94 odstotkov.

Vabljeni na informativne dneve
Alma Mater Europaea – ECM vas vabi na informativne dneve in dneve odprtih vrat, ki bodo 

9. in 10. februarja 2018 v Mariboru, Ljubljani, Murski Soboti in Kopru. V Mariboru in Murski So-
boti bodo iste dni pripravili tudi dneve odprtih vrat, kjer bodo lahko bodoči študenti spoznali, 
kako poteka študijski proces v programih Fizioterapija in Zdravstvena nega.

Če si želite izvedeti več o dodiplomskih študijskih programih Fizioterapija, Zdravstvena 
nega, Arhivistika, Socialna gerontologija, Management in Humanistika, Ples/koreogra� ja, jih 
obiščite na vseh lokacijah v petek ob 11. in 15. uri, v soboto pa ob 10. uri.

Najbolj jih zanima, če bodo 
dobili službo
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Končuješ šolo, a še ne veš, kako in kam naprej? Ideje za 
poklic nimaš, imaš pa velik izziv pri izbiri?

Če si pripravljen na nove izzive, ti jih ponujamo mi. Skupaj z re-
šitvami. Naj bo pomembna odločitev za prihodnost enostavna.

Ponujamo službo, ki ni samo to. Naša služba je več kot samo 
služba. Vabimo te v vojaške vrste. Za vedno, za določen čas ali 
le za del počitnic.

Poklic v sredini poklicnih pripadnikov je mnogo več kot samo 
poklic. Je način življenja.

Tudi prostovoljno služenje vojaškega roka in udeležba na 
poletnem vojaškem taboru sta polna izzivov. Vojaški rok pri 

prostovoljnem služenju ni le služenje. In poletni tabori niso ta-
borniške počitnice.

Zaposlitev v Slovenski vojski, pogodbeno opravljanje vojaške 
službe v rezervni sestavi oziroma prostovoljno služenje voja-
škega roka posamezniku ponujajo neomejene možnosti – iz-
obraževanja, strokovnega usposabljanja, samopotrjevanja in 
neposredno tudi možnost osebnostne in poklicne rasti.

Prebrskaj spletno stran, spremljaj nas na družbenih omrežjih, 
pokliči na brezplačni telefon ali se oglasi v najbližji upravi za 
obrambo.

Ostani informiran – postani uniformirani.

Postani vojak!

Se vidimo na www.postanivojak.si.

Možnosti za pridobitev 
različnih štipendij lahko 
dijaki in študenti pre-
verijo na spletni strani 
Javnega štipendijskega, 
razvojnega, invalidskega 
in preživninskega sklada 
Republike Slovenije, ki 
izvaja različne programe 
štipendiranja. Tako pode-
ljuje Zoisove štipendije, 
zbira in objavlja seznam 
kadrovskih štipendij, ki 
jih pošljejo delodajalci, 
razpisuje različne štipen-
dije za izobraževanje v 
tujini in podobno. Pred-
stavlja pa tudi možnosti 
štipendiranja drugih usta-
nov, ki so na voljo dijakom 
in študentom.

Zoisove štipendije dode-
ljuje sklad kot spodbudo za 
doseganje izjemnih dosežkov 
in s tem ustvarjanje dodane 
vrednosti na področju zna-
nja, raziskovanja, razvojne 
dejavnosti in umetnosti. Lani 
junija je izšel razpis za prido-
bitev in nadaljnje prejemanje 
te štipendije in decembra so 
dijaki prvih letnikov, ki so iz-
polnjevali pogoje, prejeli prve 
zneske. Dijaki višjih letnikov 
in študenti prvih letnikov viš-
ješolskega ali dodiplomskega 
študija bodo v teh dneh preje-
li ustrezne odločbe, prvič pa 
bodo štipendijo prejeli pred-
vidoma 9. februarja.

Štipendije za 
deficitarne 
poklice

Sklad ponuja tudi štipendije 
za deficitarne poklice, za kate-
re na trgu dela ni dovolj kadra 
glede na potrebe delodajalcev. 
Vlogo bo možno oddati od 15. 
junija do 20. septembra letos, 
medtem ko naj bi bil razpis 
objavljen v teh dneh na sple-
tni strani sklada. Na voljo je 
3,6 milijona evrov, mesečna 
višina štipendije pa bo znašala 
100 evrov. Letošnji nabor defi-
citarnih poklicev: kamnosek, 
mehatronik operater, izdelo-
valec kovinskih konstrukcij, 
inštalater strojnih inštalacij, 
oblikovalec kovin orodjar, 
elektrikar, avtokaroserist, pek, 
slaščičar, mesar, tapetnik, mi-
zar, zidar, tesar, klepar-krovec, 
izvajalec suhomontažne gra-
dnje, slikopleskar-črkoslikar, 
pečar – polagalec keramičnih 
oblog, gozdar, dimnikar in 
steklar.

Prejemanje štipendije za 
deficitarne poklice ne vpliva 
na višino otroškega dodatka, 
prav tako ne na višino pla-
čila dohodnine. Dijak lahko 
istočasno prejema državno 
štipendijo in štipendijo za 
deficitarne poklice. V prime-
ru, da ponavlja letnik, lahko 
štipendijsko razmerje miruje, 
vendar ne več kot eno leto.

Pomoč pri šolanju
Državne štipendije
Državne štipendije dode-

ljujejo pristojni centri za so-
cialno delo in so namenjene 
spodbujanju izobraževanja in 
doseganja višje izobrazbene 
ravni upravičencev ter vzpo-
stavljanju enakih možnosti 
za izobraževanje. Štipendije 
lahko podelijo tako za študij v 
Sloveniji kot za študij v tujini 
v javno veljavnih izobraževal-
nih programih.

Do državne štipendije so 
upravičeni dijaki in študenti, 
ki izpolnjujejo splošne pogo-
je za pridobitev štipendije po 
ZŠtip-1 in pogoje po določbah 
Zakona o uveljavljanju pravic 
iz javnih sredstev, torej so dr-
žavljani Republike Slovenije 
in izkazujejo ustrezen doho-

dek oziroma premoženje na 
družinskega člana.

Hkrati z državno štipen-
dijo je možno prejemati ne 
le štipendijo za deficitarne 

poklice, pač pa tudi kadro-
vsko, štipendijo Ad futura 
za študijske obiske v tujini 
in štipendijo Ad futura za 
tekmovanja v tujini. Držav-

ne štipendije niso združljive 
s Zoisovo štipendijo oziroma 
s štipendijo za izobraževanje 
Ad futura.

TC, foto: SHERPA

Sprašujte!
Informativni dnevi, ki 

bodo letos 9. februarja ob 9. 
in 15. uri ter 10. februarja ob 
9. uri, so priložnost za to, da 
učenci in dijaki podrobneje 
spoznajo izbrano šolo in ži-
vljenje ter delo v njej.

Veliko podatkov je običaj-
no že v predstavitvenih bro-
šurah ali zloženkah, ki jih 
bodo šole ponudile mladim 
obiskovalcem. Kljub temu je 
dobro kakšno stvar preveriti 
tako na informativnem dnevu 
ali še bolje pri znancih in prija-
teljih, ki so šolo obiskovali ali 
to še vedno počnejo.

In kaj mora mlade zani-
mati pred vpisom na sre-
dnjo šolo? Dobro je vedeti, 
kakšen je urnik, kakšne so 
izvenšolske dejavnosti, kate-
ri tuji jeziki so na voljo, kako 
uspešni so dijaki, kako je z 
omejitvami vpisa, kako je s 
prehrano …

Bodoče študente pa mora 
zanimati, ali je študij plačljiv, 
kakšno izobrazbo bodo do-
segli po končani šoli, kakšni 
so pogoji za sprejem, napre-
dovanje, prepis, izmenjavo, 
kasnejšo zaposlitev …

Tako dijaki kot študenti 
naj čim več sprašujejo, saj 

jim bodo le popolne infor-
macije dale pravo sliko o že-
lenem programu in kasneje 
ne bodo razočarani.

Foto: arhiv NT (SHERPA)
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BREZPLAČNA 
OSNOVNA ŠOLA ZA ODRASLE

JEZIKOVNI TEČAJI

USPOSABLJANJA IN 
TEČAJI ZA PROSTI ČAS

INFORMIRANJE IN SVETOVANJE 
ZA IZOBRAŽEVANJE IN KARIERO

RAČUNALNIŠKI TEČAJI

SREDNJEŠOLSKI PROGRAMI

TEHNIK RAČUNALNIŠTVA (poklicni tečaj), PREDŠOLSKA VZGOJA (ssi in poklicni tečaj), 
EKONOMSKA GIMNAZIJA, MATURITETNI TEČAJ, EKONOMSKI TEHNIK (ssi), STROJNI 
TEHNIK (pti), ELEKTROTEHNIK (pti), OBLIKOVALEC KOVIN – ORODJAR, ELEKTRIKAR

Po ZNANJE na UPI Žalec.

»Če me je najprej gnala želja po poklicu, se 
zdaj želim dokazati sebi«

Stanko Šalamun je na UPI – 
ljudski univerzi Žalec vpisan 
v srednješolski program ele-
ktrotehnik. Do poklicne ma-
ture, ki ga čaka še v letošnjem 
letu, mora opraviti šest izpi-
tov. To je ali pa ni malo, kakor 
pogledamo, saj je Stanko do 
danes opravil že več kot 40 iz-
pitov. Prav zato je prepričan, 
da jim bo kos, kajti redno 
hodi na predavanja, sproti se 
uči in se pripravi za vsak prvi 
objavljen izpitni rok.

Ko danes samozavestno go-
vori o svojem izobraževanju in 
se z vodjo izobraževanja po-
govarja o svojih načrtih glede 
opravljanja izpitov, ima človek 
občutek, da to ni isti Stanko kot 
nekaj let nazaj.

Med mlajšimi
Pred približno štirimi leti, ko je 

bil na pragu abrahama, je Stan-
ko Šalamun zaradi neustrezne 
izobrazbe ostal brez službe. 
Zavedal se je, da si bo kot brez-
poseln težko sam plačal šolanje, 
a vendar je kmalu ugotovil, da 
bo s svojo izobrazbo težko našel 
novo službo. Odločitev za vpis 
v izobraževanje ni bila lahka, 
ampak volja in želja po novem 
poklicu sta ga spodbudili, da je 
prestopil prag UPI – ljudske uni-
verze Žalec in se vpisal najprej v 
program poklicnega izobraže-
vanja elektrikar, ga v dveh letih 
uspešno dokončal z zaključnim 

Stanko Šalamun in Andrija Mohenski predajata Manifest za učenje odraslih v 21. stoletju županu Občine Žalec Janku Kosu. (Foto: Gašper Domjan)

Prednosti UPI – ljudske univerze Žalec, kot jih je 
opredelil Stanko Šalamun:

»Na UPI Žalec je izjemno prijazen kolektiv, v kate-
rega se rad vračaš. Poleg tega ti pred in med izobra-
ževanjem tudi svetujejo in te torej vpeljejo vanj, da 
nimaš tako velike treme, kot bi jo imel sicer. Svojim 
udeležencem nudijo tudi brezplačno učno pomoč, 
ki sem jo tudi sam s pridom izkoristil.«

izpitom in se nato vpisal še v t. 
i. 3+2 program elektrotehnik. 
»Če me je najprej gnala želja 
po službi, novem poklicu, se 
zdaj želim dokazati sebi,« pravi 
Stanko Šalamun.

Promotor 
izobraževanja

V razredu ima mnogo mlaj-
ših sošolcev, ki tarnajo in se 
vsega preveč bojijo, medtem 

ko je on vztrajnejši, verjame 
vase. »Delam, se trudim in 
borim,« pravi. Stanko ni samo 
prizadeven pri učenju, rad so-
deluje tudi pri promociji izo-
braževanja v lokalnem okolju. 

Ena takih akcij se je zgodila 
na Paradi učenja v letu 2016, 
ko je Stanko Šalamun kot 
predstavnik udeležencev v 
izobraževanju odraslih župa-
nu Občine Žalec slavnostno 

predal Manifest za učenje od-
raslih v 21. stoletju. Manifest 
govori o tem, da ima izobra-
ževanje odraslih pomembno 
vlogo na številnih področjih, 
kot so življenjske spretnosti 
za posameznika, socialna ko-
hezija, pravičnost in enakost, 
zaposlovanje in digitalizacija, 
trajnost …

Zgodba Stanka Šalamuna, udeleženca UPI – ljudske univerze Žalec, je lahko jutri tudi vaša zgodba.

V spodbudo vsem 
tistim, ki se odlo-
čate za vpis, Stan-
ko pravi: »Vedno 
bodo obstajali 
ljudje, ki vam 
bodo pravili, da 
nečesa ne boste 
zmogli. Ampak če 
hočete uspeti, ne 
poslušajte takšnih 
ljudi. Morate 
poskusiti in biti 
vztrajni. Če ne bo 
šlo prvič, bo šlo 
pa drugič.«

Podelitev spričeval poklicne mature in zaključnega izpita v juliju 2017. (Foto: arhiv UPI)

Na UPI – ljudski univerzi Žalec lahko dokončate osnov-
no šolo za odrasle in se med letom vpišete v kar devet 
srednješolskih programov: 

OBLIKOVALEC KOVIN – ORODJAR, 

ELEKTRIKAR, 

STROJNI TEHNIK,

ELEKTROTEHNIK, 

EKONOMSKI TEHNIK, 

TEHNIK RAČUNALNIŠTVA, 

EKONOMSKA GIMNAZIJA, 

MATURITETNI TEČAJ, 

PREDŠOLSKA VZGOJA.

Zakaj na UPI:
Naše učno okolje je prijetno in sodobno opremljeno.
V izrednem izobraževanju vam je na voljo veliko izpitnih ro-
kov, gradiva pa so vključena v šolnino.
Svetujemo vam pred in med izobraževanjem ter po zaklju-
čenem izobraževanju.
Na voljo vam je brezplačna učna pomoč.
Veliko pozornosti posvečamo zagotavljanju in preverjanju 
kakovosti na vseh ravneh našega delovanja.
Na voljo vam je veliko število brezplačnih parkirnih mest.
Omogočamo brezplačno varstvo otrok v večgeneracijskem 
centru Planet generacij.
Smo nosilci Zelenega znaka kakovosti in certi� cirani po stan-
dardu ISO 9001:2008.
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Plečnikova hiša v Trnovem je prostor, kjer je nasta-
jala Plečnikova Ljubljana. Sprehod skozi 
hišo je (bil) sprehod skozi arhitek-
tovo življenje 
in delo.

V preteklem letu smo tudi v Sre-
dnji šoli za gradbeništvo in varova-
nje okolja obeležili 145. obletnico 
rojstva (23. 1. 1872) in 60. obletnico 
smrti (7. 1. 1957) največjega sloven-
skega arhitekta Jožeta Plečnika, 
ki je pomembno zaznamoval tri 
evropske prestolnice – Dunaj, Pra-
go in predvsem Ljubljano. V Celju 
je svojo izjemno arhitekturno sled 
zapustil s palačo Ljudske posojilni-
ce, na katero smo Celjani izjemno 
ponosni.

Ob prazniku Mestne občine Celje 
smo v naši šoli izdelali arhitekturno 
inštalacijo stopnišča, ki smo jo poi-
menovali Visoko vidim več (dalje in 
bolje). Postavljena je bila na križišču 
Cankarjeve, Vodnikove in Stanetove 
ulice ob Plečnikovi palači Ljudske po-
sojilnice. Z njo smo želeli nagovoriti 
meščane, naj se na ulici ustavijo, se 
povzpnejo po stopnicah in si ogledajo 
mestne vedute z druge perspektive. 
Razgled po mestni pokrajini je segal 
vzdolž rimskega Karda (Stanetove uli-
ce) vse do Glavnega trga. Predvsem 
pa smo želeli spomniti mimoidoče na 
najznamenitejšo hišo v mestu – Pleč-
nikovo palačo Ljudske posojilnice – 
in jim omogočiti, da si jo ogledajo od 
blizu ter občudujejo njene fasadne 
detajle.

V Plečnikovem letu smo v okviru 
interesnih dejavnosti temu izjemne-
mu arhitektu posvetili tudi projektne 
dneve z naslovom Plečnikove poti, v 
okviru katerih smo se podali po po-
teh enega najpomembnejših sloven-
skih arhitektov prejšnjega stoletja. V 
projektnih delavnicah smo se dijaki 
srečevali z manj uveljavljenimi me-
todami in oblikami dela, za katere 
pri rednem pouku pogosto zmanjka 
časa. Dijaki smo spoznali Plečnikovo 
ustvarjanje, katerega cilj je bil razu-
mevanje večnosti znotraj sedanjosti. 
Odpravili smo se na Dunaj, obiskali 

Dijaki po Plečnikovih poteh

Stran Mladi za mlade sta pri-
pravili dĳ akinji Srednje šole za 
gradbeništvo in varovanje okolja 
ŠC Celje pod vodstvom mento-

rice Nine Markovič Korent.

Vila Langer je prvo samostojno delo Jožeta Plečnika na Dunaju. Se-
cesijska fasada je oblikovana kot velika preproga z motivom vrtnic.

Palača Ljudske posojilnice v 
Celju; baluster je zelo značilen 
oblikovni element Plečnikove 
arhitekture. Ogled Plečnikove tržnice v Ljubljani z Mesarskega mostu

Ljubljano, raziskovali Celje, marca pa 
se bomo odpravili tudi v Rim, kjer je 
Plečnik prebival tri mesece.

Melisa Hukarević (4. letnik): »V 
okviru projektnih dni smo se s so-
šolkami odločile obiskati Dunaj. Eno 
najpopularnejših turističnih destina-
cij v Evropi smo seveda obiskale za-
radi Plečnika, ki je na Dunaju ustvaril 
veliko arhitekturnih del. Zelo rada 
spoznavam različna mesta in si rada 
ogledam kakšno zanimivost, seveda 
pa sem to potovanje izkoristila tudi 
za druženje s sošolkami. Po mojem 
mnenju se ob takšnih trenutkih, 
ki nam jih ni treba preživeti v šol-
skih klopeh, veliko bolj povežemo. 
Na Dunaju smo si najprej ogledali 
vilo Langer, na kateri je secesijska 
fasada z motivom vrtnic, nato cer-
kev sv. Duha na Ottakringu. Najbolj 
mi je bilo všeč, ko smo se podali v 
središče mesta, kjer smo si ogledali 
Zacherlovo hišo, ki je najbolj znano 
Plečnikovo delo.«

Lovro Pinter (3. letnik): »V okviru 
projektnih dni sem si ogledal Plečni-
kovo Ljubljano. Naša pot se je začela 

Bil sem navdušen nad tem, da je 
Plečnik sam oblikoval pohištvo, in 
nad mogočnim vhodom v knjižnico. 
V bližini Nuka je tudi letno gleda-
lišče, imenovano Križanke, kjer je 
bil nekoč samostan. Sprehodili smo 
se tudi do Plečnikove hiše v Trno-
vem. Plečnik je naredil prečudovit 
prizidek k hiši in večino pohištva 
je oblikoval sam. Najbolj všeč mi je 
bila steklena terasa. Sprehod skozi 
Plečnikovo hišo je bil sprehod skozi 
njegova arhitekturna dela. Opazili 
smo okrasne stebre stavb, ki jih je 
oblikoval. Popoldne smo si ogledali 
še Trnovski most, rečno nabrežje, Tr-
novski pristan in tržnico. Plečnikova 
dela so me zelo navdušila, še posebej 
stebri. Plečnik je bil za svoj čas geni-
alni umetnik in prav zaradi njega je 
Ljubljana tako čudovita.«

Samantha Štefanič (3. letnik): 
»Letošnja tema projektnih dni se je 
nanašala na urbanizem, arhitekturo 
in spoznavanje Plečnika ter njegovih 
del. Prvi dan smo izvedeli nekaj o 
zelenih površinah in gradnjah, na-
slednje dni pa smo se po skupinah 

odpravili na teren, in sicer v središče 
Celja. Pozorni smo morali biti pred-
vsem na zelene površine in gradnje 
in to zaobjeti v fotografski objektiv. 
Naša skupina je raziskovala obrežje 
reke Savinje in mestni gozd, proti šoli 
pa smo se vračali skozi mesto. Vsaka 
skupina je morala pripraviti pred-
stavitev. Naslednji dan smo najprej 
prisluhnili predstavitvi o Plečniku. 
Spoznali smo njegova dela in izvede-
li marsikaj zanimivega o njegovem 
življenju. Nato smo obiskali celjsko 
enoto zavoda za varstvo kulturne de-
diščine, kjer nam je gospa Urška To-
dovska Šmajdek predstavila načrte in 
potek raznih prenov skozi čas Ljudske 
posojilnice v Celju. Bili smo pozorni 
predvsem na vhodno vežo, stopni-
šče … Ob koncu smo si ogledali tudi 
kinodvorano, ki je doživela najmanj 
preobrazb. Ogled smo končali v sta-
rem mestnem jedru, kjer smo izvedeli 
veliko o njegovi obnovi in postavitvi 
paviljona na Glavnem trgu. Projektni 
dnevi se mi zdijo super predvsem za-
radi tega, ker je to neke vrste pouk, 
vendar v bolj sproščujoči obliki.«

David Nemec (2. letnik): »Vsako 
leto s šolo v okviru projektnih dni 
obiščemo katero od evropskih pre-
stolnic. Lani smo bili v Pragi, kjer mi 
je bilo zelo všeč, letos sem se odločil 
za štiridnevni izlet v Rim. Lani smo 
imeli več vodenih ogledov po Pragi 
in smo si ogledali tudi nekatera dru-
ga mesta. In tudi glede ekskurzije v 
Rim sem poln pričakovanj. Mislim, 
da bo zelo zanimivo, saj je Rim zna-
no turistično in zgodovinsko mesto. 
Verjamem, da bomo veliko izvedeli o 
njegovi zgodovini. V Rimu sem sicer 
že bil in vem, da je mesto prežeto 
z osupljivimi zgodovinskimi zgod-
bami, kar bo navdušilo dijake. Na 
podlagi izkušenj iz Prage vem, da 
bo ekskurzija v Rim povezala dijake 
vseh letnikov. Izleta v glavno mesto 
Italije se zelo veselim, saj rad potu-
jem, še zlasti s prijatelji. Upam, da se 
bomo imeli tako dobro kot v Pragi.«

EVA GRADIŠNIK in 
NIKA ROMŠAK,

dijakinji 2. letnika

na železniški postaji v Celju, saj smo 
se v Ljubljano, kjer je arhitekt Jože 
Plečnik ustvaril obsežen arhitekturni 
opus, odpravili z vlakom. Na Prešer-
novem trgu, na eni najbolj priljublje-
nih točk v Ljubljani, nas je pričakal 
vodnik Branko. Ob prvem pogledu 
proti Ljubljanici smo zagledali eno 
od Plečnikovih najbolj znanih del – 
Tromostovje. Ogledali smo si tudi 
Narodno in univerzitetno knjižnico, 
ki je zame najlepše Plečnikovo delo. 

Stopnišče Naro-
dne in univerzi-
tetne knjižnice v 
Ljubljani simbo-
lično ponazarja 
pot od teme k 
svetlobi, znanju 
in modrosti.
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Ste slišali kako dobro 
šalo? Pošljite nam jo na 
Novi tednik, Prešernova 19, 
3000 Celje in če se bo tudi 
nam zdela smešna, jo bomo 
objavili.

REŠITEV SUDOKU 293

Povabilo bralcem
Na strani Razvedrila bomo objavljali zanimive fotografi je iz pre-

teklosti, ki sporočajo kaj zabavnega in so spomin na čase, običaje, 
ki jih ni več … Morda hranite v svojem arhivu kaj takšnega, kar 
bi radi delili z bralci? Pošljite nam fotografi jo s svojimi podatki in 
zraven seveda pripišite, zakaj je tako posebna, kaj prikazuje in 
kje je bila posneta. Najboljše bomo objavili in nagradili!

Fotografi je in podatke nam pošljite na naslov Novi tednik, Prešernova ulica 19, 
3000 Celje ali na spletni naslov tednik@nt-rc.si.

SUDOKU 294

Vse slikovne šale vir: splet

Mularija 
preseneča

V norem vsakdanjem ur-
niku se mi redko stvari tako 
sestavijo, da utegnem oditi 
še na kakšno prireditev ali 
predavanje. In oni dan so 
se. »Gremo na predavanje o 
starodavni tradiciji zdravil-
stva,« sem skušala navdušiti 
starejša otroka. »Samo zato, 
ker si ti tako zelo želiš,« sta 
blagovolila pristati. Oblju-
ba, da bosta lahko unovčila 
jokerja, če bo zadeva čisto 
preveč dolgočasna, in šla 
isti trenutek domov, je tudi 
opravila svoje.

Že po petih minutah bi 
jokerja z veseljem unovčila 
sama, a si enostavno nisem 
upala iz dvorane. Govorni-
ka na odru sta bila sicer 
sila enolična, ampak zelo 
stroga. Čisto mogoče bi jih 
pri vratih slišala, če bi pre-
davanje spet zmotila s hojo 
po škripajočih stopnicah. 
Prekletstvo lepih manir je 
vzelo v zakup robantenje 
prestolonaslednika in me 
kljub očitajočemu pogledu v 
stilu »dolžna si mi eno uro 
življenja« prikovalo na stol. 
Še sreča, da je srednji otrok 
izbral sedež precej daleč od 
naju in mi takšnih očitkov 
ni bilo treba prenašati še z 
druge strani. Da se kremži 
še huje kot prvi, sploh nisem 
dvomila. V takšnem krču so 
šle mimo še tiste koristne in-
formacije, ki sta jih predava-
telja dobronamerno delila z 
občinstvom. Sem pa ujela, 
da imamo vsi, ki živimo 
za sladkarije in romantič-
ne fi lme, precej bolj resne 
težave, kot si mislimo. Pod 
črto pa narobe jemo, naro-
be spimo in narobe živimo. 
Vdana v usodo sem po uri 
in pol sklenila, da je čas 
za odrešitev. Skala, ki se je 
enajstletniku odkotalila iz 
naročja, je skoraj zdrobila 
oder. Osemletnik pa … Šok. 
Namesto olajšanja je v avli 
naredil celo dramo. »A sta 
vidva normalna? Kam pa ri-
neta? Mene je to zanimalo! 
In še vprašanja ne bom mo-
gel zastaviti na koncu …« je 
bil rdeč od jeze. Z njegovim 
bratom sva se skrušeno sese-
dla na klop. Nazaj v dvora-
no si res nisva več upala. In 
sva čakala, da se je pobič šel 
pozanimat še o tej in oni po-
membni življenjski zadevi.

Med pobiranjem umaza-
nih nogavic po stanovanju, 
zapiranjem omar in preda-
lov, praznjenjem košev za 
smeti in podobnimi velepo-
membnimi opravili se mi 
včasih zgodi, da gre glas 
malega človečka za mojim 
hrbtom kot skozi nekakšno 
meglo. A stopnja navduše-
nosti pripovedovanja sicer 
povsem zmedenih idej in 
zamisli da tu in tam vedeti, 
da gre za resno zadevo. Ko 
sem zadnjič pri poslušanju 
z enim ušesom kapitulirala, 
sem prijela mulčka za obraz 
in mu iskreno povedala, da 
mi sploh ni jasno, kaj mi raz-
laga. Petletnik me je prijel za 
lica in mi resno dejal nazaj: 
»Ne obremenjuj se, mami. 
Ko boš enkrat tako majhna 
kot jaz, boš tudi ti vse razu-
mela.«

TA VELIKA

Šale nam je poslal Nan-
de Jakopič iz Laškega.

Fotograf
Teta je kazala nečakinji 

svoje fotografi je: »Fotograf 
mi je izdelal nove fotogra-
fi je za osebno izkaznico in 
moram reči, da je isti foto-
graf pred petnajstimi leti 
veliko lepše fotografi ral.«

»Teta, moraš vedeti, da 
je bil takrat petnajst let 
mlajši.«

V zaporu
Upravnik naroči zapor-

nikom, naj počistijo svoje 
celice, ker bo naslednji 
dan prišel pravosodni 
minister. Zaporniki pa v 
smeh: »So ga končno le 
razkrinkali!«

Kazen
Štefan razlaga kolegom, 

da so mu na sodišču doso-
dili en mesec zapora, ker 
je z glavo udarjal ob zid.

Prijatelji: »Zakaj pa to-
liko?«

»Ker glava ni bila moja.«

Šalo nam je poslala 
Milka Selič iz Gorice pri 
Slivnici.

Vozniški izpit
Mož in žena sta se od-

ločila, da bosta opravila 
vozniški izpit. Mož je že 
nekajkrat poskušal, a iz-
pita ni opravil. Ženi se je 
to posrečilo prvič. Mož se 
je seveda čudil in je želel 
svojo neuspešnost upravi-
čiti: »Čisto na vsakem kri-
žišču so si me sposodili!«

Žena: »A res? Mene pa 
so si sposodili že v garaži 
in to na tleh!«

Voda
Pogovor novinarja s 102-le-

tno Jožico Krajnc: »Nam lah-
ko svetujete, kako dočakati 
takšno starost?«

»Za prebavo pijem pivo, 
za boljši tek belo vino, proti 
nizkem krvnem tlaku rdeče 
vino, če imam previsok tlak, 
pa viski. Proti prehladu pi-
jem žganje.«

»Kdaj pa pijete vodo?«
»Tako hudo bolna pa še 

nisem bila.«

Obletnica
»Dragi, jutri imava obletni-

co poroke. Kako bova prosla-
vila?«

»Z minuto molka.«

Nedelja
»Kaj boš delal v nedeljo 

zvečer?«
»To, kar vedno!«
»In kaj je to?«
»Trgal bom listke za loto!«

Poročena
Zaljubljen parček pride 

v hotel in želi dvoposteljno 
sobo.

Receptor vpraša: »Sta po-
ročena?«

»Da!« odvrne moški.
»Jaz tudi,« se oglasi žen-

ska.

Zgubljena
Pijančka gresta domov iz 

gostilne in se izgubita. Sre-
čata policista in ga prvi vpra-
ša: »Ej, ti, a nama poveš, kje 
sva?«

Policist odgovori: »Kako 
si dovolita, a vesta, kdo sem 
jaz?«

In pravi drugi pijanček: 
»Nič ne bo, midva ne veva, 
kje sva, ta tip ne ve niti, kdo 
je!«

»Dobro, gospod 
doktor, potem 
bom pa raje 
prišel drugič, ko 
boste trezni.«

»Res ne morem 
ugotoviti, kaj 
vam je, Mislim, 
da je to zaradi 
alkohola.«

Lastnik Direktor

Vodja oddelka  Vodja prodaje

Uslužbenec Praktikant

Kaj nam bodo sa-
movozeči avti?

To, kar človeštvo 
potrebuje, so samoči-
stilna stanovanja!
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Nagradna križanka Nikar se ne ozirajte na prete-
kle napake, saj se vam energi-
ja vrača in prav je, da naredite 
nove načrte za nove podvige, 
ki vam jih prinaša življenje. 
Prav lahko, da bo v tem tednu 
narejen tisti usodni korak, vaš 
vladar Mars biva v znamenju 
strelca, v katerem bo močno 
izražal ognjeno energijo, zato 
vas nič ne bo moglo ustaviti. 
V poslovnem smislu se vam 
obeta sprememba.

Vaše delovanje je prepleteno 
z novo dinamiko, zato tudi re-
zultati ne morejo izostati. Prav 
veselili se boste srečanja z ne-
kom, ki vam bo polepšal dan 
in naredil življenje bolj veselo. 
Podarite nekaj lepega. Čustve-
no življenje bo izpostavljeno v 
vsej svoji pozitivni obliki, vaša 
vladarica še vedno biva v zna-
menju vodnarja, zato boste 
imeli nekaj odličnih idej, kako 
si izboljšati svoje življenje.

Pogumno se boste soočali 
z novimi izzivi in znali tudi 
počakati, kaj vam prinašajo 
prihodnji dnevi. Čas za konč-
no odločitev še ni napočil, zato 
se prepustite dogodkom. Pred 
vami je odločilno srečanje, ki 
vam bo pomagalo, da se zade-
ve premaknejo z mrtve točke. 
Vaš vladar biva v znamenju 
vodnarja, povzroča lahko po-
zabljivost, zmešnjave in nena-
dne spremembe razpoloženja.

Monotonija vas počasi uni-
čuje, zato boste v teh dneh 
vnesli v svoje delovanje spre-
membe, ki bodo popestrile 
vaše življenje. S temi dejanji 
boste marsikoga presenetili, 
vi pa uživali, ko boste šokira-
li. Nekoliko drugačna situacija 
pa se kaže na delovnem podro-
čju, kjer je dobro, da delujete 
sistematično in v komunikaciji 
uporabite diplomacijo. Tako 
boste lahko pomirili razgrete 
strasti.

Upoštevati morate tudi tisto 
kar se ne vidi in ne občuti. 
Pazljivi bodite predvsem pri 
medsebojnih odnosih, kajti 
mimogrede lahko naredite 
napako, ki bi jo lahko kasneje 
obžalovali. V ljubezni se vam 
obeta obdobje, v katerem bo-
ste blesteli in dosegli vse, kar 
boste hoteli. Pomembno je, da 
ne manipulirate s čustvi ljudi, 
ki vam pomenijo veliko.

V tem času ste lahko preveč 
kritični do sebe in drugih. 
Vstop Marsa v znamenje strel-
ca bo močno dvignil raven vaše 
energije, zato boste poskočni 
in polni načrtov za dni, ki 
prihajajo. Polni notranjega 
elana boste privlačni za ljudi, 
ki bodo stopili v vašo bližino. 
Še posebno pa boste naredili 
vtis na nekoga, ki vam bo to 
zelo očitno tudi pokazal. Pri-
čakujete lahko kakšno dobro 
spremembo.

S svojim vedenjem boste 
marsikomu za vzgled, vendar 
vas to ne bo notranje napolnje-
valo. Praznin, ki jo že nekaj 
časa čutite v sebi, boste napol-
nili z nekim posebnim žarom, 
ki bo čudežno vplival na vaše 
življenje. Vpliv Venere, vaše 
vladarice v znamenju vod-
narja, izkoristite za družabno 
življenje, saj lahko z nekaj ori-
ginalnimi idejami popestrite 
turobne dni in s tem olepšate 
življenje sebi in drugim.

Mars bo močan in dobro bo 
vplival na vaše razpoloženje 
in tudi počutje. Prihaja čas, 
ko boste uredili vse zadeve, 
ki vam ležijo na duši. Zadeve 
na čustvenem področju bodo 
tokrat v ospredju, potrudili se 
boste uskladiti vsa nasprotja, 
ki izhajajo iz preteklosti. Od-
ločali se boste za pomembno 
odločitev, ki je vezana na de-
lovno področje. Poskrbite, da 
točno opredelite cilje, ki jih 
želite doseči.

Pazite, da ne pride do na-
pake, kajti povsem jasno in 
glasno morate stati na svojih 
stališčih in jasno izražati svoja 
pričakovanja. Odločili se boste 
za pomembne korake, energijo 
boste imeli bolj umirjeno, Sa-
turn je prenehal z omejeval-
nimi učinki, zato boste lažje 
zadihali in naredili konkretne 
korake, da dosežete napredo-
vanje. Pod drobnogled boste 
vzeli svoje fi nance.

Znali se boste odlično prila-
gajati in zadovoljno zrli v dni, 
ki prihajajo. Premislite dobro, 
kdo je tisti, ki napolnjuje pra-
znino in vas dela srečnega. 
Izkoristite to energijo tudi na 
poslovnem področju, veliko 
moči boste vlagali v svoje delo, 
zato lahko pričakujete uspehe, 
nekaterih ne boste pričakovali. 
V ljubezni bodite pozorni, da 
boste svoja čustva bolj izražali.

Tudi če boste želeli, se ne 
boste mogli strinjati z nekom 
iz svojega okolja. Svoje mnenje 
povejte jasno in glasno, da ne 
bo kasneje kakšnih nepred-
vidljivih situacij. Razočarani 
boste nad seboj, saj ste pri-
čakovali večje napredovanje. 
Mars, ki biva v znamenju 
strelca, vam res ne daje velike 
potrpežljivosti, vendar ne gle-
de na to, uspeh se vam kaže v 
zelo kratkem času.

V sebi lahko občutite ni-
hanja razpoloženja, vaša sa-
mozavest je lahko v tem času 
majava. Postavite si točno 
določene cilje in napredova-
li boste veliko hitreje, kot si 
predstavljate. Planeti vam 
dajejo obilico energije, zato z 
njo ravnajte spoštljivo in sis-
tematično. V ljubezni se vam 
v kratkem obeta sprememba, 
na katero niste računali. Sreč-
ni boste in romantično razpo-
loženi.

Astrologinja DOLORES je dosegljiva 
na 041 519 265 in na 090 64 30 

(cena 2,20 evra/min) ter na facebook 
strani Dolores Astro.

HOROSKOP JE PRIPRAVILA ASTROLOGINJA GORDANA.

Astrologinja GORDANA je dosegljiva 
na 041 404 935 in na 090 68 65 

(cena 2,19 evra/min oz. po ceniku vašega 
operaterja).

Udeleženec dovoli organizatorju zbiranje, obdelovanje, uporabo in hranjenje posredovanih podatkov skladno 
z veljavnim Zakonom o varstvu osebnih podatkov.

Ime in priimek:

Naslov:

Kontaktna telefonska številka:

Obkrožite: a) sem naročnik b) občasni bralec Novega tednika

KUPON
1 2 3 4 5 6 7 8

9 10 11 12 13 14 15 16

17 18 1917

Nagradni razpis
Tri enakovredne nagrade: 

kava in slaščica po izbiri za dve 
osebi v lokalu Olivie Gourmet v 
Gosposki ulici v Celju

Pri žrebanju bomo upošteva-
li kupone s pravilnim geslom, 
ki ga dobite iz oštevilčenih polj. 
Rešitve nam pošljite na naslov: 
NT&RC, Prešernova ulica 19, 3000 
Celje, do torka, 6. februarja.

Geslo iz številke 4: Ni življenja brez glasbe.

Za vse ljubitelje 
malega ekrana 
in kakovostnih 

križank.
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malega ekrana 
in kakovostnih 
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Prva številka 

že v prodaji.

Izid žrebanja
1. nagrado, prašek in mehčalec ter majico NT&RC, prejme: Brigita 

Repič iz Gotovelj.
2. nagrado, knjigo Celjske Mohorjeve družbe, prejme: Mira 

Pečar iz Šentjurja.
3. nagrado, kuhinjski krpi NT&RC, prejme: Jože Hrastnik 

iz Strmce pri Laškem.
Nagrajencem čestitamo. Nagrade bodo dobili na ogla-

snem oddelku NT&RC.

Rešitve nam pošljite na naslov: 
NT&RC, Prešernova ulica 19, 3000 

1. nagrado, prašek in mehčalec ter majico NT&RC, prejme: 
Repič iz Gotovelj.

Gosposka ulica 10, Celje.
Nagrade podeljuje Olivie Gourmet,
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V Narodnem domu je bilo 
v ponedeljek še posebej slo-
vesno. Športna zveza je pri-
pravila že 50. razglasitev naj-
boljšega športnika Celja, to 
sta bila lani člana Judo kluba 
Z´dežele Sankaku Tina Tr-
stenjak in Mihael Žgank. Po-
sebna priznanja ob 50-letnici 
prireditve so za dolgoletno 
poročanje o delu in uspehih 
ter problematiki celjskega 
športa in športnih društev 
prejeli tudi naša medijska 
hiša, upokojeni novinar 
Tone Vrabl in sedanji špor-
tni novinar Dean Šuster (na 
sliki). Slednji je sicer večkrat 
kritično pisal prav o omenje-
ni podelitvi, a organizatorji 
so pripombe na srečo razu-
meli kot dobronamerne, saj 
so bilke zapisane zato, da bi 
bila prireditev še boljša in da 
bi naslovi naj športnikov res 
romali v prave roke.

Foto: SHERPA

Izjemen aplavz, največji 
v ponedeljkovem večeru na 
prireditvi Športnik leta v Ce-
lju, so obiskovalci namenili 
Marijani Lubej. Sprva ji je 
čestital Darko Repenšek, 
vodja sektorja za razvoj špor-
ta in športne infrastrukture v 
Direktoratu za šport na Mi-
nistrstvu za izobraževanje, 
znanost in šport Republike 
Slovenije. Ploskanje jo je po-
spremilo do njenega sedeža, 
ker pa ni prenehalo, se je ne-
koč izvrstna atletinja vstala, 
se priklonila in se vsem za-
hvalila. Očitno se je trdno 
zasidrala v srca celjskega 
športnega življa. Za intervju 
v Novem tedniku, kjer smo 
osvetlili njeno življenjsko 
zgodbo, se nam je večkrat 
iskreno zahvalila. »Ko sem 
tisti četrtek kupila časopis, 
mi je trafikantka dejala, da 
je že prebrala članek. Na 
bencinski črpalki je usluž-
benec rekel, da je vsem, ki 

Pravimo, da nič ne pade z 
neba. To še posebej velja za 
letošnjo tekmo svetovnega 
pokala v smučarskih sko-
kih za ženske na Ljubnem, 
kjer so se zelo dolgo zaman 
ozirali v nebo. Z njega ni pa-
dlo dovolj snega, vendar vrli 
Ljubenci sploh niso obupa-
li. V roke so vzeli lopate.

Uspelo jim je to, kar ni 
uspelo niti Avstrijcem, ki so 
morali zaradi pomanjkanja 
snega svojo tekmo svetov-
nega pokala, ki naj bi bila ta 
konec tedna, preprosto odpo-
vedati. Predsedniku organi-
zacijskega komiteja ljubenske 
tekme, domačinu Rajku Pin-
tarju je uspelo s sodelavci in 
z občani premagati tudi mu-
hasto naravo. Nekdanji rav-
natelj uspešne Osnovne šole 
Ljubno, ki je postal pred ne-
kaj meseci upokojenec, se je 
tako pridružil množici tistih 

Brez veličanstva ne gre
Slovenci in ostali narodi nimamo ravno v najboljšem spominu modre krvi, zelo pa 

cenimo svoje lepe, pametne in marljive vinske kraljice. Brez njih ni med Slovenci no-
benega pravega vinogradniškega slavja, tako kot ga tudi v Štorah ne bi bilo …

Trenutno vladajoča kraljica Katarina Pungračič (na fotografiji) prihaja iz Haloz, in sicer 
s turistične kmetije, in poudarja, da ji je bila ljubezen do haloške zemlje in njenih vinogra-
dov položena v zibelko. V Štorah, kjer so v preteklih dneh slovesno praznovali 20-letnico 
vinogradniškega društva, so jo seveda pospremili na oder člani celjskega omizja evropskega 
reda vitezov vina. Ljubezen do zemlje in vinogradov seveda ni položena v zibel samo vinski 
kraljici, ampak tudi vitezom – Janiju Glavaču iz štorskega društva, Juriju Malovrhu iz šen-
tjurskega, vodji celjskega omizja Jožetu Tominšku, Francu Namuršu in Janiju Vrežetu iz 
šmarskega društva, specialistki za vinarstvo in vitezinji Tadeji Vodovnik Plevnik ter Mirku 
Krašovcu iz vojniškega društva (na fotografiji so od leve proti desni strani).

Foto: ROSVITA JAGER

Družina za podporo
Prvi del spletne serije Dualizem, delo celjskih ustvarjalcev, si je od včeraj mogoče ogledati 

na njihovi spletni strani. Najbolj goreči privrženci in povabljenci pa so si lahko prva dela 
ogledali na sobotni premieri v Mestnem kinu Metropol. Glasba v seriji je delo celjskega 
skladatelja Leona Firšta, ki se je celjske premiere udeležil skupaj s staršema, prav tako 
znanima glasbenikoma, in dekletom.

Foto: GrupA

Posebna priznanja tudi v 
našo hišo

Še vedno celjska zvezda

jih pozna, povedal, da gori-
vo natočim pri njih. Veste, v 
dolgih desetletjih marsikaj 

utone v pozabo, zato sem 
vesela, da so mladi izvedeli 
nekaj o naših dosežkih.«

Z neba ga ni bilo

upokojencev, ki nimajo niko-
li časa. Pintar je med drugim 
predstavnik Slovenije v po-
dodboru za skoke pri med-

narodni smučarski zvezi Fis. 
Bivši Celjan je bil do začetka 
ravnateljevanja novinar.

Foto: GrupA

Celjan Iztok Gartner, ki 
buri duhove s svojo pogovor-
no erotično oddajo na eni od 
lokalnih televizij in občasno 
zaide tudi v pevske vode, je 
sicer čisto prijazen možakar, 
ki ima rad živali. Posebej je 
navezan na svojega psa Jo-
dija. Kljub temu da je pes že 
senior in ima vrsto težav, se 
z njim redno sprehaja po do-
mači Hudinji. Nazadnje mu 
je Iztok celo sestavil pesmico 
in jo objavil na družabnem 
omrežju: »Joj, ta mali lušni 
stvor, joj, kako je ljubek, 
kako je včasih nor. Mala gla-
va, velike oči, ko me gleda, 
se mi zdi, da govori …« Si 
kar predstavljamo nov duet 
z Fredijem Milerjem …

Foto: SHERPA

»Joj, ta mali lušni stvor«
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